
Załącznik do protokołu nr BR.0002.14.2021 

Z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

W dniu 19 października 2021 r. 

Czas transkrypcji: 04:26:02. 

 

00:00:01.328 --> 00:00:02.900 

Witam wszystkich. 

 

00:00:02.900 --> 00:00:04.300 

Dzień dobry. 

 

00:00:04.300 --> 00:00:05.800 

Witamy. 

 

00:00:05.801 --> 00:00:59.684 

[niezrozumiałe] 

 

00:00:59.684 --> 00:01:01.250 

Dzień dobry wszystkim. 

 

00:01:01.272 --> 00:01:02.577 

Dzień dobry. 

 

00:01:02.637 --> 00:01:05.655 

Witam, witam. 

 

00:01:19.870 --> 00:01:21.416 

Dzień dobry. 

 

00:01:21.476 --> 00:01:23.344 

Dzień dobry. 



 

00:01:28.249 --> 00:01:35.883 

[niezrozumiałe] 

 

00:01:35.943 --> 00:01:38.386 

Dzień dobry wszystkim. Dzień dobry. 

 

00:01:45.301 --> 00:01:48.809 

Dzień dobry, tak proponuje, nie wiem, czy, nie wiem kto to ma włączone 

 

00:01:48.869 --> 00:01:53.368 

jakieś radio, czy coś, ale to wyciszy. 

 

00:01:54.928 --> 00:02:00.973 

Wyciszę, nie to nie Damian, Zbyszek? To nie Zbyszek. 

 

00:02:02.103 --> 00:02:04.103 

Może Czesiu miałeś włączone coś? 

 

00:02:06.599 --> 00:02:08.365 

Wyciszyłem cię. 

 

00:02:10.510 --> 00:02:13.815 

Dzień dobry. Dzień dobry. 

 

00:02:20.750 --> 00:02:22.594 

Dzień dobry wszystkim. 

 

00:02:25.273 --> 00:02:29.077 

Dzień dobry wszystkim. Dzień dobry. 

 



00:04:01.002 --> 00:04:02.565 

Dzień dobry Państwu. 

 

00:04:02.625 --> 00:04:06.818 

Dzień dobry. Dzień dobry. 

 

00:04:14.340 --> 00:04:17.889 

Dzień dobry wszystkim. Dzień dobry. 

 

00:04:17.950 --> 00:04:21.800 

Szanowni państwo, wybiła godzina 10:00, zatem zaczynamy. 

 

00:04:21.800 --> 00:04:28.076 

Otwieram XLIV zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Sulechowie VIII kadencji. 

 

00:04:29.130 --> 00:04:34.400 

Witam na dzisiejszej sesji pana burmistrza Sulechowa, pana Wojciecha Sołtysa. 

 

00:04:34.400 --> 00:04:38.100 

Dzień dobry, witam państwa raz jeszcze. 

 

00:04:38.100 --> 00:04:40.701 

Witam zastępcę burmistrza pana Marcina Dłużnego. 

 

00:04:40.762 --> 00:04:42.277 

Dzień dobry. 

 

00:04:42.582 --> 00:04:45.900 

Witam również zastępcę burmistrza i sekretarza Gminy Sulechów 

 

00:04:45.900 --> 00:04:48.339 



panią Magdalena Klucznik. Dzień dobry. 

 

00:04:49.092 --> 00:04:53.800 

I witam serdecznie dowódcę V Lubuskiego Pułku Artylerii w 

 

00:04:53.800 --> 00:05:00.700 

Sulechowie pana pułkownika Grzegorza Parola. Korzystając z okazji, że jest z nami 

 

00:05:00.700 --> 00:05:04.900 

pan dowódca pozwolę sobie przedstawić go krótko. Pan pułkownik 

 

00:05:04.900 --> 00:05:09.300 

urodził się w 1977 roku, w Lęborku. 

 

00:05:09.300 --> 00:05:13.100 

W 2000 roku ukończył Wyższą Szkołę Oficerską w Toruniu. 

 

00:05:13.100 --> 00:05:17.000 

Po zakończeniu uczelni objął stanowisko dowódcy plutonu. 

 

00:05:17.000 --> 00:05:21.600 

Następnie został wyznaczony na stanowisko dowódcy baterii 

 

00:05:21.600 --> 00:05:24.700 

dowodzenia pułków w II Pułku Artyleria w Choszcznie. 

 

00:05:24.700 --> 00:05:31.700 

W 2005 roku ponownie powrócił na Akademię Obrony Narodowej by po roku 

 

00:05:31.700 --> 00:05:34.400 

powrócić do Choszczna, tym razem na stanowisko zastępcy dowódcy 



 

00:05:34.400 --> 00:05:40.600 

Dywizjonu. W latach 2010-2012 trafił do dowództwa Wojsk 

 

00:05:40.600 --> 00:05:43.400 

Lądowych w szefostwie wojsk rakietowych i artylerii w 

 

00:05:43.400 --> 00:05:47.600 

Warszawie. Po dwóch latach objął stanowisko dowódcy Dywizjonu 

 

00:05:47.600 --> 00:05:51.500 

w 5 Lubuskim Pułku Artylerii w Sulechowie. Przez 4 lata 

 

00:05:51.500 --> 00:05:54.800 

dowodził trzecim dywizjonem rakietowym artylerii, który w 

 

00:05:54.800 --> 00:05:58.500 

tym czasie przyjął na wyposażenie najnowocześniejszy sprzęt tj. wyrzutnie 

 

00:05:58.500 --> 00:06:04.000 

rakietowe WR40 Langusta. Kolejnym etapem zawodowej drogi 

 

00:06:04.000 --> 00:06:09.000 

pułkownika padła 17 Wielkopolska Brygada Zmechanizowana w Międzyrzeczu, 

 

00:06:09.000 --> 00:06:12.600 

w której pełnił funkcję szefa wojsk rakietowych i artylerii. W latach 

 

00:06:12.600 --> 00:06:19.600 

2016-2021 został szefem oddziału targetingu w dowództwie Wielonarodowego Korpusu 

 



00:06:19.600 --> 00:06:25.200 

Północny-Wschód Szczecin. Panie dowódco serdecznie panu 

 

00:06:25.200 --> 00:06:28.500 

gratuluję objęcia nowej funkcji i oddaję panu głos. 

 

00:06:31.003 --> 00:06:36.100 

Witam jeszcze raz, cieszę się za tak miłe, gorące przyjęcie 

 

00:06:36.100 --> 00:06:38.189 

tutaj w dniu dzisiejszym. 

 

00:06:38.189 --> 00:06:41.659 

Dziękuję panu burmistrzowi za możliwość skorzystania z systemu łączności, 

 

00:06:41.659 --> 00:06:43.717 

żebym mógł państwa zobaczyć i się przedstawić. 

 

00:06:43.717 --> 00:06:47.678 

Jak zostało wspomniane to mój drugi pobyt w Sulechowie. Wróciłem 

 

00:06:47.678 --> 00:06:56.427 

po blisko pięciu latach do Piątego Pułku. 

Cieszę się bardzo, miasto ogromnie przychylne wojsku, 

 

00:06:56.427 --> 00:07:01.023 

więc z ogromną bazą współpracy. 

 

00:07:01.023 --> 00:07:08.522 

[niezrozumiałe] tą, która była realizowana 

przez mojego poprzednika pana pułkownika Kulę. 



 

00:07:08.522 --> 00:07:13.694 

Niestety w dniu dzisiejszym jestem u państwa tylko troszeczkę, króciutko u państwa i 

 

00:07:13.694 --> 00:07:16.300 

tak abym mógł się przywitać, powiedzieć dzień dobry i 

 

00:07:16.300 --> 00:07:20.500 

zaprosić do współpracy z wojskiem. Oczywiście zagwarantować również współpracę z 

 

00:07:20.500 --> 00:07:24.668 

naszej strony tutaj. Na roboczo z panem burmistrzem. 

 

00:07:24.668 --> 00:07:31.245 

Niestety inne czynności służbowe i za chwilę muszę przybyć do garnizonu, 

 

00:07:31.245 --> 00:07:37.248 

ale jestem, wróciłem do Sulechowa po pięciu latach gotowy do współpracy naszej 

 

00:07:37.248 --> 00:07:41.973 

i do współpracy z państwem w ramach naszych doświadczeń. 

 

00:07:42.034 --> 00:07:43.270 

Dziękuję bardzo. 

 

00:07:43.331 --> 00:07:48.100 

Dziękuję. Serdecznie witamy państwa, pana w Sulechowie i cieszymy 

 

00:07:48.100 --> 00:07:51.700 

się na dalszą współpracę. Dziękuję. Witam 

 



00:07:51.700 --> 00:07:56.200 

również na dzisiejszej sesji skarbnika gminy Sulechów pana Marcina Fafułę. 

 

00:07:56.200 --> 00:07:57.953 

Dzień dobry. 

 

00:07:57.953 --> 00:08:05.100 

Na sesji widziałem, że również jest obecny pan prezes spółki B+C Eko-Energia. Witam 

 

00:08:05.100 --> 00:08:08.000 

również pana prezesa. Dzień dobry. 

 

00:08:08.000 --> 00:08:13.300 

Witam również sołtysów Gminy Sulechów, kierowników wydziałów 

 

00:08:13.300 --> 00:08:16.200 

Urzędu Miejskiego, obsługę prawną i kierowników jednostek organizacyjnych. 

 

00:08:16.200 --> 00:08:23.100 

Serdecznie witam na dzisiejszej sesji mieszkańców gminy 

 

00:08:23.100 --> 00:08:27.700 

Sulechów oraz wszystkich państwa obecnych. Wysoka Rado, 

 

00:08:27.700 --> 00:08:31.300 

stwierdzam na podstawie listy obecności, że na ustawowy stan 

 

00:08:31.300 --> 00:08:35.300 

wynoszący 21 radnych i tutaj prosiłbym państwa radnych o 

 

00:08:35.300 --> 00:08:39.300 



potwierdzenie obecności na kworum, a biuro rady o informację 

 

00:08:39.300 --> 00:08:44.387 

ilu radnych jest obecnych na dzisiejszej sesji. Wyświetlił się, 

 

00:08:44.387 --> 00:08:46.200 

nie wyświetlił się. Panie Bartku. 

 

00:08:46.200 --> 00:08:51.391 

Dzień dobry, panie przewodniczący mam w tym momencie potwierdzone 18 obecności. 

 

00:08:51.391 --> 00:08:53.750 

Jak byśmy mogli wyczytać jeszcze kolejno. 

 

00:08:53.750 --> 00:08:57.922 

Na pewno pan Brodzikowski, bo go widziałem, a nie potwierdził jeszcze. 

 

00:08:57.922 --> 00:09:00.100 

Bardzo prosił bym potwierdzić. 

 

00:09:00.100 --> 00:09:04.200 

Tak już jest. Dziękuję. Nie widziałem pana Wilczyńskiego, bo 

 

00:09:04.200 --> 00:09:06.500 

jeszcze nie ma pana Wilczyńskiego i Kaczmara. Tych dwóch 

 

00:09:06.500 --> 00:09:09.400 

panów nie ma w tym momencie. 19 radnych? 

 

00:09:09.400 --> 00:09:10.660 

Tak jest. Zgadza się. 



 

00:09:10.721 --> 00:09:14.000 

Stwierdzam na podstawie listy obecności, że na ustawowy stan 

 

00:09:14.000 --> 00:09:17.600 

wynoszący 21 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie, na 

 

00:09:17.600 --> 00:09:21.400 

dzisiejszej sesji obecnych jest 19 radnych. W związku z 

 

00:09:21.400 --> 00:09:25.200 

tym stwierdzam, że obrady XLIV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

 

00:09:25.200 --> 00:09:28.500 

w Sulechowie są prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

00:10:00.397 --> 00:10:02.100 

Chyba jakieś problemy techniczne. 

 

00:10:02.100 --> 00:10:08.021 

Może pierwszy wiceprzewodniczący by przejął, bo chyba przewodniczący zniknął, chyba. 

 

00:10:14.029 --> 00:10:18.400 

Szanowni państwo, pan przewodniczący na chwilę nas opuścił 

 

00:10:18.400 --> 00:10:20.100 

z przyczyn technicznych, za chwilkę będzie z nami. 

 

00:10:25.051 --> 00:10:28.277 

Może 3 minuty przerwy w takim układzie. 

 



00:10:28.277 --> 00:10:31.600 

Pan przewodniczący dzwonił przed chwilą. 

 

00:10:31.600 --> 00:10:34.000 

Powiedział, że wystarczy mu kilka sekund, bo musi po prostu jeszcze 

 

00:10:34.000 --> 00:10:35.500 

raz uruchomić komputer. Dziękuję. 

 

00:10:49.831 --> 00:10:54.300 

Szanowni państwo, przepraszam, ale rzeczy martwe mają to 

 

00:10:54.300 --> 00:10:58.000 

do siebie, że czasami potrafią się wyłączyć niespodziewane. Już 

 

00:10:58.000 --> 00:11:02.900 

wróciłem. Mam nadzieję, że dosyć sprawnie. Porządek obrad wszyscy 

 

00:11:02.900 --> 00:11:07.100 

radni otrzymali, a więc nie będę odczytywać porządku obrad i 

 

00:11:07.100 --> 00:11:10.200 

czy do proponowanego porządku sesji ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz 

 

00:11:10.200 --> 00:11:15.000 

będzie zgłaszał jakieś propozycje. Wpłynęły do mnie dwa 

 

00:11:15.000 --> 00:11:21.000 

wnioski i to jest o ujęcie w porządku obrad druku numer 

 

00:11:21.000 --> 00:11:28.300 



467 w sprawie rozpatrzenia pisma mieszkańców sołectwa Kruszyna, 

 

00:11:28.300 --> 00:11:32.100 

dotyczącego budowy sieci wodociągowej oraz kanalizacji sanitarnej. 

 

00:11:32.100 --> 00:11:35.800 

To jest wniosek Komisji Przestrzegania Skarg Wniosków i 

 

00:11:35.800 --> 00:11:39.000 

Petycji. I drugi wniosek. 

 

00:11:39.000 --> 00:11:42.800 

Wniosek zgłoszony przez grupę radnych. 

 

00:11:42.800 --> 00:11:48.100 

To jest wprowadzenie do porządku apelu w sprawie zmiany kategorii 

 

00:11:48.100 --> 00:11:52.300 

portu Cigacice. Aktualizacji koncepcji europejskiej sieci 

 

00:11:52.300 --> 00:11:56.300 

transportowej TNT, na port trój modalny o znaczeniu międzynarodowym. 

 

00:11:56.300 --> 00:12:00.600 

Wszystkie te dwie uchwały dostaliście państwo w dniu dzisiejszym 

 

00:12:00.600 --> 00:12:05.100 

na maila. W związku z tym myślę, że ja zaproponuje je do wprowadzenia 

 

00:12:05.100 --> 00:12:10.200 

do porządku obrad. Jednocześnie wpłynął do mnie telefonicznie wniosek 



 

00:12:10.200 --> 00:12:15.100 

od pana prezesa spółki B plus C Energia, z prośbą czy 

 

00:12:15.100 --> 00:12:19.900 

rada miejska nie zgodziłaby się przesunąć druku związanych z 

 

00:12:19.900 --> 00:12:24.200 

gospodarką śmieciami na początek sesji, żeby pan ewentualnie Jakub 

 

00:12:24.200 --> 00:12:26.900 

Wrąbel, pan prezes mógł zabrać głos w dyskusji jeżeli będzie 

 

00:12:26.900 --> 00:12:30.500 

taka potrzeba, bo w późniejszych godzinach nie będzie dostępny. Zatem 

 

00:12:30.500 --> 00:12:34.800 

będę zgłaszał dwie propozycje. To jest ujęcie w porządku obrad 

 

00:12:34.800 --> 00:12:37.700 

druku numer... Trzy propozycje, przepraszam. Druku nr 

 

00:12:37.700 --> 00:12:44.800 

467. To jest druk zgłoszony przez Komisję Skarg Wniosków i 

 

00:12:44.800 --> 00:12:48.200 

Petycji i następnie druku numer 468. 

 

00:12:48.200 --> 00:12:52.900 

To jest druk zgłoszony przez grupę radnych czyli apel. Następnie chciał bym, 

 



00:12:52.900 --> 00:12:58.000 

żebyście państwo rozważyli w głosowaniu przesunięcie dwóch druków. 

 

00:12:58.000 --> 00:13:02.300 

To jest druk numer 465 w sprawie metod ustalenia opłaty za 

 

00:13:02.300 --> 00:13:05.900 

gospodarowanie odpadami oraz stawek opłaty oraz druk numer 

 

00:13:05.900 --> 00:13:09.700 

466 o utracie mocy uchwały w sprawie określenia stawki opłaty 

 

00:13:09.700 --> 00:13:12.800 

podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

00:13:12.800 --> 00:13:16.900 

Jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych 

 

00:13:16.900 --> 00:13:21.400 

w sposób selektywny na początek rozpatrywanych uchwał. 

 

00:13:21.400 --> 00:13:24.800 

Czy ktoś jeszcze z państwa radnych chce zabrać głos w 

 

00:13:24.800 --> 00:13:28.700 

tym punkcie? Nie widzę. 

 

00:13:28.700 --> 00:13:33.500 

Zatem przejdźmy do głosowania. Tak? Na początek ujęcie w 

 

00:13:33.500 --> 00:13:38.500 



porządku obrad w punkcie szóstym, w pod punkcie 69. 

 

00:13:38.500 --> 00:13:46.000 

To jest punkcie 610 druku numer 467 w sprawie rozpatrzenia pisma 

 

00:13:46.000 --> 00:13:48.700 

mieszkańców sołectwa Kruszyna dotyczącego budowy sieci wodociągowej 

 

00:13:48.700 --> 00:13:53.900 

oraz kanalizacji sanitarnej. Bardzo proszę państwa radnych o 

 

00:13:53.900 --> 00:13:57.400 

oddanie głosu, a biuro rady o umożliwienie nam głosowania. Wprowadzenie 

 

00:13:57.400 --> 00:14:01.700 

do porządku obrad druku numer 467. 

 

00:14:17.702 --> 00:14:23.395 

Bardzo proszę o oddanie głosu pani radnej Elżbieta Musiałek, 

pan radny Roman Rakowski, pan 

 

00:14:23.395 --> 00:14:25.700 

Zbigniew Trompa, pani Izabela Wojewoda. 

 

00:14:25.700 --> 00:14:32.000 

Jeszcze widzę, że nie zagłosowali. 18 radnych za. 

 

00:14:32.000 --> 00:14:36.100 

Jeden radny jest przeciw. 0 głosów wstrzymujących się 

 

00:14:36.100 --> 00:14:42.000 



i zero i stwierdzam, że uchwała została, znaczy że porządek obrad został 

 

00:14:42.000 --> 00:14:46.100 

zmieniony. Dodaliśmy punkt 467. Kolejna zmiana w porządku obrad 

 

00:14:46.100 --> 00:14:52.100 

dodanie w kolejnym punkcie, w tym razem w punkcie 611 druku 

 

00:14:52.100 --> 00:15:01.300 

nr 468 w sprawie zmiany kategorii portu Cigacice, aktualizacji 

 

00:15:01.300 --> 00:15:03.700 

koncepcji europejskiej sieci transportowej T-T na port trój modalny w 

 

00:15:03.700 --> 00:15:10.600 

znaczeniu międzynarodowym. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie 

 

00:15:10.600 --> 00:15:13.800 

głosu na swoich urządzeniach dotyczącej zmiany w porządku obrad. 

 

00:15:25.553 --> 00:15:27.639 

Bardzo proszę pani radna Elżbieta Musiałek 

 

00:15:27.639 --> 00:15:30.164 

i pani radna Izabela Wojewoda o oddanie głosu. 

 

00:15:31.375 --> 00:15:36.200 

Za 19 radnych. Stwierdzam, że zmiana w porządku obrad została 

 

00:15:36.200 --> 00:15:42.400 

przyjęta jednomyślnie i kolejne zmiany. To jest przesunięcie na 



 

00:15:42.400 --> 00:15:50.800 

początek punktu 6 to jest jako punkt 61 druku numer 465 

 

00:15:50.800 --> 00:15:57.900 

i jako uchwałę powiązaną to jest druk numer 466 do punktu 62. 

 

00:15:57.900 --> 00:16:01.600 

I tu mam pytanie do państwa radnych, czy łącznie możemy tą 

 

00:16:01.600 --> 00:16:06.000 

decyzję podjąć. To jest 2 uchwały jakby jednocześnie przesuwamy na 

 

00:16:06.000 --> 00:16:12.700 

początek punktu 6, czy każdą z osobna? 

Czy państwo radni wyrażają... Łącznie. Łącznie? 

 

00:16:12.700 --> 00:16:18.600 

Nie widzę, żeby ktoś protestował. Zatem zmiana w porządku obrad 

 

00:16:18.600 --> 00:16:26.200 

dotyczy przesunięcia druku 465 i 466 na początek punktu 6. 

 

00:16:26.200 --> 00:16:29.500 

Kolejność pozostałych uchwał automatycznie ulegnie zmianie. Panie Bartku możemy 

 

00:16:29.500 --> 00:16:33.249 

takie głosowanie uruchomić? 

 

00:16:35.921 --> 00:16:39.967 

Panie przewodniczący, proszę jeszcze sekundkę. Tak jest. 



 

00:17:00.444 --> 00:17:03.169 

Jesteśmy gotowi. Mogę włączyć głosowanie. 

 

00:17:03.169 --> 00:17:06.900 

Dobrze. Bardzo proszę o uruchomienie głosowania, a państwa radnych o oddanie 

 

00:17:06.900 --> 00:17:18.300 

głosu nad zmianą porządku obrad. Za 19 radnych. Stwierdzam, że 

 

00:17:18.300 --> 00:17:21.800 

zmiana w porządku obrad została przyjęta jednogłośnie. 

 

00:17:21.800 --> 00:17:26.700 

Przechodzimy zatem do kolejnego punktu. 

 

00:17:26.700 --> 00:17:30.600 

Punt trzeci. Informacja przewodniczącego rady miejskiej o 

 

00:17:30.600 --> 00:17:34.200 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Informację państwo radni 

 

00:17:34.200 --> 00:17:38.100 

otrzymaliście drogą mailową, dlatego nie będę odczytywał tego 

 

00:17:38.100 --> 00:17:42.300 

sprawozdania i zapytam tylko państwa radnych. Czy ktoś z państwa radnych, czy pan 

 

00:17:42.300 --> 00:17:48.800 

burmistrz ma pytania do tego sprawozdania? Nie widzę. 

 



00:17:48.800 --> 00:17:51.100 

Bardzo proszę pan radny Jan Rerus. 

 

00:17:51.100 --> 00:17:59.900 

Panie przewodniczący, panie burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni 

 

00:17:59.900 --> 00:18:04.800 

Goście. Uczestnicy dzisiejszej sesji ja do sprawozdania i 

 

00:18:04.800 --> 00:18:11.100 

chciałem dołożyć jedno pismo, które wysłałem do przewodniczącego Rady 

 

00:18:11.100 --> 00:18:15.600 

Miejskiej w Sulechowie. Wczoraj wysłałem drogą mailową, dlatego w 

 

00:18:15.600 --> 00:18:21.200 

tego nie było. Ale należy się poinformować, aczkolwiek widziałem, 

 

00:18:21.200 --> 00:18:24.500 

że wysłane do radnych pismo było przez pana przewodniczącego. 

 

00:18:24.500 --> 00:18:30.800 

Informuje o wczorajszym pan radny Roman Wilczyński przystąpił 

 

00:18:30.800 --> 00:18:37.400 

do klubu radnych Forum. W związku z tym klub od dzisiaj składa 

 

00:18:37.400 --> 00:18:42.500 

się z czterech osób. Ja, pan Rerus, pan radny Roman Rakowski, 

 

00:18:42.500 --> 00:18:46.500 



pan Czesław Grzeszyński i pan Roman Wilczyński. Dziękuję. 

 

00:18:46.500 --> 00:18:50.500 

Dziękuję. Nie mogłem tego ująć w sprawozdaniu, bo było 

 

00:18:50.500 --> 00:18:55.100 

to po tym fakcie już państwu wysłałem. Natomiast ja planowałem ująć 

 

00:18:55.100 --> 00:18:58.000 

to w kolejnym, ale rzeczywiście jak jest taka wola, mogę 

 

00:18:58.000 --> 00:19:00.000 

poprawić i zaktualizować to sprawozdanie. 

 

00:19:00.000 --> 00:19:03.600 

niekoniecznie. Już powiedziałem niekoniecznie. 

 

00:19:03.600 --> 00:19:09.100 

Rozumiem. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, zatem przechodzimy 

 

00:19:09.100 --> 00:19:12.700 

do kolejnego punktu. Punkt czwarty. Informacja przewodniczących Komisji 

 

00:19:12.700 --> 00:19:17.200 

Rady Miejskie z prac komisji w okresie międzysesyjnym. Bardzo 

 

00:19:17.200 --> 00:19:23.800 

proszę przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki, pana 

 

00:19:23.800 --> 00:19:26.500 

Wojciecha Szefnera o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. 



 

00:19:26.500 --> 00:19:31.600 

Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący, panie 

 

00:19:31.600 --> 00:19:36.800 

burmistrzu, szanowni goście, w dniu 12 października bieżącego 

 

00:19:36.800 --> 00:19:44.253 

roku Komisja Budżetu i Gospodarki razem 

z Komisją ds. Wsi miała wspólne posiedzenie. 

 

00:19:44.253 --> 00:19:48.100 

Na wstępie tego posiedzenia pan przewodniczący Rady 

 

00:19:48.100 --> 00:19:51.700 

Miejskiej w Sulechowie, pan Radosław Murkowski przedstawił wyniki 

 

00:19:51.700 --> 00:19:57.500 

badania ankietowego dotyczącego wprowadzenia w gminie Sulechów ograniczenia 

 

00:19:57.500 --> 00:20:00.700 

własnej sprzedaży napojów alkoholowych. Te 

 

00:20:00.700 --> 00:20:05.400 

dokumenty państwo radni i ja również, wszyscy otrzymaliśmy. 

 

00:20:05.400 --> 00:20:08.900 

Jak również komisja pozytywnie zaopiniowała przesunięcie, podobnie 

 

00:20:08.900 --> 00:20:13.700 

jak dzisiaj na sesji druku numer 466 i 465 na początek. 



 

00:20:13.700 --> 00:20:19.500 

Uchwała do tych uchwał, które rozpatrywane są dzisiaj. 

 

00:20:19.500 --> 00:20:25.100 

Następnym punktem. Komisja zapoznała się z wnioskiem starosty powiatu lubuskiego i 

 

00:20:25.100 --> 00:20:31.900 

uznała jednocześnie, że wniosek tego zadania wpisany do budżetu na 

 

00:20:31.900 --> 00:20:35.600 

rok 2022 będzie opiniowany, aby razem z innymi wnioskami, w 

 

00:20:35.600 --> 00:20:43.900 

odpowiednim czasie. Jeśli chodzi o poszczególne druki uchwał to przy druku 465 

 

00:20:43.900 --> 00:20:49.100 

pan radny Jamróz, pan radny Roman Rakowski i pani radna 

 

00:20:49.100 --> 00:20:52.700 

Krystyna Jagodzińska postulowali o poddanie projektów uchwał pod dyskusję 

 

00:20:52.700 --> 00:20:57.600 

Komisji do spraw Gospodarki Odpadami i Utrzymania Czystości 

 

00:20:57.600 --> 00:21:02.200 

na terenie gminy Sulechów i w związku z tym pan radny Roman Rakowski 

 

00:21:02.200 --> 00:21:05.716 

po tej dyskusji złożył wniosek o odszkodowanie, procedowanie druku 465 

 



00:21:05.716 --> 00:21:10.700 

w sprawie metod ustalania opłat za gaz, za przesył oraz stałej opłaty i przesunięcie 

 

00:21:10.700 --> 00:21:14.400 

opiniowania tego, nie teraz tylko jeszcze na następną sesję. 

 

00:21:14.400 --> 00:21:19.600 

Ten wniosek został poddany pod głosowanie. Za tym wnioskiem głosowało 3 członków 

 

00:21:19.600 --> 00:21:22.200 

komisji. Przeciw było pięciu, a więc wniosek nie u zyskał 

 

00:21:22.200 --> 00:21:28.300 

większości. Następnie przyszliśmy do opiniowania tego druku 465 i tutaj 

 

00:21:28.300 --> 00:21:34.070 

7 radnych było za. 0 głosów przeciwnych. 1 wstrzymujący się. Podobnie przy druku 

 

00:21:34.070 --> 00:21:42.901 

466 w sprawie stawki opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

00:21:42.901 --> 00:21:47.056 

jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnił obowiązku składowania odpadów komunalnych 

 

00:21:47.056 --> 00:21:53.826 

w sposób selektywny. Tutaj również 7 radnych za głosowało. 

0 przeciwnych. 1 głos wstrzymujący się. 

 

00:21:53.826 --> 00:21:59.900 

Druk 458 o zmianie uchwały budżetowej gminy Sulechów na 2021 rok. 

 



00:21:59.900 --> 00:22:05.000 

Wszyscy radni obecni z komisji byli obecni. 

8 radnych było za. 0 głosów przeciwnych. 0 głosów wstrzymujących się. 

 

00:22:05.000 --> 00:22:10.805 

Druk numer 459 zmiany uchwały w sprawie uchwały wieloletniej prognozy finansowej 

 

00:22:10.805 --> 00:22:14.981 

gminy Sulechów na lata 2021-2032. 

 

00:22:14.981 --> 00:22:20.224 

8 radnych za. 0 głosów przeciwnych i 1 wstrzymujący się. Druk numer 

 

00:22:20.224 --> 00:22:23.553 

460 o zmianie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

 

00:22:23.553 --> 00:22:27.500 

Rady Miejskiej w Sulechowie na rok 2021. 9 radnych za. 

 

00:22:27.500 --> 00:22:33.637 

0 przeciwnych. 0 wstrzymujących się. Druk numer 461 o zmianie uchwały 

 

00:22:33.637 --> 00:22:37.989 

w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych 

 

00:22:37.989 --> 00:22:44.512 

i kanalizacyjnych za okres od lipca 2021 do czerwca 2024. 

 

00:22:44.512 --> 00:22:49.688 

8 radnych za. 0 głosów przeciwnych. 0 wstrzymujących się. Druk numer 



 

00:22:49.688 --> 00:22:54.485 

462 w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu 

 

00:22:54.485 --> 00:22:58.523 

oddania nieruchomości w trwały zarząd. 7 radnych za. 0 głosów przeciwnych. 

 

00:22:58.523 --> 00:23:03.328 

0 głosów wstrzymujących się. Druk numer 463 o zmianie uchwały w sprawie wysokości i 

 

00:23:03.328 --> 00:23:07.735 

zasad opłaty targowej na terenie gminy Sulechów. 6 radnych za. 

 

00:23:07.735 --> 00:23:10.677 

0 głosów przeciwnych. 0 wstrzymujących się. 

 

00:23:10.677 --> 00:23:15.936 

I podobnie druk 464 w sprawie regulaminu targowiska miejskiego w Sulechowie. 

 

00:23:15.936 --> 00:23:21.600 

6 radnych za. 0 przeciwnych. 0 głosów wstrzymujący się. 

 

00:23:21.600 --> 00:23:26.200 

W sprawach różnych radny Przemysław Mikołajczyk poprosił o 

 

00:23:26.200 --> 00:23:28.700 

rozważenie wprowadzenia do budżetu o stanie budowy oświetlenia 

 

00:23:28.700 --> 00:23:33.600 

skrzyżowania ulic Warszawskiej i Północnej i również radny zwrócił 

 



00:23:33.600 --> 00:23:37.200 

się do Komisji Przestrzegania Prawa Ochrony Środowiska o 

 

00:23:37.200 --> 00:23:40.900 

zmianę organizacji ruchu zgłoszonego przez mieszkańców ulicy 

 

00:23:40.900 --> 00:23:46.200 

Przy Rei i taki temat tutaj pan przewodniczący 

komisji potwierdził, że będzie rozpatrywany. 

 

00:23:46.200 --> 00:23:52.100 

Ja poprosiłem pana burmistrza o umożliwienie wizyty radnych 

 

00:23:52.100 --> 00:23:56.800 

zainteresowanych tematem inwestycji i tu pan burmistrz dziś na sesji nam udzieli. 

 

00:23:56.800 --> 00:24:02.900 

Pan burmistrz poinformował również o działaniach związanych z 

 

00:24:02.900 --> 00:24:06.356 

przygotowaniem terenów pilnych o potrzeby nowych inwestorów. 

 

00:24:06.356 --> 00:24:10.613 

Protokół z tego wspólnego posiedzenia szanowni państwo został wysłany do państwa. 

 

00:24:10.613 --> 00:24:13.748 

Jeśli ktoś ma pytania to oczywiście odpowiem. 

 

00:24:13.748 --> 00:24:15.104 

Serdecznie dziękuję. 

 



00:24:16.034 --> 00:24:19.795 

Dziękuję. Ad vocem zgłasza się pan burmistrz. Panie burmistrzu 

 

00:24:19.795 --> 00:24:22.240 

w tym punkcie teraz? Czy może po wszystkim? 

 

00:24:22.300 --> 00:24:28.766 

Jeśli można to teraz chciał bym udzielić odpowiedzi. [niezrozumiałe] 

 

00:24:28.766 --> 00:24:31.900 

Myślę, że najrozsądniej będzie przy pana wystąpieniu. 

 

00:24:31.900 --> 00:24:35.104 

Dobrze. W takim razie czekam na udzielenie głosu. 

 

00:24:35.104 --> 00:24:40.300 

Dobrze dziękuję. Bardzo proszę przewodniczącego Komisji do 

 

00:24:40.300 --> 00:24:44.101 

Spraw Wsi, pana Piotra Bodnara o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. 

 

00:24:44.101 --> 00:24:50.400 

Szanowni państwo, komisja obradowała wspólnie z Komisją Budżetu i Gospodarki 

 

00:24:50.400 --> 00:24:55.400 

12 października. Podam numer uchwał i jak głosowaliśmy. 

 

00:24:55.400 --> 00:25:01.400 

W druku 465. To był wniosek radnego Rakowskiego o nie procedowanie 

 

00:25:01.400 --> 00:25:05.900 



druku. Komisja się nie przychyliła do tego wniosku i 

 

00:25:05.900 --> 00:25:11.900 

wniosek i jeśli chodzi o druk 465 Komisja do Spraw Wsi poparła ten 

 

00:25:11.900 --> 00:25:15.100 

wniosek, uchwałę przepraszam bardzo. 

 

00:25:15.100 --> 00:25:22.300 

Druk numer 466 komisja również poparła tą uchwałę pozytywnie 

 

00:25:22.300 --> 00:25:26.800 

zaopiniowała. Druk 458 również pozytywnie Komisja do 

 

00:25:26.800 --> 00:25:33.200 

Spraw Wsi. Takoż w druku nr 459 o zmianie uchwały wieloletniej 

 

00:25:33.200 --> 00:25:37.500 

prognozy finansowej Komisja do spraw Wsi również zaopiniowała pozytywnie. 

 

00:25:37.500 --> 00:25:41.800 

Druk numer 460 o zmianie uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

 

00:25:41.800 --> 00:25:45.800 

Rewizyjnej również pozytywnie zaopiniowany druk przez komisję. 

 

00:25:45.800 --> 00:25:51.000 

Uchwała druk numer 461 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 

 

00:25:51.000 --> 00:25:55.000 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych również 



 

00:25:55.000 --> 00:25:59.400 

pozytywnie. Druk numer 462 w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty 

 

00:25:59.400 --> 00:26:02.300 

od opłaty rocznej o oddanie nieruchomości w trwały zarząd. 

 

00:26:02.300 --> 00:26:06.500 

Komisja do Spraw Wsi również zaopiniowała pozytywnie. Podobnież 

 

00:26:06.500 --> 00:26:10.000 

było z drukiem 463 o zmianie uchwały o wysokości i zasad 

 

00:26:10.000 --> 00:26:13.500 

opłaty targowej na terenie gminy Sulechów. Pozytywnie 

 

00:26:13.500 --> 00:26:19.500 

i druk numer 464 w sprawie zmiany regulaminu targowiska miejskiego 

 

00:26:19.500 --> 00:26:23.100 

w Sulechowie. O sprawach różnych powiedział już radny Szefner, więc nie 

 

00:26:23.100 --> 00:26:26.000 

będę powtarzał. Bardzo dziękuję za uwagę. 

 

00:26:26.000 --> 00:26:31.800 

Dziękuję. Bardzo proszę przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa 

 

00:26:31.800 --> 00:26:34.800 

i Ochrony Środowiska pana Przemysława Mikołajczyka o 

 



00:26:34.800 --> 00:26:37.400 

przedstawienie sprawozdania z prac komisji. 

 

00:26:37.400 --> 00:26:41.900 

Witam panie przewodniczący, panie i panowie radni, szanowni 

 

00:26:41.900 --> 00:26:49.700 

państwo, panie burmistrzu komisja spotkała się 14 października 

 

00:26:49.700 --> 00:26:56.900 

bieżącego roku i posiedzenie było wspólne wraz z Komisją Zdrowia 

 

00:26:56.900 --> 00:27:02.200 

Oświaty i Kultury. Na początku te obydwie komisje zapoznały 

 

00:27:02.200 --> 00:27:05.900 

się z wnioskiem starosty powiatu zielonogórskiego i ustalono, 

 

00:27:05.900 --> 00:27:09.700 

iż wniosek zostanie poddany dyskusji w czasie opiniowania innych 

 

00:27:09.700 --> 00:27:15.000 

wniosków do przyszłorocznego budżetu. Na tym posiedzeniu komisje 

 

00:27:15.000 --> 00:27:18.900 

zajmowały się przede wszystkim opiniowaniem projektów na 

 

00:27:18.900 --> 00:27:23.100 

dzisiejszą sesję i teraz przeczytam wyniki głosowań Komisji 

 

00:27:23.100 --> 00:27:26.100 



Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. Będę podawał tylko 

 

00:27:26.100 --> 00:27:32.400 

numery druków, żeby nie odwlekać tego wszystkiego. I teraz tak: druk numer 458 - 

 

00:27:32.400 --> 00:27:35.900 

7 głosów za. 0 sprzeciwu. 0 głosów wstrzymujących się. Druk 

 

00:27:35.900 --> 00:27:41.100 

459 - 7 głosów za. 

 

00:27:41.100 --> 00:27:44.900 

0 głosów przeciwnych. 0 głosów wstrzymujących się. Druk 460. 

 

00:27:44.900 --> 00:27:49.000 

Komisja zaopiniowała pozytywnie. 7 głosów za. 

 

00:27:49.000 --> 00:27:54.600 

0 sprzeciwów. 0 głosów wstrzymujących się. Druk 461 - komisja zaopiniowała 

 

00:27:54.600 --> 00:27:58.500 

pozytywnie. 7 głosów za. 0 głosów sprzeciwu. 0 

 

00:27:58.500 --> 00:28:09.600 

głosów wstrzymujących się. Druk 461 - komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

00:28:09.600 --> 00:28:13.000 

7 głosów za. 0 sprzeciwu. 0 wstrzymujących się. Druk 

 

00:28:13.000 --> 00:28:17.800 

462 - komisja zaopiniowała także pozytywnie. 



 

00:28:17.800 --> 00:28:23.800 

7 głosów za. 0 sprzeciwu. 0 wstrzymujących się. Druk 463 - 

 

00:28:23.800 --> 00:28:29.500 

komisja zaopiniowała pozytywnie. 7 głosów za. 0 sprzeciwu. 0 

 

00:28:29.500 --> 00:28:34.100 

wstrzymujących się. Druk 464 - też tutaj było pozytywnie. 

 

00:28:34.100 --> 00:28:37.600 

7 za. 0 sprzeciwu. 0 wstrzymujących się głosów. 

 

00:28:37.600 --> 00:28:43.900 

Do druku 465 pan radny Piotr Miszkiewicz złoży wniosek o 

 

00:28:43.900 --> 00:28:53.900 

nieprocedowanie tego druku 465. I ten wniosek nie przeszedł. 

 

00:28:53.900 --> 00:28:58.400 

Trzy głosy były za. 3 głosy sprzeciwu i 1 głos wstrzymujący się. 

 

00:28:58.400 --> 00:29:02.700 

Czyli odbyły się procedowania tego projektu, tej uchwały. 

 

00:29:02.700 --> 00:29:07.300 

I komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

00:29:07.300 --> 00:29:11.600 

7 głosów za. 0 sprzeciwu. 0 głosów wstrzymujących się. 

 



00:29:11.600 --> 00:29:21.100 

Przy druku 466 komisja też zaopiniowała pozytywnie. 

 

00:29:21.100 --> 00:29:26.000 

Tutaj ten wniosek. 7 głosów za. 0 głosów sprzeciwu i 0 

 

00:29:26.000 --> 00:29:30.100 

głosów wstrzymujących się. W sprawach różnych Komisja 

 

00:29:30.100 --> 00:29:36.000 

Przestrzegana Prawa i Ochrony Środowiska zajęła się wnioskami 

 

00:29:36.000 --> 00:29:40.500 

skierowanymi do komisji i tak wniosek mieszkańców Brzezia koło 

 

00:29:40.500 --> 00:29:44.331 

Sulechowa w sprawie progów zwalniających 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

 

00:29:44.331 --> 00:29:48.100 

zaopiniowała pozytywnie. Wniosek 

 

00:29:48.100 --> 00:29:51.800 

mieszkańców ulicy Gdańskiej o ustawienie znaku drogowego i oznaczenie przejścia 

 

00:29:51.800 --> 00:29:55.000 

dla pieszych, Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

 

00:29:55.000 --> 00:29:58.400 

zaopiniowała pozytywnie, w części dotyczącej znaczenia przejścia 

 



00:29:58.400 --> 00:30:01.800 

dla pieszych oraz negatywnie w części dotyczącej ustawienia znaku 

 

00:30:01.800 --> 00:30:05.900 

zakazu zatrzymywania się. Wniosek mieszkańców miejscowości Górki 

 

00:30:05.900 --> 00:30:09.100 

Małe Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

 

00:30:09.100 --> 00:30:15.390 

negatywnie w części dotyczącej ustawienia znaków 

ograniczenia tonażu oraz pozytywnie w części dotyczącej 

 

00:30:15.390 --> 00:30:18.800 

ustawienia znaku ograniczenia prędkości. Ustalono, iż 

 

00:30:18.800 --> 00:30:21.600 

ustawiony zostanie znak ograniczenia prędkości do 20 

 

00:30:21.600 --> 00:30:25.800 

km/h. Wniosek mieszkańców ulicy Środkowej i Krzywej tutaj też 

 

00:30:25.800 --> 00:30:28.693 

wspominałem, wcześniej kolega Wojciech Szefner, tak? 

 

00:30:28.693 --> 00:30:31.405 

To jest też wniosek Przemysława Mikołajczyka, 

 

00:30:31.405 --> 00:30:34.733 

radnego w sprawie zmiany organizacji ruchu, 

 



00:30:34.733 --> 00:30:37.078 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

 

00:30:37.078 --> 00:30:41.200 

pozytywnie nakazując ustawienie znaku zakaz postoju na 

 

00:30:41.200 --> 00:30:46.100 

ulicy Ogrodowej, przy wjeździe na ulicę Krzywą. Wniosek mieszkańców 

 

00:30:46.100 --> 00:30:49.500 

ulicy Przyłącze o zmianę organizacji ruchu na ulicy Przyłącznej 

 

00:30:49.500 --> 00:30:53.200 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała negatywnie, w części 

 

00:30:53.200 --> 00:30:57.900 

dotyczącej zmian w organizacji ruchu oraz montażu progów zwalniających i 

 

00:30:57.900 --> 00:31:00.900 

przebudowy ulic. Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

 

00:31:00.900 --> 00:31:05.900 

wnioskuje o wystąpienie przez burmistrza Sulechowa o wzmożenie 

 

00:31:05.900 --> 00:31:10.000 

w tym rejonie patroli policji i straży miejskiej, celem baczniejszej kontroli 

 

00:31:10.000 --> 00:31:13.500 

ruchu drogowego. Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

 

00:31:13.500 --> 00:31:16.800 



wnioskuje także do burmistrza Sulechowa o wzmożenie pracy służb 

 

00:31:16.800 --> 00:31:21.700 

porządkowych na ulicy Przyłącznej. W sprawach różnych też radna Małgorzata 

 

00:31:21.700 --> 00:31:25.600 

Matuszewska zwróciła uwagę na problem z parkowaniem aut 

 

00:31:25.600 --> 00:31:31.700 

na ulicy Warszawskiej, a także radny Przemysław Mikołajczyk, przewodniczący komisji w 

 

00:31:31.700 --> 00:31:35.600 

imieniu komisji zaapelował o sukcesywne doposażenie w 

 

00:31:35.600 --> 00:31:38.700 

tak zwane obramówki fluorescencyjne znaku przejść dla pieszych. Poprosiłem też o to aby doposażyć 

 

00:31:38.700 --> 00:31:47.800 

takie znaki przejściem dla pieszych na drogach wojewódzkich i 

 

00:31:47.800 --> 00:31:53.300 

powiatowych i też na naszych, w celu pokazania bezpieczeństwa na przejściach. 

 

00:31:53.300 --> 00:31:56.700 

Wszystko. Dziękuję bardzo. 

 

00:31:56.700 --> 00:31:58.800 

Dziękuję. W Międzyczasie zauważyłem, że pojawił się pan 

 

00:31:58.800 --> 00:32:02.961 

radny Roman Wilczyński i państwo potwierdziliście kworum, tak? Obecnych 



 

00:32:02.961 --> 00:32:04.500 

20 radnych, tak? 

 

00:32:05.790 --> 00:32:09.600 

Panie przewodniczący 20 radnych, tak jest. 

 

00:32:09.600 --> 00:32:13.000 

Bardzo proszę przewodniczącego Komisji Zdrowia Oświaty i 

 

00:32:13.000 --> 00:32:16.500 

Kultury pana Miłosza Brodzikowskiego o przedstawienie sprawozdania 

 

00:32:16.500 --> 00:32:17.723 

z prac komisji. 

 

00:32:18.418 --> 00:32:22.300 

Dziękuję bardzo. Witam serdecznie panie przewodniczący i panie burmistrzu 

 

00:32:22.300 --> 00:32:26.000 

i państwa radnych oraz słuchaczy naszych dzisiejszych obrad. 

 

00:32:26.000 --> 00:32:31.400 

Nie będę powtarzał wszystkiego, do tak jak wspomniał wcześniej 

 

00:32:31.400 --> 00:32:36.700 

szanowny przedmówca Przemysław Pokład, on był przewodniczącym naszego wspólnego 

 

00:32:36.700 --> 00:32:40.400 

posiedzenia komisji. Teraz tylko pozostaje odczytać wyniki głosowania, 

 



00:32:40.400 --> 00:32:49.100 

które oddała komisja której ja jestem przewodniczącym i tak druk numer 

 

00:32:49.100 --> 00:32:53.100 

458 - 4 głosy za. 0 wstrzymujących. Druk numer 

 

00:32:53.100 --> 00:33:01.200 

459 - również 4 głosy za. 0 przeciwnych. 0 

 

00:33:01.200 --> 00:33:05.400 

wstrzymujących. Druk numer 460 również jednomyślność. 

 

00:33:05.400 --> 00:33:10.300 

461 także jednomyślność, podjęliśmy decyzję czterema głosami 

 

00:33:10.300 --> 00:33:20.400 

za. 462 463 464 podobnie, jednogłośnie, jednomyślnie podejmowaliśmy 

 

00:33:20.400 --> 00:33:26.600 

głosowanie. Druk numer 465, tutaj był wniosek pana radnego 

 

00:33:26.600 --> 00:33:31.200 

Piotra Miszkiewicza o nieprocedowanie, który to wniosek nie 

 

00:33:31.200 --> 00:33:36.200 

zyskał naszej akceptacji i po jego odrzuceniu w stosunku głosu, było 

 

00:33:36.200 --> 00:33:41.000 

cztery do zera, zaopiniowaliśmy pozytywnie projekt uchwały. 

 

00:33:41.000 --> 00:33:49.400 



I podobno miało to miejsce jeżeli o druk numer 466 i tutaj jednomyślnie 

 

00:33:49.400 --> 00:33:53.500 

4 głosy za. 0 sprzeciwu i 0 wstrzymujących. 

 

00:33:53.500 --> 00:33:57.600 

Dziękuję bardzo. 

 

00:33:57.600 --> 00:34:00.100 

Dziękuję bardzo i bardzo proszę przewodniczącą Komisji Skarg 

 

00:34:00.100 --> 00:34:05.000 

Wniosków i Petycji panią Elżbietę Musiałek 

o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. 

 

00:34:05.000 --> 00:34:10.500 

Panie przewodniczący, panie burmistrzu, wysoka rado, zaproszeni goście. 

 

00:34:10.500 --> 00:34:17.400 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji na posiedzeniu 14 października 

 

00:34:17.400 --> 00:34:22.300 

2021 roku zapoznała się i przeanalizowała wniosek mieszkańców 

 

00:34:22.300 --> 00:34:29.500 

sołectwa Kruszyna z dnia 17 września 2021 roku, dotyczący budowy 

 

00:34:29.500 --> 00:34:33.900 

sieci wodociągowej oraz kanalizacji sanitarnej w Kruszynie. 

 

00:34:33.900 --> 00:34:38.900 



Komisja w toku przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego zapoznała 

 

00:34:38.900 --> 00:34:42.700 

się również ze stanowiskiem merytorycznym burmistrza oraz 

 

00:34:42.700 --> 00:34:47.100 

opinią prawną radcy prawnego Urzędu Miejskiego w Sulechowie dotycząca 

 

00:34:47.100 --> 00:34:51.200 

złożonego wniosku. Komisja jednogłośnie w głosowaniu jawnym 

 

00:34:51.200 --> 00:34:56.500 

uznała, że pismo mieszkańców sołectwa Kruszyna jako petycja nie 

 

00:34:56.500 --> 00:35:01.400 

spełnia wymogów ustawy o petycjach i związku z tym po 

 

00:35:01.400 --> 00:35:06.500 

dokonaniu analizy uznała, że jest ono wnioskiem mieszkańców i 

 

00:35:06.500 --> 00:35:12.300 

właściwym adresatem tego wniosku jest przedsiębiorstwo SuPerKom, 

 

00:35:12.300 --> 00:35:18.200 

którego zadaniem jest rozbudowa i modernizacja sieci i 

 

00:35:18.200 --> 00:35:20.700 

systemów kanalizacyjno-sanitarnych oraz zaopatrzenie w wodę 

 

00:35:20.700 --> 00:35:28.400 

mieszkańców gminy Sulechów. Swoje stanowisko komisja zawarła w obszernym 



 

00:35:28.400 --> 00:35:34.100 

uzasadnieniu do projektu uchwały, który został wysokiej radzie przedstawiony. 

 

00:35:34.100 --> 00:35:40.500 

Nadmieniam, że zostało to pewnie w dniu dzisiejszym lub wczorajszym, nie 

 

00:35:40.500 --> 00:35:45.200 

jestem tego jeszcze pewna tego w stu procentach, tak? ale tak 

 

00:35:45.200 --> 00:35:49.100 

jak patrzę na głosowanie w sprawie porządku obrad pan Jan, panie Janku 

 

00:35:49.100 --> 00:35:54.200 

pewnie miał wątpliwości skoro był przeciw. To jest też 

 

00:35:54.200 --> 00:36:00.600 

taka, pismo podobne do pisma mieszkańców Górzykowa, gdzie 

 

00:36:00.600 --> 00:36:07.100 

też jakby tutaj zwracają uwagę na potrzebę zrobienia kanalizacji, 

 

00:36:07.100 --> 00:36:15.600 

więc uznaliśmy, że nie jest to wniosek, jest to dowód właściwości i 

 

00:36:15.600 --> 00:36:21.500 

powinno być przekazane do spółki, bo spółka jest też spółką gminną, także 

 

00:36:21.500 --> 00:36:30.300 

jakby tutaj jest w mocy może pana burmistrza do dalszej rozpatrzenia, 

 



00:36:30.300 --> 00:36:37.119 

czy zapisaniu przyszłorocznym planie tych próśb naszych mieszkańców. 

 

00:36:37.119 --> 00:36:38.548 

Bardzo dziękuję. 

 

00:36:39.524 --> 00:36:45.300 

Dziękujemy. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, zatem 

 

00:36:45.300 --> 00:36:48.300 

przejdźmy do kolejnego punktu. Punkt piąty. Sprawozdanie z 

 

00:36:48.300 --> 00:36:52.600 

działalności burmistrza Sulechowa w okresie międzysesyjnym. 

Bardzo proszę panie burmistrzu. 

 

00:36:53.850 --> 00:36:58.104 

Panie przewodniczący, szanowni państwo, ja podobnie jak pan przewodniczący już 

 

00:36:58.104 --> 00:37:03.700 

nie będę odczytywał całości sprawozdania, które zostało państwu przekazane. 

 

00:37:03.700 --> 00:37:07.970 

Chciałbym natomiast zwrócić uwagę na pewne informacje 

 

00:37:07.970 --> 00:37:10.464 

i oczywiście odnieść się za chwilkę 

 

00:37:10.464 --> 00:37:16.200 

do tego o czym wspomniał pan Wojciech Szefner, 

a właściwie co przypominał, bo rzeczywiście 



 

00:37:16.200 --> 00:37:26.740 

wcześniej o to prosił i szanowni państwo 

ja chciałem zwrócić uwagę na tą część sprawozdania, 

 

00:37:26.740 --> 00:37:32.080 

która dotyczy Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Obrotu Nieruchomościami. 

 

00:37:33.865 --> 00:37:37.182 

W dniu 7 października tam mieliśmy kolejne 

 

00:37:37.182 --> 00:37:41.507 

postępowanie dotyczące sprzedaży gruntów gminnych. 

 

00:37:41.507 --> 00:37:49.234 

Tym razem zostało sprzedane za 269.000 zł 

 

00:37:49.234 --> 00:37:55.039 

i zostało tak już naprawdę do sprzedania 

i jest w trakcie postępowania jedna działka będzie 

 

00:37:55.039 --> 00:37:57.000 

to ostatnie postępowanie, które jest i 

 

00:37:57.000 --> 00:38:01.307 

prowadzone w tym roku i nie przewidujemy 

 

00:38:01.307 --> 00:38:06.757 

wprowadzania kolejnych już w tym okresie. Budżet w tym zakresie 

 

00:38:06.757 --> 00:38:09.100 



będzie zachowany, zrealizowany. Nawiasem mówiąc w 

 

00:38:09.100 --> 00:38:14.500 

nawiązaniu do tego zakładanego na początku, a właściwie w 

 

00:38:14.500 --> 00:38:21.506 

końcówce roku, budżetu będzie zrealizowane jak gdyby z nawiązką. 

Natomiast chcę państwu 

 

00:38:21.506 --> 00:38:29.797 

zwrócić szczególną uwagę na punkt 3, w tym punkcie 7 wystąpiliśmy zgodnie z 

 

00:38:29.797 --> 00:38:33.350 

wcześniejszym zobowiązaniem moim w stosunku do państwa, do 

 

00:38:33.350 --> 00:38:38.267 

Starostwa Powiatowego i jak gdyby w nawiązaniu do wcześniejszych rozmów również 

 

00:38:38.267 --> 00:38:43.458 

z wojewodą ponieważ będziemy starali się też o to aby użytkowanie wieczyste zostało 

 

00:38:43.458 --> 00:38:50.887 

przekształcone na prawo własności i dotyczy to Portu w Cigacicach, zresztą dzisiaj 

 

00:38:50.887 --> 00:38:55.000 

też państwo będziecie procedować jedną z uchwał, która też ma znaczenie 

 

00:38:55.000 --> 00:39:00.815 

dla bieżącego kosztu utrzymania portu w zarządzaniu Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

 

00:39:00.815 --> 00:39:04.430 



To pismo oczywiście wysłaliśmy, czekamy na 

 

00:39:04.430 --> 00:39:08.656 

odwrót ze strony tych instytucji i chcemy wcześniej prowadzić 

 

00:39:08.656 --> 00:39:11.934 

w tym zakresie rozmowy. Chciałem również państwu powiedzieć o 

 

00:39:11.934 --> 00:39:19.598 

[niezrozumiałe] być może powierzchnia, która została sprzedana 

 

00:39:19.598 --> 00:39:27.841 

w postępowaniu na rzecz działek sąsiednich nie robi wrażenia, 

 

00:39:27.841 --> 00:39:35.489 

bo mówimy tu tylko o 107 metrach, ale jest to istotne, 

 

00:39:35.549 --> 00:39:42.806 

szanowni państwo z tego powodu, że była to sprzedaż na rzecz 

 

00:39:42.806 --> 00:39:52.671 

firmy Pantonik, która wspólnie z nami przygotuje tą kolejną drugą ofertę 

 

00:39:52.671 --> 00:39:59.793 

[niezrozumiałe] i w tej chwili ten teren jest już w całości, 

 

00:39:59.793 --> 00:40:04.559 

że tak powiem ofertowany i oferowany potencjalnemu inwestorowi, 

 

00:40:04.559 --> 00:40:11.981 

z naszej strony był to ostatni element, który był do zrealizowania w tym obszarze. 



 

00:40:11.981 --> 00:40:18.111 

Chciałem zwrócić uwagę z tego powodu, 

że państwu też się zobowiązywałem, żeby powiedzieć o 

 

00:40:18.111 --> 00:40:25.203 

stanie ofert inwestycyjnych w tamtym obszarze. Oferta ta jest już 

 

00:40:25.203 --> 00:40:28.094 

dzisiaj komercyjna i jest prezentowana na zewnątrz. 

 

00:40:28.094 --> 00:40:36.321 

Teren jest w całości 15 hektarowy, który mam jako jeden teren inwestycyjny. 

 

00:40:36.321 --> 00:40:43.559 

I teraz przechodząc do odpowiedzi na pytanie pana Wojciecha Szefnera. 

 

00:40:43.559 --> 00:40:53.621 

Panie Wojciechu, pan dyrektor zarządzający firmy TLX przedstawił mi, 

 

00:40:53.621 --> 00:41:00.012 

że możliwość tego spotkania w terenie dla państwa, zwiedzenia inwestycji, będzie możliwa 

 

00:41:00.012 --> 00:41:06.151 

do zrealizowania w miesiącu listopadzie. Ustaliliśmy wspólnie, żebyście się 

 

00:41:06.151 --> 00:41:14.682 

państwo jako radni zainteresowali inwestycją na terenie budowy. Określili się co do 

 

00:41:14.682 --> 00:41:20.335 

swojej obecności najpóźniej do końca przyszłego tygodnia 



 

00:41:20.395 --> 00:41:24.368 

i z tej perspektywy chciałem państwa prosić, 

 

00:41:24.368 --> 00:41:29.841 

aby w dniu 29 października, w godzinach przedpołudniowych to 

 

00:41:29.841 --> 00:41:34.951 

znaczy do godziny 10:00 prosił bym o tą informację. 

 

00:41:34.951 --> 00:41:42.204 

Natomiast jeśli państwo byli byście w stanie przekazać mi ją do dnia 26, 

 

00:41:42.204 --> 00:41:46.901 

to był bym zobowiązany, znacznie by to ułatwiło przygotowanie tej wizyty. 

 

00:41:46.901 --> 00:41:52.147 

Wizyta odbędzie się w listopadzie. Natomiast daty przyznam się szczerze, 

 

00:41:52.147 --> 00:41:56.155 

że jednoznacznie nie używam, ponieważ to zależy wprost od tego, 

 

00:41:56.155 --> 00:41:59.343 

w którym ten ciężki sprzęt zjedzie z tej budowy, 

 

00:41:59.343 --> 00:42:04.352 

bo tak się umówiliśmy. Natomiast ta wcześniejsza wiedza co do ilości osób, 

 

00:42:04.352 --> 00:42:10.345 

które zechcą tam z panem dyrektorem tam pojechać na budowę jest o tyle ważna, 

 



00:42:10.345 --> 00:42:18.047 

że jest potrzeba odpowiedniego przygotowania, 

odpowiedniej ilości kamizelek i kasków. 

 

00:42:18.047 --> 00:42:23.273 

Jeśli państwo dysponujecie sami tym podstawowym zabezpieczeniem to bardzo proszę 

 

00:42:23.273 --> 00:42:26.577 

abyście takie rzeczy ze sobą zabrali, 

 

00:42:26.637 --> 00:42:31.696 

ponieważ no to też jest kwestia higieniczna. 

 

00:42:31.757 --> 00:42:39.218 

Myślę, że będziemy to sobie tłumaczyć, chciałbym się Państwu... 

Natomiast będziecie Państwo mieli możliwość 

 

00:42:39.218 --> 00:42:42.338 

spotkać się z panem dyrektorem tutaj najpierw w Urzędzie 

 

00:42:42.338 --> 00:42:46.360 

i stąd pojedziecie państwo na teren budowy. 

 

00:42:46.360 --> 00:42:52.395 

Zostanie państwu przedstawiony zakres obecnie prowadzonych prac, 

 

00:42:52.395 --> 00:42:57.307 

a tak naprawdę na jakim zakład jest etapie. 

 

00:42:57.307 --> 00:43:02.952 

Myślę, że będzie to szanowni państwo drugi tydzień listopada, 



 

00:43:02.952 --> 00:43:07.061 

ale no tak jak mówiłem tu czekamy jeszcze na potwierdzenie 

 

00:43:07.061 --> 00:43:12.736 

wyjścia sprzętu z terenu budowy. Czyli reasumując jeśli państwo możecie 

 

00:43:12.736 --> 00:43:15.995 

to panie przewodniczący moja tak prośba, gdyby pan był w stanie zebrać 

 

00:43:15.995 --> 00:43:20.916 

liczbę osób, które będą zainteresowane, w drugim tygodniu listopada 

 

00:43:20.916 --> 00:43:25.195 

pojechać na teren budowy, spotkać się z panem dyrektorem to będę zobowiązany. 

 

00:43:25.195 --> 00:43:32.268 

Ten 26 był termin najlepszy, natomiast 29 maksymalnie w tym terminie 

 

00:43:32.268 --> 00:43:37.642 

tą informację przekażę i tydzień później 

otrzymam informację zwrotną kiedy to nastąpi. 

 

00:43:38.314 --> 00:43:44.659 

Tylko tyle, albo aż tyle powiedzieć w tej sprawie. 

 

00:43:44.659 --> 00:43:50.200 

Jeśli pan przewodniczący pozwoli to kontynuując jeszcze informacje... 

 

00:43:50.200 --> 00:43:53.541 

Panie burmistrzu, czy możemy ten punkt ewentualnie załatwić? 



 

00:43:53.541 --> 00:43:57.811 

Ja tylko przepraszam, że się wtrącę poproszę państwa radnych ewentualnie 

 

00:43:57.811 --> 00:44:03.488 

o maile w tej sprawie. Kto z państwa jest zainteresowany. Ja powiem tak: 

 

00:44:03.488 --> 00:44:06.500 

ja osobiście jestem zainteresowany, ale wszystko zależy od 

 

00:44:06.500 --> 00:44:10.800 

daty, jak nie znamy tej daty to jest takie problematyczne deklaracja w 

 

00:44:10.800 --> 00:44:14.688 

stu procentach, nie? Dlatego mówię nie, że jeżeli wstępnie taką 

 

00:44:14.688 --> 00:44:18.123 

datę byśmy chociaż znali to... 

ale nie jest to możliwe, jak rozumiem panie burmistrzu. 

 

00:44:18.123 --> 00:44:20.755 

To znaczy z takim wyprzedzeniem nie jest to możliwe. 

 

00:44:20.822 --> 00:44:24.815 

Muszę państwu powiedzieć, że prawdopodobnie będzie to drugi tydzień listopada. 

 

00:44:24.815 --> 00:44:33.313 

To będziemy. Godziny popołudniowe raczej....? 

 

00:44:33.313 --> 00:44:36.673 

No dobra okej. Czyli musimy się w ciemno zadeklarować. 



 

00:44:36.673 --> 00:44:41.800 

Ja się dogaduję, ale to też zależy od terminu. Panie burmistrzu, bardzo 

 

00:44:41.800 --> 00:44:44.500 

proszę kontynuować. Przepraszam, że się wtrąciłem. 

 

00:44:44.500 --> 00:44:51.658 

To ja bym chciał jeszcze przekazać informacje, które w tej części pisemnej, 

 

00:44:51.658 --> 00:44:55.283 

bo ona się nie znalazła, chciałem państwu przekazać, że w dniu 

 

00:44:55.283 --> 00:45:04.440 

27 września mieliśmy też [tekst niezrozumiały] zorganizowane wspólnie 

 

00:45:04.440 --> 00:45:12.200 

z Izbą Przemysłowo-Handlową w Sulechowie, było to spotkanie adresowane 

 

00:45:12.200 --> 00:45:16.582 

do metod gospodarczych z terenów województwa lubuskiego 

 

00:45:16.582 --> 00:45:20.683 

i poza tą częścią bardzo oficjalną, co miało na celu też 

 

00:45:20.683 --> 00:45:24.541 

umożliwienie takich spotkań mniej formalnych 

 

00:45:24.541 --> 00:45:28.301 

dla osób z biznesu, ale również dla nas, abyśmy mogli zaprezentować 

 



00:45:28.301 --> 00:45:35.138 

i przekazać ofertę kilku przedsiębiorcom z zewnątrz 

 

00:45:35.138 --> 00:45:40.411 

i chciałem jeszcze państwu przekazać, że w dniu 6 października byłem z 

 

00:45:40.411 --> 00:45:46.223 

wizytą u pana dyrektora Jarosława Brzeczka 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

 

00:45:46.223 --> 00:45:51.748 

Oddział w Zielonej Górze. To była okazja do tego aby porozmawiać o sieci dróg 

 

00:45:51.748 --> 00:46:00.288 

wojewódzkich występujących na naszym terenie. 

Oczywiście przedstawiliśmy z jakimi problemami 

 

00:46:00.288 --> 00:46:10.214 

się borykamy. Jakie są nasze oczekiwania 

również w zakresie węzła istniejącego na S-ce, 

 

00:46:10.214 --> 00:46:16.881 

ale także węzła północny, o którym przy każdej okazji mówimy, 

 

00:46:16.881 --> 00:46:23.000 

a także w kontekście rozwiązań możliwych do rozstrzygnięcia jeśli 

 

00:46:23.000 --> 00:46:28.417 

chodzi o drogę 32, a więc budowę zjazdu, 

 

00:46:28.417 --> 00:46:31.107 



na czym nam też bardzo zależy, bezpośredniego w 

 

00:46:31.107 --> 00:46:36.528 

kierunku miejscowości Trzebiechów z drogi 32, 

tak aby nie było konieczności wjeżdżania 

 

00:46:36.528 --> 00:46:43.213 

do miasta oraz w kontekście ewentualnej rozbudowy istniejącego węzła Sulechów 

 

00:46:43.213 --> 00:46:47.059 

Południe w kontekście zjazdu w bezpośrednim kierunek 

 

00:46:47.059 --> 00:46:51.774 

Poznań [niezrozumiałe]. Tak, to są takie rzeczy na które chciałem państwu w sposób 

 

00:46:51.774 --> 00:46:57.232 

szczególny jeszcze zwrócić uwagę, mieliśmy jeszcze wspomnieć o tym, 

 

00:46:57.232 --> 00:47:05.056 

że mieliśmy w ostatnim tygodniu jedno, a tydzień wcześniej drugie spotkanie 

 

00:47:05.056 --> 00:47:12.054 

dotyczące portu w Cigacicach. Jak państwo wiecie spotykaliśmy się tutaj z państwem 

 

00:47:12.054 --> 00:47:16.721 

jako z osobami zainteresowanymi, zarządzającymi obecnie portem, a także 

 

00:47:16.721 --> 00:47:21.645 

z zespołem, który został powołany przez zarząd Portów Morskich 

 

00:47:21.705 --> 00:47:24.522 



w Szczecinie i w Świnoujściu po to, aby 

 

00:47:24.522 --> 00:47:31.096 

porozmawiać o możliwościach rozwoju tego miejsca i tego wynikiem jest między 

 

00:47:31.096 --> 00:47:37.146 

innymi dzisiaj prezentowane stanowisko, apel ze strony rady za co też dziękuję, 

 

00:47:37.146 --> 00:47:40.154 

bo na pewno tak jak sobie powiedzieliśmy na tym spotkaniu 

 

00:47:40.154 --> 00:47:42.361 

będzie to jeden z ważniejszych elementów, 

 

00:47:42.361 --> 00:47:48.049 

żeby tą retorykę wokół portu zdecydowanie na poziomie krajowym zmienić. 

 

00:47:48.049 --> 00:47:50.200 

Panie przewodniczący ja dziękuję. 

 

00:47:50.200 --> 00:47:53.800 

Dziękuję. Czy ktoś z państwa radnych chce zabrać głos w 

 

00:47:53.800 --> 00:47:56.400 

tym punkcie? Bardzo proszę pan radny Sebastian Różycki. 

 

00:47:59.495 --> 00:48:03.500 

Dziękuję bardzo. Panie burmistrzu, szanowni radni, panie burmistrzu chciałbym, 

 

00:48:03.500 --> 00:48:09.600 

żeby tylko rozwinął pan w swoim materiale, o którym pan nam przesłał informację 



 

00:48:09.600 --> 00:48:14.200 

dotyczącą Wydziału Gospodarki Komunalnej Rolnictwa i 

 

00:48:14.200 --> 00:48:18.000 

Ochrony Środowiska, dotyczy pytanie punktu drugiego i 

 

00:48:18.000 --> 00:48:24.800 

trzeciego, a mianowicie decyzji środowiskowej dotyczącej Krężoł, 

 

00:48:24.800 --> 00:48:29.100 

bo tam widzę, że jakiś postępowanie odwoławcze zostało przesłane 

 

00:48:29.100 --> 00:48:32.800 

do samorządowego kolegium odwoławczego. Prosił bym o rozwinięcie tej kwestii oraz o punkt trzeci 

 

00:48:32.800 --> 00:48:37.900 

dotyczący procesu granulowania jeśli chodzi o Strabag. 

 

00:48:37.900 --> 00:48:39.100 

Dziękuję. 

 

00:48:39.100 --> 00:48:41.300 

Dziękuję. Panie burmistrzu od razu? 

 

00:48:41.300 --> 00:48:48.969 

Odpowiem od razu. Panie Sebastianie mamy prowadzone kolejne postępowanie one 

 

00:48:48.969 --> 00:48:56.002 

są tak na prawdę w trybie tym podstawowym, ale nie jest to postępowanie inne niż 

 



00:48:56.002 --> 00:49:01.443 

były prowadzone wcześniej. Jeśli chodzi o budowę drogi, 

zespół hal[?] przemysłowo-magazynowy 

 

00:49:01.443 --> 00:49:09.923 

i kwestie Krężoł, no to inwestor przygotowuje dokumentację, która będzie podstawą 

 

00:49:09.923 --> 00:49:14.760 

do wystąpienia o decyzję pozwolenia na budowę. 

 

00:49:14.760 --> 00:49:22.954 

Wyrysowane zostały hale, odwołanie dotyczy organizacji 

 

00:49:23.000 --> 00:49:29.907 

ekologicznych, tak to ujmijmy, która nie ma swojej sieci, jest to podmiot 

 

00:49:29.907 --> 00:49:35.232 

który według mojej wiedzy nie bierze udziału w większości postępowań, 

 

00:49:35.232 --> 00:49:40.717 

między innymi tego podmiotu. Zadając pytania jesteśmy stroną, 

 

00:49:40.717 --> 00:49:46.648 

generalnie [tekst niezrozumiały] duże obiekty przemysłowe. 

 

00:49:46.648 --> 00:49:54.133 

Odnosząc się generalnie do powierzchni, próbując może tak bardzo uogólniając, 

 

00:49:54.133 --> 00:50:00.417 

przeciwdziałać powstawaniu dużych inwestycji... Koledzy z Warszawy, tak? 

 



00:50:00.417 --> 00:50:08.223 

Bardzo proszę. No, tak myślę, że tak abyście państwo się zapoznali, że tak powiem, 

 

00:50:08.223 --> 00:50:12.843 

jest taka możliwość, że pani Magda Gasperowicz, że tak powiem udostępnia te dokumenty. 

 

00:50:12.843 --> 00:50:17.101 

Proszę państwa to są dokumenty, które są opublikowane zawsze na stronach 

 

00:50:17.101 --> 00:50:23.560 

i można się z nimi zapoznać. One są, widnieją w zakładce dotyczącej tych postępowań. 

 

00:50:23.560 --> 00:50:27.572 

Tutaj nie ma, że tak powiem żadnej tajemnicy. Dopuściliśmy 

 

00:50:27.572 --> 00:50:31.957 

postępowania, nie próbowaliśmy w żaden sposób. 

 

00:50:31.957 --> 00:50:37.381 

Natomiast co do punktu trzeciego to mamy do czynienia z postępowaniem 

 

00:50:37.381 --> 00:50:46.319 

na wniosek firmy Strabag i właściwie sytuacja jest taka, 

 

00:50:46.319 --> 00:50:50.705 

że firma musi mieć decyzję pozwalającą na przetwarzanie 

 

00:50:50.705 --> 00:50:55.769 

tych rzeczy, które w ramach produkcji mają miejsce, 

 

00:50:55.769 --> 00:51:02.425 



czyli to co jest wykorzystywane przy produkcji asfaltu wymaga przygotowania 

 

00:51:02.425 --> 00:51:08.241 

tego rodzaju dokumentów i są też postępowanie jest prowadzone, tak? 

 

00:51:08.292 --> 00:51:14.675 

Dotychczas panie Sebastianie to żeby było jasne, 

bo tu nie ma mowy o prowadzeniu jakiś innej działalności. 

 

00:51:14.714 --> 00:51:21.319 

Chodzi tak naprawdę o to, że ten dotychczas wykorzystywany między innymi 

 

00:51:21.319 --> 00:51:28.254 

granulat będzie przez nich wykorzystywany, natomiast czas ograniczony jest na 

 

00:51:28.254 --> 00:51:35.328 

te decyzje i teraz po prostu musimy uzyskać kolejne. I tylko tyle albo aż tyle, tak. 

 

00:51:37.335 --> 00:51:38.600 

Dziękuję. 

 

00:51:38.600 --> 00:51:39.800 

Do głosu ... 

 

00:51:39.800 --> 00:51:42.563 

Panie przewodniczący ja jeszcze może powiem tak. 

 

00:51:42.623 --> 00:51:45.451 

Jak państwo zwrócicie uwagę w tym sprawozdaniu 

 

00:51:45.451 --> 00:51:49.400 



są również wymienione te inne postępowania, w innych postępowaniach jesteśmy, tak? 

 

00:51:49.600 --> 00:51:53.671 

W innych lokalizacjach byśmy postępowaliśmy dokładnie w ten sam sposób. 

 

00:51:53.671 --> 00:52:01.701 

Czyli na podstawie wniosku potencjalnego inwestora również postępowania w zakresie 

 

00:52:01.701 --> 00:52:06.992 

[niezrozumiałe], bo na dobrą sprawę, to sobie to powiedzmy, my w tym momencie 

 

00:52:06.992 --> 00:52:11.153 

będziemy prowadzić postępowania dla wszystkich stref wokół 

 

00:52:11.153 --> 00:52:15.656 

Sulechowa, bo jeśli mówimy o tych pierwszych postępowaniach, które są zakończone, 

 

00:52:15.656 --> 00:52:19.745 

ale mówimy o kolejnych etapach potencjalnych inwestycji, tak? 

 

00:52:19.745 --> 00:52:27.653 

Czyli o obszarze Brzezie 2, o obszarze Nowy Świat, więc na dobrą sprawę 3. 

 

00:52:27.653 --> 00:52:34.361 

I jeśli chodzi o [niezrozumiałe] to wracamy do obszaru też kolejnego. 

 

00:52:34.361 --> 00:52:42.723 

tutaj tych postępowań jest całkiem sporo i co sesję albo co drugą sesje będziemy 

 

00:52:42.723 --> 00:52:46.147 

takie postępowanie teraz mam nadzieję prowadzić, tak? 



 

00:52:46.147 --> 00:52:49.118 

Bo nie ukrywam, że nam na tym zależy przecież, tak? Dziękuję. 

 

00:52:49.118 --> 00:52:52.228 

Dziękuję. Bardzo proszę pan radny Roman Rakowski. 

 

00:52:53.275 --> 00:52:55.700 

Dziękuję bardzo panie przewodniczący. 

 

00:52:55.700 --> 00:52:58.895 

Panie burmistrzu, pytanie mam do sprawozdania, 

 

00:52:58.895 --> 00:53:03.542 

w którym jest napisane, że realizujemy zadanie budowlane i 

 

00:53:03.542 --> 00:53:06.900 

między innymi ulica Krańcowa. W imieniu mieszkańców i zresztą nie 

 

00:53:06.900 --> 00:53:12.700 

tylko, co tam się dzieje, bo jak to długo trwa i jak to 

 

00:53:12.700 --> 00:53:18.000 

wygląda. A drugie pytanie dotyczy, też pytają na stronach, w prawdziwe ja czytałem już dzisiaj na 

 

00:53:18.000 --> 00:53:22.900 

Facebooku pana odpowiedź dotyczącą placu naprzeciwko biblioteki. 

 

00:53:22.900 --> 00:53:28.600 

Tam jest rozebrany płot, żywopłot jak dalej mieszkańcy pytają, bo 

 



00:53:28.600 --> 00:53:32.500 

po prostu co tam się dzieje? Jak mógłby pan wyjaśnić. 

 

00:53:32.500 --> 00:53:36.155 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Panie burmistrzu od razu, tak? 

 

00:53:36.155 --> 00:53:38.964 

Bardzo proszę. Tak. Jeśli mogę to zaczną od końca. 

 

00:53:38.964 --> 00:53:44.389 

Szanowni państwo, na przeciwko, czy właściwie na terenie przed biblioteką, 

 

00:53:44.389 --> 00:53:51.513 

powszechnie przez większość osób w mieście 

traktowanych jako skwer zielony miejski, jest 

 

00:53:51.513 --> 00:53:57.471 

prowadzona inwestycja polegająca na budowie kamienicy. Ja nie jestem w stanie 

 

00:53:57.471 --> 00:54:00.985 

w tej chwili przywołać konkretnych dat, natomiast moja wiedza 

 

00:54:00.985 --> 00:54:07.441 

jest taka, że co najmniej od lat dziewięćdziesiątych to jest teren prywatny, 

 

00:54:07.441 --> 00:54:13.996 

na którym już kilkakrotnie ten inwestor chciał, 

czy ta osoba chciała rozpoczynać tą inwestycję. 

 

00:54:13.996 --> 00:54:19.187 

Wiedza moja jest taka, że posiada w tej chwili wszystkie aktualne zgody 



 

00:54:19.187 --> 00:54:24.325 

i pozwolenia i w ubiegłym tygodniu rozpoczął inwestycję 

 

00:54:24.325 --> 00:54:30.779 

polegającą w tej chwili na, teren zabezpiecza przed 

 

00:54:30.800 --> 00:54:33.950 

wyjściem osób nieuprawnionych. 

 

00:54:33.950 --> 00:54:39.010 

Czy będzie kamienica w uzgodnieniu z konserwatorem budowana. 

 

00:54:39.010 --> 00:54:42.250 

Jak sądzę chodzi o stworzenie przedwojennej 

 

00:54:42.250 --> 00:54:49.867 

zabudowy. Taka jest moja wiedza. Natomiast jeśli chodzi o ulicę Krańcową, 

 

00:54:49.867 --> 00:54:56.800 

szanowni państwo termin do realizacji jest tak naprawdę koniec listopada. 

 

00:54:57.433 --> 00:55:02.938 

To, że ta inwestycja się tak późno rozpoczęła 

to i w mojej ocenie z wieloma problemami 

 

00:55:02.938 --> 00:55:10.361 

to wynika przede wszystkim z tego, że na tej drodze 

okazało się być bardzo wielu inwestorów różnego 

 

00:55:10.361 --> 00:55:17.206 



rodzaju sieci i my próbowaliśmy od początku, źle to zabrzmi, przymusić, 

 

00:55:17.206 --> 00:55:23.923 

zmobilizować innych dostawców niż tylko Wody, bo taki jest bezpośredni wpływ, 

 

00:55:23.923 --> 00:55:27.905 

aby te prace trwały równolegle, no niestety tak się nie działo. 

 

00:55:27.905 --> 00:55:34.015 

Niektórzy rozpoczęli wymianę swoich sieci nawet wskazując, że nie będą ich 

 

00:55:34.015 --> 00:55:39.335 

wymieniać, ale apelowaliśmy, aby jednak było inaczej i zależało nam, 

 

00:55:39.335 --> 00:55:43.322 

żeby zostało przynajmniej w części przełożone po to 

 

00:55:43.322 --> 00:55:47.600 

żeby za jakiś czas do tego tematu nie wrócić, jeśli byłaby awaria, 

 

00:55:47.600 --> 00:55:51.740 

a mieliśmy też od mieszkańców, od osób, które tam mieszkają informacje, 

 

00:55:51.740 --> 00:56:00.669 

że były problemy z częściami gazowymi i były też problemy z przełożeniem kabli, 

 

00:56:00.669 --> 00:56:06.262 

nawiasem mówiąc trafiono na takie sieci do których nikt się nie chciał przyznać. 

 

00:56:06.840 --> 00:56:14.115 

Takie ciekawostki się zdarzają i w tej chwili wykonawca no wykonuje te prace. 



 

00:56:14.189 --> 00:56:19.161 

Natomiast tak jak mówię ma termin do zakończenia pracy koniec listopada. 

 

00:56:19.161 --> 00:56:24.836 

My jesteśmy na bieżąco w kontakcie, do czasu, aby te prace przyśpieszyły 

 

00:56:24.836 --> 00:56:35.547 

kiedy już wszystkie sieci zostały przełożone, 

ale tak jak mówię termin jest koniec listopada. 

 

00:56:35.547 --> 00:56:38.192 

Wierzę, że będzie to, mam nadzieję, że będzie to szybciej. 

 

00:56:39.396 --> 00:56:41.800 

Dziękuję i pani radna Elżbieta Musiałek. 

 

00:56:41.800 --> 00:56:46.400 

Dziękuję panie przewodniczący. Panie burmistrzu ja mam jedno 

 

00:56:46.400 --> 00:56:51.100 

pytanie do pana sprawozdania jest umieszczone, że została 

 

00:56:51.100 --> 00:56:56.400 

podpisana umowa o przekazaniu środków na budowę drogi w Brodach. Moje pytanie 

 

00:56:56.400 --> 00:57:01.900 

czy jeszcze w tym roku ogłosicie państwo przetarg, jak 

 

00:57:01.900 --> 00:57:07.000 

to wygląda, bo to że jest możliwość aneksu to rozumiem tyle, że 



 

00:57:07.000 --> 00:57:10.600 

jeszcze w tym roku zostanie, o czy wiemy. Coś w tej sprawie. Dziękuję. 

 

00:57:10.600 --> 00:57:14.023 

Dziękuję. Bardzo proszę panie burmistrzu. 

 

00:57:17.606 --> 00:57:24.165 

Pani Elu będzie ogłoszony moim zdaniem na dniach, 

 

00:57:24.165 --> 00:57:27.328 

ponieważ wydział przekazał dokumenty do samego ogłoszenia. Tak? 

 

00:57:27.328 --> 00:57:31.440 

To jest kwestia w mojej ocenie tego tygodnia. 

 

00:57:31.440 --> 00:57:35.405 

Nie chcę w tej chwili podawać daty. Dziękuję bardzo. 

 

00:57:35.466 --> 00:57:39.600 

Dziękuję. Panie burmistrzu, ja mam też jedno pytanie. 

 

00:57:39.600 --> 00:57:44.100 

Ja wczoraj o to pytałem, ale może warto też na sesji powiedzieć, bo mieszkańcy. 

 

00:57:44.100 --> 00:57:48.400 

Mieszkańcy, pytanie dotyczy przedszkola nr 7. 

 

00:57:48.400 --> 00:57:51.100 

Mieszkańcy mnie tam dopytują kiedy tam nasze dzieci wrócą 

 



00:57:51.100 --> 00:57:55.400 

do tego przedszkola. Wiem, że wiemy że miało to gdzieś tam 

 

00:57:55.400 --> 00:58:00.900 

następować w listopadzie. Czy można ewentualnie tutaj mieszkańców 

 

00:58:00.900 --> 00:58:02.576 

uspokoić w tym zakresie? 

 

00:58:02.576 --> 00:58:09.115 

Panie przewodniczący, odpowiadając na to pytanie. Mamy nadzieję, że nie będzie 

 

00:58:09.115 --> 00:58:13.160 

przesunięć i rzeczywiście w listopadzie 

 

00:58:13.160 --> 00:58:16.200 

dzieci będą mogły powrócić do przedszkola numer 7. 

 

00:58:16.318 --> 00:58:19.118 

Nie jest żadną tajemnicą, bo mówiliśmy o tym wielokrotnie. 

 

00:58:19.118 --> 00:58:21.574 

Mieliśmy pewne problemy z wykonawcą, 

 

00:58:21.574 --> 00:58:26.935 

też podobnie jak na Krańcowej przy użyciu wszelkich środków 

 

00:58:26.935 --> 00:58:32.551 

możliwych nakłaniałem do przyspieszenia prac. Moja wiedza 

 

00:58:32.551 --> 00:58:38.420 



na koniec ubiegłego tygodnia jest taka, że 3 klasy są w trakcie planowania. 

 

00:58:38.420 --> 00:58:42.678 

Natomiast chcieli byśmy też, aby ten moment po prostu był taki, 

 

00:58:42.678 --> 00:58:47.967 

że jeszcze też korytarz wyglądał na tyle przyzwoicie, 

żeby nie trzeba było lawirować 

 

00:58:47.991 --> 00:58:55.458 

po między jakimiś tam przeszkodami i myślę, że w przeciągu tygodnia 

 

00:58:55.458 --> 00:58:59.572 

będziemy wiedzieli, czy rzeczywiście to tempo prac nie spadło i 

 

00:58:59.572 --> 00:59:03.711 

czy wszystko będzie tak się układało jak sobie założyliśmy. 

 

00:59:03.711 --> 00:59:08.397 

Mogę z tego miejsca apelować jeszcze do rodziców abyście państwo jeszcze 

 

00:59:08.397 --> 00:59:13.687 

byli dla nas wyrozumiali, dali nam jeszcze chwilę czasu, 

bo po prostu chcemy to zrobić 

 

00:59:13.687 --> 00:59:19.701 

w takiej formie, żeby później nie było też 

przeszkadzania i utrudniania życia przedszkolankom, tak? 

 

00:59:19.701 --> 00:59:25.980 

Żeby to było jak najmniej uciążliwe dla pracy personelu. Nie chcielibyśmy, 



 

00:59:25.980 --> 00:59:34.488 

aby za ścianą było wewnątrz placówki problematycznie, 

bo to że te prace będą prowadzone 

 

00:59:34.488 --> 00:59:39.348 

to mówiliśmy od początku. Tak? 

Bo tutaj akurat państwo jako radni prosiliście nas o to żeby, 

 

00:59:39.348 --> 00:59:43.211 

że wiemy, że najwygodniej byłoby mieć tylko okresy wakacyjne, 

 

00:59:43.211 --> 00:59:48.514 

to jednak zakładamy, że zależy nam na czasie i stąd też taki termin realizacji. 

 

00:59:49.561 --> 00:59:55.000 

Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. Zatem przechodzimy do... 

 

00:59:55.000 --> 00:59:58.230 

A przepraszam panie przewodniczący, 

jeszcze tylko zapytam czy są jakieś problemy z dźwiękiem? 

 

00:59:58.230 --> 01:00:00.529 

Jak mówię, bo miałem taki sygnał. 

 

01:00:00.529 --> 01:00:05.008 

Jest okej. U mnie jest okej. Dziękuję. 

 

01:00:05.008 --> 01:00:08.300 

Nie widzę więcej zgłoszeń w tym punkcie. 

 



01:00:08.300 --> 01:00:11.500 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 6. Rozpatrzenie i 

 

01:00:11.500 --> 01:00:17.800 

podjęcie uchwał. Na początek druku numer 465 w sprawie metod 

 

01:00:17.800 --> 01:00:22.200 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami oraz stawek opłaty. 

 

01:00:22.200 --> 01:00:25.100 

Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos w tym 

 

01:00:25.100 --> 01:00:27.700 

punkcie? Bardzo proszę pan burmistrz się zgłosił. 

 

01:00:30.801 --> 01:00:36.900 

Panie przewodniczący, szanowni państwo czuję się zobowiązany 

podobnie jak komisjach do wprowadzenie 

 

01:00:36.900 --> 01:00:44.113 

do tego punktu. Ponieważ uznaję to jako jeden z największych problemów obecnej 

 

01:00:44.113 --> 01:00:48.800 

kadencji to przede wszystkim gospodarka z odpadami i koszty z tym związane. 

 

01:00:48.829 --> 01:00:54.905 

Tak jak wcześniej deklarowaliśmy nie zaczęliśmy tematu i właściwie od ubiegłego roku 

 

01:00:54.905 --> 01:00:58.284 

wciąż trwał na ten temat dyskusje i innego 

 



01:00:58.284 --> 01:01:05.412 

rodzaju zestawieniach i spotkaniach, bardzo ważnych forach w zespołach. 

 

01:01:05.412 --> 01:01:10.177 

Ja z tego miejsca chciałbym na wstępie też podziękować tym osobom, 

 

01:01:10.177 --> 01:01:15.831 

które się w to angażowały, które doprowadziły mogę powiedzieć do 

 

01:01:15.831 --> 01:01:21.350 

tej sytuacji, której dzisiaj jestem w stanie zaproponować państwu też taką obniżkę. 

 

01:01:21.350 --> 01:01:26.258 

Na pewno nie jest to dla nas sytuacja komfortowa 

i nadal nie uważam, że jest stawka niższa. 

 

01:01:26.258 --> 01:01:32.028 

Natomiast z czystym sumieniem mogę 

na podstawie wiedzy, którą dysponuje powiedzieć, że 

 

01:01:32.028 --> 01:01:40.017 

jestem wdzięczny osobom, które te wszystkie pomysły, które były adresowane 

 

01:01:40.017 --> 01:01:45.697 

przez pracowników, również przez pracowników, pana prezesa firmy 

 

01:01:45.697 --> 01:01:50.264 

obsługującej, znaczy panią dyrektor tej firmy, 

 

01:01:50.264 --> 01:01:53.162 

bo wszystko to nad czym my pracowaliśmy 



 

01:01:53.162 --> 01:02:00.000 

oczywiście mogłoby spalić gdyby nie było z drugiej strony 

 

01:02:00.000 --> 01:02:06.264 

współpracy, chęci tej analizy i jednak podjęcia 

 

01:02:06.264 --> 01:02:09.043 

tej [tekst niezrozumiały] z tego miejsca też 

 

01:02:09.043 --> 01:02:14.200 

czuję się w obowiązku panu prezesowi i jego pracownikom 

 

01:02:14.200 --> 01:02:18.645 

podziękować oczywiście też pracownikom, zastępcy panu Marcinowi. 

 

01:02:18.645 --> 01:02:23.835 

Dziękuję też wszystkim radnym, członkom zespołu, którzy chcieli 

 

01:02:23.835 --> 01:02:27.912 

pracować i te pomysły tak naprawdę to są, 

 

01:02:27.912 --> 01:02:32.017 

to były opracowane w tym ostatnim półroczu. 

 

01:02:32.017 --> 01:02:38.248 

Ten moment przedstawienia tej propozycji, bardzo dużo rozmawialiśmy też na komisjach 

 

01:02:38.248 --> 01:02:43.490 

wskazując, żeby może jeszcze poczekać. 

No oczywiście czuję się w obowiązku powiedzieć, 



 

01:02:43.490 --> 01:02:53.132 

chcemy doprowadzić, uzyskać państwa akceptację, 

całej Rady w tym konkretnym momencie, 

 

01:02:53.132 --> 01:02:58.908 

po to aby mieć, my chcieliśmy mieć 6 tygodni na to aby skutecznie mieszkańców, 

 

01:02:58.908 --> 01:03:03.451 

powiadomić o tej zmianie, a biorąc pod uwagę że będziemy mieć jeszcze do czynienia 

 

01:03:03.451 --> 01:03:08.579 

z okresem świątecznym to tak na prawdę, zapytam że to nie byłby dobry moment 

 

01:03:08.579 --> 01:03:16.985 

żeby mówiąc bardzo obrazowo, w okresie Wigilii i Nowego Roku po domach, 

 

01:03:16.985 --> 01:03:21.670 

ale też nie wykluczam, że jeśli będzie 

problem z otwarciem tak będziemy musieli robić, 

 

01:03:21.670 --> 01:03:27.991 

bo proszę pamiętać, że jeszcze publikacja i musimy być pewni, my chcemy być pewni, 

 

01:03:27.991 --> 01:03:35.052 

że uchwała uzyska akceptację organu nadzorującego. 

 

01:03:35.052 --> 01:03:41.357 

Szanowni państwo ta obniżka to jest 6 zł w porównaniu 

 

01:03:41.357 --> 01:03:47.533 



do obecnie obowiązującej stawki i na podstawie tej kalkulacji wynikającej 

 

01:03:47.533 --> 01:03:50.584 

z ilości odpadów, które są produkowane. Tutaj myślę, że 

 

01:03:50.584 --> 01:03:54.066 

w tym miejscu należy się też ta informacja mieszkańców, 

 

01:03:54.066 --> 01:03:59.402 

bo nie wszyscy przecież słuchali komisji. 

 

01:03:59.402 --> 01:04:03.740 

My niestety jako mieszkańcy produkujemy tych śmieci nawet 

 

01:04:03.800 --> 01:04:12.200 

więcej niż przewidywaliśmy rok temu. Szczególnie nas negatywnie w cudzysłowiu, 

 

01:04:12.200 --> 01:04:18.412 

zaskoczyła ilość odpadów bio oraz odpadów wielkogabarytowych, czyli potocznie 

 

01:04:18.412 --> 01:04:23.478 

gabarytów i tutaj te rozwiązania, o których jest mowa 

 

01:04:23.478 --> 01:04:27.469 

między innymi w uzasadnieniu, o których mówił też pan prezes 

 

01:04:27.469 --> 01:04:35.115 

na komisjach to jest tak naprawdę między innymi próba ograniczenia tonażu i możliwie 

 

01:04:35.115 --> 01:04:40.191 

zredukowania wielkości gabarytów chociażby poprzez urządzenia, które 



 

01:04:40.191 --> 01:04:48.538 

pan prezes wprowadza do swojego funkcjonowania. Nie chciałbym tutaj powiedzieć, 

 

01:04:48.538 --> 01:04:51.063 

że szanowni państwo, że wszystko zależy od nas, wszystkich 

 

01:04:51.063 --> 01:04:57.805 

mieszkańców od tego na co my bardzo liczymy wprowadzając tą obniżkę, no i 

 

01:04:57.805 --> 01:05:05.456 

my jako mieszkańcy będziemy oczywiście sortować odpady, będziemy wyodrębniać jeszcze 

 

01:05:05.456 --> 01:05:10.029 

dodatkową jeszcze w formie pewnego pilotażowego programu, prowadzoną 

 

01:05:10.029 --> 01:05:16.708 

przez nas, a więc zbieranie butelek PET, 

ale wszystkich PET-ów, bo to jest bardzo ważne. 

 

01:05:16.708 --> 01:05:23.063 

Natomiast będzie to miało znaczenie dla samego procesu na składowisku. 

 

01:05:23.063 --> 01:05:27.236 

Natomiast jest tylko jeden z elementów, powiedział bym nawet, że 

 

01:05:27.236 --> 01:05:37.051 

zdecydowanie najistotniejszy i jeszcze 

odpowiadając najczęściej wyartykułowane pytanie. 

 

01:05:37.051 --> 01:05:44.626 



Szanowni państwo, my chcemy aby, przepraszam inaczej powinienem powiedzieć, 

 

01:05:44.626 --> 01:05:49.520 

że to co w tej chwili wykonujemy ma szansę być realizowane 

 

01:05:49.520 --> 01:05:52.976 

do końca aktualnego postępowania przetargowego, 

 

01:05:52.976 --> 01:05:58.457 

czyli przez 10 miesięcy od nowego roku, bo tylko tak określić możemy 

 

01:05:58.457 --> 01:06:04.996 

mówić, ponieważ tylko w takim okresie jest naszym partnerem obecnie realizująca firma. 

 

01:06:04.996 --> 01:06:10.809 

Jak państwo wiecie w połowie przyszłego roku 

chcielibyśmy myśleć o kolejnym przetargu. 

 

01:06:10.809 --> 01:06:14.502 

Tyle z mojej strony. Panie przewodniczący dziękuję. 

 

01:06:14.502 --> 01:06:21.475 

W zakresie też ewentualnych pytań będę chciał aby głos zabierał pan Marcin. 

 

01:06:21.475 --> 01:06:24.113 

Dziękuję bardzo. 

 

01:06:24.362 --> 01:06:25.668 

Dziękuję. 

 

01:06:25.700 --> 01:06:29.300 



Ja tylko potwierdzam, że otrzymałem przed chwilą sygnał, że 

 

01:06:29.300 --> 01:06:32.900 

pana burmistrza źle słychać, ale na transmisji na YouTubie, 

 

01:06:32.900 --> 01:06:36.600 

nie na YouTubie tylko na tej transmisji, która jest gdzieś 

 

01:06:36.600 --> 01:06:40.600 

tam w internecie. Nie wiem, bo ja wydaje mi się, że wszystko 

 

01:06:40.600 --> 01:06:44.200 

jest okej, więc tutaj panie burmistrzu ewentualnie zwracam 

 

01:06:44.200 --> 01:06:48.500 

uwagę, żeby sprawdzić czy gdzieś tam u nas coś, gdzieś po 

 

01:06:48.500 --> 01:06:51.400 

stronie internetowej. Korzystając z okazji, że jest też 

 

01:06:51.400 --> 01:06:55.300 

pan prezes B plus C Jakub Wrąbel - Eko-Energia. Ja bardzo 

 

01:06:55.300 --> 01:06:58.414 

proszę panie prezesie czy chce pan w tym punkcie jeszcze zabrać głos na początku, 

 

01:06:58.414 --> 01:07:02.000 

czy ewentualnie jak radni w dyskusji. 

 

01:07:02.000 --> 01:07:03.900 

Panie prezesie. 



 

01:07:03.900 --> 01:07:08.000 

Witam państwa bardzo serdecznie i może od razu tytułem wprowadzenia bardzo 

 

01:07:08.000 --> 01:07:11.900 

dziękuję panie burmistrzu za te podziękowania, ale z 

 

01:07:11.900 --> 01:07:16.700 

tego miejsca chciałbym również podziękować panu, pana zastępcy 

 

01:07:16.700 --> 01:07:21.300 

oraz pana pracownikom ponieważ tak naprawdę bez tych naszych 

 

01:07:21.300 --> 01:07:27.800 

spotkań i długo godzinnych spotkań i pomysłów, na pewno 

 

01:07:27.800 --> 01:07:34.500 

i jeszcze bez tak naprawdę traktowania mnie i spółki po partnersku 

 

01:07:34.500 --> 01:07:39.100 

na pewno do takiej decyzji, czyli do decyzji o tym, że 

 

01:07:39.100 --> 01:07:43.500 

jesteśmy w stanie obniżyć te opłaty by nie doszło, ale w dalszej części 

 

01:07:43.500 --> 01:07:47.200 

bardzo chętnie będę odpowiadał na pytania. Bardzo dziękuję. 

 

01:07:47.200 --> 01:07:49.300 

Dziękuję. Bardzo proszę do głosu zgłosił się pan radny Jan Rerus. 

 



01:07:49.300 --> 01:07:59.500 

Dziękuję bardzo za udzielenie głosu. 

 

01:07:59.500 --> 01:08:04.000 

Pomimo iż się wśród mieszkańców mówił, że nie mam prawa 

 

01:08:04.000 --> 01:08:08.700 

głosu, ale jest to sesja rady miejskiej i czuję się współgospodarzem, 

 

01:08:08.700 --> 01:08:13.500 

a ten mieszkaniec o którym mówię jest tylko gościem na 

 

01:08:13.500 --> 01:08:17.500 

sesji rady miejskiej. Proszę państwa Klub Radnych Forum, w którym imieniu tutaj 

 

01:08:17.500 --> 01:08:27.500 

mówię jest za każdą obniżką opłat dla mieszkańców w 

 

01:08:27.500 --> 01:08:35.000 

zakresie gospodarki śmieciowej, dlatego oczywiście zagłosujemy za 

 

01:08:35.000 --> 01:08:39.400 

tą uchwałą, za tym projektem uchwały, który dzisiaj został 

 

01:08:39.400 --> 01:08:46.000 

przedstawiony przez pana burmistrza. Niemniej trzeba powiedzieć, 

 

01:08:46.000 --> 01:08:52.500 

że będziemy oczekiwać wypracowań przez powołaną przez radę 

 

01:08:52.500 --> 01:08:57.100 



miejską komisję do spraw gospodarowania odpadami i utrzymania 

 

01:08:57.100 --> 01:09:03.000 

czystości, która lada dzień się zbierze i będzie pracowała nad 

 

01:09:03.000 --> 01:09:08.900 

tym zagadnieniem. Mam nadzieję, że będą przez komisje jeszcze lepsze wypracowane 

 

01:09:08.900 --> 01:09:15.700 

rozwiązania. Przypomnę, że my w tamtym roku, czy to było 

 

01:09:15.700 --> 01:09:20.600 

w tym roku, ale przed ustaleniem stawki tej 35,50 Klub 

 

01:09:20.600 --> 01:09:23.800 

Forum proponował jeszcze niższą stawkę. Dzisiaj 

 

01:09:23.800 --> 01:09:28.300 

nie będziemy proponować tej niższej stawki, dlatego że 

 

01:09:28.300 --> 01:09:34.100 

jak powiedziałem będziemy, uszanujemy decyzję komisji, którą rada powołała, a tam 

 

01:09:34.100 --> 01:09:41.800 

na pewno zostaną wypracowane niższe stawki. Wtedy przedstawiliśmy co 

 

01:09:41.800 --> 01:09:46.100 

należy zrobić, jakie kierunki przyjąć, to było tylko oczywiście 

 

01:09:46.100 --> 01:09:50.800 

sugestie i propozycje, ale które dawały możliwość naszym 



 

01:09:50.800 --> 01:09:55.800 

zdaniem obniżenie stawki jeszcze więcej niż obecnie, bez 

 

01:09:55.800 --> 01:09:59.800 

działań, które słusznie zostały podjęte przez pana prezesa. W moim mniemaniu 

 

01:09:59.800 --> 01:10:08.000 

gmina z tych propozycji nie zrobiłam nic. Nic albo prawie nic, 

 

01:10:08.000 --> 01:10:12.800 

może tam jakiś cząstki. 

 

01:10:12.800 --> 01:10:19.200 

Dzisiejszy projekt uchwały tak naprawdę to trzeba wyraźnie 

 

01:10:19.200 --> 01:10:23.300 

powiedzieć. Wyraźnie, ta my z uprzejmości to też trzeba powiedzieć, 

 

01:10:23.300 --> 01:10:34.300 

ale tak naprawdę przynajmniej w 90% jest zasługą firm nas obsługujących, w 

 

01:10:34.300 --> 01:10:38.200 

tym na czele z panem prezesem Jakubem Wrąblem. To jest na pewno ponad 

 

01:10:38.200 --> 01:10:43.500 

90% działań, które spowodowały, że teraz pan burmistrz ze 

 

01:10:43.500 --> 01:10:48.300 

słusznym projektem uchwały wystąpił do nas o obniżenie opłat, 

 



01:10:48.300 --> 01:10:52.500 

ale to jest zasługa firmy z czego się bardzo cieszymy. I chciałem 

 

01:10:52.500 --> 01:10:57.000 

również w moim imieniu i klubu bardzo za te działania podziękować, 

 

01:10:57.000 --> 01:11:03.000 

ale musimy znać miarę, kto, gdzie i co włożył do tego, że 

 

01:11:03.000 --> 01:11:07.400 

ludzie będą po te 4 zł mniej płacić. Pozostałe czynności rozumiem, 

 

01:11:07.400 --> 01:11:16.400 

mam nadzieję że komisja włoży. Jak powiedziałem, mimo tego 

 

01:11:16.400 --> 01:11:20.000 

wszystkiego, że obniżenie jest duże, a przypomnę że poprzednia zwyżka 

 

01:11:20.000 --> 01:11:25.700 

kosztuje mieszkańców około 6 milionów złotych zabrania z rynku, 

 

01:11:25.700 --> 01:11:29.500 

no nie jest dla nas jeszcze satysfakcjonująca, bo są gminy 

 

01:11:29.500 --> 01:11:35.100 

gdzie mniej można płacić i na pewno komisja będzie próbował, 

 

01:11:35.100 --> 01:11:41.200 

również na pewno z panem prezesem i z innymi wypracować może 

 

01:11:41.200 --> 01:11:45.300 



jeszcze jakieś uszczypnięcie tych wydatków tych dla ludzi, 

 

01:11:45.300 --> 01:11:48.800 

a w konsekwencji kosztów, które musimy ponosić. 

 

01:11:48.800 --> 01:11:54.400 

Przekonuje mnie do tego fakt, który pan burmistrza, z-ca burmistrza jako 

 

01:11:54.400 --> 01:12:01.500 

pozytyw, a ja powiem jako negatyw, czy ilość śmieci, którą produkujemy 

 

01:12:01.500 --> 01:12:07.600 

jest taka sama jak przed tym jak wprowadziliśmy zmieszane i 

 

01:12:07.600 --> 01:12:12.600 

do zamieszkałych i niezamieszkałych. To świadczy o tym, 

 

01:12:12.600 --> 01:12:18.200 

że nie jesteśmy na tym samym poziomie, tylko że dalej niezamieszkałe 

 

01:12:18.200 --> 01:12:22.400 

wpychają nam śmieci do zamieszkałych, bo poprzednio tak było i wszyscy 

 

01:12:22.400 --> 01:12:25.900 

widzieliśmy. Jest ten sam poziom, dalej mamy ten problem. 

 

01:12:25.900 --> 01:12:31.200 

A ilość śmieci oczywiście wpływa na to jaką mamy cenę, no bo są koszty. 

 

01:12:31.200 --> 01:12:34.108 

To co pan burmistrz mówił o tym, że my jako mieszkańcy 



 

01:12:34.108 --> 01:12:36.340 

byliśmy za to odpowiedzialni i powinniśmy się 

 

01:12:36.400 --> 01:12:40.100 

przyłożył do tej segregacji, akurat to popierał, jak najbardziej. 

 

01:12:40.100 --> 01:12:45.600 

Wszyscy do tego też przykładamy rękę i czy to dobrze, czy 

 

01:12:45.600 --> 01:12:50.100 

będzie to wzrost tych śmieci. 

 

01:12:50.100 --> 01:12:53.800 

Nie wiem może na przykład wielkogabarytowych. Może ludziom się 

 

01:12:53.800 --> 01:12:57.800 

poprawia byt lepszy teraz w tych czasach, bo wiadomo że niby inflacja idzie, 

 

01:12:57.800 --> 01:13:01.900 

ale ludzie jak nie mieli co robić to wymieniali meble i 

 

01:13:01.900 --> 01:13:14.200 

tak dalej. To się na pewno w jakiś sposób unormuje. Ponieważ nie 

 

01:13:14.200 --> 01:13:20.500 

rozumiem części radnych, którzy nie chcieli, żeby dyskusję 

 

01:13:20.500 --> 01:13:26.600 

o tym przenieść po komisji, powołanej komisji nie wiem jak to będzie co 

 



01:13:26.600 --> 01:13:31.100 

pan burmistrz zrobi jeżeli komisja wypracuje niższe opłaty, a rada 

 

01:13:31.100 --> 01:13:36.600 

miejska zaakceptuje na przykład w listopadzie, co pan burmistrz zrobi z 

 

01:13:36.600 --> 01:13:41.100 

informacją dla ludzi, a można było to poczekać, bo sobie przesuwaliśmy 

 

01:13:41.100 --> 01:13:44.300 

na przykład sesję zwołaną w trybie nadzwyczajnym. Czy 

 

01:13:44.300 --> 01:13:47.000 

pan z własnej kieszeni wyłoży później pieniądze na zmianę 

 

01:13:47.000 --> 01:13:50.900 

stawek? Bo to, bo ta decyzja teraz, która teraz została podjęta 

 

01:13:50.900 --> 01:13:54.400 

rozumiem, że pan burmistrz pobiera, żeby robić to teraz, a 

 

01:13:54.400 --> 01:13:58.100 

nie poczekać w związku z tym jeżeli będzie wypracowane, będą 

 

01:13:58.100 --> 01:14:01.200 

dodatkowe koszty na powiadomienie ludzi. 

 

01:14:01.200 --> 01:14:05.500 

Nie bardzo widzę to, żeby przy takiej sytuacji, gdy można 

 

01:14:05.500 --> 01:14:10.100 



poczekać no a ponosi to gmina, czyli my wszyscy. Płaci gmina, ponosisz wtedy 

 

01:14:10.100 --> 01:14:15.900 

osoby decyzyjne za to. Jeżeli tak się oczywiście stanie. 

 

01:14:15.900 --> 01:14:25.200 

Ale ja to powiedziałam na komisji i dalej część radnych nie 

 

01:14:25.200 --> 01:14:33.500 

rozumiem, że głosują. Państwa sprawa, ale nie mając wiedzy 

 

01:14:33.500 --> 01:14:38.900 

myślę, że część radnych nie ma wiedzy, nawet jestem przekonany. 

 

01:14:38.900 --> 01:14:42.200 

Niektórzy mają. Dlaczego jest ta obniżka? Mówimy, że wypracował to pan 

 

01:14:42.200 --> 01:14:48.900 

prezes Jakub Wrąbel, bo to jest prawda, ale co się na 

 

01:14:48.900 --> 01:14:53.900 

to składa? Dlaczego jest to? Myślę, że radny oczywiście za 

 

01:14:53.900 --> 01:14:58.100 

tą obniżką jest, ale tą elementarną wiedzę dlaczego tak 

 

01:14:58.100 --> 01:15:01.700 

się stało? Kto się do tego przyłożył? Jakie czynniki mają 

 

01:15:01.700 --> 01:15:05.700 

na to wpływ? Jednak radny powinien wiedzieć. Powinien chcieć 



 

01:15:05.700 --> 01:15:11.000 

wysłuchać tego, a tak bezkrytycznie odrzucono wniosek, nie chciano 

 

01:15:11.000 --> 01:15:16.700 

po prostu wysłuchać. Ja rozumiem, no ale być może wyborcy jak będą się pytać 

 

01:15:16.700 --> 01:15:21.800 

niektórych radnych nie będzie umiał odpowiedzieć na zasadnicze 

 

01:15:21.800 --> 01:15:29.700 

pytanie, to może odpowiednio potraktują później tych radnych 

 

01:15:29.700 --> 01:15:34.700 

przy urnach wyborczych. Nie mnie jest ocena naszych radnych, ale mówię 

 

01:15:34.700 --> 01:15:37.600 

że nie rozumiem takiego postępowania. My jesteśmy tutaj 

 

01:15:37.600 --> 01:15:43.100 

w imieniu mieszkańców, w związku z tym każde zagadnienie powinniśmy 

 

01:15:43.100 --> 01:15:46.900 

rozpatrzyć dość szczegółowo zanim zdecydujemy w tą, czy 

 

01:15:46.900 --> 01:15:52.300 

w tą sposób i zawsze staram się tak zrobić, aczkolwiek nie zawsze się to udaje, ale 

 

01:15:52.300 --> 01:15:57.500 

są to przynajmniej w moim wypadku naprawdę wyjątki. 

 



01:15:57.500 --> 01:16:09.500 

Reasumując to klub radnych forum głosuje zagłosuję za 

 

01:16:09.500 --> 01:16:12.100 

tą uchwałą. Jeszcze raz wielkie podziękowania dla pana 

 

01:16:12.100 --> 01:16:17.800 

prezesa Jakuba Wrąbla też podziękowania dla pracowników pana 

 

01:16:17.800 --> 01:16:20.200 

burmistrza, bo Ci pracownicy jak pan prezes powiedział to 

 

01:16:20.200 --> 01:16:29.900 

też współpracowali razem i jednak wniosek taki mój jest, żeby jednak pan burmistrz zastępca 

 

01:16:29.900 --> 01:16:36.800 

bardziej spojrzeli przychylne na to, że rada miejska powołała tą komisję 

 

01:16:36.800 --> 01:16:44.000 

i powinni się burmistrzowie z tą komisją jednak w jaki 

 

01:16:44.000 --> 01:16:48.800 

sposób liczyć, może podpowiadać nie negować jak to się 

 

01:16:48.800 --> 01:16:52.900 

zdarzyło w przypadku na komisji, nie negować. 

 

01:16:52.900 --> 01:16:56.900 

Po prostu my jesteśmy radnymi, którzy mi się wydaje, że 

 

01:16:56.900 --> 01:17:00.000 



chcemy dopracowywać pewne rozstrzygnięcia. To mniej więcej tyle 

 

01:17:00.000 --> 01:17:04.900 

w imieniu klubu. 

 

01:17:04.900 --> 01:17:08.700 

Komisja będzie dalej pracować. Dziękuję panie przewodniczący. 

 

01:17:08.700 --> 01:17:12.900 

Dziękuję. Bardzo proszę pan radny Piotr Miśkiewicz. 

 

01:17:12.900 --> 01:17:18.200 

Dziękuję panie przewodniczący. Wysoka rado, panie burmistrzu, 

 

01:17:18.200 --> 01:17:24.600 

szanowni goście panie prezesie, słuchacze w imieniu klubu Prawo 

 

01:17:24.600 --> 01:17:29.300 

i Sprawiedliwość chciał bym zaznaczyć już na wstępie, że 

 

01:17:29.300 --> 01:17:36.000 

my będziemy ten projekt uchwały popierać. Każda obniżka cen, 

 

01:17:36.000 --> 01:17:41.200 

która jest na korzyść mieszkańców mogła się spotkać z 

 

01:17:41.200 --> 01:17:45.400 

takimi o to głosowaniem, że nie możemy być przeciwko obniżką. 

 

01:17:45.400 --> 01:17:52.200 

Klub Prawie i Sprawiedliwość docenia inicjatywę firmy, spółki 



 

01:17:52.200 --> 01:17:59.100 

B plus C, która pozwoliła obniżyć poprzez taką inicjatywę o 

 

01:17:59.100 --> 01:18:03.496 

te parę złotych, obniżyć koszty jakie ponoszą mieszkańcy naszej gminy. 

 

01:18:03.496 --> 01:18:09.300 

Doceniamy to jako klub i zdajemy sobie sprawę z czego to wynika. 

 

01:18:09.300 --> 01:18:17.000 

W uzasadnieniu projektu uchwały jest uwzględnione, są uwzględnione wszystkie 

 

01:18:17.000 --> 01:18:21.500 

czynniki, które wpływają przede wszystkim na to, że zaproponowana jest kwota 

 

01:18:21.500 --> 01:18:27.600 

taka, a nie inna. My jak już powiedziałem na początku będziemy 

 

01:18:27.600 --> 01:18:31.300 

się z tym zgadzać. Natomiast chciałbym dopowiedzieć też 

 

01:18:31.300 --> 01:18:36.000 

jako członek komisji, na której mój przedmówca raczył wspomnieć, 

 

01:18:36.000 --> 01:18:39.700 

która została powołana przez Radę na sesji wrześniowej. 

 

01:18:39.700 --> 01:18:46.800 

Być może wyprostować pewnie niejasności, bo o ile na komisji 

 



01:18:46.800 --> 01:18:55.300 

czwartkowej, na której przyjemność miałem uczestniczyć, że 

 

01:18:55.300 --> 01:19:01.300 

spotkaliśmy się we wrześniu od miesiąca marca, dlatego, że nie było 

 

01:19:01.300 --> 01:19:05.000 

o czym rozmawiać przez cały rok. Czyli od m-ca marca kiedy 

 

01:19:05.000 --> 01:19:11.400 

spółka rozpoczęła pracę do momentu kiedy rada miejska powołała komisję, 

 

01:19:11.400 --> 01:19:17.400 

zdarzyło się to tak, że zespół pana burmistrza w ciągu jednego tygodnia 

 

01:19:17.400 --> 01:19:20.800 

spotkał się dwukrotnie. Na komisji uzgodniły, że... to 

 

01:19:20.800 --> 01:19:23.700 

bardzo mnie cieszy, fakt zadziałało to bardzo motywacyjnie na 

 

01:19:23.700 --> 01:19:29.900 

pana burmistrza Dłużnego i w ciągu jednego tygodnia potrafił 

 

01:19:29.900 --> 01:19:34.900 

się spotkać dwukrotnie. Na komisji czwartkowej wytłumaczył dlaczego, 

 

01:19:34.900 --> 01:19:40.400 

ponieważ przez cały rok nie było o czym rozmawiać. Klub Prawa i Sprawiedliwości 

 

01:19:40.400 --> 01:19:45.900 



widzi dużo aspektów, które należy przedyskutować, które 

 

01:19:45.900 --> 01:19:49.500 

być może pozwolą na dalsze obniżki cen. I tym się właśnie różnimy, 

 

01:19:49.500 --> 01:19:54.400 

że pan burmistrz spotyka się dwukrotnie w ciągu jednego tygodnia, chociaż 

 

01:19:54.400 --> 01:19:59.000 

wcześniej nie miał o czym rozmawiać, a dzisiaj mówi, że 

 

01:19:59.000 --> 01:20:02.700 

dzięki temu że się wielokrotnie 

 

01:20:02.700 --> 01:20:13.200 

Panie Pawle zwracam uwagę na problemy z internetem, bo 

 

01:20:13.200 --> 01:20:14.700 

nie słyszymy pana radnego, już chyba 

 

01:20:14.700 --> 01:20:23.300 

bo to jest bardzo istotne. Natomiast zaintrygowała mnie jako członka komisji 

 

01:20:23.300 --> 01:20:29.700 

deklaracje pana prezesa Jakuba na jednej z komisji i 

 

01:20:29.700 --> 01:20:33.000 

myślę, to jest bardzo ciekawy wątek. Szanowni państwo ponieważ pan Jakub 

 

01:20:33.000 --> 01:20:38.600 

stwierdził, iż wypowiedź pana prezesa z czego jestem bardzo 



 

01:20:38.600 --> 01:20:43.500 

zadowolony, zmierzała w kierunku dalszych analiz pod kątem 

 

01:20:43.500 --> 01:20:49.406 

ewentualnych obniżek cen w przyszłym roku. Mnie ta wypowiedź zaintrygowała, 

 

01:20:49.406 --> 01:20:52.356 

mnie ta wypowiedź wręcz, reaguje 

 

01:20:52.356 --> 01:20:56.200 

ponieważ wiem, że jeszcze mamy pewien zakres, pewne pole do rozmów 

 

01:20:56.200 --> 01:21:04.000 

z panem prezesem w tych kwestiach i dlatego nasza komisja 

 

01:21:04.000 --> 01:21:07.300 

oczywiście z panem prezesem będzie się spotykać częściej i 

 

01:21:07.300 --> 01:21:11.500 

regularnie. Na najbliższym posiedzeniu pana prezesa dopytamy 

 

01:21:11.500 --> 01:21:16.400 

o jakim polu możemy jeszcze rozmawiać bez negocjacji cen, 

 

01:21:16.400 --> 01:21:24.100 

ponieważ no uważam, że policja na pewno oprócz tego, że 

 

01:21:24.100 --> 01:21:28.400 

będzie pracować do końca kadencji zrobi wszystko, żeby 

 



01:21:28.400 --> 01:21:34.200 

przynajmniej zakres kosztów jakie ponoszą mieszkańcy za śmieci 

 

01:21:34.200 --> 01:21:42.100 

był względnie stabilny, ponieważ komisji zależy, aby wypracować 

 

01:21:42.100 --> 01:21:44.756 

plan na wiele lat do przodu. 

 

01:21:44.756 --> 01:21:47.440 

Nie tylko sugerując się kolejną kadencją, kolejnym przetargiem. Wydaje mi 

 

01:21:47.500 --> 01:21:53.200 

się, że tu się różnimy z panem burmistrzem Górznym, iż 

 

01:21:53.200 --> 01:21:59.200 

komisja dostrzega wielo-kadencyjność planu, którą zakłada wypracować, a burmistrz 

 

01:21:59.200 --> 01:22:03.100 

ogranicza się do kolejnego przetargu i kolejnej kadencji. 

 

01:22:03.100 --> 01:22:08.100 

Raz jeszcze powtórzę, że Klub Prawa i Sprawiedliwość zagłosuje za tym, jednocześnie 

 

01:22:08.100 --> 01:22:16.000 

uwzględniamy i musimy i mamy umowy, iż przed nami jest 

 

01:22:16.000 --> 01:22:20.300 

okres jesienno-zimowy, zimowo- wiosenny, w którym z 

 

01:22:20.300 --> 01:22:25.100 



pewnością dla wtajemniczonych, też ewentualnie tych, którzy 

 

01:22:25.100 --> 01:22:33.900 

chcą wiedzieć pozwoli na w pewnym sensie obniżkę tonażu, która wynika wiemy 

 

01:22:33.900 --> 01:22:37.900 

z czego. Dwie frakcje generują u nas największe koszty. 

 

01:22:37.900 --> 01:22:42.900 

Jako członek komisji ja już dostrzegam, że na pewno najbliższy 

 

01:22:42.900 --> 01:22:47.800 

okres będzie korzystny dla gminy Sulechów. Oczywiście całe 

 

01:22:47.800 --> 01:22:55.889 

szczegóły będą jeszcze przez komisję dla państwa radnych przedkładana. Dziękuję. 

 

01:22:56.271 --> 01:23:01.600 

Dziękuję. Ad vocem było ale już nie widzę, więc bardzo proszę 

 

01:23:01.600 --> 01:23:03.100 

pani radna Elżbieta Musiałek. 

 

01:23:03.100 --> 01:23:07.600 

Panie przewodniczący, panie burmistrzu, czy wysoka rado. 

 

01:23:07.600 --> 01:23:13.700 

Przysłuchuje się tutaj wypowiedzią państwa i trochę jestem 

 

01:23:13.700 --> 01:23:20.100 

z tym zbulwersowana rzecz powiem, dlatego że zespół który 



 

01:23:20.100 --> 01:23:24.000 

został powołany przez burmistrza na prośbę oczywiście radnych, 

 

01:23:24.000 --> 01:23:29.700 

o ile się nie mylę i do tego zespołu były powołane osoby 

 

01:23:29.700 --> 01:23:33.900 

lub chciałyby pracować w tym zespole z każdego klubu. 

 

01:23:33.900 --> 01:23:38.414 

Nie byłem w tym zespole ale miałam okazję kilka razy uczestniczyć. 

 

01:23:38.414 --> 01:23:42.026 

Była w tym pani Krystyna i pan 

 

01:23:42.026 --> 01:23:50.000 

Jan z tego co wiem Szefner, więc sztab ludzi z rady, którzy 

 

01:23:50.000 --> 01:23:56.300 

pracowali nad tą obniżką, w ogóle nad pracami związanymi ze 

 

01:23:56.300 --> 01:24:01.900 

śmieciami. Zostało to wypracowane. Ja nie uważam, byłam 

 

01:24:01.900 --> 01:24:05.200 

przeciwna powstawaniu tej komisji i nadal jestem, podtrzymuje 

 

01:24:05.200 --> 01:24:08.600 

to, chociaż ona jest. Większość rady to zaopiniowała pozytywnie. 

 



01:24:08.600 --> 01:24:12.400 

To nic nie stoi na przeszkodzie, żeby pracować w tej komisji, która 

 

01:24:12.400 --> 01:24:16.900 

jest i robić to lepiej, wymuszać na wiceburmistrzu, czy 

 

01:24:16.900 --> 01:24:22.800 

burmistrzu pracę i jak teraz zostają one, że tak powiem brzydko 

 

01:24:22.800 --> 01:24:28.000 

wytkane, że przez 10 miesięcy zastępca nie miał czasu, albo 

 

01:24:28.000 --> 01:24:32.700 

nie miał o czym rozmawiać, no jest to żenujące, ale skoro 

 

01:24:32.700 --> 01:24:37.600 

teraz ma, bo to też jest najbardziej żenujące uważam, że 

 

01:24:37.600 --> 01:24:43.100 

nie należy powielać z 10 komisji 15 tych samych osób. 

 

01:24:43.100 --> 01:24:47.900 

Nad czy chcecie państwo pracować? Trudno powiedzieć żebyście 

 

01:24:47.900 --> 01:24:52.600 

się nie zgadzali z obniżką i głosowali przeciw, jak deklarujecie, 

 

01:24:52.600 --> 01:24:56.013 

że będziecie głosować za. Oczywiście, że tak. No trudno głosować przeciw, tak? 

 

01:24:56.013 --> 01:25:01.000 



Ukłony dla pracujących nad tą obniżką. 

 

01:25:01.000 --> 01:25:05.300 

Także myślę, że komisja która powstała niczego nie wniesie, 

 

01:25:05.300 --> 01:25:09.300 

bo i tak będzie pracowała z tymi ludźmi burmistrza, którzy 

 

01:25:09.300 --> 01:25:14.800 

są i tak będzie współpracował wiceburmistrz, czy burmistrz do 

 

01:25:14.800 --> 01:25:18.500 

tego powinny, czy pani burmistrz, bo tak też może być, 

 

01:25:18.500 --> 01:25:24.800 

więc proszę państwa, no nie widzę związku, żebyśmy wytykali sobie, 

 

01:25:24.800 --> 01:25:29.000 

czy ta, czy tamta komisja była zła. Będą dwie teraz komisje. 

 

01:25:29.000 --> 01:25:32.500 

Jedna drugiej będzie zaprzeczała, nie wiem po co. 

 

01:25:32.500 --> 01:25:37.200 

Po co ci państwo wszyscy z klubów byli do tego powołani, zgodzili 

 

01:25:37.200 --> 01:25:41.100 

się na pracę w tamtej komisji, a teraz negują swoją pracę? 

 

01:25:41.100 --> 01:25:45.200 

Bo można tak to zrozumieć. Bo jeżeli wypowiada się pan 



 

01:25:45.200 --> 01:25:48.500 

Piotr w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość. Rozumiem, że 

 

01:25:48.500 --> 01:25:53.300 

całe koło twierdzi, że tam komisja była b, w której oni 

 

01:25:53.300 --> 01:25:56.500 

pracowali. Dziękuję bardzo. 

 

01:25:56.500 --> 01:25:59.700 

Dziękuję. Ad vocem pan radny 

 

01:25:59.700 --> 01:26:01.100 

Piotr Miszkiewicz. 

 

01:26:01.100 --> 01:26:04.670 

Dziękuję, pozwolę sobie tylko parę rzeczy sprostować, 

 

01:26:04.670 --> 01:26:07.362 

ponieważ, pani Elżbieto mimo iż bardzo panią 

 

01:26:07.362 --> 01:26:09.800 

lubię, to zostało tutaj za dużo powiedziane. Zbyt 

 

01:26:09.800 --> 01:26:15.000 

rzeczy ogólnie, ponieważ zespół powstał oczywiście na 

 

01:26:15.000 --> 01:26:18.300 

wniosek pana burmistrza, nikt mu nie odbiera chęci do 

 



01:26:18.300 --> 01:26:23.100 

pracy. Natomiast członkowie tego zespołu sugerując różne 

 

01:26:23.100 --> 01:26:29.000 

rozwiązania i możliwości, mnie nie uwzględniali w tych pracach. W momencie kiedy 

 

01:26:29.000 --> 01:26:34.100 

przetarg został ogłoszony ze stawką jaką dzisiaj mamy, ja prosiłem aby ten zespół kilkakrotnie się 

 

01:26:34.100 --> 01:26:40.300 

spotykał w okresie wiosennym, aby nie spocząć na laurach i 

 

01:26:40.300 --> 01:26:47.165 

pracować dalej. To jest trzy sesje kolejne spotkałem się z echem, 

 

01:26:47.165 --> 01:26:50.500 

dlatego my jako radni głosujemy nad projektem 

 

01:26:50.500 --> 01:26:55.500 

ustaw dotyczących cen dla mieszkańców, uważam, że to 

 

01:26:55.500 --> 01:27:00.800 

w takim razie powinni radni wypracować stanowisko, a nie pan burmistrz w 

 

01:27:00.800 --> 01:27:05.200 

tym sensie, że dzisiaj pan burmistrz mówi, że to zespół wypracował 

 

01:27:05.200 --> 01:27:09.728 

obniżkę, kiedy z samego uzasadnienia wynika kto wypracował tą obniżkę. 

 

01:27:09.728 --> 01:27:15.273 



W momencie kiedy radni zgłaszali chęci prośby, nie byli wysłuchiwani. 

 

01:27:15.273 --> 01:27:22.600 

To nie jest wytykanie sobie czegoś, tylko sprostowanie, a tak naprawdę to, że nie 

 

01:27:22.600 --> 01:27:28.400 

było chęci spotkań to są słowa pana burmistrza, czwartkowej komisji radny. To nie są moje 

 

01:27:28.400 --> 01:27:32.129 

słowa wymawiane komuś, tylko proszę przeczytać protokół, pan Maciek 

 

01:27:32.129 --> 01:27:37.371 

to powiedział, że od marca do września on nie widział potrzeby spotkania z radnymi. 

 

01:27:37.371 --> 01:27:40.635 

Ale ja tego nie kwestionuje. Ja przepraszam, ja tego nie kwestionuje, 

 

01:27:40.635 --> 01:27:45.300 

ale dzisiaj Elu słyszymy, że było wiele spotkań. Być może były, ja 

 

01:27:45.300 --> 01:27:51.163 

tego też nie chcę kwestionować, bo na tych 

spotkaniach nie byli zapraszani radni i tylko tyle. 

 

01:27:51.163 --> 01:27:55.929 

Nie zgodzę się, bo byłam świadkiem kilku spotkań, które tak jak powiedziałam... 

 

01:27:55.929 --> 01:27:59.085 

Przepraszam, że weszłam w słowo panie przewodniczący... 

 

01:27:59.085 --> 01:28:00.800 



Ad vocem przycisk używamy. 

 

01:28:00.800 --> 01:28:05.200 

Dobrze. Przepraszam. Ja już kończę, więc byłem przy takich 

 

01:28:05.200 --> 01:28:08.300 

spotkaniach kilku, gdzie była pani Krystyna, pan Wojtek Szczęsny 

 

01:28:08.300 --> 01:28:13.900 

była zgoda co do wypracowanych i celów i zadań, także no 

 

01:28:13.900 --> 01:28:19.700 

dla mnie to jest niejasne co się teraz dzieje, ale być może się 

 

01:28:19.700 --> 01:28:22.838 

mylę i tyle w temacie. Dziękuję. Przepraszam panie przewodniczący. 

 

01:28:22.838 --> 01:28:24.200 

Następnym razem zgłoszę się. 

 

01:28:24.200 --> 01:28:27.700 

Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem pan radny Jan Rerus. 

 

01:28:27.700 --> 01:28:36.600 

Dziękuję. Te wypowiedzi tutaj radnej, którą też bardzo lubię 

 

01:28:36.600 --> 01:28:40.900 

i szanuję. No trzeba parę słów powiedzieć. Całkowicie zgadzam 

 

01:28:40.900 --> 01:28:47.100 

się z odpowiedzią pana Piotra Miszkiewicza, ale jeszcze trzeba będzie powiedzieć, 



 

01:28:47.100 --> 01:28:52.800 

że to ni była komisja, która by dopasowałaby jakieś wnioski, 

 

01:28:52.800 --> 01:28:57.400 

propozycje, które następne byłyby komuś przekazywane, w 

 

01:28:57.400 --> 01:29:00.304 

tym wypadku komisja będzie przekazywała wnioski Radzie 

 

01:29:00.304 --> 01:29:03.393 

i Rada będzie podejmowała określone decyzje. 

 

01:29:03.393 --> 01:29:07.400 

Uprzednio uczestniczyłem później chyba nie uczestniczyłem, 

 

01:29:07.400 --> 01:29:13.340 

w każdym bądź razie nie było tej komisji i nie była to komisja. 

 

01:29:13.340 --> 01:29:16.940 

Nawet bym tak przyznała katy bym nie 

 

01:29:17.000 --> 01:29:21.200 

napisał tej komisji. Był to zespół, ale nie był to zespół do 

 

01:29:21.200 --> 01:29:25.800 

rozwiązywania problemów. Był to zespół w taki sposób, nawet 

 

01:29:25.800 --> 01:29:31.400 

nie wiem jakiego słowa użyć, że staje wódz, pyta się, coś mu tam 

 



01:29:31.400 --> 01:29:34.500 

odpowiadają, on wychodzi i ma swoje zdanie. 

 

01:29:34.500 --> 01:29:38.100 

Nawet były głosowania w niektórych sprawach, co to że 

 

01:29:38.100 --> 01:29:40.121 

oczywiście pan burmistrz sobie nie wziął pod uwagę. 

 

01:29:40.121 --> 01:29:45.111 

Czy to jest zespół, który miał coś wypracować? Po prostu ja odebrałem takie 

 

01:29:45.111 --> 01:29:49.800 

wrażenie, że pan zastępcą burmistrza chciał tylko i 

 

01:29:49.800 --> 01:29:54.100 

wyłącznie potwierdzenia swojego zdania. Jak nie mam potwierdzenia to się to pomijało, 

 

01:29:54.100 --> 01:29:59.700 

a jak nie to cię - tak to radny, czy inni wypracowali. 

 

01:29:59.700 --> 01:30:04.400 

Tak to było. To było do kitu. To nie był ani zespół, ani 

 

01:30:04.400 --> 01:30:09.500 

komisja, były to osoby które miały może za daleko powiem, 

 

01:30:09.500 --> 01:30:12.300 

ale mniej więcej tak: na klęczkach przyjść klepać po 

 

01:30:12.300 --> 01:30:16.000 



plecach pana zastępcę burmistrza, że tak idzie dobrze, bo 

 

01:30:16.000 --> 01:30:19.600 

nawet głosowania były inne niż później były działania. To jest do 

 

01:30:19.600 --> 01:30:25.900 

potwierdzenia. No tak, w związku z tym tamten co było wyprasowane 

 

01:30:25.900 --> 01:30:30.500 

no to było, nie było w ogóle nie służyło w ogóle mieszkańcom. Ja 

 

01:30:30.500 --> 01:30:34.200 

rozumiem, że prosił ludzi, my chcemy pracować, nie ma 

 

01:30:34.200 --> 01:30:38.700 

kilka zdań różnych, przegłosowuje, czy jakoś wypracowuje, no to jest to 

 

01:30:38.700 --> 01:30:42.900 

jakiś tam efekt będzie przynosił, w tym wypadku nie. 

 

01:30:42.900 --> 01:30:49.051 

Było to spotkanie, może troszeczkę powiem to że autokratyczne bardziej, 

 

01:30:49.051 --> 01:30:53.600 

aczkolwiek pan burmistrz nie był autokratą, że kazał nam coś mówić po 

 

01:30:53.600 --> 01:31:01.200 

kolei, tylko że wysłuchanie było takie jakby, no w ogóle 

 

01:31:01.200 --> 01:31:06.600 

odnosiłem wrażenie, że jest to strata czasu, żeby tam 



 

01:31:06.600 --> 01:31:13.616 

być, w związku z tym pani radna należy jasno powiedzieć, że komisja, 

 

01:31:13.616 --> 01:31:18.530 

która jest przez radę jest dużo lepsza ponieważ rada będzie rozpatrywała 

 

01:31:18.530 --> 01:31:27.200 

cała i jeszcze raz przypomnę, nie wzięcie próby, żeby rozpatrywać 

 

01:31:27.200 --> 01:31:31.100 

ten dzisiejszy projekt uchwały po wypracowaniu chociaż w trybie jednego 

 

01:31:31.100 --> 01:31:36.000 

czyli drugiego posiedzenia komisji, no wydaje mi się jakieś 

 

01:31:36.000 --> 01:31:43.400 

takie niestosowne, przynajmniej, mimo ale też tak traktuje tamte 

 

01:31:43.400 --> 01:31:47.600 

posiedzenia, że były wszystkie okej. Chociaż ja nie to i tak warto 

 

01:31:47.600 --> 01:31:51.900 

było posłuchać radnego co było wypracowane. Tak samo działa 

 

01:31:51.900 --> 01:31:54.700 

przecież Komisja Rewizyjna, też państwo słuchają. Tak 

 

01:31:54.700 --> 01:32:00.100 

samo działa pani radnej komisja, 

gdzie radni nie zawsze słuchają siebie w czasie komisji, to 



 

01:32:00.100 --> 01:32:04.300 

fakt. Tutaj działa ruch polityczny, niedużo mówiąc, tego 

 

01:32:04.300 --> 01:32:08.800 

jeszcze troszkę inaczej. Także żeby mieć cały obraz sytuacji, 

 

01:32:08.800 --> 01:32:16.300 

no niestety to są dwa różne podmioty czy organy, czy komisje 

 

01:32:16.300 --> 01:32:20.200 

jak to zeznać, dwa różne. Mające różne zadania, różne cele. Jedna ta teraz 

 

01:32:20.200 --> 01:32:25.900 

powołana ostatnio jest do wypracowania jakiś efektów i wzorców i 

 

01:32:25.900 --> 01:32:30.400 

zadań na przyszłość, druga ta pierwsza, która była. Druga 

 

01:32:30.400 --> 01:32:37.000 

była do tego żeby potwierdzić działania burmistrzów, a 

 

01:32:37.000 --> 01:32:38.500 

na to się nie godzę. Dziękuję. 

 

01:32:38.500 --> 01:32:42.500 

Dziękuję. Bardzo proszę, pan burmistrz Marcin Górzny. 

 

01:32:42.500 --> 01:32:54.200 

Panie przewodniczący, wysoka rado, zaproszeni goście, krótko zostałem zwołany jak 

 



01:32:54.200 --> 01:32:58.200 

by do odpowiedzi, chciał bym 2 słowa sprostowania. Każde posiedzenie zespołu odpadowego 

 

01:32:58.200 --> 01:33:09.496 

powołanego przez burmistrza było nagrywane w formie elektronicznej. 

 

01:33:09.496 --> 01:33:17.453 

Jeśli ktokolwiek z mieszkańców ma ochotę słuchania sobie tych naszych posiedzeń 

 

01:33:17.453 --> 01:33:19.790 

to oczywiście na wniosek możemy 

 

01:33:19.790 --> 01:33:27.600 

nagrania udostępnić, wtedy mieszkańcy wysłuchają całości komisji. Nie będą 

 

01:33:27.600 --> 01:33:37.100 

wyciągali moich wypowiedzi z kontekstu, tak jak to miało 

 

01:33:37.100 --> 01:33:40.100 

miejsce w przypadku radnego Piotr Miszkiewicza. Na czym boleję, bo 

 

01:33:40.100 --> 01:33:45.600 

przyznam szczerze, że w tym tak zwanym międzyczasie, w 

 

01:33:45.600 --> 01:33:50.700 

którym pan Piotr Miszkiewicz mówił, że nie było o czym rozmawiać. 

 

01:33:50.700 --> 01:33:57.000 

Panie Piotrze wielokrotnie my rozmawialiśmy, był pan kilka razy u mnie, rozmawialiśmy 

 

01:33:57.000 --> 01:34:01.900 



telefonicznie. Podobnie sytuacja wygląda w przypadku innych radnych. Radnego 

 

01:34:01.900 --> 01:34:09.519 

Wojciecha Szefnera, dlatego jestem troszeczkę zdziwiony pańskimi 

 

01:34:09.519 --> 01:34:15.279 

słowami, ale wszystko to co powiedzieli panowie radni, między innymi 

 

01:34:15.279 --> 01:34:21.540 

pan radny Rerus i pan radny Miszkiewicz, biorę sobie do serca, zawsze 

 

01:34:21.600 --> 01:34:24.800 

staram się być lepszy i zawsze staram się poprawiać, a najlepiej 

 

01:34:24.800 --> 01:34:33.484 

uprawiać się słuchając uwag osób z zewnątrz i wyciągać wnioski. Bardzo dziękuję. 

 

01:34:34.741 --> 01:34:39.500 

Dziękuję ad vocem pan radny Piotr Miszkiewicz, pan prezes 

 

01:34:39.500 --> 01:34:43.400 

Jakub Wrąbel. Panie prezesie może dajmy jeszcze radnym, bo 

 

01:34:43.400 --> 01:34:48.900 

tu się po zgłaszało kilka osób. Bardzo proszę pana radny Piotr Miszkiewicz. 

 

01:34:48.900 --> 01:34:53.200 

Ja formalnie panie Marcinie, bo ja z panem zawsze bardzo 

 

01:34:53.200 --> 01:34:56.000 

chętnie się spotkam, bo nasze rozmowy były ciekawe i 



 

01:34:56.000 --> 01:35:00.500 

merytoryczne. Natomiast były to rozmowy tak zwane kuluarowe. Zespół 

 

01:35:00.500 --> 01:35:04.100 

jest powołany, żeby wypracować pewne stanowisko. Komisje, żeby 

 

01:35:04.100 --> 01:35:08.300 

wypracować pewien plan dla rady. A nasze spotkania mimo, że były 

 

01:35:08.300 --> 01:35:15.100 

bardzo ciekawe i bardzo miło je wspominam i za to również pana szanuję, nie mogę zaliczyć do 

szeroko 

 

01:35:15.100 --> 01:35:19.000 

rozumianych konsultacji radnych, które wpłynęły na to, 

 

01:35:19.000 --> 01:35:22.651 

że mamy taką cenę. To były nasze propozycje prywatnie omówione. 

 

01:35:22.651 --> 01:35:26.138 

Natomiast nie zawsze sugestie były przekładane na 

 

01:35:26.138 --> 01:35:29.900 

czyny, także tylko tyle, a jeśli chodzi o tą wypowiedź, że... to 

 

01:35:29.900 --> 01:35:33.000 

nie była moja wypowiedź panie Marcinie tylko to było na czwartkowej 

 

01:35:33.000 --> 01:35:37.100 

komisji pana wypowiedź. Jak ja zapytałem czemu ja na marcowej, kwietniowej i majowej sesji 



 

01:35:37.100 --> 01:35:44.200 

na moje wnioski pan zespołu nie zwołał tylko zwołał pan 

 

01:35:44.200 --> 01:35:47.800 

we wrześniu, powiedział pan że nie było o czym rozmawiać. 

 

01:35:47.800 --> 01:35:50.800 

Także to były pana słowa i wyrwane z kontekstu, a to 

 

01:35:50.800 --> 01:35:53.780 

było tak już tak wprost. Dziękuję. 

 

01:35:53.904 --> 01:35:57.891 

Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem pan burmistrz Marcin Górzny. 

 

01:35:57.891 --> 01:36:01.603 

Panie prezesie jeszcze kilka osób się pozgłaszało. 

 

01:36:01.603 --> 01:36:04.938 

Ja tylko szybko panie prezesie. 

 

01:36:04.938 --> 01:36:09.357 

Jak tylko można, bo za chwilę będą kolejne pytania. Ja chciał bym tylko 

 

01:36:09.357 --> 01:36:10.950 

chociaż trochę na bieżąco, jeśli mogę. 

 

01:36:10.950 --> 01:36:15.311 

Dobra, to panie prezesie bardzo proszę. Ewentualnie, jeżeli pan burmistrz pozwoli. 

 



01:36:15.311 --> 01:36:18.500 

Tak oczywiście oddaję głos wyprzedza pan pana burmistrza. 

 

01:36:18.500 --> 01:36:21.600 

Ja panie przewodniczący też jeszcze dwa słowa. 

 

01:36:21.600 --> 01:36:24.143 

Jeśli pan przewodniczący pozwoli. Bardzo dziękuję. 

 

01:36:25.370 --> 01:36:33.229 

Szanowni państwo, musicie wybaczyć mi jedną rzecz. Ja spotykając się, 

 

01:36:33.229 --> 01:36:42.300 

to tak odnosząc się do wypowiedzi pana Piotra, spotkań było kilka, jak kilkanaście 

 

01:36:42.300 --> 01:36:49.799 

z radnymi, z panem burmistrzem, z pracownikami ratusza. Musicie mi państwo wybaczyć, 

 

01:36:49.799 --> 01:36:54.773 

że ja spotykając się czy z radnymi, czy z pracownikami Ratusza, 

 

01:36:54.773 --> 01:36:59.400 

spotykam się z państwem w pewnym celu, żeby tak 

 

01:36:59.400 --> 01:37:03.600 

naprawdę spowodować obniżkę ceny, a ja nie do końca wiem 

 

01:37:03.600 --> 01:37:06.000 

czy ja rozmawiam z członkiem komisji, czy z radnym. Dla 

 

01:37:06.000 --> 01:37:12.600 



mnie kluczowe jest to abyśmy doszli do porozumienia, wypracowali 

 

01:37:12.600 --> 01:37:17.500 

pewne metody, które pozwolą nam obniżyć opłaty dla mieszkańców, a 

 

01:37:17.500 --> 01:37:23.100 

jeszcze raz powtarzam, że to rozmawiamy tak naprawdę dla 

 

01:37:23.100 --> 01:37:26.300 

dwóch komisji. Ja tak naprawdę o tej drugiej komisji ona powołana 

 

01:37:26.300 --> 01:37:31.100 

całkiem niedawno. Ja się dowiedziałem o niej nie Kilka tygodni 

 

01:37:31.100 --> 01:37:35.000 

temu. Nie byłem zaproszony, nie wiedziałem, nie miałem pojęcia 

 

01:37:35.000 --> 01:37:39.400 

czym tamta komisja się będzie zajmowała. Kto będzie wchodził w jej skład, a 

 

01:37:39.400 --> 01:37:45.300 

wypracowanie decyzji dotyczącej obniżenia opłaty za odpady 

 

01:37:45.300 --> 01:37:48.500 

dla mieszkańców, to nie była decyzja z dnia na dzień, czy z tygodnia 

 

01:37:48.500 --> 01:37:53.200 

na tydzień, tylko to było miesiące tak naprawdę porównywania, patrzenia 

 

01:37:53.200 --> 01:37:57.000 

na to jakie są odpady. Jakie są ilości tych odpadów. Co możemy zrobić, 



 

01:37:57.000 --> 01:38:01.500 

jak ograniczyć te koszty dla mieszkańców i tutaj jeszcze odnosząc 

 

01:38:01.500 --> 01:38:07.400 

się do wypowiedzi pana Piotra, czy o tej perspektywie przyszłego 

 

01:38:07.400 --> 01:38:11.400 

roku. Ja oczywiście powiedziałem o tym, bo ja nie poprzestaje na 

 

01:38:11.400 --> 01:38:16.700 

tym co teraz mamy, a planuję dalsze inwestycje w zakładzie, które 

 

01:38:16.700 --> 01:38:21.700 

liczę i mam nadzieję, że spowodują, że ograniczymy tą opłatę 

 

01:38:21.700 --> 01:38:26.400 

za odpady biodegradowalne i za odpady wielkogabarytowe już 

 

01:38:26.400 --> 01:38:30.200 

w przyszłym roku. Zbliża się teraz sezon zimowy, dlatego nie 

 

01:38:30.200 --> 01:38:33.331 

będziemy mogli prowadzić naszych prac związanych z biodegradowalnymi. 

 

01:38:33.331 --> 01:38:35.500 

Jeżeli chodzi o odpady gabarytowe 

 

01:38:35.500 --> 01:38:41.100 

to też jest okres zimowy, który tak naprawdę tych odpadów 

 



01:38:41.100 --> 01:38:47.713 

produkuje się mniej, no bo warunki nie sprzyjają 

do tego aby robić jakieś przeprowadzki, czy remonty. 

 

01:38:47.713 --> 01:38:51.200 

To tylko tak do pytań pana Piotra, bo jeżeli chodzi o 

 

01:38:51.200 --> 01:38:57.400 

wypowiedź pana Rerusa, bardzo dziękuję za podziękowanie dla 

 

01:38:57.400 --> 01:39:03.000 

mnie. Dla mnie to też jest mało istotne czy moją zasługą jest 10%, 

 

01:39:03.000 --> 01:39:09.085 

czy 90%, a 10% zasługą burmistrza, 

czy może moją jest 99, a 1% jest zasługą burmistrza. 

 

01:39:09.085 --> 01:39:11.800 

Dla mnie to nie ma znaczenia. Dla mnie większe znaczenie miało to, 

 

01:39:11.800 --> 01:39:18.700 

że współpraca między spółką B + C, a Ratuszem zaczęło się 

 

01:39:18.700 --> 01:39:25.000 

układać tak pozytywnie i tak optymistycznie, bo jestem traktowany tu naprawdę 

 

01:39:25.000 --> 01:39:29.000 

po partnersku, zarówno przez zastępcą burmistrza jaki i przez burmistrza, 

 

01:39:29.000 --> 01:39:36.600 

jak i mam nadzieję, że państwa radnych też i to było kluczowe, bo w żadnej 



 

01:39:36.600 --> 01:39:40.700 

innej gminie nie spotkałem się z takim zainteresowaniem i 

 

01:39:40.700 --> 01:39:46.700 

chęcią działań, które będą mogły zmniejszyć tą opłatę dla 

 

01:39:46.700 --> 01:39:52.500 

mieszkańca. Obietnica tak naprawdę dana przez pana burmistrza, 

 

01:39:52.500 --> 01:39:59.500 

że będziemy mieli drugie ważenie, zdecydowanie bliżej naszego zakładu to 

 

01:39:59.500 --> 01:40:04.700 

było chęć, wyjście z taką propozycją było dla mnie sygnałem 

 

01:40:04.700 --> 01:40:11.500 

do tego, że jeżeli widzę wolę ze strony Ratusza na partnerską współpracę to ja też 

 

01:40:11.500 --> 01:40:15.874 

chcę dać od siebie. Tak jak było powiedziane wcześniej, tak jak jest napisane 

 

01:40:15.874 --> 01:40:19.922 

w piśmie, które wysłałem do w odpowiedzi do pana burmistrza 

 

01:40:19.982 --> 01:40:23.739 

i mam nadzieję, że to był kluczowy aspekt 

 

01:40:23.800 --> 01:40:28.600 

obniżki cen to jest aspekt społeczny. Nie chciałbym usłyszeć 

 



01:40:28.600 --> 01:40:34.600 

od gmin sąsiadujących o tym, że to Sulechów ma najwięcej, a 

 

01:40:34.600 --> 01:40:39.000 

ma swój zakład, i.... Proszę państwa wygrałem przetarg i najniższą 

 

01:40:39.000 --> 01:40:45.900 

ceną, bo słuchają nas mieszkańcy. 

To nie jest tak, że wziąłem sobie cenę z kosmosu, bo 

 

01:40:45.900 --> 01:40:48.900 

wygrałem i teraz gmina Sulechów płaci tak dużo. Mieszkańcy gminy 

 

01:40:48.900 --> 01:40:52.600 

płacą tak dużo. Wygrałem ten przetarg, byłem lepszy od 

 

01:40:52.600 --> 01:40:57.800 

konkurencji, to trzeba podkreślić. Analizując obecne koszty, tak jak 

 

01:40:57.800 --> 01:41:02.900 

napisałem w piśmie, jestem w stanie dla dobra współpracy, 

dla dobra mieszkańców, którzy 

 

01:41:02.900 --> 01:41:06.600 

są też moimi pracownikami zejść z ceny. Gdybym nie widział 

 

01:41:06.600 --> 01:41:10.721 

ze strony Ratusza jakiejkolwiek chęci współpracy, jakiejkolwiek 

 

01:41:10.721 --> 01:41:15.620 

chęci poprawienia relacji, która była z poprzednikami, 



 

01:41:15.620 --> 01:41:20.832 

no to oczywiście nie podjęliśmy tego tematu. 

Moglibyśmy dalej ciągnąć ten przetarg, 

 

01:41:20.832 --> 01:41:25.000 

państwo, mieszkańcy płaciliby więcej, a ja mógł bym sobie 

 

01:41:25.000 --> 01:41:27.900 

siedzieć cicho i mówić ja swoją pracę zrobiłem. Przetarg wygrałem, 

 

01:41:27.900 --> 01:41:33.200 

taka cena, dlatego jeszcze raz przepraszam, że na jednej komisji coś powiedziałem, 

 

01:41:33.200 --> 01:41:35.200 

na drugiej nie powiedziałem, ale szanowni państwo ja 

 

01:41:35.200 --> 01:41:39.400 

nie jestem radnym, nie jestem pracownikiem Ratusza, musicie mi wybaczyć, że ja nie 

 

01:41:39.400 --> 01:41:43.400 

wiem, w którym momencie tak naprawdę rozmawiam z członkami komisji, czy z 

 

01:41:43.400 --> 01:41:48.800 

radnymi, a dla mnie najistotniejsze jest to, żeby przekazać 

 

01:41:48.800 --> 01:41:53.100 

państwu, że są szanse na to żeby mieszkańcy Sulechowa płacili 

 

01:41:53.100 --> 01:41:57.600 

jeszcze mniej niż obiecana przez pana burmistrza ta obniżka od 1 



 

01:41:57.600 --> 01:41:59.500 

stycznia. Ja na ten moment dziękuję. 

 

01:41:59.500 --> 01:42:02.800 

Dziękuję. Bardzo proszę pan burmistrz Marcin Górzny, jeszcze 

 

01:42:02.800 --> 01:42:11.095 

Tak chciałbym te obiecane kilka słów ad vocem do pana radnego Piotra. 

 

01:42:11.095 --> 01:42:15.870 

Natomiast też nawiąże do tego o czym wspomniał w tej chwili, 

 

01:42:15.870 --> 01:42:20.587 

przed chwilą pan prezes Jakub Wrąbel. Burmistrz Sołtys cały czas 

 

01:42:20.587 --> 01:42:28.200 

nas jako pracowników motywuje do tego, żebyśmy robili wszystko, żeby tą 

 

01:42:28.200 --> 01:42:33.700 

opłatę maksymalnie obniżać. Oczywiście przy bilansowaniu się systemu, tak 

 

01:42:33.700 --> 01:42:39.652 

bo mamy świadomość, że niestety zadłużać gminę nie chcemy i nie możemy. 

 

01:42:39.652 --> 01:42:46.644 

Natomiast jeśli pan radny Piotr Miszkiewicz poczuł się dotknięty słowami na 

 

01:42:46.644 --> 01:42:53.000 

komisji to naprawdę jestem zdziwiony, bo dla mnie kontekst jest ważny, a wiem co 

 



01:42:53.000 --> 01:42:56.700 

mówiłem. Natomiast zakładam, że pan zostanie przy swoim stanowisku, nie 

 

01:42:56.700 --> 01:43:01.000 

będę z tym absolutnie polemizował. Natomiast panie Piotrze jeszcze 

 

01:43:01.000 --> 01:43:05.508 

jedna rzecz, pan wielokrotnie w tych naszych rozmowach, w tak zwanym 

 

01:43:05.508 --> 01:43:09.236 

międzyczasie podnosił kontekst właśnie 

 

01:43:09.236 --> 01:43:12.536 

kolejnego spotkania z zespołem. Ja wtedy kilka razy panu obiecałem i 

 

01:43:12.536 --> 01:43:17.386 

wspomniałem, że najlepiej rozmawiać mając robić materiał 

 

01:43:17.386 --> 01:43:23.800 

i wszystkim państwu radnym, wszystkim 

mieszkańcom obiecałem w listopadzie kiedy mieliśmy tą sesję o 

 

01:43:23.800 --> 01:43:27.800 

podwyższeniu stawki, że będziemy siedzieli z założonymi rękoma 

 

01:43:27.800 --> 01:43:34.400 

tylko będziemy te nasze produkowane przez 

nas odpady chcieli ważyć po to, żeby po pierwsze 

 

01:43:34.400 --> 01:43:38.300 

wiedzieć jak jest, jak się rozkładają poszczególne frakcje kodów 



 

01:43:38.300 --> 01:43:45.504 

odpadów i odpadów w danym kodzie mamy z PSZOK-u, 

jest sprzed, po sesji i ten materiał, 

 

01:43:45.504 --> 01:43:48.216 

o czym pan radny Piotr doskonale wie, 

 

01:43:48.216 --> 01:43:51.242 

bo wielokrotnie o tym wspominałam, chciałem przedstawić 

 

01:43:51.242 --> 01:43:55.201 

pod dyskusję, pod analizę i tak myślę, 

 

01:43:55.201 --> 01:43:59.159 

że z tego swojego zobowiązania się wywiązałem, 

 

01:43:59.159 --> 01:44:04.628 

ponieważ po pół roku, po 6 miesiącach od rozpoczęcia tej 

 

01:44:04.628 --> 01:44:08.573 

nowej umowy ja te dane państwu przekazałem, bo już wtedy przyzna pan 

 

01:44:08.573 --> 01:44:10.500 

panie Piotrze mówiłem, że spotkamy 

 

01:44:10.500 --> 01:44:16.147 

się po wakacjach, we wrześniu żeby na ten temat rozmawiać. Nie przypominam 

 

01:44:16.147 --> 01:44:20.709 

sobie, żebym cokolwiek innego, żebym złamał dane słowo, 



 

01:44:20.709 --> 01:44:24.377 

albo kogokolwiek wprowadził w błąd, dlatego 

 

01:44:24.377 --> 01:44:32.626 

naprawdę myślę, że bardzo niesprawiedliwie traktuje pan też ten 

 

01:44:32.626 --> 01:44:35.500 

zespół, który został powołany przez pana burmistrza. 

 

01:44:35.500 --> 01:44:37.606 

Dziękuję. 

 

01:44:39.450 --> 01:44:42.000 

Dziękuję. Bardzo proszę pan rady Wojciech Szefner. 

 

01:44:44.054 --> 01:44:45.939 

Dziękuję panie przewodniczący. 

 

01:44:45.939 --> 01:44:50.680 

Kilka słów chciałem ponieważ przysługuje się tej dyskusji i trzeba kilka spraw 

 

01:44:50.680 --> 01:44:53.016 

naprostować od samego początku. 

 

01:44:53.016 --> 01:44:58.000 

Ja oczywiście sam zgłosiłem chęć swojego udziału w zespole powołanym przez pana 

 

01:44:58.000 --> 01:45:02.000 

burmistrza już dosyć dawno. Nie tylko ja, bo przedstawiciele z 

 



01:45:02.000 --> 01:45:05.500 

klubów, chyba z każdego klubu był przedstawiciel klubu, jak również osoby z zewnątrz. 

 

01:45:05.541 --> 01:45:08.728 

To jest fakt pierwszy. A drugim faktem jest też, 

 

01:45:08.728 --> 01:45:13.134 

że intensywność spotkań tego zespołu w momencie powołania była 

 

01:45:13.134 --> 01:45:18.610 

dużo wyższa, bo to jest fakt, ale wynika to z innej przyczyny, szanowni państwo, 

 

01:45:18.610 --> 01:45:21.525 

Była robiona specyfikacja istotnych warunków zamówienia. 

 

01:45:21.525 --> 01:45:25.664 

Pamiętam i mam jeszcze dobrą pamięć, która mnie nie myli, 

 

01:45:25.664 --> 01:45:31.099 

każdy z członków tego zespołu mówił i to robił wskazywał elementy z tej specyfikacji, 

 

01:45:31.099 --> 01:45:35.300 

które mu się podobają politycznie i pamiętam jak dzisiaj, że większość, a może nawet 

 

01:45:35.300 --> 01:45:38.040 

wszystkie elementy zgłoszone przez różnych radnych, 

 

01:45:38.040 --> 01:45:40.140 

z różnych klubów zostały w tej specyfikacji 

 

01:45:40.200 --> 01:45:45.400 



uwzględnione. Przy modelu, który tutaj był dotychczasowo, wracaliśmy 

 

01:45:45.400 --> 01:45:50.500 

po specyfikacji na zewnątrz i firma we wewnątrz, 

które pan prezes dziś zamieścił tą specyfikację 

 

01:45:50.500 --> 01:45:53.100 

wyceniła, więc ja nie rozumiem czemu my dzisiaj dyskutujemy w 

 

01:45:53.100 --> 01:45:57.100 

zakresie o tym jakby ta kwota była odpowiedzialna 

za poszczególne [tekst niezrozumiały] To myśmy 

 

01:45:57.100 --> 01:46:01.300 

wspólnie tą specyfikację sporządzili. 

 

01:46:01.300 --> 01:46:04.500 

Wszystkie aspekty był w niej ujęte, a firma z zewnątrz tą specyfikację wyceniła i 

 

01:46:04.500 --> 01:46:10.700 

wyłoniła kwotę X. Natomiast na dalszym etapie nasza rada dyskutowała na 

 

01:46:10.700 --> 01:46:13.500 

ten temat i tu większość radnych zdecydowała 

w aspekcie i tak. Wiem, że pozostajemy przy stawce 

 

01:46:13.500 --> 01:46:18.100 

bilansującej system. Ja nie pamiętam, żeby były jakiekolwiek inne 

 

01:46:18.100 --> 01:46:21.600 

propozycje co do kwoty, już zgłaszane przez komisję, czy 



 

01:46:21.600 --> 01:46:28.100 

przez zespół. Nie, była propozycja pana 

Jana Rerusa zgłoszona jako przedstawiciela Klubu 

 

01:46:28.100 --> 01:46:32.254 

Forum. Pamiętam doskonale. Była druga propozycja 

złożona przez pana Sebastiana Różyckiego. 

 

01:46:32.254 --> 01:46:35.300 

Była propozycja Klubu PIS, to nie padła propozycja 

 

01:46:35.300 --> 01:46:40.400 

zespołu czy innej komisji, każdy z kubów miał do tego prawo i 

 

01:46:40.400 --> 01:46:42.700 

takie elementy wskazywał. Więc nie radny, bo kwota nie jest 

 

01:46:42.700 --> 01:46:49.300 

zależna od każdego z nas osobiście radnego, 

wpłynęła oferta z zewnątrz. Nikt z radnych 

 

01:46:49.300 --> 01:46:53.700 

nie ma takiej firmy, nie dysponuje, więc takiej oferty nie składał. Pamiętam również 

 

01:46:53.700 --> 01:46:56.300 

doskonale długie dyskusje, tu z panem Janem doskonale żeśmy 

 

01:46:56.300 --> 01:47:02.800 

się wymieniali kiedy sprawdzaliśmy analizę pod kątem wielkości 

 



01:47:02.800 --> 01:47:06.000 

produkcji tych odpadów przez mieszkańców gminy Sulechów. 

 

01:47:06.000 --> 01:47:08.800 

W różnych gminach to różnie wyglądało. Pan Jan jak ja również 

 

01:47:08.800 --> 01:47:12.600 

sprawdzaliśmy te analizy odnośnie tego GUS-u i tu też 

 

01:47:12.600 --> 01:47:15.100 

mieliśmy różne dylematy, stąd też moje pytanie do pana 

 

01:47:15.100 --> 01:47:19.200 

burmistrza Górznego, czy udało się zdiagnozować tamte elementy. 

 

01:47:19.200 --> 01:47:23.200 

Dlaczego na portalach GUS-owskim przy gminie Sulechów wskazywane 

 

01:47:23.200 --> 01:47:26.500 

są zupełnie inne wartości, niż wartości śmieci w sprawozdaniach. 

 

01:47:26.500 --> 01:47:30.600 

Dzięki temu również pamiętam powstała pozycja i ta propozycja 

 

01:47:30.600 --> 01:47:35.600 

jest realizowana, że gmina Sulechów po raz pierwszy dysponuje również 

 

01:47:35.600 --> 01:47:40.800 

własną wagą na podstawie, której możemy meldować czy wykonawca, który dalej nam, 

 

01:47:40.800 --> 01:47:47.600 



przekazuje są rzetelne i identyczne z tą naszą wagą, no i brzydko to zabrzmi, ale ja 

 

01:47:47.600 --> 01:47:51.000 

nie pamiętam również żeby chodził na klęczkach na spotkania 

 

01:47:51.000 --> 01:47:54.100 

tego zespołu. Nie pamiętam żadnego radnego, który by 

 

01:47:54.100 --> 01:47:56.500 

też chodził na klęczkach. Spotkania były w różnych salach, 

 

01:47:56.500 --> 01:47:58.600 

na krzesełkach, z kulturą. Dziękuję bardzo. 

 

01:47:58.600 --> 01:48:02.100 

Dziękuję bardzo. Proszę pan radny Zbigniew Trompa. 

 

01:48:02.100 --> 01:48:08.000 

Panie przewodniczący, panie burmistrzu, wysoka rado też jako członek tego 

 

01:48:08.000 --> 01:48:11.200 

zespołu muszę kilka słów powiedzieć, bo czuję się urażony, po 

 

01:48:11.200 --> 01:48:17.200 

prostu czuję się urażony. Zmniejsza się tutaj wagę tego co wynikło z 

 

01:48:17.200 --> 01:48:21.600 

pracy naszego zespołu, co powstało i obraża się nas jako 

 

01:48:21.600 --> 01:48:25.000 

jego członków, bo przede wszystkim właśnie od tego klęczenia 



 

01:48:25.000 --> 01:48:29.600 

zacznę. To panie radny, to mnie na kolanach to idzie ewentualnie ksiądz i mnie widziała żona 

 

01:48:29.600 --> 01:48:32.800 

kiedy się oświadczałem. Nigdy więc. Tak więc 

 

01:48:32.800 --> 01:48:37.400 

proszę takich sformułowań tutaj w moim kierunku nie kierować. 

 

01:48:37.400 --> 01:48:41.200 

Natomiast chciałem powiedzieć wyraźnie, że w wyniku pracy 

 

01:48:41.200 --> 01:48:44.400 

naszego zespołu to praktycznie dyskutowaliśmy o konkretnych pomysłach. 

 

01:48:44.400 --> 01:48:48.000 

Nie tylko mówiliśmy, jak to słyszę w retoryce o tym, że 

 

01:48:48.000 --> 01:48:51.000 

są pomysły, że mamy pomysły, że chcemy się spotykać, ale 

 

01:48:51.000 --> 01:48:55.000 

nie zgłaszać pomysłów tylko ewentualnie komentować coś 

 

01:48:55.000 --> 01:49:00.600 

co ktoś inny zgłosił. W wyniku pracy zespołu powstały pomysły 

 

01:49:00.600 --> 01:49:06.000 

i te pomysły konkretne, żeśmy przedyskutowali i to jest między 

 



01:49:06.000 --> 01:49:11.300 

innymi propozycja zakupu pojemniku przez gminę brawo szeroko 

 

01:49:11.300 --> 01:49:16.600 

komentowane i dyskutowane tutaj zgłoszone przez pana radnego Wojtka Szefnera. 

 

01:49:16.600 --> 01:49:24.300 

Trzeba też powiedzieć też wyraźnie, mówiliśmy o rodzaju pojemników, czy 

 

01:49:24.300 --> 01:49:28.500 

to pojemniki twarde, czy to worki, też szukaliśmy tutaj 

 

01:49:28.500 --> 01:49:34.900 

rozwiązania pojawiło się też rozwiązanie, które obecnie pilotażowo jest 

 

01:49:34.900 --> 01:49:38.200 

prowadzone na terenie miasta, czyli dodatkowe worki na 

 

01:49:38.200 --> 01:49:41.900 

plastiki i tutaj też trzeba powiedzieć jeszcze, że rozwiązanie, 

 

01:49:41.900 --> 01:49:48.300 

które powstało w zespole to przez innych radnych jest w 

 

01:49:48.300 --> 01:49:52.500 

tym momencie komentowane w sposób skandaliczny, bo słuchałem też 

 

01:49:52.500 --> 01:49:58.000 

spotkania tej komisji nowej odpadowej i tam jedna radna pyta się czy ktoś jej 

 

01:49:58.000 --> 01:50:02.500 



będzie płacił za to, że będzie segregowała butelki do 

 

01:50:02.500 --> 01:50:07.200 

odrębnego worka, no to przecież, no to "boże ty mój" no nie 

 

01:50:07.200 --> 01:50:13.800 

chce się czegoś takiego słuchać. 

Nie można też, tutaj padło takie sformułowanie, że no 

 

01:50:13.800 --> 01:50:18.200 

bo przecież ta obniżka stawki to jest tak naprawdę sprawa 

 

01:50:18.200 --> 01:50:24.500 

pana prezesa Wrąbla, a przepraszam bardzo, a czyja ma być? 

Człowiek wygrał przetarg. Wygrał przetarg 

 

01:50:24.500 --> 01:50:28.000 

najlepszą ofertą, z najniższą ceną i teraz my sobie możemy mówić, nie wiem 

 

01:50:28.000 --> 01:50:35.100 

ja mogę zgłosić złotówkę za mieszkańca, za odbiór odpadów 

 

01:50:35.100 --> 01:50:38.500 

i to też będę to promował, bo chciałbym żeby było taniej. Najlepiej 

 

01:50:38.500 --> 01:50:43.400 

żeby nic nie płacić. Tylko pytanie kto za to zapłaci resztę, bo tutaj też wyżej 

 

01:50:43.400 --> 01:50:47.200 

wspomniana radna powiedziała, no bo przecież szef naszego 

 



01:50:47.200 --> 01:50:52.500 

klubu wcześniej kiedy dyskutowaliśmy i ich głosowaliśmy tą 

 

01:50:52.500 --> 01:50:56.900 

uchwałę o odpadach zgłosił propozycję, że przecież stawka 

 

01:50:56.900 --> 01:51:00.300 

może być 30 zł, a tutaj 31,50, bo to jest praktycznie nasza 

 

01:51:00.300 --> 01:51:03.000 

propozycja. To proszę państwo w tym 

momencie kiedy ta propozycja padła to tam nie pamiętam 

 

01:51:03.000 --> 01:51:07.500 

dokładnie, ale chyba 900.000 

 

01:51:07.500 --> 01:51:11.500 

zł musiałaby dopłacić gmina. Więc to jest zupełnie inna 

 

01:51:11.500 --> 01:51:17.800 

propozycja. Jeżeli tutaj prezes Wrąbel nie wyciąga ręki do 

 

01:51:17.800 --> 01:51:21.900 

nas i nie godzi się na to jako zwycięzca przetargu i 

 

01:51:21.900 --> 01:51:24.400 

człowiek, który wystawiał ostatecznie na fakturę, na 

 

01:51:24.400 --> 01:51:29.200 

to żeby w wyniku tych naszych rozmów i negocjacji, i 

 



01:51:29.200 --> 01:51:33.600 

pomysłów właśnie tą stawkę obniżyć, to ta stawka musi wynosić 

 

01:51:33.600 --> 01:51:36.202 

35,50 jeżeli gmina nie chce do tego dokładać. 

 

01:51:36.202 --> 01:51:38.900 

I moim zdaniem wszystko na ten temat. Dziękuję serdecznie. 

 

01:51:38.900 --> 01:51:42.000 

Dziękuję. Ad vocem pan burmistrz Marcin Górzny. 

 

01:51:44.528 --> 01:51:47.857 

Panie przewodniczący, chciałem panu radnemu Szefnerowi odpowiedzieć, bo 

 

01:51:47.857 --> 01:51:51.394 

zadał pytanie odnośnie danych GUS-u. 

 

01:51:51.394 --> 01:51:58.550 

Istotnie rok temu była dyskusja między mną i jednym z radnych, no my 

 

01:51:58.550 --> 01:52:03.350 

na podstawie naszych danych kart przekazania odpadów wskazywaliśmy, że to jest 

 

01:52:03.350 --> 01:52:06.400 

400 kilkadziesiąt kilogramów rocznie na 

 

01:52:06.400 --> 01:52:11.226 

osobę. Teraz jak ważymy te odpady to faktycznie, no tyle wychodzi tak. 

 

01:52:11.226 --> 01:52:20.297 



To mamy tu dane po półrocznym i w ciągu pół roku mogę stwierdzić, że te dane 

 

01:52:20.297 --> 01:52:24.351 

są zbieżne po prostu z tymi kartami, które mieliśmy z wcześniejszych lat. 

 

01:52:24.351 --> 01:52:30.100 

Natomiast te dane GUS-owskie, o których mówił radny Szefner one są 

 

01:52:30.100 --> 01:52:36.800 

tutaj też jakby się wgłębiliśmy się w temat, Te dane GUS-owskie one powstają na 

 

01:52:36.800 --> 01:52:43.502 

podstawie sprawozdania SG-01. Te sprawozdania trafiają do między 

 

01:52:43.502 --> 01:52:45.664 

innymi właśnie do Urzędów Marszałkowskich i GUS-u, 

 

01:52:45.664 --> 01:52:51.405 

tylko, że w tych sprawozdaniach nie ma w ogóle tonażu odpadów zmieszanych. 

 

01:52:51.405 --> 01:52:56.591 

To są te dane, w których mówimy wyłącznie o odpadach 

 

01:52:56.591 --> 01:53:00.913 

selektywnie zbieranych, więc jeśli do tych 300 kg dodamy 

 

01:53:00.913 --> 01:53:04.640 

tonaż odpadów zmieszanych to wyjdzie właśnie 

 

01:53:04.700 --> 01:53:09.462 

te 400 kilkadziesiąt prawie 500 kilo rocznie na osobę. 



 

01:53:09.462 --> 01:53:14.498 

Mam nadzieję, że wyczerpującą odpowiedź udzieliłem panu radnemu. 

 

01:53:14.498 --> 01:53:15.948 

Bardzo dziękuję. 

 

01:53:16.128 --> 01:53:19.994 

Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem pan radny Jan Rerus. 

 

01:53:20.695 --> 01:53:28.426 

Dziękuję bardzo. Zacznę od tych kolan. To było oczywiście przenośnia, państwo radni. 

 

01:53:28.426 --> 01:53:30.527 

Przepraszam, jeśli źle zostałem zrozumiany. 

 

01:53:30.527 --> 01:53:33.200 

To była przenośnia, chodziło mi dokładnie o to co 

 

01:53:33.200 --> 01:53:39.127 

powiedziałem później, że tak naprawdę decyzję, my byliśmy, ja się czułem. 

 

01:53:39.127 --> 01:53:41.040 

Inaczej nie my, ja się czułem, 

 

01:53:41.100 --> 01:53:43.400 

nie, ja to powiedziałem, że ja się tak czułem. Ja się 

 

01:53:43.400 --> 01:53:48.000 

czułem, że przyszła jakby powiedzieć coś tam, oczywiście była 

 



01:53:48.000 --> 01:53:51.900 

mowa o tym, że mogę powiedzieć, ale w takim sensie, że lepiej jak bym 

 

01:53:51.900 --> 01:53:55.500 

potwierdził to co pan burmistrz sobie obmyślił i stąd takie 

 

01:53:55.500 --> 01:53:58.300 

przenośna w cudzysłowiu. Przepraszam za te kolana. Tak 

 

01:53:58.300 --> 01:54:01.000 

samo dokładnie jak mówię czasami o sznurku. Przecież pan burmistrz nie 

 

01:54:01.000 --> 01:54:04.100 

ciągnie za sznurek nikogo. To też jest przenośna. 

 

01:54:04.100 --> 01:54:09.200 

Raczej biorę to pod uwagę, żeby pan burmistrz, prosi, czy 

 

01:54:09.200 --> 01:54:12.600 

polecenia wydaje radnym jak mają głosować, ale sznurek nie 

 

01:54:12.600 --> 01:54:16.200 

ciągnie, no bo to jest też przenośna. Przepraszam za te kolana. Natomiast nie 

 

01:54:16.200 --> 01:54:19.956 

zgadzam się. Nie zgadzam się z członkami komisji tej, 

 

01:54:19.956 --> 01:54:25.300 

ja też w niej czasem uczestniczyłem w tej komisji i powiem, że moi 

 

01:54:25.300 --> 01:54:28.500 



koledzy, którzy uczestniczyli spoza radnych mieli dokładnie takie 

 

01:54:28.500 --> 01:54:32.200 

same wrażenie jak ja. Nie chciałem tu więcej o tym dyskutować, 

 

01:54:32.200 --> 01:54:36.000 

ale na przykład rozmawialiśmy o deklaracja na odpady komunalne, gdzie żadne nawet słowo 

 

01:54:36.000 --> 01:54:41.500 

nie zostało zmienione. I musimy 6 stron składać, w Gorzowie mogą 3 

 

01:54:41.500 --> 01:54:44.500 

strony składać, dla przykładu tylko mówię. Żadnej nie 

 

01:54:44.500 --> 01:54:49.900 

było zmian. Rozmawialiśmy o zmieszanych i zamieszkałych i niezamieszkałych. 

 

01:54:49.900 --> 01:54:56.400 

Z gruntu była decyzja pana burmistrza, my tylko zamieszkałe, mimo 

 

01:54:56.400 --> 01:55:01.100 

że no były też opcje i za i przeciw. Ja mówię tylko o tym, o czy rozmawialiśmy i 

 

01:55:01.100 --> 01:55:04.300 

wszystko poszło, odbiło się o ścianę. 

 

01:55:04.300 --> 01:55:08.300 

Tak to było. Także państwa radnych za to przepraszam, ale tak samo mówicie o 

 

01:55:08.300 --> 01:55:11.400 

wspólnotach mieszkaniowych, gdzie wspólne mają zasieki i 



 

01:55:11.400 --> 01:55:14.400 

pojemniki, no też tak zostało rozwiązane po dzień dzisiejszy, a o 

 

01:55:14.400 --> 01:55:19.500 

tym, znaczy moim zdaniem i mamy sprawy takie zdanie: komisja 

 

01:55:19.500 --> 01:55:23.100 

właśnie była panu burmistrzowi była po to potrzebna, żeby swoje zdanie przedstawić. 

 

01:55:23.100 --> 01:55:28.700 

Nie umniejszam nic nikomu z obecnych na tych, nie uważam 

 

01:55:28.700 --> 01:55:35.700 

tego za komisję tylko w zasadzie jako spotkanie się w zakresie rozmowy 

 

01:55:35.700 --> 01:55:42.700 

o śmieciach. Także tak należy to traktować w tym względzie. 

 

01:55:42.700 --> 01:55:47.500 

Ja bym tutaj więcej się nie odnosił do tego jakieś śmieci, 

 

01:55:47.500 --> 01:55:52.100 

ponieważ jesteśmy na etapie żeby uchwalić tą mniejszą stawkę, 

 

01:55:52.100 --> 01:55:56.500 

tylko jedno jeszcze zdanie, żeby nie pozostało tak 

 

01:55:56.500 --> 01:56:01.400 

jak pan radny mówił, że możemy sobie obniżyć stawkę. 

 



01:56:01.400 --> 01:56:05.300 

Okulistycznie tego nie dodał oczywiście i stycznia jakąś tam 

 

01:56:05.300 --> 01:56:10.300 

najniższą stawkę no i gmina będzie dopłacać. Oczywiście od 

 

01:56:10.300 --> 01:56:17.100 

1 stycznia gmina może dopłacać, jak chce ulżyć mieszkańcom w tych podwyżkach, 

 

01:56:17.100 --> 01:56:21.800 

które teraz mamy, ale to jest decyzja Rady, no i ewentualnie przygotowania 

 

01:56:21.800 --> 01:56:25.500 

odpowiedniego budżetu przez pana burmistrza. O tym żeśmy 

 

01:56:25.500 --> 01:56:32.300 

nie rozmawiali. Natomiast można wliczyć do tej sesji, forum wykazywało 

 

01:56:32.300 --> 01:56:38.400 

dokładnie co należy zrobić poza tymi rzeczami, które zrobiła 

 

01:56:38.400 --> 01:56:43.700 

spółka, no i powiedzmy jak pan prezes mówił również poza 

 

01:56:43.700 --> 01:56:48.000 

tymi rzeczami wiele żeśmy wskazywali. Nie populistycznie jak, 

 

01:56:48.000 --> 01:56:52.100 

co ma wpływ na śmieci i jak można obniżyć te śmieci. 

 

01:56:52.100 --> 01:56:55.200 



To żeśmy wskazywali, żaden element z tych nawet nie został rozpatrzony. 

 

01:56:55.200 --> 01:57:00.100 

Ja mogę je powtórzyć z lotu, te wszystkie, bo pamiętam i 

 

01:57:00.100 --> 01:57:05.100 

nie można powiedzieć, żeśmy tylko dawali stawkę, pamiętam 23. 

 

01:57:05.100 --> 01:57:08.200 

30 zł dawało PiS. Natomiast na tej komisji, czy na tym 

 

01:57:08.200 --> 01:57:12.700 

spotkaniu była stawka powiedziana od razu odgórnie Raz na którejś komisji 

 

01:57:12.700 --> 01:57:21.100 

ktoś się odważył powiedzieć z naciskiem się odważył powiedzieć, 

 

01:57:21.100 --> 01:57:28.600 

że może nie 35, 50, a 35 to 50 groszy to była riposta od razu i na nowo 35,50. 

 

01:57:28.600 --> 01:57:31.700 

No i tak to należy odbierać. Tak to było. Ja tak się czuję. Radni się 

 

01:57:31.700 --> 01:57:37.000 

inaczej czuli. Okej w porządku za tamto przepraszam. 

 

01:57:37.000 --> 01:57:40.300 

Natomiast chcę jeszcze dokładnie powiedzieć, że te aspekty 

 

01:57:40.300 --> 01:57:44.300 

które my przestawialiśmy - Klub Forum, które mogą obniżyć, poza 



 

01:57:44.300 --> 01:57:49.800 

działaniami spółki tylko działaniami gminy mogą obniżyć opłaty 

 

01:57:49.800 --> 01:57:53.400 

śmieciowe to będziemy również przestawiać na komisji, która 

 

01:57:53.400 --> 01:57:58.000 

jest powołana. Ale takie mam wrażenie, że ci co się wypowiadają 

 

01:57:58.000 --> 01:58:01.000 

właśnie tak jakby uważali, że ta komisja jest niepotrzebna. No 

 

01:58:01.000 --> 01:58:06.600 

proszę państwa nie ma nic łatwiejszego i złożyć wniosek o 

 

01:58:06.600 --> 01:58:09.800 

odwołanie tej komisji, rada musi 21 radnych. 

 

01:58:09.800 --> 01:58:14.100 

Przegłosuje rada i komisji nie będzie. Jeśli byłaby 

 

01:58:14.100 --> 01:58:20.900 

możliwość, że jest potrzebna no to okej. No to czekajcie, co 

 

01:58:20.900 --> 01:58:23.500 

będzie komisja miała do powiedzenia, co wypracuje, a 

 

01:58:23.500 --> 01:58:26.800 

jak nie to odwołać i będzie pozamiatane. 

 



01:58:26.800 --> 01:58:32.600 

Także chciałbym już jak by można było wrócić, wrócić do tej 

 

01:58:32.600 --> 01:58:38.300 

podstawowej rzeczy czyli tego projektu uchwały w zakresie obniżenia 

 

01:58:38.300 --> 01:58:42.800 

tej opłaty o 4 zł. To jest tak już dużo 4 zł i tam jeszcze 

 

01:58:42.800 --> 01:58:52.100 

większa obniżka jest troszeczkę dla rodzin wielodzietnych, niż się licytować, 

 

01:58:52.100 --> 01:58:55.200 

która komisja jest lepsza i co było powiedziane, co nie 

 

01:58:55.200 --> 01:58:59.200 

było powiedziane. Myślę, że komisja wypracuje te jakieś nowe 

 

01:58:59.200 --> 01:59:00.500 

może rozwiązania. Dziękuję. 

 

01:59:00.500 --> 01:59:04.100 

Dziękuję. Ad vocem pan radny Wojciech Szefner. 

 

01:59:04.100 --> 01:59:09.200 

Dziękuję panie przewodniczący, kilka słów. Panie radny Janie 

 

01:59:09.200 --> 01:59:13.900 

ja się domyśliłem, że pan to oczywiście powiedział, ale 

 

01:59:13.900 --> 01:59:17.800 



gdyby pan nie dopowiedział, że to byłby żart to w opinii 

 

01:59:17.800 --> 01:59:20.800 

publicznej poszłoby, że tak faktycznie było. Domyśliłem się 

 

01:59:20.800 --> 01:59:23.687 

na 100%, bo ja nie znam osoby, która byłaby wstanie panu do czegokolwiek przemówić, 

 

01:59:23.687 --> 01:59:25.804 

a co dopiero do chodzenia po kolanach. To jest 

 

01:59:25.804 --> 01:59:29.440 

fakt i z tym nie ma co polemizować. 

Natomiast raczej w części swojej wypowiedzi znowu 

 

01:59:29.500 --> 01:59:34.100 

napawają mnie jakieś wypowiedzi, jakieś argumenty i 

 

01:59:34.100 --> 01:59:37.900 

nie wiadomo skąd, że komisja jest niepotrzebna. 

 

01:59:37.900 --> 01:59:45.800 

Przecież było głosowanie nowej komisji 

i chyba tylko jedna radna pani Elżbieta, co dzisiaj wyraziła 

 

01:59:45.800 --> 01:59:49.000 

była przeciwna, pozostali radni byli za. Tu nikt nie podnosi 

 

01:59:49.000 --> 01:59:51.500 

tego czy państwo macie coś wypracować, czy pracujecie, czy 

 



01:59:51.500 --> 01:59:56.900 

drugi zespół coś. Ja podejrzewam, że wszelkie pomysły, które będą, będą czy z 

 

01:59:56.900 --> 02:00:00.300 

jednej strony, czy z drugiej strony będą szeroko omawiane. 

 

02:00:00.300 --> 02:00:03.100 

Jeżeli uzyskają swoją większość radnych z rady miejskiej to będą 

 

02:00:03.100 --> 02:00:05.000 

wychodziły w życie. Dziękuję serdecznie. 

 

02:00:05.000 --> 02:00:08.400 

Dziękuję i nie widzę, ale widzę. Pan radny 

 

02:00:08.400 --> 02:00:12.500 

Sebastian Różycki ad vocem. Bardzo proszę. 

 

02:00:12.500 --> 02:00:17.988 

Panie burmistrzu, szanowni radni, panie prezesie, zostałem wywołany nieco wypowiedzią 

 

02:00:17.988 --> 02:00:22.000 

pana Zbigniewa Trompy do tablicy. Chciałbym tylko 

 

02:00:22.000 --> 02:00:27.100 

zwrócić uwagę, że jeżeli propozycje składa uwagi jakiś radny to 

 

02:00:27.100 --> 02:00:29.500 

drugi nie powinien tego krytykować, tylko wysłuchać i ewentualnie sobie 

 

02:00:29.500 --> 02:00:33.100 



później wyprocesować w kuluarach jakieś rozwiązanie. 

 

02:00:33.100 --> 02:00:39.900 

Co do stawi, którą proponowaliśmy w momencie zwyżek, przypominam 

 

02:00:39.900 --> 02:00:44.000 

to było zupełnie inne głosowania niż dzisiaj. To moja propozycja 

 

02:00:44.000 --> 02:00:49.600 

wynikała na pewien czas stawka 30 zł miała obowiązywać. 

 

02:00:49.600 --> 02:00:54.100 

Natomiast po przeliczeniu i przerachowaniu, dyskutowaniu, to 

 

02:00:54.100 --> 02:00:58.200 

co dzisiaj mamy, można było by ustalić ostateczną stawkę. Cieszy mnie fakt, że 

 

02:00:58.200 --> 02:01:04.300 

dzisiejsza propozycja i burmistrza i radnych i pana prezesa 

 

02:01:04.300 --> 02:01:09.100 

tylko wskazuje obniżkę 4 zł. Myślę, że nie należy sobie 

 

02:01:09.100 --> 02:01:13.000 

po prostu skakać, ale dalej rozmawiać. Także dziękuję bardzo. 

 

02:01:13.000 --> 02:01:18.100 

Dziękuję. Nie widzę już więcej głosów w dyskusji przechodzimy do głosowania. 

 

02:01:18.100 --> 02:01:21.900 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 



 

02:01:21.900 --> 02:01:27.300 

Ruch numer 465. 

 

02:01:36.052 --> 02:01:41.200 

Pan radny Roman Wilczyński, bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

02:01:41.200 --> 02:01:42.632 

Nie wiem czy jest. 

 

02:01:44.804 --> 02:01:46.700 

Jestem, ale nie wyświetla mi się. 

 

02:01:46.700 --> 02:01:50.200 

Trzeba włączyć głosowanie. 

 

02:01:50.200 --> 02:01:51.900 

Pan kliknie w głosowanie. Jak się nie wyświetliło od 

 

02:01:51.900 --> 02:01:55.900 

razu. Za 20 radnych. 

 

02:01:55.900 --> 02:01:59.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

02:01:59.000 --> 02:02:02.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Kolejny punkt. Druk numer 

 

02:02:02.500 --> 02:02:08.800 

466 o utracie mocy uchwały w sprawie określenia stawki opłaty 

 



02:02:08.800 --> 02:02:11.600 

podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi jeżeli 

 

02:02:11.600 --> 02:02:14.900 

właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów 

 

02:02:14.900 --> 02:02:18.200 

komunalnych w sposób selektywny. Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz 

 

02:02:18.200 --> 02:02:21.000 

chce zabrać głos w tym punkcie? Nie 

 

02:02:21.000 --> 02:02:23.400 

widzę, zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę państwa 

 

02:02:23.400 --> 02:02:25.567 

rannych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

02:02:34.210 --> 02:02:37.718 

Za 20 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

02:02:37.718 --> 02:02:43.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

Druk numer 458 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

 

02:02:43.300 --> 02:02:48.700 

Sulechów na 2021 rok. Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos w tym 

 

02:02:48.700 --> 02:02:50.600 

punkcie? Bardzo proszę pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 



02:02:50.600 --> 02:02:55.900 

Panie przewodniczący, ja mam takie pytanie do pana burmistrza. 

 

02:02:55.900 --> 02:03:01.000 

Kwota zarezerwowana na dokumentacje ronda ulicy Warszawskiej. 

 

02:03:01.000 --> 02:03:05.600 

Czy ono jest konieczne w tym miesiącu? Czy jest szansa odłożyć 

 

02:03:05.600 --> 02:03:08.800 

rezerwację tej kwoty na sztuczną sesję. 

 

02:03:08.800 --> 02:03:13.400 

Chociażby z tego względu iż rondo to będzie bardzo kosztowne, a 

 

02:03:13.400 --> 02:03:18.700 

szczerze mówiąc przynajmniej ja nie słyszałem jednomyślnie do 

 

02:03:18.700 --> 02:03:21.800 

stanowiska w policji w tej kwestii, że rondo będzie w 

 

02:03:21.800 --> 02:03:27.100 

tym miejscu zasadne i problematykę kolizji i wypadków drogowych 

 

02:03:27.100 --> 02:03:32.662 

w tym miejscu. To jest na razie pytanie, 

bo zanim złożę jakikolwiek wniosek w tej sprawie. 

 

02:03:32.662 --> 02:03:36.193 

Dziękuję. Bardzo proszę pan burmistrz Wojciech Sołtys. 

 



02:03:38.857 --> 02:03:42.548 

Panie przewodniczący, szanowni państwo, ja chciałbym poinformować, 

 

02:03:42.548 --> 02:03:46.932 

że w uchwałach budżetowych zgodnie z tym co było na komisjach. 

 

02:03:46.992 --> 02:03:51.925 

Proszę o wprowadzenie autopoprawek do podstawy prawnej. 

 

02:03:51.925 --> 02:04:00.479 

Proszę aby w nawiasie tam, gdzie jest dziennik urzędowy z 2021 roku pozycja 305 

 

02:04:00.479 --> 02:04:12.586 

i pozycja 1535 dodać jeszcze jedną pozycję 1773. Więc proszę 

 

02:04:12.586 --> 02:04:20.400 

pana przewodniczącego o zmienienie tego przy głosowaniu i to jest już zarówno do 

 

02:04:20.400 --> 02:04:26.594 

druku 458, jak i ten sam wniosek na wzorze druku numer 459. 

 

02:04:26.594 --> 02:04:32.532 

Co do ronda przy ulicy Warszawskiej, czyli państwo ja jestem zaskoczony, 

 

02:04:32.557 --> 02:04:39.270 

że znowu pojawiają się głosy w dyskusji o tym czy mamy, czy nie. 

 

02:04:39.270 --> 02:04:44.374 

Ponieważ w mojej ocenie po spotkaniu rady wniosek był jednoznaczny, 

 

02:04:44.374 --> 02:04:47.963 



że jedynym do celowym rozwiązaniem jest rondo. 

 

02:04:47.963 --> 02:04:51.640 

Od początku było wiadomo, że nie będzie tanie rozwiązanie. 

 

02:04:51.700 --> 02:04:55.743 

Natomiast samo zapisanie w, wypowiedź moja dla pana Piotra 

 

02:04:55.743 --> 02:04:59.665 

w tym samym budżecie jeszcze nie oznacza, że w tym tygodniu 

 

02:04:59.665 --> 02:05:03.513 

musimy opracować procedurę na to zadanie i może być tak, 

 

02:05:03.573 --> 02:05:07.739 

że możemy poczekać z tym jeszcze do końca miesiąca na 

 

02:05:07.800 --> 02:05:10.683 

przykład listopada i w listopadzie ogłosić. Jedynym mankamentem 

 

02:05:10.683 --> 02:05:13.362 

tego rozwiązania jest to, że uciekają nam kolejne tygodnie. 

 

02:05:13.362 --> 02:05:21.152 

Czyli dokumentacja będzie dopiero, półtora powiedzmy o miesiąc lub miesiąca później. 

 

02:05:21.152 --> 02:05:25.441 

A jak rozumiem zależało nam na tym, że jeśli będą możliwości finansowe, 

 

02:05:25.441 --> 02:05:34.157 

bo taka była rozmowa na komisjach ze strony radnych, żeby podjąć się zamknięcia tego 



 

02:05:34.157 --> 02:05:38.421 

tematu i dyskusji na temat tego chyba tu się zgodzimy wszyscy, 

 

02:05:38.481 --> 02:05:42.044 

bardzo niebezpiecznego miejsca gminy. 

 

02:05:42.044 --> 02:05:48.107 

Oczywiście nie możemy ustalić tego teraz, ale wtedy procedurę 

 

02:05:48.107 --> 02:05:51.610 

odsuniemy o około miesiąc. 

 

02:05:51.610 --> 02:05:56.152 

Dziękuję. Pan prezes [niezrozumiałe] 

 

02:05:56.152 --> 02:06:00.344 

się zgłasza, pewnie wypowie się jako przedsiębiorca, który że tak powiem, 

 

02:06:00.344 --> 02:06:02.836 

który dobrze zna to miejsce i je użytkuje. 

 

02:06:02.836 --> 02:06:04.597 

Bardzo proszę panie prezesie. 

 

02:06:04.597 --> 02:06:09.300 

Niestety nie, szanowni państwo. Ja rozumiem, że temat odpadów zostaje już 

 

02:06:09.300 --> 02:06:13.600 

wyczerpany. Także chciałbym, jeżeli tak, proszę o potwierdzenie 

 



02:06:13.600 --> 02:06:18.200 

przez pana przewodniczącego. Ja chcę pożegnać i chciałbym bardzo 

 

02:06:18.200 --> 02:06:21.400 

podziękować za dzisiejsze spotkanie. 

 

02:06:21.400 --> 02:06:23.500 

Chciałbym powiedzieć również państwu, że jestem do dyspozycji, 

 

02:06:23.500 --> 02:06:29.800 

zarówno dla jednej jak i drugiej komisji. Trzymam kciuki za obie komisje. Jeżeli będę 

 

02:06:29.800 --> 02:06:33.500 

jeszcze jakieś pytania do mnie, macie państwo pewnie kontakt do mnie. 

 

02:06:33.500 --> 02:06:37.000 

Jeżeli nie mogę ten kontakt udostępnić. Tak jak powiedziałem, obecnie 

 

02:06:37.000 --> 02:06:41.600 

dziękuję ślicznie. Pozdrawiam państwa i do zobaczenia. 

 

02:06:41.600 --> 02:06:44.900 

Dziękuję. Potwierdzam panie prezesie. Odpadów komunalnych w planie 

 

02:06:44.900 --> 02:06:49.000 

sesji już nie ma. Dziękujemy za obecność. Bardzo proszę pan 

 

02:06:49.000 --> 02:06:50.300 

Piotr Miszkiewicz ad vocem. 

 

02:06:50.300 --> 02:06:56.400 



dlatego ponieważ stanowisko samego ruchu drogowego jak i 

 

02:06:56.400 --> 02:06:59.900 

naczelnika z bardzo wieloletnim stażem pracy, który jest 

 

02:06:59.900 --> 02:07:06.000 

fachowcem w tej dziedzinie. Przynajmniej 

ja nie usłyszałem, że rondo to jest duży problem, 

 

02:07:06.000 --> 02:07:09.400 

zważywszy na to że to natężenie ruchu w tym miejscu jest może 

 

02:07:09.400 --> 02:07:13.100 

duże, a będzie jeszcze większe. Oczywiście ale w perspektywie najbliższych 

 

02:07:13.100 --> 02:07:18.500 

lat. Chodzi mi o to, żeby poprzedzić głosowanie w kwestii 

 

02:07:18.500 --> 02:07:24.600 

rezerwacji kwoty w budżecie. 

Takim spotkaniem, bądź stanowiskiem pisemnym, kiedy ruch 

 

02:07:24.600 --> 02:07:30.100 

drogowy na przykład odniósł by się, że o to takie rozwiązanie 

 

02:07:30.100 --> 02:07:34.700 

jest jedyne słuszne, ponieważ wydaje mi się, że można tam 

 

02:07:34.700 --> 02:07:40.100 

rozważyć bezkolizyjne zjazdy na przykład ze starej drogi w kierunku 

 



02:07:40.100 --> 02:07:44.100 

Warszawskiej i wyjazd z ulicy Warszawskiej w kierunku miejscowości Kalsk o 

 

02:07:44.100 --> 02:07:48.400 

dodatkowy pas i było by bo to tańsze. 

 

02:07:48.400 --> 02:07:52.000 

Nie mówię, że jestem przeciwnikiem ronda natomiast chciałbym, a żeby radni 

 

02:07:52.000 --> 02:07:58.600 

jednak przemyśleli kwestie, oprócz tych 300.000 

 

02:07:58.600 --> 02:08:01.500 

na samą dokumentację tego samego ronda, która jest na bardzo 

 

02:08:01.500 --> 02:08:05.400 

dużą kwotę, a przed nami jeszcze wiele inwestycji, typu cmentarz, typu 

 

02:08:05.400 --> 02:08:09.000 

oczyszczalnia ścieków i tak dalej. Także o to mi tylko chodzi. Nie 

 

02:08:09.000 --> 02:08:13.100 

słyszałem jednoznacznie stanowiska Wydział Ruchu Drogowego, że 

 

02:08:13.100 --> 02:08:16.503 

rondo jest jedynym słusznym rozwiązaniem w tym miejscu. 

 

02:08:16.503 --> 02:08:19.897 

Tylko oto mógłbym poprosić. Dziękuję. 

 

02:08:19.958 --> 02:08:24.283 



Dziękuję panie radny. To znaczy były tam dwa, czy trzy spotkania 

 

02:08:24.283 --> 02:08:29.100 

przy tym rondzie to myślę, że niektórzy radni 

na tych spotkaniach uczestniczyli, pewnie zaraz się 

 

02:08:29.100 --> 02:08:32.500 

zgłosiły ad vocem. Natomiast oczywiście ma pan rację, że 

 

02:08:32.500 --> 02:08:35.100 

może to kosztować więcej niż dwa miliony, ale biorąc pod 

 

02:08:35.100 --> 02:08:38.300 

uwagę różne programy rządowe, to ja myślę, że jest szansa, 

 

02:08:38.300 --> 02:08:41.400 

że takie poprawienie bezpieczeństwa państwa gdzieś tam w 

 

02:08:41.400 --> 02:08:44.900 

naszej gminie zostanie w przyszłości sfinansowane. Bardzo 

 

02:08:44.900 --> 02:08:46.100 

proszę ad vocem pan rady Jan Rerus. 

 

02:08:46.100 --> 02:08:50.600 

Dziękuję bardzo. Ja na komisji nie zadałem tego pytania, ponieważ myślałem, że 

 

02:08:50.600 --> 02:08:54.800 

to wszystko jest już tam ustalone. To akurat wolał bym 

 

02:08:54.800 --> 02:09:02.000 



rozpatrzyć sygnalizację świetlną, ale jak jest rondo to 

 

02:09:02.000 --> 02:09:05.400 

też, w każdym czasie to skrzyżowanie wymaga szybkiej naprawy 

 

02:09:05.400 --> 02:09:09.800 

bez zbędnej zwłoki. Tak, żeby było tam bezpiecznie. 

 

02:09:09.800 --> 02:09:15.100 

Natomiast zmiana organizacji ruchu no wymaga opinii policji, 

 

02:09:15.100 --> 02:09:18.700 

nie wiem akurat którego, czy naszej, czy zielonogórskiej, miejskiej, 

 

02:09:18.700 --> 02:09:24.300 

ale wymaga i jeżeli to wymaga to jest duże przedsięwzięcie, jak 

 

02:09:24.300 --> 02:09:27.800 

pan przewodniczący wspomniał, może to być milionowe przedsięwzięcie, czyli 

 

02:09:27.800 --> 02:09:32.300 

koncepcja zmiany organizacji ruchu, ja jestem przekonany, chyba 

 

02:09:32.300 --> 02:09:35.900 

że pan burmistrz z wyprowadzi, koncepcja zmiany organizacji ruchu 

 

02:09:35.900 --> 02:09:39.300 

na pewno jest zatwierdzona przez policję pani Piotr Miszkiewicz, 

 

02:09:39.300 --> 02:09:43.600 

no bo nie możemy chciałbym nam fundować teraz 300.000 



 

02:09:43.600 --> 02:09:49.200 

zł, a później policja powie, nie ta koncepcja 

jest zła i co wtedy, wrzucimy projekt do kosza, ale na 

 

02:09:49.200 --> 02:09:52.000 

pewno jest koncepcja zatwierdzona przez policję, ale chciał bym potwierdzenia przed 

 

02:09:52.000 --> 02:09:57.000 

głosowaniem pana burmistrza, że koncepcja, zmiany tego skrzyżowania 

 

02:09:57.000 --> 02:10:02.800 

na rondo jest zaakceptowana przez policję i później projekt 

 

02:10:02.800 --> 02:10:10.756 

zmiany organizacji ruchu w policji ma 

jakieś tam utrudnienia w jego akceptacji. Dziękuję. 

 

02:10:11.241 --> 02:10:14.200 

Dziękuję. Ad vocem pan Zbigniew Trompa. 

 

02:10:14.200 --> 02:10:20.124 

Dziękuję panie przewodniczący. Ja tutaj ad vocem do wypowiedzi pana radnego Piotra 

 

02:10:20.124 --> 02:10:24.700 

Miszkiewicza. Dziwi mnie wstrzemięźliwość tutaj właśnie policji 

 

02:10:24.700 --> 02:10:30.500 

i ruchu drogowego, ponieważ no nie chwaląc się podchodziłem do tego spotkania 

 

02:10:30.500 --> 02:10:35.000 



wtedy w ogóle na skrzyżowaniu, bo właśnie z przedstawicielami policji 

 

02:10:35.000 --> 02:10:40.800 

i proponowałem rozwiązanie takie pokrewne być może do 

 

02:10:40.800 --> 02:10:46.000 

tego o czym w tym momencie pan teraz mówi, czyli generalnie przebudowa 

 

02:10:46.000 --> 02:10:49.800 

organizacji tego skrzyżowania w zakresie zjazdu, nie 

 

02:10:49.800 --> 02:10:57.500 

w zakresie pierwszeństwa przejazdu, ale zmiany w ruchu na 

 

02:10:57.500 --> 02:11:02.400 

samym skrzyżowaniu, takie jakby mające na celu spowolnienie dojeżdżających. 

 

02:11:02.400 --> 02:11:08.400 

Także dziwi mnie to, że w zasadzie tak jak tutaj przedmówca powiedział, 

 

02:11:08.400 --> 02:11:17.800 

że podważają czy tam, sens tego ronda, a natomiast sami nie składają żadnej 

 

02:11:17.800 --> 02:11:21.000 

propozycji. No ja też, mi do ronda trochę daleko, z 

 

02:11:21.000 --> 02:11:24.200 

tego względu właśnie, że jest to naprawdę bardzo kosztowne rozwiązaniem. Natomiast 

 

02:11:24.200 --> 02:11:29.000 

jeżeli w perspektywie faktycznie wiemy, bo przecież wiemy, 



 

02:11:29.000 --> 02:11:33.400 

że ruch na tym skrzyżowaniu, w tym miejscu na pewno wzrośnie 

 

02:11:33.400 --> 02:11:36.900 

być może faktycznie będzie ono dobrym rozwiązaniem. Po drodze 

 

02:11:36.900 --> 02:11:42.000 

wydawałoby się, że jesteśmy w stanie rozważyć tańsze rozwiązania, 

 

02:11:42.000 --> 02:11:47.200 

ale potrzebna by była też tutaj inicjatywa ze strony policji, 

 

02:11:47.200 --> 02:11:50.300 

a tej strony nie ma i wtedy ja pamiętam doskonale to 

 

02:11:50.300 --> 02:11:56.600 

spotkanie marcowe kiedy nie pamiętam nazwiska teraz, ale oficer przekonywał, 

 

02:11:56.600 --> 02:12:01.100 

że jest to przecież tak naprawdę jedna z najbezpieczniejszych skrzyżowań, 

 

02:12:01.100 --> 02:12:04.800 

że mało tutaj rzeczy się dzieje, to wtedy w zasadzie się zapytałem to po co tak 

 

02:12:04.800 --> 02:12:09.600 

właściwie się tutaj widzimy. No i kilka godzin później wydarzył się 

 

02:12:09.600 --> 02:12:14.800 

bardzo poważny wypadek. Także działanie w tamtym miejscu jest 

 



02:12:14.800 --> 02:12:18.800 

potrzebne szybko już, a nie teraz powstała propozycja ronda 

 

02:12:18.800 --> 02:12:21.600 

i jakoś się tam, w jakiś sposób będziemy krytykować. 

 

02:12:21.600 --> 02:12:25.400 

Dziękuję bardzo. Proszę pan radny Przemysław Pokład. 

 

02:12:25.400 --> 02:12:30.376 

Witam jeszcze raz serdecznie. Potwierdzam tutaj większość słów 

 

02:12:30.376 --> 02:12:32.095 

pana Zbigniewa Trompy, ja też byłem 

 

02:12:32.095 --> 02:12:35.600 

na tym spotkaniu, z radnych chyba jeszcze był Przemysław Mikołajczyk 

 

02:12:35.600 --> 02:12:41.200 

z tego co pamiętam. Byśmy na tym spotkaniu, tak pan z 

 

02:12:41.200 --> 02:12:44.500 

policji też stwierdził, że jest mało kolizji i wypadków, a kilka godzin 

 

02:12:44.500 --> 02:12:50.600 

popołudniowych to był czas gdzie doszło do takiej kolizji. Później odbyła się 

 

02:12:50.600 --> 02:12:56.700 

komisja, bo to było takie robocze spotkanie i z tego co 

 

02:12:56.700 --> 02:12:59.500 



pamiętam to nasza komisja, a może większość członków nie była za tym, ale 

 

02:12:59.500 --> 02:13:03.600 

w nocy dzisiaj założyli sygnalizację świetlną. Później w toku rozmów 

 

02:13:03.600 --> 02:13:09.400 

wyszła sytuacja, tak że jednak może pójdziemy w skrzyżowanie o 

 

02:13:09.400 --> 02:13:12.600 

ruchu okrężnym. To jest na pewno o wiele droższe, ale 

 

02:13:12.600 --> 02:13:15.003 

bezpieczniejsze moim zdaniem niż sygnalizacja świetlna, 

 

02:13:15.003 --> 02:13:20.243 

dlatego też większość radnych, gdzieś się tam do tego przyłączyła, no i stąd 

 

02:13:20.243 --> 02:13:24.123 

jest dzisiejsza tu po prostu ta kwota, tak na ten projekt. 

 

02:13:24.123 --> 02:13:27.420 

Ja uważam, że nic bezpiecznego chyba nie da się na razie umieścić 

 

02:13:27.420 --> 02:13:30.698 

w tym miejscu jeżeli chodzi o skrzyżowanie o ruchu okrężnym no i 

 

02:13:30.698 --> 02:13:32.558 

musimy też tak trochę myśleć tak trochę przyszłościowo, 

 

02:13:32.558 --> 02:13:36.853 

jak tu jeden pan mówi komedii naszej, albo tak jak kolega Piotr Miszkiewicz, 



 

02:13:36.853 --> 02:13:41.350 

często też w komisjach tłumaczy i to że musimy tradycyjnie 

 

02:13:41.350 --> 02:13:45.865 

też podchodzić do pewnych spraw. Bo faktycznie teraz ruch tam jest 

 

02:13:45.865 --> 02:13:49.000 

mały, ale no co ma się wydarzyć na strefie tam na Brzeziu, 

 

02:13:49.000 --> 02:13:53.800 

tam ruch się o wiele, wiele zwiększy, no trzeba to zabezpieczyć 

 

02:13:53.800 --> 02:13:56.800 

i wcześniej kiedy teraz będziemy można wykupić, można wybudować 

 

02:13:56.800 --> 02:14:03.302 

to jest większy i wtedy dopiero będziemy mieli moim zdaniem kłopot w tamtym miejscu. 

 

02:14:03.302 --> 02:14:07.442 

Także jeżeli są pieniądze, tutaj pan przewodniczący Murkowski 

 

02:14:07.442 --> 02:14:11.200 

coś wspomniał, będą prawdopodobnie jakieś pieniądze ze 

 

02:14:11.200 --> 02:14:13.700 

strony rządowej, to moim zdaniem na chwilę obecną jest 

 

02:14:13.700 --> 02:14:17.293 

to najlepsze wyjście. Dziękuję bardzo. 

 



02:14:17.293 --> 02:14:20.300 

Dziękuję bardzo. Proszę pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

02:14:20.300 --> 02:14:25.181 

Szanowni państwo słuchając się nawzajem ja nie jestem 

 

02:14:25.181 --> 02:14:28.425 

przeciwnikiem ronda, ani na pewno tym bardziej 

 

02:14:28.425 --> 02:14:31.300 

nikogo nie krytykowałem tylko poddaję pod dyskusję i 

 

02:14:31.300 --> 02:14:36.800 

rozwagę kwestie budżetowe, tak? Jeśli stanowisko policji na piśmie chyba 

 

02:14:36.800 --> 02:14:40.724 

jeszcze nie istnieje, jeśli naczelnik ruchu drogowego nie zabrał stanowiska, 

 

02:14:40.724 --> 02:14:42.784 

a pracuje w branży 30 lat, wydaje mi 

 

02:14:43.600 --> 02:14:47.100 

się że jego doświadczenie do mnie przemawia bardziej niż 

 

02:14:47.100 --> 02:14:51.800 

z stanowisko czasami emocjonalne mieszkańca, który zobaczył kolizję 

 

02:14:51.800 --> 02:14:56.000 

bądź wypadek i mówi, że w tym miejscu trzeba już zrobić rondo. 

 

02:14:56.000 --> 02:15:00.300 



Z doświadczenia mojej pracy wiem, sam byłem w tym miejscu 

 

02:15:00.300 --> 02:15:04.500 

na kilku śmiertelnych wypadkach. Natomiast nie chodzi o to, 

 

02:15:04.500 --> 02:15:08.700 

że jestem przeciwnikiem, czy krytykantem tego pomysłu, tylko 

 

02:15:08.700 --> 02:15:11.500 

chciałbym jeszcze raz na spokojnie to przedyskutować i ewentualnie 

 

02:15:11.500 --> 02:15:14.800 

zarezerwować kwotę w przyszłym miesiącu. 

 

02:15:14.800 --> 02:15:20.700 

Nic w tym złego, ani tak naprawdę, jest to zdrowy rozsądek 

 

02:15:20.700 --> 02:15:24.900 

radnego, który myśli o budżecie. Nic w tym złego nie jest. 

 

02:15:24.900 --> 02:15:26.100 

Dziękuję. 

 

02:15:26.100 --> 02:15:30.900 

Dziękuję, tylko panie radny, panie Piotrze taka dyskusja się 

 

02:15:30.900 --> 02:15:34.400 

już toczyła, nie. I jak tak jak pan mówił, były jakieś śmiertelne 

 

02:15:34.400 --> 02:15:37.400 

wypadki. Nasze zwlekanie może mieć takie konsekwencje, więc 



 

02:15:37.400 --> 02:15:41.100 

lepiej im szybciej, bo tutaj to jest dyskusja przy, której akurat nie powinniśmy 

 

02:15:41.100 --> 02:15:44.500 

zwlekać. Trzeba podjąć jakąś decyzję i bardzo szybko ją zrealizować, 

 

02:15:44.500 --> 02:15:48.400 

żebyśmy nie musieli właśnie gdzieś tam słyszeć, że znowu 

 

02:15:48.400 --> 02:15:50.800 

jakiś wypadek był na Warszawskiej, a tym bardziej śmiertelny. Bardzo 

 

02:15:50.800 --> 02:15:53.800 

proszę pan burmistrz Wojciech Sołtys. 

 

02:15:56.190 --> 02:16:03.100 

Panie przewodniczący, szanowni państwo nie ma koncepcji przygotowania 

 

02:16:03.100 --> 02:16:06.300 

dla tego miejsca i nigdy ona nie była przygotowywana. 

 

02:16:06.408 --> 02:16:09.586 

Z punktu widzenia ekonomicznego przygotowywanie 

 

02:16:09.586 --> 02:16:14.718 

takiej koncepcji było obarczone co najmniej kilkudziesięcioma 

 

02:16:14.718 --> 02:16:20.793 

tysiącami złotych i w praktyce to było powielane przy dokumentacji technicznej. 

 



02:16:20.793 --> 02:16:25.200 

Taka jest moja wiedza, która wynika z wieloletniego doświadczenia 

 

02:16:25.200 --> 02:16:30.300 

pracowników wydziału. Co do tego, że te rozwiązania będzie 

 

02:16:30.300 --> 02:16:34.300 

najdroższe, od początku nie mieliśmy żadnej wątpliwości, a 

 

02:16:34.300 --> 02:16:37.920 

wynika to między innymi z tego co też od początku mówiliśmy, 

 

02:16:37.920 --> 02:16:41.603 

że tam na dobrą sprawę nie ma miejsca w ramach 

 

02:16:41.603 --> 02:16:48.189 

istniejącej infrastruktury drogowej na dobudowanie dodatkowych 

 

02:16:48.189 --> 02:16:53.585 

pasów zgodnie z wymogami tych pasów zjazdowych po to, żeby mówiąc wprost, 

 

02:16:53.585 --> 02:16:57.364 

żeby 4 pasy na tym zjeździe z wiaduktu zmieściły, 

 

02:16:57.364 --> 02:17:00.256 

bo tak niestety to musiało oznaczać, tak? 

 

02:17:00.292 --> 02:17:06.690 

Musiały być pasy zjazdowe i pasy dojazdowe, a więc tak naprawdę z każdej z tej 

 

02:17:06.690 --> 02:17:13.154 



opcji mówimy o tym, że jest potrzebne przejęcie tego gruntu wokół tego miejsca. 

 

02:17:13.154 --> 02:17:19.228 

Co do natężenia ruchu to już też wielokrotnie o tym rozmawialiśmy, więc też myślę, 

 

02:17:19.228 --> 02:17:25.315 

że nie ma sensu powielać tych samych informacji, czyli kwestii związanych z tym, 

 

02:17:25.315 --> 02:17:28.724 

że ruch tam będzie tylko i wyłącznie większy. 

 

02:17:28.724 --> 02:17:33.800 

Rozwiązanie będzie drogie, ale jedyne, które tak na prawdę załatwi temat. To nie 

 

02:17:33.800 --> 02:17:39.660 

jest żadna tajemnica szanowni państwo, wiecie, że jestem mieszkańcem 

 

02:17:39.660 --> 02:17:44.164 

tamtej okolicy też wielokrotnie na ten temat, jeszcze nie będąc burmistrzem 

 

02:17:44.164 --> 02:17:49.661 

miałem okazję rozmawiać, też być świadkiem różnego rodzaju sytuacji. 

 

02:17:49.661 --> 02:17:53.558 

Jeśli państwo już tam organizację ruchu zmieniają to ona wyglądała różnie. 

 

02:17:53.558 --> 02:17:58.073 

Natomiast jeśli miałem powiedzieć o doświadczeniach jako mieszkańca to powiem jedno. 

 

02:17:58.073 --> 02:18:06.730 

W mojej ocenie, tak jak teraz znak, na którym jednoznacznie trzeba się zatrzymać. 



 

02:18:06.730 --> 02:18:10.961 

Tak samo światła STOP jednoznacznie będą się nakazywały zatrzymać, 

 

02:18:10.961 --> 02:18:15.431 

a mimo wszystko kierowcy będą się nie zatrzymywali będą jechali dalej. 

 

02:18:15.431 --> 02:18:18.439 

Ja nie mam co do tego żadnych złudzeń, ponieważ wszystkie 

 

02:18:18.439 --> 02:18:22.153 

wcześniej zastosowane rozwiązania pokazują po prostu, że 

 

02:18:22.153 --> 02:18:25.540 

im się śpieszy i zdążą. No i tyle. 

 

02:18:25.540 --> 02:18:31.678 

I to za każdym razem powtarza się ten sam schemat. Za każdym razem. Dziękuję. 

 

02:18:31.678 --> 02:18:35.521 

Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem pan radny Jan Rerus. 

 

02:18:35.521 --> 02:18:36.900 

Dziękuję bardzo. 

 

02:18:36.900 --> 02:18:40.100 

Ja rozumiem, że to kosztuje. 

 

02:18:40.100 --> 02:18:45.100 

Nie miałem na myśli tak szerokiej koncepcji, miałem na 

 



02:18:45.100 --> 02:18:48.100 

myśli żeby wystąpić do policji, która będzie to pilnowała i 

 

02:18:48.100 --> 02:18:51.800 

będzie musiała wydać zgodę z zapytaniem jakie rozwiązanie będzie 

 

02:18:51.800 --> 02:18:57.200 

najlepsze. Budowa ronda, dosłownie dwa słowa. Sygnalizacja świetlna. 

 

02:18:57.200 --> 02:19:02.400 

Zmiana organizacji poprzez pasy wprowadzenie dodatkowych skrzyżowań. 

 

02:19:02.400 --> 02:19:06.700 

Tylko takie zapytanie do policji. Ja powiem tak na bazie 

 

02:19:06.700 --> 02:19:11.000 

innych doświadczeń, na przykład mamy budynki wpisane do rejestrów 

 

02:19:11.000 --> 02:19:14.100 

zabytków. Czy myślicie państwo, że jak robimy dach, czy 

 

02:19:14.100 --> 02:19:18.720 

elewacje domu. Robimy projekt na to i później składamy 

 

02:19:18.720 --> 02:19:20.758 

do konserwatora zabytków o potwierdzenie. 

 

02:19:20.758 --> 02:19:23.911 

Nie mógł, konserwator określić i tak trzeba projekt 

 

02:19:23.911 --> 02:19:26.300 



robić na przykład, albo w naszej części to zmienić. 

 

02:19:26.300 --> 02:19:28.637 

Normalnie występujemy tak jak ja się zapytałem. 

 

02:19:28.697 --> 02:19:31.537 

Występujemy do konserwatora zabytków, że będziemy remont 

 

02:19:31.537 --> 02:19:36.291 

dachu robić. Proponujemy takie, takie rzeczy, co on na to? 

 

02:19:36.291 --> 02:19:38.661 

No i on wydaje wytyczne aczkolwiek nie musi, 

 

02:19:38.661 --> 02:19:41.181 

tak, ale za każdym razem wydaje wytyczne, 

 

02:19:41.181 --> 02:19:44.551 

na podstawie tych wytycznych składamy do projektanta, 

 

02:19:44.551 --> 02:19:48.506 

żeby zrobił nam projekt taki jak tam potrzeba, czy zlecenie. 

 

02:19:48.506 --> 02:19:51.400 

To jest takie normalne działanie. Ja wiem, że te pieniądze są 

 

02:19:51.400 --> 02:19:55.763 

potrzebne i też uważam, że opóźnianie tego nie jest zasadne, w związku z tym 

 

02:19:55.763 --> 02:19:58.300 

jest taka prośba, nie wiem czy pan burmistrz mógłby to 



 

02:19:58.300 --> 02:20:04.000 

potwierdzić, że przed zleceniem jako obiekt projektu firmie, 

 

02:20:04.000 --> 02:20:06.787 

że wystąpi o to do policji z zapytaniem, 

 

02:20:06.787 --> 02:20:09.040 

żebyśmy mieli pewność, że tak policja powie, że to rondo jest 

 

02:20:09.100 --> 02:20:15.400 

jednym z dobrych, czy najlepszych rozwiązań, bo może być 

 

02:20:15.400 --> 02:20:18.600 

kilka dobrych rozwiązań. No tego mógł bym oczekiwać przed 

 

02:20:18.600 --> 02:20:20.100 

dodaniem pieniędzy. Dziękuję. 

 

02:20:20.100 --> 02:20:24.200 

Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem pan radny Przemysław Mikołajczyk. 

 

02:20:24.200 --> 02:20:27.600 

Wysoka rado, panie burmistrzu, szanowni widzowie. 

 

02:20:27.600 --> 02:20:32.300 

Ja mam takie pytanie w kwestii formalnej. Czy może się wydarzyć tak, 

 

02:20:32.300 --> 02:20:36.900 

że zrobimy projekt. Projektant nam wszystko wytyczy i może to jednak będzie 

 



02:20:36.900 --> 02:20:41.300 

rondo, a policja powie nie. I po co to. Czy 

 

02:20:41.300 --> 02:20:45.800 

jeżeli będzie projekt zgodnie ze sztuką zrobione to policja już nie 

 

02:20:45.800 --> 02:20:48.546 

ma nic do tego. Proste pytanie. Dziękuję. 

 

02:20:48.546 --> 02:20:51.999 

Dziękuję. Panie burmistrzu odpowiemy. Bardzo proszę. 

 

02:20:54.124 --> 02:21:00.064 

W ramach postępowania projektowego wykonawca ma obowiązek takiego uzgodnienia 

 

02:21:00.064 --> 02:21:03.241 

również z policją rozwiązań, które są zgodne z 

 

02:21:03.241 --> 02:21:08.400 

obowiązującym prawem i tym samym zwiększają bezpieczeństwo. Natomiast 

 

02:21:08.400 --> 02:21:11.780 

jeśli mogłaby to uzupełnić w moim imieniu pani kierownik 

 

02:21:11.780 --> 02:21:14.352 

Danuta Miszkiewicz to bardzo o to proszę. 

 

02:21:15.407 --> 02:21:20.126 

Pani kierownik jest. Tak bardzo proszę pani Danuta. 

 

02:21:20.126 --> 02:21:25.377 



Proszę państwa, dzień dobry przede wszystkim. 

 

02:21:25.377 --> 02:21:28.237 

Szanowna rado, panie przewodniczący, panie burmistrzu. 

 

02:21:28.237 --> 02:21:30.200 

Ja tylko mogę powiedzieć jedno. 

 

02:21:30.200 --> 02:21:33.800 

Ja sobie nie przypominam sytuacji, w której policja nie uzgodniłaby 

 

02:21:33.800 --> 02:21:37.500 

rozwiązania poprawiającego bezpieczeństwo. Niezależnie od 

 

02:21:37.500 --> 02:21:40.500 

tego jakie ono by było. Czy to będzie rondo, czy to byłaby 

 

02:21:40.500 --> 02:21:44.200 

inny sposób rozwiązania. Tak jak pan burmistrz powiedział jeżeli 

 

02:21:44.200 --> 02:21:48.900 

dokumentacja, czy projekt spełnia warunki techniczne i 

 

02:21:48.900 --> 02:21:53.800 

projekt organizacji ruchu były zgodnie z zarządzeniem to policja 

 

02:21:53.800 --> 02:21:58.200 

najczęściej wnosi być może jakieś uwagi, dotyczące znakowania, czy wymalowania linii. 

 

02:21:58.200 --> 02:22:04.200 

Natomiast generalnie nie spotkałam się, żeby zaopiniowali negatywnie rondo. Także 



 

02:22:04.200 --> 02:22:11.400 

uważam, że takiego niebezpieczeństwa nie ma. 

 

02:22:11.400 --> 02:22:17.100 

Oczywiście mogę zadać pytanie policji czy zaopiniuje, które rozwiązanie 

 

02:22:17.100 --> 02:22:22.700 

będzie najlepsze, ale nie spodziewam się odpowiedzi jednoznacznej. Dlatego, 

 

02:22:22.700 --> 02:22:26.000 

że nikt nie weźmie na siebie odpowiedzialności rondo, ale jakie? 

 

02:22:26.000 --> 02:22:29.335 

To musi projektant określić parametry ronda, żeby 

 

02:22:29.335 --> 02:22:35.700 

ono spełniało wymagania, uwzględniało aktualnie i przyszły 

 

02:22:35.700 --> 02:22:41.300 

przebieg ruchu w tym obrębie, także policja ma z całym szacunkiem, 

 

02:22:41.300 --> 02:22:46.800 

ale myślę że nie odpowie nam wprost, że rondo będzie najlepsze, czy skrzyżowanie 

 

02:22:46.800 --> 02:22:50.600 

ze światłami, sygnalizacją świetlną będzie lepsze. Nie wierzę, 

 

02:22:50.600 --> 02:22:56.900 

żeby mi odpowiedzieli w ten sposób, to po prostu proszę zwrócić 

 



02:22:56.900 --> 02:23:00.300 

uwagę. W różnych miejscach są różne rozwiązania. Nieraz mówimy, 

 

02:23:00.300 --> 02:23:04.000 

że lepsze byłoby rondo, a nie raz, że na przykład sygnalizacja świetlna. Każde z tych 

 

02:23:04.000 --> 02:23:08.500 

rozwiązań w jakiś sposób spełnia oczekiwania. 

 

02:23:08.500 --> 02:23:12.200 

Natomiast nie wierzę, że policja nam odpowie, że najlepsze będzie rondo. 

 

02:23:12.200 --> 02:23:17.100 

Czy powiedzmy, że nie należy robić ronda, tylko sygnalizację świetlną. 

 

02:23:17.100 --> 02:23:22.800 

Nie sądzę, żeby... Oni mogą wydać opinię jakąś, będę sugerowali 

 

02:23:22.800 --> 02:23:27.854 

rozwiązanie, ale na pewno nie pokuszą się 

ostateczne o rozwiązanie. Po prostu no nie wierzę w to. 

 

02:23:27.854 --> 02:23:32.000 

Dopóki nie zobaczą rozwiązania opracowanego przez projektanta, 

 

02:23:32.000 --> 02:23:36.200 

który uwzględni właśnie te parametry techniczne oraz organizację 

 

02:23:36.200 --> 02:23:41.800 

ruchu, oni się odnoszą do tego jak powiedzmy konserwator zabytków, o 

 



02:23:41.800 --> 02:23:46.000 

którym wspomniał pan radny. Odnoszą się do konkretnych rozwiązań. 

 

02:23:46.000 --> 02:23:49.900 

Także nie sądzę, żebyśmy mogli otrzymać jednoznaczną odpowiedź 

 

02:23:49.900 --> 02:23:52.698 

od policji. Dziękuję. 

 

02:23:52.698 --> 02:23:53.936 

Dziękuję. 

 

02:23:53.936 --> 02:23:57.713 

A teraz uzupełniając panie przewodniczący, prośba do pani Danuty, 

 

02:23:57.713 --> 02:24:01.786 

no oczywiście jest to z takim skutkiem, bo nie jesteśmy w stanie 

 

02:24:01.786 --> 02:24:05.852 

zaproponować konkretnych rozwiązań, w tym między innymi szerokości, 

 

02:24:05.852 --> 02:24:11.284 

wielkości tego koła najazdowego, to projektant tylko ma szanse przybić, 

 

02:24:11.344 --> 02:24:15.038 

w związku z tym my tylko poprosimy o zaakceptowanie czy jest to rozwiązanie, 

 

02:24:15.038 --> 02:24:19.100 

które poprawi znacząco bezpieczeństwo w tamtym obszarze. 

 

02:24:19.100 --> 02:24:25.633 



To jak gdyby to jestem w stanie przed rozpisaniem przetargu zrobić i 

 

02:24:25.633 --> 02:24:32.341 

w mojej ocenie to zamyka jak gdyby to o czym mówił pan radny. Dziękuję. 

 

02:24:32.402 --> 02:24:35.400 

Dziękuję. Wniosek formalny. 

 

02:24:35.400 --> 02:24:38.800 

Tak zgłaszam panie przewodniczący wniosek formalny o 

 

02:24:38.800 --> 02:24:41.800 

zamknięcie dyskusji już nad tym punktem i przejście do głosowania. Dziękuję. 

 

02:24:44.772 --> 02:24:46.200 

Dobrze. 

 

02:24:46.200 --> 02:24:49.600 

Bardzo proszę, przegłosujemy teraz wniosek formalny. 

 

02:24:49.600 --> 02:24:53.100 

Wyprzedził pan kilku radnych, którzy gdzieś tam się zgłosili 

 

02:24:53.100 --> 02:25:00.000 

ad vocem. Panie Bartku bardzo proszę o umożliwienie głosowania 

 

02:25:00.000 --> 02:25:04.506 

wniosku formalnego, zamknięcie dyskusji. Ja rozumiem przejście do głosowania, tak? 

 

02:25:04.506 --> 02:25:05.943 

Tak jest. 



 

02:25:18.628 --> 02:25:22.300 

Do dyskusji zgłosili się jeszcze pan radny Jan Rerus i pan radny 

 

02:25:22.300 --> 02:25:26.000 

Przemysław Pokład, tak? Zaraz zobaczymy. 

 

02:25:26.000 --> 02:25:28.400 

Panie przewodniczący, wniosek mogę uruchomić. 

 

02:25:28.400 --> 02:25:32.800 

Bardzo proszę o uruchomienie wniosku. O zamknięcie dyskusji i 

 

02:25:32.800 --> 02:25:35.713 

przejście do głosowania, tak? Jak rozumiem panie radny, tak? 

 

02:25:36.182 --> 02:25:37.776 

Tak jest. 

 

02:25:40.221 --> 02:25:45.400 

Panie Radku proszę uruchomić wniosek. 

 

02:25:45.400 --> 02:25:46.900 

Jest już. 

 

02:25:46.900 --> 02:25:52.500 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu. 

 

02:25:52.500 --> 02:26:00.000 

Wniosek formalny. Pani Małgorzato. 

 



02:26:00.000 --> 02:26:04.300 

Za 13 radnych. Przeciw 5. 2 radnych się wstrzymało. 

 

02:26:04.300 --> 02:26:10.600 

Stwierdzam, że wniosek formalny został przegłosowany. 

 

02:26:10.600 --> 02:26:15.800 

Zamykam dyskusję. Panie radny Jan Rerus i panie radny Przemysław 

 

02:26:15.800 --> 02:26:18.500 

Pokład nie będziecie mogli zabrać głosu już w tym punkcie. 

 

02:26:18.500 --> 02:26:22.700 

Zatem przejdźmy do głosowania. Druk numer 458. 

 

02:26:22.700 --> 02:26:25.700 

O zmianie uchwały budżetowej. 

 

02:26:25.700 --> 02:26:31.800 

Panie przewodniczący auto poprawka. 

 

02:26:31.800 --> 02:26:34.600 

Dziękuję za uwagę. Pani mecenas jest z nami, bo pytanie jest 

 

02:26:34.600 --> 02:26:40.800 

czy taka autopoprawka, czyli dopisanie podstawy prawnej, ustawa jest 

 

02:26:40.800 --> 02:26:45.400 

ta sama tylko zmieniał się dziennik ustaw na aktualniejszy, czy 

 

02:26:45.400 --> 02:26:49.600 



musimy to głosować? Nie słyszę pani mecenas. Dla bezpieczeństwa przegłosujmy. 

 

02:26:49.600 --> 02:26:56.500 

Zatem panie Bartku, najpierw autopoprawka i jeżeli chodzi 

 

02:26:56.500 --> 02:26:59.600 

o druk ustawa o finansach publicznych. Tak? 

 

02:26:59.600 --> 02:27:02.600 

Tam się zmienia w nagłówku. Na jaki panie burmistrzu? 

 

02:27:02.600 --> 02:27:07.330 

Zmiana polega na dopisaniu podstawy prawnej, 

 

02:27:07.330 --> 02:27:14.040 

Dzienników Urzędowych z 21 roku, pozycji 1773. 

 

02:27:14.100 --> 02:27:18.900 

To ja od razu do pytam, bo przed chwilą otworzyłam tą 

 

02:27:18.900 --> 02:27:22.900 

ustawę i tam widzę dwie. Znaczy w naszej ustawie z 305 

 

02:27:22.900 --> 02:27:29.700 

i 1535, a jak otwieram aktualny akt prawny to widzę jeszcze 

 

02:27:29.700 --> 02:27:33.400 

1236 i 1773. 

 

02:27:33.400 --> 02:27:38.100 

Opracowano na podstawie, czy ja tutaj coś błędnie widzę panie, może ktoś mnie tutaj 



 

02:27:38.100 --> 02:27:40.700 

wyprostuje. 

 

02:27:40.700 --> 02:27:44.600 

Bardzo proszę panią radczynie. 

 

02:27:44.600 --> 02:27:47.900 

Przed chwilą otworzyłem w ISAP-ie, no więc... 

 

02:27:47.900 --> 02:27:50.515 

Dobrze, panie przewodniczący... 

 

02:27:50.515 --> 02:27:53.700 

...to jest aktualne źródło aktów prawnych i przepisów o 

 

02:27:53.700 --> 02:27:57.500 

finansach publicznych. Mam opracowano na podstawie, to 

 

02:27:57.500 --> 02:28:06.000 

jest Dziennik Ustaw z 2021 roku pozycja 305 1236 1535 i 1773. 

 

02:28:06.000 --> 02:28:10.665 

Panie przewodniczący jeżeli możemy to wyjaśnić, bo też zalogowałam się do programu. 

 

02:28:10.665 --> 02:28:14.358 

Ustawa o finansach publicznych posiada tekst jednolity, 

 

02:28:14.358 --> 02:28:19.993 

ogłoszony w Dzienniku Ustaw z 2021 roku pod pozycją 305. 

 



02:28:19.993 --> 02:28:24.125 

Do tego tekstu ustawy ogłoszone są w 

 

02:28:24.125 --> 02:28:33.245 

dzienniku ustaw z 2021 pozycja 1535 i 1773, 

 

02:28:33.245 --> 02:28:39.205 

bo jest zmiany pod pozycjami 1236 

 

02:28:39.205 --> 02:28:44.300 

wejdą w życie z dniem 1 stycznia 2022 roku dopiero. 

 

02:28:44.300 --> 02:28:47.900 

Czyli nie muszą być, bo ja tak tylko spojrzałem i widzę 

 

02:28:47.900 --> 02:28:51.625 

coś innego, dlatego ... Tak. Wniosek, który złożył pan burmistrz dotyczy 

 

02:28:51.625 --> 02:28:57.747 

pozycji 1773. Tak 14 października czyli już po 

 

02:28:57.747 --> 02:29:01.500 

sporządzaniu projektów w miedzy czasie została ogłoszona. 

 

02:29:01.500 --> 02:29:07.400 

Bardzo dziękuję pani mecenas. Lepiej być czujnym, dlatego auto 

 

02:29:07.400 --> 02:29:15.900 

poprawka dotyczy dodania pozycji 1773 w nagłówku uchwały to 

 

02:29:15.900 --> 02:29:20.100 



jest przy powołanie się na ustawę o finansach publicznych. 

 

02:29:20.100 --> 02:29:25.700 

Tak bardzo proszę państwa radny o oddanie głosu nad auto 

 

02:29:25.700 --> 02:29:31.000 

poprawką, a biuro rady o umożliwienie nam głosowania. 

 

02:29:31.000 --> 02:29:47.800 

Pani radna Izabela Wojewoda i pan radny Roman Rakowski. 

 

02:29:47.800 --> 02:29:53.700 

Bardzo proszę o oddanie głosu. Dziękuję. 

 

02:29:53.700 --> 02:29:56.800 

Za 19 radnych. 1 radny się wstrzymał. 

 

02:29:56.800 --> 02:30:00.100 

Zatem autopoprawka została przyjęta. Przychodzimy do 

 

02:30:00.100 --> 02:30:05.500 

głosowania uchwał jako całości. Druk numer 458 o zmianie uchwały budżetowej 

 

02:30:05.500 --> 02:30:08.700 

Gminy Sulechów na 2021 rok wraz z autopoprawką. 

 

02:30:08.700 --> 02:30:11.339 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach, 

 

02:30:14.934 --> 02:30:17.400 

a biuro rady o umożliwienie głosowania. 



 

02:30:26.577 --> 02:30:30.100 

Pan radny Zbigniew Trompa, pan radny Miłosz Brodzikowski, pan 

 

02:30:30.100 --> 02:30:32.600 

radny Czesławy Wyszyński. Bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

02:30:34.637 --> 02:30:37.000 

Teraz mi się wyświetla kto jeszcze nie zagłosował. 

 

02:30:38.170 --> 02:30:40.500 

Panie radny. Dziękuję. 

 

02:30:40.500 --> 02:30:43.700 

Za 19 radnych. Jeden radny się wstrzymał. 

 

02:30:43.700 --> 02:30:47.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

02:30:47.300 --> 02:30:53.000 

do kolejnego punktu. Punkt 4. Numer druk 459 o zmianie uchwały 

 

02:30:53.000 --> 02:30:55.800 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy 

 

02:30:55.800 --> 02:30:59.500 

Sulechów na lata 2021-2030. 

 

02:30:59.500 --> 02:31:01.000 

Bardzo proszę panie burmistrzu. 

 



02:31:01.000 --> 02:31:08.400 

Wniosek jak przy poprzedniej ustawie proszę o dopisanie podstawy prawnej pozycji 

 

02:31:08.400 --> 02:31:12.300 

1773. Dziękuję. 

 

02:31:12.300 --> 02:31:15.500 

Czy ktoś z państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

02:31:15.500 --> 02:31:32.300 

Nie widzę, zatem przejdźmy na początek do głosowania autopoprawki. 

 

02:31:32.300 --> 02:31:39.800 

Autopoprawka dotyczy dodania do nagłówka jeżeli chodzi o ustalenia finansów 

 

02:31:39.800 --> 02:31:44.600 

publicznych punktu, pozycji 1773. 

 

02:31:44.600 --> 02:31:48.300 

Tu w międzyczasie pan radny Zbigniew Trompa dopytuje o 

 

02:31:48.300 --> 02:31:52.100 

głosowanie, że mu się nie wyświetla. Mi się wyświetla panie radny. 

 

02:31:52.100 --> 02:31:53.425 

Nie wiem jak reszcie. 

 

02:31:54.878 --> 02:31:57.900 

No właśnie nie wiem coś się zmieniło panie przewodniczący. 

 

02:31:57.900 --> 02:32:02.000 



Teraz każde głosowanie trzeba kliknąć ten przycisk głosowania, 

 

02:32:02.000 --> 02:32:04.100 

bez tego nie ma tam więcej do głosowania. 

 

02:32:04.100 --> 02:32:09.800 

bo mi się wyświetla od razu nie, ale to może, nie wiem. 

 

02:32:09.800 --> 02:32:13.000 

Tak słyszę, proszę państwa może to być spowodowane tym, 

 

02:32:13.000 --> 02:32:16.400 

że niektórzy z państwa nie uczynili aktualizacji ciągle, która była dostępna. 

 

02:32:16.400 --> 02:32:18.600 

A to ja też tak mam. 

 

02:32:18.600 --> 02:32:24.000 

możemy teraz zaktualizować bo się nie wyświetla. 

 

02:32:24.000 --> 02:32:28.600 

Musicie już niestety robić państwo już poza obradami, w 

 

02:32:28.600 --> 02:32:30.700 

trakcie kiedy na przykład włączacie sobie eSesję, żeby sprawdzić co 

 

02:32:30.700 --> 02:32:34.700 

tam się nowego pojawiło i wtedy jeżeli tam pojawi się 

 

02:32:34.700 --> 02:32:37.300 

informacja o tym, że należy dokonać aktualizacji to proszę 



 

02:32:37.300 --> 02:32:40.769 

ją zrobić. Ja nic, że tak powiem państwu nie zrobię zdalnie. 

 

02:32:40.769 --> 02:32:43.451 

Bo ja nie kojarzę, aby aktualizował coś. 

 

02:32:43.451 --> 02:32:46.700 

Chciałam powiedzieć, że mi się taki komunikat nie wyświetlił 

 

02:32:46.700 --> 02:32:48.000 

wcześniej, no ale dobrze. 

 

02:32:48.000 --> 02:32:53.500 

Ja miałem taki komunikat szanowni państwo jakieś 2 tygodnie temu. 

 

02:32:53.500 --> 02:32:59.400 

Ale jak się loguje przez stronę internetową to mam aktualną wersje, 

 

02:32:59.400 --> 02:33:02.300 

najbardziej, nie? Tak jest. Dokładnie. 

 

02:33:02.300 --> 02:33:05.300 

Tam też trzeba dokonać aktualizacji czasami. 

 

02:33:05.300 --> 02:33:09.800 

Ale jak przez stronę internetową to ja nie mam programu zainstalowanego 

 

02:33:09.800 --> 02:33:11.900 

na swoim komputerze tylko wchodzę na stronę. Nie? 

 



02:33:11.900 --> 02:33:17.000 

Różnie może to być u państwa. Ja musiałem dokonać aktualizacji 

 

02:33:17.000 --> 02:33:19.100 

w każdym bądź razie na komputerze stacjonarnym. 

 

02:33:19.100 --> 02:33:24.000 

Rozumiem. No myślę, że to jest niemożliwe. Czyli muszą państwo radni ewentualnie 

 

02:33:24.000 --> 02:33:28.600 

klikać w głosowane. Jak będzie się wyświetlać ja będę mówił. Panie Bartku zatem 

 

02:33:28.600 --> 02:33:32.600 

proszę o umożliwienie nam głosowania nad auto poprawką. 

 

02:33:32.600 --> 02:33:35.000 

Czy już wszystko jest włączone, bo teraz ja nawet nie 

 

02:33:35.000 --> 02:33:38.000 

widzę. O ja widzę. Mi się wyświetliło. Jeżeli u państwa tego 

 

02:33:38.000 --> 02:33:40.600 

nie ma. Ma zniknąć głosowanie. 

 

02:33:40.600 --> 02:33:42.000 

U mnie jest. 

 

02:33:42.000 --> 02:33:46.700 

Przez stronę internetową ja się loguje, więc to jest pewnie aktualna wersja. Tak? 

 

02:33:46.700 --> 02:33:50.356 



U mnie też jest wszystko. 

 

02:33:50.356 --> 02:33:52.280 

A ja z tabletu i nie. 

 

02:33:53.139 --> 02:33:55.300 

Czyli klikamy w głosowanie. 

 

02:33:55.300 --> 02:33:58.900 

Musimy sobie dzisiaj na tym poradzić jakoś. Bardzo proszę 

 

02:33:58.900 --> 02:34:01.900 

państwa radnych o oddanie głosu. Za 20 radnych. Stwierdzam, że 

 

02:34:01.900 --> 02:34:05.987 

autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Przechodzimy do głosowania uchwały. Druk numer 

 

02:34:05.987 --> 02:34:10.500 

459 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

 

02:34:10.500 --> 02:34:15.100 

finansowej gminy Sulechów na lata 2021-2032 wraz z autopoprawką. 

 

02:34:15.100 --> 02:34:18.500 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

02:34:18.500 --> 02:34:23.800 

Panie Bartku, możemy włączyć? Ja już widzę klikajcie głosowanie, a 

 

02:34:23.800 --> 02:34:30.500 



jeżeli ktoś nie widzi. Pani radna już kliknęła. 

 

02:34:30.500 --> 02:34:34.200 

Za 19 radnych. 1 radny się wstrzymał. Stwierdzam, że 

 

02:34:34.200 --> 02:34:36.500 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do 

 

02:34:36.500 --> 02:34:41.100 

kolejnego punktu. Punkt. Druk numer 460 o zmianie uchwały w sprawie 

 

02:34:41.100 --> 02:34:45.300 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie na 

 

02:34:45.300 --> 02:34:49.200 

rok 2021. Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce jeszcze 

 

02:34:49.200 --> 02:34:52.900 

zabrać głos tym punkcie? Nie widzę, zatem chodzimy do 

 

02:34:52.900 --> 02:34:55.300 

głosowania. Bardzo proszę państwa rannych o oddanie głosu 

 

02:34:55.300 --> 02:34:59.400 

na swoich urządzeniach. Państwo radni powinni włączyć kamerę. 

 

02:34:59.400 --> 02:35:03.900 

Pan burmistrz też. Panie burmistrzu lepiej byłoby chyba. 

 

02:35:03.900 --> 02:35:08.900 

Pani Agnieszka Szeląg, tak widzę że niewidoczni. Pan radny Jan Rerus wysłał mi chyba 



 

02:35:08.900 --> 02:35:17.500 

ostatnio opinie Rzecznika Praw Obywatelskich i tam zwraca 

 

02:35:17.500 --> 02:35:22.600 

się uwagę na różne takie niuanse związane z dostępem mieszkańców 

 

02:35:22.600 --> 02:35:26.100 

do obrad i akurat ja tutaj się staram, żeby do tych obiad 

 

02:35:26.100 --> 02:35:29.500 

online był jak największy dostęp, ale żeby nikt niczego nie 

 

02:35:29.500 --> 02:35:33.500 

podważał to jednak chyba warto obecność na sesji potwierdzać nie 

 

02:35:33.500 --> 02:35:37.800 

tylko głosem i ale również, ale również swoją osobą, w 

 

02:35:37.800 --> 02:35:43.100 

sensie widocznością na urządzeniu elektronicznym, które obsługuje 

 

02:35:43.100 --> 02:35:46.300 

tutaj nas. Bardzo proszę o oddanie głosu, pan radny Piotr 

 

02:35:46.300 --> 02:35:49.600 

Miszkiewicz jeszcze nie głosował, pani Elżbieta Musiałek, pan Przemysław Pokład, pan Miłosz 

 

02:35:49.600 --> 02:35:53.300 

Brodzikowski. Bardzo proszę o oddanie głosu. 

 



02:35:53.300 --> 02:35:58.000 

Za 20 radnych, stwierdzam że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

02:35:58.000 --> 02:36:01.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk 

 

02:36:01.800 --> 02:36:08.600 

nr 461 w sprawie o zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 

 

02:36:08.600 --> 02:36:13.000 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych za 

 

02:36:13.000 --> 02:36:18.500 

okres od lipca 2021 roku do czerwca 2024 roku. 

 

02:36:18.500 --> 02:36:22.250 

Czy ktoś z państwa radnych i pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

02:36:23.054 --> 02:36:25.500 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

02:36:25.500 --> 02:36:28.900 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

02:36:28.900 --> 02:36:38.800 

Ja już zagłosowałem. Pan radny Miłosz 

 

02:36:38.800 --> 02:36:42.200 

Brodzikowski, pani radna Agnieszka Szeląg. Bardzo proszę 

 

02:36:42.200 --> 02:36:46.800 



o oddanie głosu. Pani Agnieszko. Jest. Za 

 

02:36:46.800 --> 02:36:50.400 

20 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

02:36:50.400 --> 02:36:55.200 

do kolejnego punktu. Druk nr 462 w sprawie zgody na udzielenie 

 

02:36:55.200 --> 02:36:58.200 

bonifikaty w opłacie rocznej z tytułu oddania nieruchomości w 

 

02:36:58.200 --> 02:37:01.169 

trwały zarząd. Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos 

 

02:37:01.169 --> 02:37:03.390 

w tym punkcie? Bardzo proszę panie burmistrzu. 

 

02:37:04.725 --> 02:37:10.623 

Szanowni państwo, ta uchwała tak ja wspominałem przy okazji początku sesji, 

 

02:37:10.623 --> 02:37:15.600 

to jest ustawa pozwalająca na obniżenie opłaty związanej 

 

02:37:15.600 --> 02:37:20.277 

z trwałym zarządem przez ośrodek sportu i rekreacji 

 

02:37:20.277 --> 02:37:25.483 

i w praktyce oznacza, że kwota tej opłaty zmniejszy 

 

02:37:25.483 --> 02:37:33.400 

się z 5.000 do 500 zł i było by tak na prawdę sztuczne przekazywanie 



 

02:37:33.400 --> 02:37:40.380 

pieniędzy po między kontami, w związku z tym proszę państwa o podjęcie tej uchwały. 

 

02:37:40.380 --> 02:37:43.868 

Przy okazji też tylko powiem, że w weekend 

 

02:37:43.868 --> 02:37:51.300 

pan dyrektor spotykał się też z przedstawicielami portu, jeśli tak 

 

02:37:51.300 --> 02:37:55.529 

mogę powiedzieć, tymi osobami które mają tam swoje łodzie. 

 

02:37:55.529 --> 02:38:02.298 

Rozmawiał też na temat tego miejsca, więc my w ramach działań, które 

 

02:38:02.298 --> 02:38:06.940 

planujemy na tym obszarze chcielibyśmy, że tak powiem aby brzmiało 

 

02:38:07.000 --> 02:38:11.491 

jednoznacznie, bo na początku tego nie powiedziałem. 

 

02:38:11.491 --> 02:38:17.263 

Oczywiście nadal zakładamy, że port w zakresie tym turystycznym, 

 

02:38:17.263 --> 02:38:22.445 

przystani turystycznej będzie funkcjonował w tych, mając zagwarantowane przestrzeń, 

 

02:38:22.445 --> 02:38:27.660 

której właścicielem jest samorząd i w naszych działaniach chcemy, aby ta 

 



02:38:27.660 --> 02:38:35.585 

przestrzeń pod cumowanie jednostek też była ładniejsza niż dotychczas. 

 

02:38:35.585 --> 02:38:38.226 

Dziękuję bardzo i proszę o przyjęcie uchwały. 

 

02:38:38.226 --> 02:38:42.100 

Dziękuję. Ad vocem zgłosił się pan radny Jan Rerus. Bardzo proszę. 

 

02:38:42.100 --> 02:38:46.900 

Dziękuję bardzo. Oczywiście jestem za tą uchwałą, bo przelewanie 

 

02:38:46.900 --> 02:38:50.500 

pieniędzy w tą i z powrotem, nic tutaj nie robi i tylko podwyższa 

 

02:38:50.500 --> 02:38:56.284 

sztucznie koszty dla OSiRu. Natomiast mam pytanie jeśli chodzi o ten trwały zarząd. 

 

02:38:56.284 --> 02:38:58.979 

Czy inne jednostki jak szkoły 

 

02:38:58.979 --> 02:39:04.075 

na przykład, czy przedszkola one mają obniżone ten trwały, 

 

02:39:04.075 --> 02:39:06.949 

[niezrozumiałe] wiem, że kiedyś takie uchwały były, ale teraz nie pamiętam 

 

02:39:06.949 --> 02:39:09.687 

jak to jest w tym względzie. Znaczy chodzi mi o inne wnioski, 

 

02:39:09.687 --> 02:39:12.200 



które mają majątek w trwałym zarządzie. 

 

02:39:12.200 --> 02:39:14.200 

Dziękuję. 

 

02:39:14.200 --> 02:39:21.044 

Dziękuję. Panie burmistrzu. to było pytanie, tak, czy jak? 

 

02:39:22.849 --> 02:39:28.300 

Potrzebuje chwilkę, żeby odpowiedzieć szczegółowo, 

a więc różnica polega na tym, że mamy 

 

02:39:28.300 --> 02:39:33.032 

do czynienia z terenem gospodarczym, a nie z prowadzoną działalnością oświatową, 

 

02:39:33.032 --> 02:39:35.365 

ale to sekundkę poproszę o minutę. 

 

02:39:35.365 --> 02:39:40.618 

Jeśli mogę jednostki oświatowe jest [niezrozumiałe] 

 

02:39:40.618 --> 02:39:44.793 

Chciałem poprosić pana Damiana, który jest z nami ma trwały zarząd i chciałem, 

 

02:39:44.854 --> 02:39:46.950 

żeby to uzupełnił, ale to poproszę bardzo. 

 

02:39:46.950 --> 02:39:55.280 

Dzień dobry. Szanowni państwo, jednostka oświatowa zgodnie z prawem są 

 

02:39:55.280 --> 02:40:00.521 



zwolnione z automatu, z opłaty za trwały zarząd czyli przedszkola, szkoły, 

 

02:40:00.521 --> 02:40:05.688 

pozostałe jednostki tak jak OSiR, czy 

 

02:40:05.748 --> 02:40:12.565 

Ośrodek Pomocy Społecznej, Aqua Park, oczywiście wszystkie na 

 

02:40:12.565 --> 02:40:18.800 

pozostałe nieruchomościach mają udzieloną bonifikatę. Także też w wysokości 

 

02:40:18.800 --> 02:40:27.066 

99%, czyli płacą praktycznie 1%. To są groszowe, państwo widzicie tutaj, 

 

02:40:27.066 --> 02:40:29.607 

że to najwyższa opłata tutaj to jest 50 zł. 

 

02:40:29.607 --> 02:40:33.941 

Pozostałe to są kilkuzłotowe opłaty. Dziękuję. 

 

02:40:34.504 --> 02:40:40.400 

Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji zatem przejdźmy 

 

02:40:40.400 --> 02:40:44.622 

do głosowania. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

02:40:45.778 --> 02:40:49.267 

Ja już widzę głosowanie. Druk numer 462, 

 

02:40:49.267 --> 02:40:52.740 

w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty do opłaty rocznej z 



 

02:40:52.800 --> 02:40:56.200 

tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd. Za 20 radnych. 

 

02:40:56.200 --> 02:40:59.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

02:40:59.400 --> 02:41:05.900 

do kolejnego punktu. Druk numer 463 uchwała o zmianie uchwały 

 

02:41:05.900 --> 02:41:08.700 

w sprawie wysokości i zasad poboru opłaty targowej na terenie gminy 

 

02:41:08.700 --> 02:41:14.547 

Sulechów. Czy ktoś z państwa radnych albo 

pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

02:41:14.547 --> 02:41:16.600 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

02:41:16.600 --> 02:41:19.800 

Bardzo proszę państwa rannych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

02:41:29.155 --> 02:41:31.100 

Za 20 radnych. 

 

02:41:31.100 --> 02:41:34.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

02:41:34.700 --> 02:41:38.400 

do kolejnego punktu. Druk numer 464 w sprawie regulaminu targowiska 



 

02:41:38.400 --> 02:41:41.235 

miejskiego w Sulechowie. Czy ktoś z państwa radnych 

 

02:41:41.235 --> 02:41:45.140 

lub pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie 

 

02:41:45.200 --> 02:41:48.300 

widzę zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę państwa 

 

02:41:48.300 --> 02:41:59.200 

radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Pan rady 

 

02:41:59.200 --> 02:42:02.000 

Piotr Miszkiewicz jeszcze, panie radny. Bardzo proszę o 

 

02:42:02.000 --> 02:42:06.400 

oddanie głosu. Za 19 radnych. 1 radny się wstrzymał. 

 

02:42:06.400 --> 02:42:09.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

 

02:42:09.500 --> 02:42:14.213 

kolejnego punktu. Druk numer 467 w sprawie rozpatrzenia, 

 

02:42:14.273 --> 02:42:19.921 

rozparzenia, Panie Bartku[?] tu jest błąd, ale to jest tylko w opisie niechcący tak, 

 

02:42:19.921 --> 02:42:23.112 

rozpatrzenia pisma mieszkańców sołectwa Kruszyna 

 



02:42:23.112 --> 02:42:27.600 

dotyczącego budowy sieci wodociągowej oraz kanalizacji sanitarnej. 

 

02:42:27.600 --> 02:42:32.900 

Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos w tym 

 

02:42:32.900 --> 02:42:38.100 

punkcie? Bardzo proszę burmistrz Wojciech Sołtys. 

 

02:42:39.225 --> 02:42:45.237 

Panie przewodniczący, szanowni państwo, co prawda to moje poproszenie o głos nie ma 

 

02:42:45.237 --> 02:42:48.529 

związku z uchwałą, ale chciałem państwa przeprosić, ponieważ 

 

02:42:48.529 --> 02:42:52.691 

miałem przed chwileczką telefon, będę musiał wyjść na zewnątrz. 

 

02:42:52.691 --> 02:42:55.214 

Mam spotkanie z inwestorem, którego nie dało się 

 

02:42:55.214 --> 02:42:58.570 

przełożyć na inny termin, w związku z tym będę mógł uczestniczyć z państwem dosłownie 

 

02:42:58.570 --> 02:43:01.150 

jeszcze tylko przez chwilę w sesji Rady Miejskiej. 

 

02:43:01.150 --> 02:43:05.014 

Chciałem tylko uprzedzić, że będę musiał się 

w pewnym momencie wylogować panie przewodniczący. 

 



02:43:05.014 --> 02:43:07.717 

Tak? Także przepraszam, że w takim momencie 

 

02:43:07.717 --> 02:43:10.345 

i przy tym punkcie, ale po prostu chciałem państwa przeprosić, że 

 

02:43:10.345 --> 02:43:11.800 

będę musiał wyjść. Dziękuję. 

 

02:43:11.800 --> 02:43:15.000 

Rozumiemy. Dziękuję. Bardzo proszę pan radny Przemysław Mikołajczyk. 

 

02:43:15.000 --> 02:43:19.600 

Panie przewodniczący ja informuję, że nie będę brał udziału w głosowaniu ze 

 

02:43:19.600 --> 02:43:23.300 

względu na to, że jestem właścicielem jednej z działek tam w tym rejonie położonych, 

 

02:43:23.300 --> 02:43:25.400 

żeby była czystość i przejrzystość. 

 

02:43:25.400 --> 02:43:32.600 

Dziękuję. Bardzo proszę. Pan radny Jan Rerus. 

 

02:43:32.600 --> 02:43:36.100 

Dziękuję bardzo. Pani radna już powiedziała, przewodnicząca komisji, 

 

02:43:36.100 --> 02:43:42.200 

że zabiorę głos w tej sprawie. Ponieważ na ostatniej sesji, żeśmy rozpatrywali ten 

 

02:43:42.200 --> 02:43:46.900 



projekt uchwały komisji. 

 

02:43:46.900 --> 02:43:51.900 

Dokładnie, praktycznie o samo chodziło kanalizacja. 

 

02:43:51.900 --> 02:43:57.800 

No i znowu jesteśmy przedstawieni przed sytuacją taką, nie 

 

02:43:57.800 --> 02:44:00.600 

wiem na duchu spytałem się żeby go właśnie nie odebrać że 

 

02:44:00.600 --> 02:44:08.300 

ktoś się obrazi. No ale fakt jest faktem, że ustawiony projekt uchwały teraz na 

 

02:44:08.300 --> 02:44:11.700 

sesji. Nie mamy możliwości przedyskutowania tego, a 

 

02:44:11.700 --> 02:44:17.500 

temat jest ciekawy przedyskutowania tego na komisjach w 

 

02:44:17.500 --> 02:44:22.102 

tym zakresie. Ja na poprzedniej sesji wyraziłem swoje wątpliwości, 

 

02:44:22.162 --> 02:44:25.539 

nie wiem czy są zasadne, ale musimy uściślić 

 

02:44:25.600 --> 02:44:32.000 

czy to jest petycja, czy nie. Moje wątpliwości dotyczyły tego czy 

 

02:44:32.000 --> 02:44:39.500 

rzeczywiście my mamy kierować to mieszkańców wniosek, znaczy petycje mieszkańców 



 

02:44:39.500 --> 02:44:47.300 

do spółki gminnej, Skoro gmina też może robić kanalizację, nie musi 

 

02:44:47.300 --> 02:44:52.300 

tego robić spółka. Później może przekazać. Uzasadniałem to Już nie będę tego uzasadniał 

 

02:44:52.300 --> 02:44:58.300 

w tym momencie. Dla mnie niezaprzeczalnym faktem jest, że 

 

02:44:58.300 --> 02:45:01.900 

budowa kanalizy jest celem publicznym. Obojętne jak to w 

 

02:45:01.900 --> 02:45:05.000 

uchwale sprytnie, ładnie napisano w uzasadnieniu. 

 

02:45:05.000 --> 02:45:09.700 

Nie jest to cel publiczny, w związku z tym no jest to petycja 

 

02:45:09.700 --> 02:45:15.900 

jakby na to nie patrzeć. No tak oczywiście. 

 

02:45:15.900 --> 02:45:22.900 

Uważam, że jak jest tak petycja powinna dochować się tego, 

 

02:45:22.900 --> 02:45:26.800 

żeby jednak skierować wnioski do pana burmistrza, a jemu 

 

02:45:26.800 --> 02:45:31.295 

podlega później to się spółka z o.o., a my nie mamy do tej spółki nic. 

 



02:45:31.295 --> 02:45:38.000 

[niezrozumiałe] chcieli skierować takie same coś podobnego do 

 

02:45:38.000 --> 02:45:40.900 

woźnego w szkole podstawowej numer 1, nie możemy, bo nad nim jest dyrektor. 

 

02:45:40.900 --> 02:45:47.100 

My powinniśmy odrzucić petycję, a jest to cel publiczny? 

 

02:45:47.100 --> 02:45:51.500 

albo skierować swoje wnioski do pana burmistrza. 

 

02:45:51.500 --> 02:45:57.000 

Tak, aby była moja koncepcja struktury tej uchwały, a 

 

02:45:57.000 --> 02:46:04.000 

ponieważ jest to odrzucenie tej petycji i skierowanie do organu 

 

02:46:04.000 --> 02:46:07.800 

w cudzysłowie, że tak powiem niższego rzędu w stosunku do gminy, bo spółka nie podlega gminie. 

 

02:46:07.800 --> 02:46:13.900 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, która rządzi się 

 

02:46:13.900 --> 02:46:22.500 

swoimi prawami, bo jest spółka prawa handlowego, w związku z tym, będę również 

 

02:46:22.500 --> 02:46:27.200 

przy tym projekcie uchwały głosował przeciw. 

 

02:46:27.200 --> 02:46:34.300 



Natomiast jeżeli są, ponowna moja prośba, żeby jednak dać 

 

02:46:34.300 --> 02:46:39.000 

nam szansę na komisjach, przedyskutowywać te projekty, rozpatrywanie tych projektów. 

 

02:46:39.000 --> 02:46:45.700 

Nawet kosztem gdyby się poślizgnąć z terminem, w odpowiedzi można 

 

02:46:45.700 --> 02:46:51.800 

coś tam przesunąć. No trudno teraz dyskutować o szczególnych rozwiązaniach, 

 

02:46:51.800 --> 02:46:57.000 

które sam pod względem prawnym napisane. 

 

02:46:57.000 --> 02:47:02.400 

Na pewno dobrze. Ja tylko mam wątpliwości do samej struktury, koncepcji. 

 

02:47:02.400 --> 02:47:05.400 

Moim zdaniem jest to petycja i jest cel publiczny i powinno 

 

02:47:05.400 --> 02:47:11.200 

się kierować do burmistrza wniosek. Dziękuję. 

 

02:47:11.200 --> 02:47:14.100 

Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem pani radna Elżbieta Musiałek. 

 

02:47:14.100 --> 02:47:20.000 

Panie radny, tak jak zapowiedziałam, że na pewno ja mogę tylko 

 

02:47:20.000 --> 02:47:23.600 

państwa przeprosić, ale w związku z tym, że z aktu prawnego 



 

02:47:23.600 --> 02:47:27.500 

wynika, bo my możemy mieć różne zadania, ale ja się tu 

 

02:47:27.500 --> 02:47:34.900 

też opieram bardzo na naszych radczyniach, więc są bardzo pomocne, 

 

02:47:34.900 --> 02:47:38.300 

więc się te sprawy rozbiegają. Może się pan z tym nie 

 

02:47:38.300 --> 02:47:41.500 

zgadzać lub zgadzać. Uznaliśmy, że to jest wniosek. W 

 

02:47:41.500 --> 02:47:48.800 

związku z tym wnioski rozpatruje się w bardzo no krótkim czasie, 

 

02:47:48.800 --> 02:47:53.600 

tak i trzeba, no zwoływanie sesji nadzwyczajnej, bo taką by 

 

02:47:53.600 --> 02:47:59.500 

trzeba było zrobić do tego wniosku, no tak troszeczkę byłoby 

 

02:47:59.500 --> 02:48:06.300 

mi się wydaje, że nad wyraz, a ta sytuacja jest taka, a nie inna. 

 

02:48:06.300 --> 02:48:12.500 

Ja też uważam, że no może Superkom jest niższą rangą, ale to jest spółka 

 

02:48:12.500 --> 02:48:17.300 

gminna. Tak jak na początku powiedziałem należałoby się, 

 



02:48:17.300 --> 02:48:23.200 

bo jest teraz przygotowane do roku budżetowego 2022. 

 

02:48:23.200 --> 02:48:28.000 

Więc myślę, że stanowisko, czy zajmie burmistrz, czy Superkom, czy 

 

02:48:28.000 --> 02:48:32.900 

też, czy mieszkańcy jeszcze raz napiszą petycje jeżeli pan 

 

02:48:32.900 --> 02:48:37.100 

uważa, że to jest petycja, no to wtedy pewnie będzie rozpatrywana, 

 

02:48:37.100 --> 02:48:40.700 

dostaną jakąś odpowiedź. Ja nie uważam, żeby to było aż 

 

02:48:40.700 --> 02:48:47.100 

taką tutaj, takim problemem. No, bo każda uchwała jest bardzo ważna i każdą 

 

02:48:47.100 --> 02:48:51.200 

należy traktować i przeczytać i się zapoznać. Mieliście 

 

02:48:51.200 --> 02:48:54.900 

państwo bardzo mało czasu, ale proszę nam wierzyć to 

 

02:48:54.900 --> 02:49:02.100 

jest, że tak powiem taka sama uchwała jak była, albo bardzo 

 

02:49:02.100 --> 02:49:08.100 

podobna jeżeli byłaby stosowana przez mieszkańców Borzykowa. Dziękuję. 

 

02:49:08.100 --> 02:49:12.552 



Dziękuję bardzo. Poproszę ad vocem pan radny Jan Rerus. 

 

02:49:17.560 --> 02:49:22.000 

Panie radny włączmy głos. Przepraszam. 

 

02:49:22.000 --> 02:49:25.300 

Dziękuję za głos. Nie chciałem, żeby powstało złe wrażenie. Ja bardzo cenię 

 

02:49:25.300 --> 02:49:32.100 

sobie wypowiedzi naszych pań mecenas, chociaż nie zawsze muszę się 

 

02:49:32.100 --> 02:49:36.944 

zgadać, ale oczywiście są pomocne, bo byłem w tej komisji. Tutaj nie ma żadnej 

 

02:49:36.944 --> 02:49:42.300 

wątpliwości, również cenię sobie bardzo członków komisji na 

 

02:49:42.300 --> 02:49:48.800 

tym, po prostu tylko chodziło mi o to, że radni mieli, no większe 

 

02:49:48.800 --> 02:49:52.700 

szanse na przedyskutowanie wniosków komisji. 

 

02:49:52.700 --> 02:49:55.575 

To wszystko. Tak, będziemy się starać panie radny 

 

02:49:55.575 --> 02:49:58.640 

robić to w miarę możliwości szybko, ale 

 

02:49:58.700 --> 02:49:59.900 

czasami się nie udaje. Dziękuję. 



 

02:49:59.900 --> 02:50:04.000 

Dziękuję. Miejmy nadzieję, że bez potrzeby zwoływania sesji 

 

02:50:04.000 --> 02:50:08.000 

nadzwyczajnej. Pani Krystyna Jagodzińska- Kochaniak. 

 

02:50:08.000 --> 02:50:14.800 

Panie przewodniczący, panie burmistrzu, szanowni radni, w 

 

02:50:14.800 --> 02:50:18.100 

związku z tą dyskusją, która się w tej chwili wywiązała. Mam takie pytanie. 

 

02:50:18.100 --> 02:50:20.400 

Ponieważ ja nie kwestionuje, nie wchodzę w temat, czy 

 

02:50:20.400 --> 02:50:26.500 

to wniosek, czy to jest petycja, z tego wynika, z uzasadnienia, 

 

02:50:26.500 --> 02:50:29.400 

że to nie jest petycja. No ale ja w to nie wnikam, nie 

 

02:50:29.400 --> 02:50:34.035 

będę tego już czytać. Natomiast mam inne bardzo zasadnicze pytanie. 

 

02:50:34.095 --> 02:50:38.755 

Jest teraz okres kiedy mieszkańcy indywidualnie, 

 

02:50:38.755 --> 02:50:46.694 

sołectwa wnosimy swoje wnioski przed pracami dotyczącymi 

 



02:50:46.694 --> 02:50:49.759 

budowy nowego budżetu na 22 rok. 

 

02:50:49.759 --> 02:50:55.590 

I teraz proszę państwa jeżeli sołectwo zgłosi wniosek do gminy, 

 

02:50:55.590 --> 02:51:01.472 

żeby ująć w budżecie na przykład budowę kanalizacji, 

 

02:51:01.472 --> 02:51:08.666 

albo budowę sieci deszczowej do kogo ma ten wniosek wystosować? 

 

02:51:08.666 --> 02:51:14.693 

Do Super- komu, czy do burmistrza, bo on mówi ma kanalizację. 

 

02:51:14.693 --> 02:51:20.821 

Dwa wnioski przepadły tylko dlatego, 

że została zachowana jakaś tam droga administracyjna. 

 

02:51:20.821 --> 02:51:25.638 

Do kogo mieszkańcy w sprawach dotyczących kanalizacji 

 

02:51:25.638 --> 02:51:30.927 

mają pisać wnioski, żeby one zostały ujęte. Jeżeli nawet nie były w Urzędzie, 

 

02:51:30.927 --> 02:51:35.560 

bo zostały przekierowane do Superkomu. To czy Superkom 

 

02:51:35.560 --> 02:51:38.923 

w takim momencie będzie rozpatrywał ten wniosek. 

 



02:51:38.923 --> 02:51:42.740 

Co ja mam powiedzieć, bo ja wiem 

 

02:51:42.800 --> 02:51:46.500 

na pewno, że jeden wniosek w sprawie kanalizacji w gminie, więc 

 

02:51:46.500 --> 02:51:48.414 

do kogo ma być adresowany? 

 

02:51:49.078 --> 02:51:51.800 

Ja odpowiem tu żartem pani radna. 

 

02:51:51.800 --> 02:51:53.181 

Najlepiej do wszystkich. 

 

02:51:53.181 --> 02:51:59.205 

[śmiech] Dobrze. Dobre, dobre. Do programu rządowego. 

 

02:51:59.205 --> 02:52:02.809 

No, bo do kogo mam wysłać ten wniosek? 

 

02:52:02.809 --> 02:52:09.200 

Ja myślę, że tak że na pewno jest odbiorcą takiego wniosku 

 

02:52:09.200 --> 02:52:12.900 

również burmistrz i Rada Miejska są właściwie, bo przecież rada 

 

02:52:12.900 --> 02:52:19.300 

ze środków budżetowych realizacje tego rodzaju inwestycji. 

 

02:52:19.300 --> 02:52:23.145 



Także wydaje mi się, że to jest odpowiedź. Bardzo proszę pan radny Jan Rerus. 

 

02:52:23.145 --> 02:52:29.657 

Ad vocem. Jeszcze zajmę dwie sekundy, ale pani Krystyna Kochanek radna, 

 

02:52:29.657 --> 02:52:33.540 

no tutaj poruszyła bardzo istotną kwestię. To 

 

02:52:33.600 --> 02:52:36.300 

właśnie to o czym mówiła na poprzedniej sesji i na tej 

 

02:52:36.300 --> 02:52:40.700 

sesji. No nie muszę państwa, pamiętają jak rozmawialiśmy o 

 

02:52:40.700 --> 02:52:44.700 

instalacji wodnej, dostawy wody do nieruchomości w szczególności 

 

02:52:44.700 --> 02:52:50.300 

jedno budynkowych te wnioski trafiają do Superkomu, no i pan 

 

02:52:50.300 --> 02:52:53.438 

prezes oczywiście jest za realizacją tych wniosków. 

 

02:52:53.438 --> 02:52:58.874 

Jest ich kilkadziesiąt i nigdy ani razu nie trafiają do gminy, 

 

02:52:58.874 --> 02:53:00.500 

żeby je zrealizować. 

 

02:53:00.500 --> 02:53:07.400 

Pan Superkom zgodnie ze swoją, z zasadami pracy spółki wpisuje 



 

02:53:07.400 --> 02:53:10.800 

coś tam w te zadania, które widzi najpilniejsze, ale tę 

 

02:53:10.800 --> 02:53:13.800 

resztę, których nie ma pieniędzy zostają. Gdyby ten wniosek 

 

02:53:13.800 --> 02:53:18.000 

potraktowano, że trafia do burmistrza, no to do burmistrza i 

 

02:53:18.000 --> 02:53:20.900 

on musi to rozpatrzyć. Wnieść do budżetu to tak ja dzisiaj 

 

02:53:20.900 --> 02:53:27.500 

mieliśmy biegłość do tego zadań. Wnioski wszystkie jeżeli idą do Superkomu, utkwią w 

 

02:53:27.500 --> 02:53:30.600 

Superkomie, nie mówiąc tego w aspekcie, że ktoś je chowa 

 

02:53:30.600 --> 02:53:40.700 

pod stół, tylko... zawsze rozpatrywał pod kątem biznesu swojej spółki i trafnie, a my 

 

02:53:40.700 --> 02:53:46.200 

jesteśmy od tego żebyśmy też trafnie rozpatrywali potrzeby 

 

02:53:46.200 --> 02:53:50.200 

ludzi. Co do tej pory, tego nie mają te wnioski i stąd 

 

02:53:50.200 --> 02:53:54.500 

wydaje mi się, że takie wnioski na przykład o kanalizę, czy o wodę 

 



02:53:54.500 --> 02:54:00.134 

powinny trafiać do "naczelstwa", czyli tych głównych z Superkomu, 

 

02:54:00.134 --> 02:54:04.431 

ale on jest za to odpowiedzialny. Przypomnę na koniec tylko, 

 

02:54:04.431 --> 02:54:11.000 

żeby nie zapominać, że to jest zadanie własne gminy. Zadanie własne gminy. 

 

02:54:11.000 --> 02:54:16.000 

Zadania własne gminy, za zadania własne gminy jest odpowiedzialny 

 

02:54:16.000 --> 02:54:20.100 

tylko i wyłącznie pan burmistrz, no oczywiście rada też, ale realizację 

 

02:54:20.100 --> 02:54:23.500 

tylko i wyłącznie. On może zlecić jakieś tam zadania własne 

 

02:54:23.500 --> 02:54:27.395 

gmin na przykład spółce z o.o., ale nie pozbywa się tych zadań własnych. 

 

02:54:27.395 --> 02:54:31.914 

Dalej jest za nie odpowiedzialny i ja bym w tym kierunku ten, 

 

02:54:31.974 --> 02:54:35.385 

żeby był zadowolony. Tak odpowiedź, no to jest 

 

02:54:35.385 --> 02:54:39.600 

powiedzenie ludziom dziękujemy za złożenie wniosku, czy 

 

02:54:39.600 --> 02:54:43.400 



petycji. Składajcie na drugi rok jeszcze raz. Dziękuję. 

 

02:54:43.400 --> 02:54:47.600 

Dziękuję. Bardzo proszę pan radny Przemysław Mikołajczyk. 

 

02:54:47.600 --> 02:54:52.600 

Pani Krystyno ja pytałem panią Ewę Jurek na komisji i właśnie 

 

02:54:52.600 --> 02:54:56.000 

co robić i gdzie składać? Kto ma składać. Powiedzieli, żeby 

 

02:54:56.000 --> 02:55:00.700 

składać do nich i taka była lekka podpowiedź, liczy się, czy brana też jest pod uwagę 

 

02:55:00.700 --> 02:55:05.700 

ilość podpisów. Ja myślę też i pewnie częstotliwość. 

 

02:55:05.700 --> 02:55:10.900 

Jeszcze tylko chciałem dodać, bo tam w tym opisie było, że 

 

02:55:10.900 --> 02:55:14.300 

nie jest to petycja tylko wniosek, gdyż petycja powinna między 

 

02:55:14.300 --> 02:55:17.600 

innymi dotyczyć podniesienia życia, poziomu życia mieszkańców. No mój boże, a czy 

 

02:55:17.600 --> 02:55:24.000 

budowa kanalizacji i wodociągów nie jest podniesienie poziomu życia mieszkańców? 

 

02:55:24.000 --> 02:55:28.600 

Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem pan rady Sebastian Różycki. 



 

02:55:28.600 --> 02:55:35.100 

Odbiegamy tutaj już od treści wnioskowanej uchwały, ale 

 

02:55:35.100 --> 02:55:39.500 

tylko zasygnalizuje państwu, że na przykład jest wniosek złożony 

 

02:55:39.500 --> 02:55:43.100 

w Superkomie, żeby podłączyć 5 gospodarstw domowych. Koszt na 

 

02:55:43.100 --> 02:55:47.200 

1 gospodarstwo, podłączenie tych kanalizacji to jest 170.000 

 

02:55:47.200 --> 02:55:50.900 

zł na jedno gospodarstwo, no więc dlatego czasami rachunek 

 

02:55:50.900 --> 02:55:56.400 

ekonomiczny tutaj to by mnie prezes spółki i myślę, że 

 

02:55:56.400 --> 02:55:59.300 

już z wnioskiem formalnym też bym chciał zgłosić, żeby 

 

02:55:59.300 --> 02:56:00.700 

przyjść do głosowania. Dziękuję. 

 

02:56:00.700 --> 02:56:07.600 

No 170.000 zł to rzeczywiście taki wymowny przykład, żeby... 

 

02:56:07.600 --> 02:56:14.900 

w drugą stronę. Oczywiście komisja kierowała się opinią prawną, którą 

 



02:56:14.900 --> 02:56:19.800 

uzyskała pani mecenas i tak postąpiła jednogłośnie, więc 

 

02:56:19.800 --> 02:56:23.300 

myślę, że tutaj ta dyskusja może ulec zakończeniu. 

 

02:56:23.300 --> 02:56:27.000 

Więcej głosów do dyskusji nie widzę. Bardzo proszę państwa 

 

02:56:27.000 --> 02:56:31.500 

rannych o oddanie głosu nad drukiem nr 467 w sprawie rozpatrzenia 

 

02:56:31.500 --> 02:56:35.400 

pisma mieszkańców sołectwa Głuszyna, dotyczącego budowy sieci 

 

02:56:35.400 --> 02:56:37.500 

wodociągowej oraz kanalizacji sanitarnej. 

 

02:56:45.562 --> 02:56:50.141 

A pan Przemysław nie głosuje. Tak, a pan radny Wiesław Kołakowski jeszcze. 

 

02:56:50.201 --> 02:56:52.639 

Panie Bartku zamknąć głosowanie, pan radny 

 

02:56:52.700 --> 02:56:56.900 

Przemysław nie będzie głosował. Za 15 radnych. Przeciw dwóch 

 

02:56:56.900 --> 02:57:00.100 

radnych. 2 radnych się wstrzymało. Stwierdzam, że uchwała 

 

02:57:00.100 --> 02:57:03.600 



została przyjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk 

 

02:57:03.600 --> 02:57:10.900 

numer 468. Apel w sprawie zmiany kategorii portu Cigacice w aktualizacji koncepcji 

 

02:57:10.900 --> 02:57:16.500 

Europejskiej sieci transportowej T-T/port trójmodalny o 

 

02:57:16.500 --> 02:57:20.286 

znaczeniu międzynarodowym. Grupa radnych złożyła 

 

02:57:20.286 --> 02:57:22.340 

odpowiednią uchwałę, której treść wydyskutowano 

 

02:57:22.400 --> 02:57:29.000 

w trakcie różnych spotkań i również była państwu radnych zaprezentowana 

 

02:57:29.000 --> 02:57:34.000 

nas wczoraj, w formie mailowej i tutaj z tego co widzę pojawiły się 

 

02:57:34.000 --> 02:57:38.200 

uwagi pani mecenas. Tak panie radny Zbigniew Trompa? 

 

02:57:38.200 --> 02:57:45.300 

Dobrze trzeba będzie jeszcze zgłosić konkretnie, bo ja 

 

02:57:45.300 --> 02:57:51.600 

tak nie do końca rozumiem coś tutaj na żółto pogrubione, ale nie 

 

02:57:51.600 --> 02:57:53.800 

do końca, dla mnie to jest jasne. Bardzo proszę pan burmistrz 



 

02:57:53.800 --> 02:57:55.300 

Wojciech Sołtys, ale to za chwilkę. 

 

02:57:55.300 --> 02:58:01.417 

Szanowni państwo, ja tylko króciutko, chcę powiedzieć to co na początku sesji. 

 

02:58:01.417 --> 02:58:06.272 

Proszę państwa abyście też ten apel podjęli, Mam nadzieję, że jednogłośnie. 

 

02:58:06.272 --> 02:58:11.524 

Zależy nam na tym, aby pokazać, że obecnie samorząd wspiera 

 

02:58:11.524 --> 02:58:16.400 

realizację zadania związanego z wykorzystaniem rzeki Odry, odrzańskiej 

 

02:58:16.400 --> 02:58:22.300 

drogi wodnej i chcieli byśmy, aby port w Cigacicach był 

 

02:58:22.300 --> 02:58:25.700 

zaznaczony na tej mapie jako organizacja, która ze strony 

 

02:58:25.700 --> 02:58:29.132 

samorządu ma pełne wsparcie przy realizacji, 

 

02:58:29.132 --> 02:58:31.840 

jak tylko tak krótko myślę, że pan Zbigniew coś powie 

 

02:58:31.900 --> 02:58:39.400 

więcej, no te spotkania, w których ostatnio też uczestniczyliśmy ukazało chęci 

 



02:58:39.400 --> 02:58:45.174 

z naszej strony i cieszę się, że osoby zaproszone przeze mnie z zewnątrz 

 

02:58:45.234 --> 02:58:51.025 

to dostrzegły i to jest jeszcze pewnym krokiem naprzód, 

 

02:58:51.025 --> 02:58:53.600 

a ja w tej chwili po prostu już muszę państwa opuścić. 

 

02:58:53.600 --> 02:58:56.100 

Dziękuję i do zobaczenia. Do widzenia. 

 

02:58:56.100 --> 02:59:00.700 

Dziękuję. Bardzo proszę pan radny Zbigniew Trompa. Panie 

 

02:59:00.700 --> 02:59:02.700 

radny bardzo proszę. 

 

02:59:02.700 --> 02:59:10.100 

Panie przewodniczący, burmistrzu, Wysoka Rado, ja tak kilka słów odnośnie tych zmian, 

 

02:59:10.100 --> 02:59:15.800 

które tutaj nasza pani radczyni naniosła. Ja się z częścią 

 

02:59:15.800 --> 02:59:22.200 

z nich nie zgadzam z tego względu, że zarówno apel jak i uzasadnienie mówi o 

 

02:59:22.200 --> 02:59:27.000 

dwóch różnych dokumentach, bo czym innym jest koncepcja Europejskiej 

 

02:59:27.000 --> 02:59:31.400 



Sieci Transportowej ten-t i to jest dokument nadrzędny, nad 

 

02:59:31.400 --> 02:59:35.400 

którą dyskutują ministrowie infrastruktury wszystkich krajów 

 

02:59:35.400 --> 02:59:41.500 

europejskich i to jest..., a drogą do niego jest z 

 

02:59:41.500 --> 02:59:46.100 

kolei analiza pt. "organizacja 

 

02:59:46.100 --> 02:59:49.200 

portów rzecznych ładunkowych na Odrzańskiej drodze wodnej", 

 

02:59:49.200 --> 02:59:53.400 

którą wykonał Urząd Morski w Szczecinie na zlecenie zarządu 

 

02:59:53.400 --> 02:59:58.700 

portów morskich Szczecin Świnoujście. Więcej te jakby zaznaczenia, 

 

02:59:58.700 --> 03:00:04.600 

podkreślenie, że to jest pewna niekonsekwencja, koncepcja i 

 

03:00:04.600 --> 03:00:10.600 

analiza dla mnie nie mają sensu, bo tak jak powiedziałem dyskutowaliśmy 

 

03:00:10.600 --> 03:00:17.000 

to i tutaj jestem przekonany, że wszyscy wnoszący wiedzą, 

 

03:00:17.000 --> 03:00:23.200 

że chodzi, właśnie o dwa różne dokumenty i w tym zakresie zarówno 



 

03:00:23.200 --> 03:00:29.806 

apel jak i uzasadnienie jest spójne, więc tego proszę aby nie brać... 

 

03:00:29.806 --> 03:00:34.173 

Rozumiem. Panie radny, to są tylko zmiany, aha teraz rozumiem, teraz na żółto jest 

 

03:00:34.173 --> 03:00:36.351 

podkreślone coś co powinnyśmy zmienić, a nie zmieniła... 

 

03:00:36.351 --> 03:00:41.200 

Tak. Taka była intencja pani radczyni, że jest nie konsekwentna 

 

03:00:41.200 --> 03:00:46.100 

w dokumencie, że raz dokument nazywany jest koncepcją, a raz analizą, więc jeszcze 

 

03:00:46.100 --> 03:00:49.700 

raz podkreślam, że są dwa różne dokumenty. Koncepcja to 

 

03:00:49.700 --> 03:00:54.400 

jest ten dokument ogólnoeuropejski. Natomiast analiza to 

 

03:00:54.400 --> 03:00:58.500 

jest to co zostało wykonane w Polsce i w obydwu tych dokumentach będą. My 

 

03:00:58.500 --> 03:01:03.600 

oczywiście chcemy aby ta zmiana nastąpiła. Czyli trzeba zacząć 

 

03:01:03.600 --> 03:01:09.000 

od lokalizacji portów rzecznych i to jest to o czym wspominał tutaj 

 



03:01:09.000 --> 03:01:17.200 

pan burmistrz. Ta analiza była wykonana w roku 2018 i 

 

03:01:17.200 --> 03:01:23.300 

wówczas samorząd tutaj nasz sulechowski był zainteresowany tym 

 

03:01:23.300 --> 03:01:26.800 

aby w ogóle ten port w jakiś tam sposób występował. Trudno 

 

03:01:26.800 --> 03:01:29.800 

się też temu dziwić, port nie należał wtedy do gminy, nie 

 

03:01:29.800 --> 03:01:35.900 

było wiadomo w jakie ręce ostatecznie trafi, więc został 

 

03:01:35.900 --> 03:01:41.500 

w ten sposób potraktowany, że przypisano mu tylko dostęp dwóch dróg i 

 

03:01:41.500 --> 03:01:46.900 

na tej zasadzie jako dokument tutaj polski trafił później 

 

03:01:46.900 --> 03:01:53.200 

do Ministerstwa Infrastruktury i później w całej koncepcji Ogólnoeuropejskiej 

 

03:01:53.200 --> 03:01:56.900 

tak zostało to przyjęte. To właśnie tutaj swoimi działaniami chcieli byśmy zmienić. 

 

03:01:56.900 --> 03:02:02.800 

I to jest jedna rzecz, natomiast faktycznie uzasadnienie jest 

 

03:02:02.800 --> 03:02:06.900 



obszerne i tam wkradł się błąd i pojawia się zapis, zarząd 

 

03:02:06.900 --> 03:02:12.700 

gminy to jest błędne sformułowanie oczywiście. 

 

03:02:12.700 --> 03:02:17.600 

Trzeba to zamienić zgodnie z sugestią pani radczyni na 

 

03:02:17.600 --> 03:02:22.300 

gminach Sulechów i tutaj jak najbardziej bardzo bym prosił 

 

03:02:22.300 --> 03:02:25.400 

wszystkich wnioskodawców żebyście wyrazili zgodę, żeby 

 

03:02:25.400 --> 03:02:29.900 

w takiej formie ten dokument mógł zostać przegłosowany. Ja 

 

03:02:29.900 --> 03:02:35.400 

czytając to pierwszy raz, jeszcze też zauważyłam literówkę w 

 

03:02:35.400 --> 03:02:40.100 

paragrafie trzecim, punkt czwarty, mówimy apel zostaje przekazany 

 

03:02:40.100 --> 03:02:43.900 

dowództwu jednostki wojskowej. Dramatycznie będzie jeżeli 

 

03:02:43.900 --> 03:02:48.700 

oczywiście zapiszemy dowódców jednostki, więc chodzi tylko 

 

03:02:48.700 --> 03:02:51.300 

o zwykłą literówkę. Także tyle z mojej strony. Dziękuję bardzo. 



 

03:02:51.300 --> 03:02:56.900 

Dziękuję. Jak rozumiem pan radny zgłosił dwie zmiany, tak? Żeby w paragrafie 

 

03:02:56.900 --> 03:03:00.400 

trzecim uchwały.. 

 

03:03:00.400 --> 03:03:05.000 

Tak. W paragrafie czwartym zamieniamy 

 

03:03:05.000 --> 03:03:14.600 

słowo dowództwo na dowództwu i później w uzasadnieniu, tam akapit się 

 

03:03:14.600 --> 03:03:18.300 

zaczyna od zarząd gminy Sulechów, a trzeba to zmienić na gmina Sulechów. 

 

03:03:18.300 --> 03:03:22.300 

Rozumiem. Dziękuję to są dwie 

 

03:03:22.300 --> 03:03:28.300 

zmiany zgłoszone przez radnego. Pani mecenas to jest jedna 

 

03:03:28.300 --> 03:03:32.900 

zmiana do uzasadnienia, jedna zmiana do treści apelu, czy musimy je głosować? 

 

03:03:32.900 --> 03:03:34.600 

Musimy chyba tak? 

 

03:03:34.600 --> 03:03:38.776 

Proszę przegłosować. Ja jeśli mogę panie przewodniczący to 

 



03:03:38.776 --> 03:03:44.897 

uczestniczyłam w uchwałach, ja parafowałam ten apel panie radny Trompa, 

 

03:03:44.897 --> 03:03:49.021 

zaznaczyłam to ponieważ nie znając, dzisiaj on tu trafił, 

 

03:03:49.021 --> 03:03:54.079 

nie znając merytoryki wskazywałam na ilość tych pojęć. 

 

03:03:54.079 --> 03:03:57.986 

Pan wybaczy, ja nie mówiłam, że to trzeba zmienić tylko wątpliwości. 

 

03:03:57.986 --> 03:04:01.899 

Natomiast na pewno trzeba zmienić zarząd gminy i ta literówka. 

 

03:04:01.899 --> 03:04:06.800 

Także bardzo proszę przegłosować. Rozumiem. Czy możemy łącznie? 

 

03:04:06.800 --> 03:04:11.500 

Tak. Myślę, że tak. Nie ma tu przeciwwskazań. 

 

03:04:11.500 --> 03:04:14.100 

Jeżeli państwo radni nie mają nic przeciwko temu to byśmy 

 

03:04:14.100 --> 03:04:17.500 

przegłosowali te zmiany zgłoszone przez pana radnego łącznie, tak? 

 

03:04:17.500 --> 03:04:23.000 

Czyli tak. W paragrafie trzecim apelu, tak? 

 

03:04:23.000 --> 03:04:31.700 



Dowództwo zmieniamy na dowództwu i z uzasadnieniu słowo 

 

03:04:31.700 --> 03:04:35.800 

zarząd gminy zmieniamy na gmina Sulechów. Zarząd gminy Sulechów 

 

03:04:35.800 --> 03:04:37.300 

na gmina Sulechów, tak i to są te dwie. 

 

03:04:37.300 --> 03:04:41.100 

Tak dokładnie. Panie Bartku. 

 

03:04:41.100 --> 03:04:47.500 

Czy możemy autopoprawki przegłosować, łącznie? 

 

03:04:47.500 --> 03:04:52.047 

Tak. Panie przewodniczący tylko poproszę 

mi dać sekundkę, abym mógł wpisać dokładnie. 

 

03:05:18.513 --> 03:05:21.700 

Panie przewodniczący mogę uruchomić. 

 

03:05:21.700 --> 03:05:29.196 

To bardzo proszę uruchomić, a państwa radnych 

o oddanie głosu nad autopoprawkami do apelu. 

 

03:05:41.769 --> 03:05:48.800 

Radny Sebastian Różycki? Opuścił. 

 

03:05:50.650 --> 03:05:52.200 

Pan radny ja nie widzę. 

 



03:05:52.200 --> 03:05:53.600 

Czy pan radny jest obecny? 

 

03:05:53.600 --> 03:05:55.200 

Napisał na czacie, że opuszcza. 

 

03:05:55.200 --> 03:06:01.800 

Aha. Dobrze. Bardzo proszę panie Bartku zamknąć głosowanie i 

 

03:06:01.800 --> 03:06:08.000 

zaktualizujemy kworum. Bardzo proszę państwa radnych o 

 

03:06:08.000 --> 03:06:13.800 

potwierdzenie kworum i przejdziemy do głosowania uchwały wraz 

 

03:06:13.800 --> 03:06:16.800 

z auto poprawką. Panie Bartku jakie kworum jest? 19 radnych teraz, tak? 

 

03:06:16.800 --> 03:06:24.000 

Panie przewodniczący, tak to by była sytuacja idealna, ale 

 

03:06:24.000 --> 03:06:26.500 

na razie mam tylko potwierdzonych 16 obecności. 

 

03:06:26.500 --> 03:06:30.200 

Kto jeszcze nie potwierdził? 

 

03:06:30.200 --> 03:06:35.200 

w tym momencie 18. Nie potwierdził pan Piotr Bodnar jeszcze. 

 

03:06:35.200 --> 03:06:39.200 



Panie Piotrze bardzo proszę. Dziękuję już mamy 19 obecnych. 

 

03:06:39.200 --> 03:06:44.500 

Przypominam o tych naszych kamerach, żeby nikt nie miał 

 

03:06:44.500 --> 03:06:47.700 

wątpliwości jak głosujemy to jesteśmy obecni. Ja rozumiem, że 

 

03:06:47.700 --> 03:06:50.600 

na sekundkę można gdzieś tam włączyć kamerę i na chwilę wyjść. 

 

03:06:50.600 --> 03:06:54.100 

Tak na sesji też się dzieje, ale jak głosujemy to powinno 

 

03:06:54.100 --> 03:07:01.200 

jednak to być włączone. Zatem przejdźmy do głosowania. Druku numer 468. 

 

03:07:01.200 --> 03:07:05.400 

To jest apelu w sprawie zmiany kategorii portu Cigacice w aktualizacji koncepcji 

 

03:07:05.400 --> 03:07:09.600 

Europejskiej Sieci Transportowej T-T/ portu trójmodalnym o znaczeniu 

 

03:07:09.600 --> 03:07:14.300 

międzynarodowym wraz z poprawkami, które zostały przyjęte przed 

 

03:07:14.300 --> 03:07:16.800 

chwilą. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

 

03:07:16.800 --> 03:07:27.400 

swoich urządzeniach. Dziękuję. 



 

03:07:27.400 --> 03:07:30.800 

Za 19 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

03:07:30.800 --> 03:07:37.200 

Przechodzimy do punktu 7 interpelacje i zapytania radnych. 

 

03:07:37.200 --> 03:07:43.600 

Bardzo proszę pan radny Przemysław Pokład. 

 

03:07:43.600 --> 03:07:55.000 

Dziękuję. Ja jeszcze wrócę tutaj do tematu, bo kolega Przemek Mikołajczyk wszczął 

 

03:07:55.000 --> 03:07:58.100 

dyskusję na temat tego skrzyżowania o ruchu okrężnym. Ja rozumiem, 

 

03:07:58.100 --> 03:08:03.700 

że dzisiaj podjęliśmy uchwałę gdzie są pieniążki przeznaczone na projekt 

 

03:08:03.700 --> 03:08:08.600 

tego skrzyżowania, ale to nie oznacza, że będziemy to 

 

03:08:08.600 --> 03:08:13.000 

budować na 100%. Tak? To z tym ruchem okrężnym i możemy jeszcze podjąć 

 

03:08:13.000 --> 03:08:16.700 

dyskusję. Jeżeli tak no to bym prosił, nie wiem czy jakieś 

 

03:08:16.700 --> 03:08:20.274 

spotkanie, czy to moja komisja zrobi, żebyśmy mogli wtedy dalej 

 



03:08:20.274 --> 03:08:23.140 

dyskutować. Tak panie Piotrze? 

 

03:08:23.200 --> 03:08:28.300 

Jeżeli jest taka możliwość oczywiście. To 

 

03:08:28.300 --> 03:08:32.900 

zrozumiałem tylko proszę mi to potwierdzić i doszła do 

 

03:08:32.900 --> 03:08:37.100 

mnie informacja, że klienci z naszej gminy nie są przyjmowani 

 

03:08:37.100 --> 03:08:42.300 

do Izby Wytrzeźwień, czy to jest prawda? 

 

03:08:42.300 --> 03:08:44.900 

A jeżeli tak to dlaczego? Dziękuję bardzo. 

 

03:08:44.900 --> 03:08:52.700 

Dziękuję. 

 

03:08:52.700 --> 03:08:56.400 

Bardzo proszę. Przepraszam, bo tu mi teraz zgłaszają się 

 

03:08:56.400 --> 03:09:00.704 

sms-ami do głosu. Chwila. Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

03:09:00.704 --> 03:09:02.289 

Zamyślenia chyba. 

 

03:09:02.289 --> 03:09:07.400 



Dziękuję. Co więcej Przemku, ja uważam, że kilka rzeczy się na to składa, 

 

03:09:07.400 --> 03:09:14.700 

żeby zrobić spotkanie z przedstawicielami chyba służb ale wszystkich, a to w dwóch kwestiach. 

 

03:09:14.700 --> 03:09:19.100 

Kobiety jeszcze chciałbym zapytać panie przewodniczący. Jeśli 

 

03:09:19.100 --> 03:09:22.700 

mieszkańcy zabrali głos w sprawie ograniczenia sprzedaży alkoholu. 

 

03:09:22.700 --> 03:09:26.200 

To co my robimy w takim razie. Czy my wdrażamy procedury zgodnie 

 

03:09:26.200 --> 03:09:29.800 

z ustawą i wysyłamy pismo w tym miesiącu do dowództwa naszej 

 

03:09:29.800 --> 03:09:34.800 

jednostki wojskowej i w przyszłym miesiącu procedujemy uchwałę, czy też nie. 

 

03:09:34.800 --> 03:09:39.000 

Panie Piotrze może od razu odpowiem, tak? 

 

03:09:39.000 --> 03:09:45.400 

Wyniki tych konsultacji zarówno państwu radnym jak i panu 

 

03:09:45.400 --> 03:09:49.300 

burmistrzowi. Myślę, że pan burmistrz stosownie do tych 

 

03:09:49.300 --> 03:09:53.800 

procedur przygotuje nam uchwalę, chyba że chcecie, żeby to zrobił przewodniczący 



 

03:09:53.800 --> 03:09:57.100 

i biuro rady tak. Nie zastanawiałem się jeszcze powiem szczerze. 

 

03:09:57.100 --> 03:10:02.900 

Tylko chodzi mi o to, że tak jak pani 

radczyni wspomniała chyba w zeszłym miesiącu jest 

 

03:10:02.900 --> 03:10:08.900 

procedura określona w ustawie i chyba musimy się do niej 

 

03:10:08.900 --> 03:10:13.900 

zastosować, a zatem jakieś pismo do dowództwa naszej jednostki 

 

03:10:13.900 --> 03:10:18.500 

wojskowej potem projekt uchwały. W związku z tym Przemku myślę, 

 

03:10:18.500 --> 03:10:23.100 

że w ramach komisji przy okazji możemy mówić zarówno być 

 

03:10:23.100 --> 03:10:27.000 

może ten projekt uchwały ograniczający sprzedaż alkoholu. Być 

 

03:10:27.000 --> 03:10:31.500 

może raz jeszcze ulicę Warszawską, skrzyżowanie. Być może 

 

03:10:31.500 --> 03:10:36.000 

jeszcze temat z Izbą Wytrzeźwień, którą ja ci mogę potwierdzić 

 

03:10:36.000 --> 03:10:39.800 

dzisiaj, że problem i to pytanie jest zasadne. Mimo, że w 



 

03:10:39.800 --> 03:10:46.300 

miesiącu wrześniu kwota została przeznaczona, gdzieś tam. 

 

03:10:46.300 --> 03:10:54.000 

Także to tyle. Dziękuję. 

 

03:10:54.000 --> 03:11:00.300 

Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji jeszcze ad vocem pan radny 

 

03:11:00.300 --> 03:11:02.249 

Przemysław Pokład. 

 

03:11:02.249 --> 03:11:07.289 

No dobrze to Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska, 

 

03:11:07.289 --> 03:11:10.827 

byłaby taką wiodącą komisją, ale uważam że to są tak ważne tematy, 

 

03:11:10.827 --> 03:11:12.887 

że na tym spotkaniu, nie mówmy komisja, a spotkanie. 

 

03:11:14.600 --> 03:11:19.100 

Ja jako organizator, jako nasza komisja jako organizatora, żeby w to włączyła 

 

03:11:19.100 --> 03:11:22.000 

się jak największa rzesza i ilość rady, żeby wszyscy wzięli 

 

03:11:22.000 --> 03:11:26.600 

radni w tym udział, żeby później już dyskutować pewne tematy 

 



03:11:26.600 --> 03:11:30.100 

i żeby nie było później rozmów i dyskusji w późniejszym czasie. 

 

03:11:30.100 --> 03:11:31.991 

Dziękuję bardzo. 

 

03:11:33.200 --> 03:11:38.200 

Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji. Przechodzimy do 

 

03:11:38.200 --> 03:11:41.300 

kolejnego punktu. Zapytania sołtysów i mieszkańców Gminy Sulechów 

 

03:11:41.300 --> 03:11:46.800 

i tutaj mam zgłoszenie. 

 

03:11:46.800 --> 03:11:52.100 

Pan mieszkaniec teraz Roman Wilczyński i również pan mieszkaniec 

 

03:11:52.100 --> 03:11:56.800 

pan burmistrz Marcin Górzny mi się tutaj sms-em zgłosili. 

 

03:11:56.800 --> 03:12:01.800 

Bardzo proszę państwa mieszkańców o zajęcie głosu. 

 

03:12:01.800 --> 03:12:05.000 

Ewentualnie jeżeli sołtysi są to proszę również o informację 

 

03:12:05.000 --> 03:12:07.648 

nie wiem na czacie, że ktoś z państwa sołtysów chce 

 

03:12:07.648 --> 03:12:10.740 



zabrać głos w tym punkcie, a na razie mieszkaniec 

 

03:12:10.800 --> 03:12:12.100 

Roman Wilczyński. Bardzo proszę. 

 

03:12:12.100 --> 03:12:16.800 

Dziękuję panie przewodniczący, panie burmistrzu, wysoka rado, ja mam pytanie 

 

03:12:16.800 --> 03:12:22.300 

do burmistrza, bo coraz częściej mnie tutaj atakują mieszkańcy działek, 

 

03:12:22.300 --> 03:12:28.100 

gdzie gmina sprzedała działki i jest droga i stoi słup w środku 

 

03:12:28.100 --> 03:12:32.000 

drogi i cały czas mnie atakują, co tam dalej, no bo jak zaczną 

 

03:12:32.000 --> 03:12:35.600 

się grodzić to w końcu nie będzie przejazdu, bo na środku 

 

03:12:35.600 --> 03:12:37.400 

drogi stoi słup. Dziękuję. 

 

03:12:37.400 --> 03:12:43.000 

Dziękuję. Pan Marcin Górzny. Bardzo proszę. 

 

03:12:43.000 --> 03:12:47.400 

Panie przewodniczący, Wysoka Rado mam nadzieję, że jestem 

 

03:12:47.400 --> 03:12:50.500 

słyszalny. Proszę o potwierdzenie. 



 

03:12:50.500 --> 03:12:53.100 

Słyszymy. 

 

03:12:53.100 --> 03:12:57.800 

Chciałem się odnieść do sytuacji, która miała miejsce na 

 

03:12:57.800 --> 03:13:03.300 

ostatniej sesji rady miejskiej. Pozwoliłem sobie wystąpić na 

 

03:13:03.300 --> 03:13:09.800 

tej sesji jako mieszkaniec i krótko zabrać głos w temacie, 

 

03:13:09.800 --> 03:13:17.600 

który mnie bardzo bolał. W odpowiedzi jak się potem okazało 

 

03:13:17.600 --> 03:13:21.100 

dwóch radnych zabrało głos. Dużo powiedziało. Ja oczywiście miałem 

 

03:13:21.100 --> 03:13:25.200 

możliwości ustosunkowania się do tego co od nich usłyszałem, dlatego 

 

03:13:25.200 --> 03:13:30.300 

pozwolę sobie na dzisiejszej sesji możliwie jak to tylko 

 

03:13:30.300 --> 03:13:35.100 

będzie najkrócej na ten temat kilka słów powiedzieć. 

 

03:13:35.100 --> 03:13:42.200 

Panie radny Rerus, panie radny Rakowski chciałbym, żebyśmy 

 



03:13:42.200 --> 03:13:45.500 

tą sytuację wyjaśnili sobie możliwie jak najszybciej, bo 

 

03:13:45.500 --> 03:13:49.600 

to nam po prostu ułatwi i usprawni dyskusję. Ja w 

 

03:13:49.600 --> 03:13:58.400 

tym punkcie sesji, czyli zapytania sołtysów i mieszkańców występuje 

 

03:13:58.400 --> 03:14:02.300 

jako mieszkaniec Gminy Sulechów. Mieszkaniec Sulechowa którym 

 

03:14:02.300 --> 03:14:12.500 

jestem i zakładam nie macie prawa podważać tego faktu i 

 

03:14:12.500 --> 03:14:16.200 

bardzo bym prosił żebym w taki sposób był przez was traktowany, 

 

03:14:16.200 --> 03:14:19.800 

jako mieszkaniec, jako wyborca, być może jako wasz wyborca, 

 

03:14:19.800 --> 03:14:23.900 

który zadaje wam pytania i chciałby po prostu uzyskać na 

 

03:14:23.900 --> 03:14:31.700 

nie odpowiedzi, możliwie merytoryczne, krótkie, spójne, rzeczowe 

 

03:14:31.700 --> 03:14:36.300 

i na temat. Weźcie przykład z pana burmistrza, który jeśli 

 

03:14:36.300 --> 03:14:39.600 



ma zadawane pytania czy przeze mnie, czy radnych, czy przez mieszkańców, 

 

03:14:39.600 --> 03:14:43.800 

sołtysów to właśnie w taki sposób odpowiada. Ja byłem troszeczkę 

 

03:14:43.800 --> 03:14:48.000 

zdziwiony, że obydwaj panowie radni, pan radny Rerus i pan 

 

03:14:48.000 --> 03:14:54.800 

Rakowski zajęli głos w punkcie odpowiedzi na zapytania mieszkańców. 

 

03:14:54.800 --> 03:14:59.600 

No tej odpowiedzi jakby nie uzyskałem. Natomiast w zamian 

 

03:14:59.600 --> 03:15:05.100 

usłyszeliśmy kilkunastu minutowe wywody, które moim zdaniem 

 

03:15:05.100 --> 03:15:10.700 

w tym punkcie sesji paść nie powinny. Natomiast przechodząc do 

 

03:15:10.700 --> 03:15:14.600 

meritum, bo ja nosiłem rzeczy, przygotowałem też po komplecie pytań 

 

03:15:14.600 --> 03:15:18.900 

dla jednego i dla drugiego radnego i za chwilę je zadam. Natomiast 

 

03:15:18.900 --> 03:15:22.000 

chciałem też jasno powiedzieć, że naprawdę poczułem się 

 

03:15:22.000 --> 03:15:26.900 

troszeczkę dotknięty tymi słowami. Myślę, że każdy mieszkaniec 



 

03:15:26.900 --> 03:15:32.000 

Gminy słysząc takie słowa ze strony radnych uznałby to 

 

03:15:32.000 --> 03:15:36.000 

za, nie wiem nie takt, jakieś niewłaściwe zachowanie. 

 

03:15:36.000 --> 03:15:40.500 

Rzecz troszeczkę przyznacie panowie radni Rerus z Rakowskim 

 

03:15:40.500 --> 03:15:46.500 

niedopuszczalną. Ja zdaję sobie sprawę, że chcielibyście pewnie 

 

03:15:46.500 --> 03:15:51.000 

wpływać na to kto wam zadaję pytania. 

 

03:15:51.000 --> 03:15:55.200 

Kto się pojawia na sesjach. Natomiast jest to moje prawo 

 

03:15:55.200 --> 03:15:59.400 

jako mieszkańca i bardzo bym prosił żebyście tego prawa 

 

03:15:59.400 --> 03:16:03.900 

w moim przypadku, a także żadnego innego mieszkańca nie 

 

03:16:03.900 --> 03:16:08.300 

kontestowali, nie podważali. No i nie zwracali się w 

 

03:16:08.300 --> 03:16:12.700 

ten sposób, bo to jest po prostu nieeleganckie i nieładne. Dla mnie 

 



03:16:12.700 --> 03:16:21.000 

niedopuszczalną rzeczą, która padła ze słów radnego Rerusa, radnego z 

 

03:16:21.000 --> 03:16:24.800 

wieloletnim doświadczeniem to jest wyzywanie mieszkańca do ustosunkowania 

 

03:16:24.800 --> 03:16:30.400 

się na piśmie na żądanie pana radnego do pewnych rzeczy. 

 

03:16:30.400 --> 03:16:33.900 

Wyznaczanie mu terminów. Tutaj padł termin tygodniowy. 

 

03:16:33.900 --> 03:16:39.400 

Też pierwszy raz się spotkałem chyba w historii samorządu w 

 

03:16:39.400 --> 03:16:43.500 

Polsce z taką z taką praktyką i przyznam szczerze, że 

 

03:16:43.500 --> 03:16:50.300 

byłem mocno tym zdziwiony. Panie radny Rerus, panie radny 

 

03:16:50.300 --> 03:16:55.800 

Rakowski cały czas w Polsce jest tak, że to mieszkańcy wybierają 

 

03:16:55.800 --> 03:17:02.600 

radnych, a nie na odwrót i to mieszkańcy mogą zadawać radnym 

 

03:17:02.600 --> 03:17:06.900 

pytania i ja z tego prawa korzystam. 

 

03:17:06.900 --> 03:17:16.400 



Przechodzę, żeby już może nie przedłużać do tych pytań, a 

 

03:17:16.400 --> 03:17:20.300 

będę oczywiście nawiązywał do tych słów, które obydwaj radni 

 

03:17:20.300 --> 03:17:24.300 

na sesji poprzedniej wypowiedzieli. Zaintrygował mnie pan 

 

03:17:24.300 --> 03:17:30.100 

radny Rerus, ponieważ zdefiniował moje wystąpienie na 

 

03:17:30.100 --> 03:17:36.900 

poprzedniej sesji w sposób niejednoznaczny, trzy razy pan 

 

03:17:36.900 --> 03:17:40.600 

o tym wspomniał. Na początku, w trakcie i na koniec swojej 

 

03:17:40.600 --> 03:17:45.700 

dyskusji, mówiąc o portalach społecznościowych, na których 

 

03:17:45.700 --> 03:17:50.100 

pojawiły się jakieś wpisy. Ja przyznam szczerze jestem tym 

 

03:17:50.100 --> 03:17:53.700 

nieco zdziwiony i zaintrygowany, dlatego chciałbym, żeby 

 

03:17:53.700 --> 03:17:58.500 

mi pan odpowiedział na dzisiejszej sesji na takie oto 

 

03:17:58.500 --> 03:18:04.400 

pytanie. Jakie portale społecznościowe, które ma pan na 



 

03:18:04.400 --> 03:18:11.100 

myśli. Nie wiem jakieś fanpage, strony działająca w 

 

03:18:11.100 --> 03:18:15.000 

ramach tych portali albo serwisów, bo wspomniał pan również w 

 

03:18:15.000 --> 03:18:20.500 

swojej wypowiedzi, że ja pana z kimś mylę, pan profilu na 

 

03:18:20.500 --> 03:18:24.500 

takim portalu nie posiada. Kiedyś chciał założyć, ale 

 

03:18:24.500 --> 03:18:27.400 

ostatecznie nie założył, bo woli dyskusję face to face. 

 

03:18:27.400 --> 03:18:33.200 

No to też moje drugie pytanie skąd pan ma wiedzę o jakiś 

 

03:18:33.200 --> 03:18:36.200 

portalach, na których pojawiają się rzekomo informacje, skoro 

 

03:18:36.200 --> 03:18:44.600 

pan nie posiada profilu takowego, a zakładam, że bardzo często, 

 

03:18:44.600 --> 03:18:50.100 

że pewne treści odczytać taki portal, taki profil należy 

 

03:18:50.100 --> 03:18:53.900 

posiadać. Ja przyznam szczerze posiadam. Nie korzystam może 

 



03:18:53.900 --> 03:18:59.000 

jakoś szczególnie często. Natomiast nie trafiłem na żadne 

 

03:18:59.000 --> 03:19:03.700 

informacje na mój temat w tej przestrzeni internetowej, dlatego 

 

03:19:03.700 --> 03:19:08.300 

prosiłbym o doprecyzowanie co pan miał na myśli i w jaki 

 

03:19:08.300 --> 03:19:11.000 

sposób na trafił pan no trafił na te informacje, bo to 

 

03:19:11.000 --> 03:19:17.900 

nie bardzo zaintrygowało. Wspomniał pan również chwilę potem, 

 

03:19:17.900 --> 03:19:25.500 

że głos zabiera pan wyłącznie jako radny na sesjach i 

 

03:19:25.500 --> 03:19:30.500 

na komisjach. Działa też w ramach innych funkcji, jako prezes spółdzielni 

 

03:19:30.500 --> 03:19:35.700 

mieszkaniowej. No to ja bym chciał panie radny Rerus, żeby 

 

03:19:35.700 --> 03:19:42.000 

mi pan podał to zakładam na przyszłą sesję, taką informację na 

 

03:19:42.000 --> 03:19:46.500 

ilu komisjach tych takich stacjonarnych przed sesyjnych, tych 

 

03:19:46.500 --> 03:19:51.000 



stałych brał pan udział i ile tych komisji od początku sesji, 

 

03:19:51.000 --> 03:19:57.800 

od początku tej kadencji się odbyło. Mam również pytania do 

 

03:19:57.800 --> 03:20:02.100 

pana radnego Rakowskiego, który w trakcie dyskusji włączył 

 

03:20:02.100 --> 03:20:12.900 

się do no właśnie do tego porządku obrad ze swoją przemową i 

 

03:20:12.900 --> 03:20:17.200 

powiedział rzecz, która dla mnie jest no bardzo mocno zastanawiająca, Użył pan takich 

 

03:20:17.200 --> 03:20:23.200 

słów, że nie mam za mało lat, jestem zbyt młodą osobą i 

 

03:20:23.200 --> 03:20:28.100 

zbyt krótko mieszkam w Sulechowie, żeby się wypowiadać i zadawać 

 

03:20:28.100 --> 03:20:32.900 

pytania radnym i troszeczkę więcej powinienem tego doświadczenia 

 

03:20:32.900 --> 03:20:37.100 

nabrać i więcej wiedzy mieć. Zdziwiłem się, że w ogóle można 

 

03:20:37.100 --> 03:20:40.300 

w tej chwili w taki sposób podchodzić do mieszkańców i 

 

03:20:40.300 --> 03:20:45.400 

warunkować i ograniczać możliwość zadawania pytań osobom 



 

03:20:45.400 --> 03:20:50.700 

na przykład młodym. Też bardzo mnie pan zaintrygował, więc 

 

03:20:50.700 --> 03:20:55.300 

chciałbym żeby mi pan odpowiedział na pytanie w pana odczuciu 

 

03:20:55.300 --> 03:20:59.900 

jaki wiek predestynuje mieszkańca do wypowiadania się 

 

03:20:59.900 --> 03:21:02.700 

na sesjach. Dobrze by było, żeby pan określił go, no nie 

 

03:21:02.700 --> 03:21:07.500 

wiem w latach może na przykład, tak? I ile lat musiałbym mieć, żeby 

 

03:21:07.500 --> 03:21:12.700 

zadać panu pytanie na sesji i no drugi wątek w tym samym 

 

03:21:12.700 --> 03:21:16.700 

temacie. Jaki staż jako mieszkaniec Gminy Sulechów musiałbym 

 

03:21:16.700 --> 03:21:20.600 

mieć, ile lat tutaj mieszkać, żeby móc zadawać panu, czy 

 

03:21:20.600 --> 03:21:27.200 

panu radnemu Rerusowi pytania. Kolejny wątek to też proszę, 

 

03:21:27.200 --> 03:21:31.300 

żeby mi pan odpowiedział. Jaka jest pana interpretacja z 

 



03:21:31.300 --> 03:21:37.300 

pojęcia zamieszkiwanie na obszarze Gminy Sulechów, bo 

 

03:21:37.300 --> 03:21:43.600 

ja szukałem przez ostatni miesiąc jakiejś odpowiedzi, wyznacznika 

 

03:21:43.600 --> 03:21:48.100 

w jaki sposób można to zdefiniować i nic takiego nie znalazłem 

 

03:21:48.100 --> 03:21:51.400 

i kolejne czwarte pytanie. W jaki sposób pan zamierza to 

 

03:21:51.400 --> 03:21:57.700 

weryfikować. Od jak dawna mieszkam na terenie gminy i ile 

 

03:21:57.700 --> 03:22:04.300 

mam lat, a wspominając o tym moim braku doświadczenia i 

 

03:22:04.300 --> 03:22:10.100 

zbyt młodym wieku. Wspominał pan również, że dobrze by 

 

03:22:10.100 --> 03:22:14.200 

było żebym zrobił dla gminy tyle co pan. No zbyt wysoko nie 

 

03:22:14.200 --> 03:22:17.200 

zawiesił pan poprzeczki, bo jak się okazuje ja dla gminy 

 

03:22:17.200 --> 03:22:21.400 

nie zrobiłem zbyt wiele, a w zasadzie nic. Natomiast z 

 

03:22:21.400 --> 03:22:25.600 



miłą chęcią posłuchałbym pana Rakowskiego to też zakładam na 

 

03:22:25.600 --> 03:22:33.400 

następnej sesji. Jakby pan przez te 30 lat swojej bytności 

 

03:22:33.400 --> 03:22:37.000 

w samorządzie, czy jako radny, czy jako burmistrz wskazał nam 

 

03:22:37.000 --> 03:22:44.900 

mieszkańcom wykaz, zestawienie swoich sukcesów, nazywając je, nie 

 

03:22:44.900 --> 03:22:49.600 

wiem krótko opisując, wskazując jakiekolwiek dane, które 

 

03:22:49.600 --> 03:22:53.700 

pozwolą zdefiniować, że to był pana sukces. Nie wiem 

 

03:22:53.700 --> 03:22:58.100 

czaso -okres, w którym zostało to osiągnięte albo jakieś 

 

03:22:58.100 --> 03:23:02.700 

kwoty, które dane działanie ze sobą rodziło. 

 

03:23:02.700 --> 03:23:06.900 

Wszelkie informacje, które przyjdą panu do głowy i 

 

03:23:06.900 --> 03:23:10.800 

pozwolą dogłębniej wyjaśnić ten wątek. 

 

03:23:10.800 --> 03:23:15.700 

Na pewno z przyjemnością sobie posłucham, ewentualnie poczytam. 



 

03:23:15.700 --> 03:23:20.900 

No i ponieważ bardzo mocno poczułem się dotknięty tymi 

 

03:23:20.900 --> 03:23:25.100 

słowami pana radnego Rakowskiego, a jest on członkiem klubu 

 

03:23:25.100 --> 03:23:30.500 

radnych Forum to chciałbym też pana Rerusa, który z 

 

03:23:30.500 --> 03:23:37.200 

tego co się orientuję jest szefem klubu radnych Forum dopytać 

 

03:23:37.200 --> 03:23:41.600 

jakie jest pana zdanie w tym temacie. Czy pan też uważa, 

 

03:23:41.600 --> 03:23:45.400 

że nie każdy mieszkaniec może występować na sesjach i 

 

03:23:45.400 --> 03:23:49.800 

zadawać pytania. W tym punkcie zapytania mieszkańców. 

 

03:23:49.800 --> 03:23:56.400 

Jeśli ma pan odmienne zdanie to proszę również o przekazanie jakie 

 

03:23:56.400 --> 03:24:02.800 

jest stanowisko klubu radnych Forum w tym punkcie sesji. Na koniec 

 

03:24:02.800 --> 03:24:11.100 

tylko jedna informacja, tutaj posłużę się cytatem ponieważ 

 



03:24:11.100 --> 03:24:14.700 

jak sobie odsłuchałem tą ostatnią wrześniową sesję i 

 

03:24:14.700 --> 03:24:20.300 

kilka rzeczy wynotowałem, uważam że zarówno radny Rerus jak i 

 

03:24:20.300 --> 03:24:24.000 

radny Rakowski no kilkukrotnie sobie zaprzeczali i nawzajem 

 

03:24:24.000 --> 03:24:29.400 

i w ramach jakby swoich wypowiedzi pan radny Rerus czuł 

 

03:24:29.400 --> 03:24:32.600 

się obrażony, że nazwałem go politykiem. Ja kilka definicji 

 

03:24:32.600 --> 03:24:37.500 

słowa polityk sobie w ostatnim czasie przeczytałem i nigdzie 

 

03:24:37.500 --> 03:24:42.800 

nie znalazłem nic co mogłoby powodować, że jest to słowo obraźliwe. 

 

03:24:42.800 --> 03:24:49.600 

Natomiast tak na koniec troszeczkę powiedzmy na rozładowanie może 

 

03:24:49.600 --> 03:24:53.400 

tej atmosfery sesji, dwa cytaty z radnego Jana Rerusa. 

 

03:24:53.400 --> 03:24:58.500 

Pan burmistrz pyta czy jestem politykiem, czy samorządowcem. 

 

03:24:58.500 --> 03:25:03.200 



Nie przypominam sobie nigdy. Od 2002 roku, żebym ja się 

 

03:25:03.200 --> 03:25:08.200 

określił jako polityk, żebym komukolwiek to powiedział, to 

 

03:25:08.200 --> 03:25:13.000 

słowo użył. Nie przypominam sobie. Uważam się za samorządowca, a nie polityka. 

 

03:25:13.000 --> 03:25:16.600 

Nie jestem w partii politycznej, jakbym chciał być w partii 

 

03:25:16.600 --> 03:25:20.100 

politycznej to bym się do niej zapisał. Po czym po 10 

 

03:25:20.100 --> 03:25:24.800 

minutach w ramach tej samej wypowiedzi trwające kilkanaście minut, 

 

03:25:24.800 --> 03:25:28.400 

pan radny Jan Rerus mówi: "po drugie my mamy mały klub Forum, 

 

03:25:28.400 --> 03:25:34.700 

ale mamy Stowarzyszenie, które nazywa się Sulechowskie Stowarzyszenie 

 

03:25:34.700 --> 03:25:39.600 

Forum. Niejednokrotnie nasze decyzje i sposób działania jaki 

 

03:25:39.600 --> 03:25:44.000 

jest wynika z konsultacji z naszymi członkami. Tak jak w partiach 

 

03:25:44.000 --> 03:25:47.300 

politycznych. Partie polityczne też występują przeciw. 



 

03:25:47.300 --> 03:25:52.700 

Mają kogoś za sobą, występuje jeden, ale on ma rzesze za 

 

03:25:52.700 --> 03:25:59.400 

sobą. Tak samo jest u nas. Bardzo dziękuję za możliwość zabrania 

 

03:25:59.400 --> 03:26:02.300 

głosu. Do zobaczenia i do usłyszenia. 

 

03:26:02.300 --> 03:26:06.300 

Dziękuję. Panie radny Jan Rerus zgłosił się ad vocem. 

 

03:26:06.300 --> 03:26:09.800 

Myślę, że w odpowiedziach panie radni. 

 

03:26:09.800 --> 03:26:16.100 

Będzie teraz punkt odpowiedzi na zapytania i tam będziemy udzielać odpowiedzi. 

 

03:26:16.100 --> 03:26:21.395 

Chyba, że pan radny chce teraz, ale to myślę dla porządku, chyba, 

 

03:26:21.395 --> 03:26:23.471 

że chce pan teraz zadać pytanie. 

 

03:26:23.471 --> 03:26:27.100 

Myślę, że na takie wypowiedzi powinienem teraz. 

 

03:26:27.100 --> 03:26:31.200 

ale, bo porządek obrad jest zdefiniowany. 

 



03:26:31.200 --> 03:26:34.700 

Zapytania. Przerwa. Ok. 

 

03:26:34.700 --> 03:26:37.900 

Odpowiedzi. Nie? Czyli odpowiedzi na interpelacje i 

 

03:26:37.900 --> 03:26:41.400 

zapytania. Jak rozumiem pytania mieszkańców do radnych również. 

 

03:26:41.400 --> 03:26:44.200 

Czyli to było pytanie mieszkańca? 

 

03:26:44.200 --> 03:26:47.300 

No tak to trzeba na razie odczytywać. Dobra. 

 

03:26:47.300 --> 03:26:52.600 

No bo to było pytanie kto jest mieszkańcem. 

 

03:26:52.600 --> 03:26:57.200 

Słuchajcie tu mam tylko taką dygresję. Ustawa jasno definiuje wspólnotę 

 

03:26:57.200 --> 03:26:59.800 

samorządową. Wystarczy tylko zamieszkiwanie. Nie ma znaczenia 

 

03:26:59.800 --> 03:27:03.800 

przy rok, czy miesiąc, czy dwa. Jeżeli nawet ktoś jest 

 

03:27:03.800 --> 03:27:07.300 

cudzoziemcem to jest członkiem wspólnoty samorządowej, czyli 

 

03:27:07.300 --> 03:27:10.700 



jakby przedmiotem naszego zainteresowania, bo mieszka tutaj i koniec. 

 

03:27:10.700 --> 03:27:14.600 

Nie no tak to tylko taka dygresja. Czy ktoś jeszcze z 

 

03:27:14.600 --> 03:27:19.400 

mieszkańcu lub sołtysów chce zabrać głos w tym punkcie. 

 

03:27:19.400 --> 03:27:23.200 

Nie widzę, żeby ktoś się zgłaszał. 

 

03:27:23.200 --> 03:27:26.500 

Zatem przejdźmy do kolejnego punktu. Punkt 9. Przerwa. 

 

03:27:26.500 --> 03:27:29.600 

I pytanie do państwa radnych. Przerwa minut ile? 

 

03:27:29.600 --> 03:27:33.400 

pięć 

 

03:27:33.400 --> 03:27:41.200 

pięć minut. To zróbmy pięć minut, co? Jest 13:23 do 13:30 

 

03:27:41.200 --> 03:27:46.200 

może, żeby było równo, co? Ogłaszam przerwę do godziny 13:30 

 

03:27:46.200 --> 03:27:50.053 

i będą odpowiedzi także w kolejnych punktach. 

 

03:34:22.539 --> 03:34:29.000 

Szanowni państwo wybiła godzina 13:30, zatem wznawiam obrady 



 

03:34:29.000 --> 03:34:33.134 

XLIV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

03:34:33.134 --> 03:34:39.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

Punkt 10. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

03:34:39.800 --> 03:34:42.500 

Myślę, że tutaj sprawdzimy kworum przed głosowaniem, bo 

 

03:34:42.500 --> 03:34:47.900 

z tego co wiem pani Małgorzata tutaj zadeklarowała, że 

 

03:34:47.900 --> 03:34:52.000 

już jej nie będzie w dalszej części sesji i do głosu zgłosił 

 

03:34:52.000 --> 03:34:54.200 

się pan Wojciech Szczęsny. Bardzo proszę panie Wojtku, a w 

 

03:34:54.200 --> 03:34:55.998 

międzyczasie potwierdźmy kworum. 

 

03:35:01.006 --> 03:35:03.019 

Można? Tak panie przewodniczący? 

 

03:35:03.019 --> 03:35:06.400 

Tak. Tak. Niech pan chwilkę poczeka. 

 

03:35:06.400 --> 03:35:11.303 

Panie Bartku, bo mi się wyświetliło, że jest 19, 



ale pani Małgorzaty miało nie być, nie? 

 

03:35:11.303 --> 03:35:14.866 

Panie przewodniczący lista nie jest zamknięta. 

 

03:35:14.866 --> 03:35:19.585 

Stąd panu się wyświetla stary wynik. Mam 14 osób potwierdzonych obecności. 

 

03:35:19.585 --> 03:35:22.400 

Dobrze. Czyli mamy 14 osób. 

 

03:35:22.400 --> 03:35:24.600 

Niech państwo radni potwierdzają, a pan Wojtek kontynuuje. 

 

03:35:24.600 --> 03:35:28.000 

Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący, 

 

03:35:28.000 --> 03:35:35.300 

Wysoka Rado, panie burmistrzu, szanowni goście, ja mam pytanie chyba do pani 

 

03:35:35.300 --> 03:35:39.700 

mecenas, tak mi się wydaje. Tylko proszę nie odbierać tego, że 

 

03:35:39.700 --> 03:35:45.100 

chodzi tylko i wyłącznie o ten protokół, ale o być może wszystkie 

 

03:35:45.100 --> 03:35:50.700 

wcześniejsze i być może wszystkie późniejsze. 

W statucie w paragrafie 55, punkt 1 i 2 jest 

 

03:35:50.700 --> 03:35:54.800 



mowa o tym co powinien zawierać protokół z sesji rady i 

 

03:35:54.800 --> 03:35:57.917 

tak dalej. W paragrafie 51, punkt 2 

 

03:35:57.917 --> 03:36:00.340 

dokładnie rzecz biorąc jest ujętych 9 punktów, które 

 

03:36:00.400 --> 03:36:06.100 

powinny w szczególności być ujęty w tym protokole. 

 

03:36:06.100 --> 03:36:10.800 

Natomiast ja sobie przejrzałem ten dzisiejszy i jeden poprzedni i 

 

03:36:10.800 --> 03:36:14.100 

powiem szczerze, że nie znalazłem chyba w żadnym, który przeglądając, 

 

03:36:14.100 --> 03:36:20.600 

żebyśmy protokół, który przyjmuje przez pana przewodniczącego miał 

 

03:36:20.600 --> 03:36:24.100 

realizację. Jeżeli takie oczywiście były do punktu trzeciego, 

 

03:36:24.100 --> 03:36:28.200 

czyli adnotacje o opuszczeniu obrad przez radnego przed zakończeniem 

 

03:36:28.200 --> 03:36:32.400 

posiedzenia sesji rady ze wskazaniem godziny opuszczenia obrad i tu 

 

03:36:32.400 --> 03:36:35.100 

pytanie do pani mecenas. Czy to mamy czytać obligatoryjnie, że to 



 

03:36:35.100 --> 03:36:39.500 

musi być rzeczywiście w przypadkach kiedy taki punkt zachodzi, czy też nie. 

 

03:36:39.500 --> 03:36:40.756 

Dziękuję bardzo. 

 

03:36:40.817 --> 03:36:44.600 

Ja tylko dopowiem, przez biuro rady, nie przez pana przewodniczącego 

 

03:36:44.600 --> 03:36:49.600 

na podstawie jakiś rejestrów i tak dalej, a my później wspólnie przyjmujemy 

 

03:36:49.600 --> 03:36:51.827 

to razem. Czy pani mecenas jest z nami? 

 

03:36:55.085 --> 03:36:58.012 

Panie przewodniczący tak jestem. Bardzo proszę. 

 

03:36:58.012 --> 03:37:02.700 

Odpowiadając na pytanie pana radnego wskazuje zgodnie z 

 

03:37:02.700 --> 03:37:08.300 

paragrafem 51, ustęp 2 statutu gminy Sulechów, wskazując że 

 

03:37:08.300 --> 03:37:11.700 

protokół z rady sesji powinien w szczególności zawierać oznaczoną, to 

 

03:37:11.700 --> 03:37:15.700 

jest 8 punktów, tak naprawdę 9, natomiast jeden jest uchylony i 

 



03:37:15.700 --> 03:37:18.855 

wszystkie te pozycje winny znaleźć się w protokole. 

 

03:37:18.855 --> 03:37:23.680 

W szczególności, czyli te 8 punktów musi się znaleźć. Jeżeli będzie 

 

03:37:23.680 --> 03:37:27.599 

potrzeba wskazania dodatkowych elementów to będzie jeszcze też tak możliwość, 

 

03:37:27.599 --> 03:37:29.465 

ponieważ jest wskazane w szczególności. 

 

03:37:29.465 --> 03:37:33.620 

Czyli również adnotacja o wyjściu z sesji, tak? Tak. 

 

03:37:33.620 --> 03:37:39.275 

Zgodnie z punktem trzecim powinna ta informacja znajdować się, 

 

03:37:39.275 --> 03:37:43.154 

w wewnątrz protokołu, oczywiście jeśli tak sytuacja ma miejsce. Tak? 

 

03:37:43.154 --> 03:37:46.900 

Miały miejsce, nawet dzisiaj, przecież tutaj na czacie piszą radni, że 

 

03:37:46.900 --> 03:37:48.637 

wychodzę więc to się... 

 

03:37:48.698 --> 03:37:54.818 

Protokół z sesji ma odzwierciedlać przebieg danej sesji. Tak? 

 

03:37:54.818 --> 03:37:59.000 



Więc ten protokół musi być tożsamy jakby z przebiegiem i 

 

03:37:59.000 --> 03:38:03.700 

utrwaleniem przebiegu sesji, które mamy nagrywane tutaj w sposób elektroniczny. 

 

03:38:03.700 --> 03:38:08.600 

Rozumiem, to jest ewentualnie też do przemyślenia. 

 

03:38:08.600 --> 03:38:16.000 

Czy komisja, jak komisja statutowa, przepisy, które mieli byśmy przyjąć 

 

03:38:16.000 --> 03:38:21.600 

to może warto się zastanowić czy na pewno tę robotę chcemy, 

 

03:38:21.600 --> 03:38:24.200 

żeby biuro rady wykonywało tak skrupulatnie, gdzieś tam 

 

03:38:24.200 --> 03:38:26.931 

notowało, bo to chyba wtedy miało sens 

 

03:38:26.931 --> 03:38:30.440 

jak było robione tradycyjnie, a przy zdalnych sesjach 

 

03:38:30.500 --> 03:38:32.300 

to też jest to samo właściwie, nie? 

 

03:38:32.300 --> 03:38:42.300 

[niezrozumiałe] Rozumiem. 

 

03:38:42.300 --> 03:38:46.000 

Rozumiem, ale myślę, że uwaga jest słuszna. 



 

03:38:46.000 --> 03:38:52.800 

Jeżeli robimy coś źle ze statutem to myślę, że warto to głosowanie na 

 

03:38:52.800 --> 03:38:57.000 

kolejną sesję i zgłoszę teraz taką propozycję, żeby ten 

 

03:38:57.000 --> 03:39:04.100 

protokół dzisiaj nie głosować i żeby on został poprawiony o ten 

 

03:39:04.100 --> 03:39:09.200 

element, który brakuje. Tak, czyli o te wyjścia z sesji. 

 

03:39:09.200 --> 03:39:12.800 

Jakkolwiek nie wiem czy to jest wszystko, aż tak proste do 

 

03:39:12.800 --> 03:39:19.700 

uchwycenia jeśli chodzi o obrady nasze zdalne, ale myślę, 

 

03:39:19.700 --> 03:39:22.900 

że biuro rady postara się, żeby to uwzględnić. Panie Bartku, pan widzę 

 

03:39:22.900 --> 03:39:25.000 

zgłasza się. 

 

03:39:25.000 --> 03:39:30.200 

Panie przewodniczący tylko taka mała uwaga. 

 

03:39:30.200 --> 03:39:34.200 

Państwo chcą, żeby że tak powiem odnotowywać w protokole kiedy 

 



03:39:34.200 --> 03:39:38.800 

państwo opuszczają obrady, co moim zdaniem może powodować pewne 

 

03:39:38.800 --> 03:39:41.900 

komplikacje jeżeli tworzy się ten protokół, z uwagi na to, że 

 

03:39:41.900 --> 03:39:45.500 

państwo bardzo często nie zgłaszają mi swojego wyjścia i dopiero 

 

03:39:45.500 --> 03:39:47.600 

w momencie sprawdzenia kworum, ja się dowiaduję, że kogoś 

 

03:39:47.600 --> 03:39:50.900 

nie ma. Jest mi bardzo ciężko wtedy określić, w którym momencie pan radny 

 

03:39:50.900 --> 03:39:55.000 

opuścił obrady, a czy to wpływa rzeczywiście na to jak 

 

03:39:55.000 --> 03:39:57.075 

wygląda ten protokół, nie jestem w stanie powiedzieć. 

 

03:39:57.075 --> 03:39:58.500 

To już od państwa zależy. 

 

03:39:58.500 --> 03:40:02.200 

Panie Bartku, dla nas wyznacznikiem będzie kworum. 

 

03:40:02.200 --> 03:40:07.100 

Otóż to. Dlatego mówię przy każdym właściwie głosowaniu mamy 

 

03:40:07.100 --> 03:40:09.800 



również adnotacje kto był obecny, a kto nie był obecny, albo 

 

03:40:09.800 --> 03:40:12.600 

kto nie oddał głosu. Więc to moim zdaniem to powinno załatwiać 

 

03:40:12.600 --> 03:40:15.400 

sprawę. Tak również jest w przypadku tego protokołu, więc 

 

03:40:15.400 --> 03:40:19.900 

w tym wypadku nie jestem w stanie, że tak powiem powiedzieć czy 

 

03:40:19.900 --> 03:40:22.600 

można to jeszcze bardziej poprawiać dopisując przy każdym 

 

03:40:22.600 --> 03:40:25.100 

głosowaniu, że tego albo tamtego radnego nie było. Czy 

 

03:40:25.100 --> 03:40:27.200 

to ma sens? Wszystko zależy teraz od państwa. 

 

03:40:27.200 --> 03:40:31.205 

No to pytanie do państwa. Myślę, że jak pan radny Wojciech 

 

03:40:31.205 --> 03:40:34.102 

tutaj zwrócił nam uwagę, że w statucie jest taki zapis, no jak 

 

03:40:34.102 --> 03:40:37.800 

nawet według nas jest głupi, czy niegłupi to musimy się go 

 

03:40:37.800 --> 03:40:42.600 

trzymać. No tak to jest. No prawo jest jakie taki jest, 



 

03:40:42.600 --> 03:40:46.200 

nawet jak lokalne, tak? Pan radny Wojciech się zgłasza, tak? 

 

03:40:46.200 --> 03:40:51.300 

Szanowni państwo, ja rozumiem pewne komplikacje, ja tylko chciałem wskazać, że 

 

03:40:51.300 --> 03:40:56.100 

taki zapis jest i żeby nie było, że czegoś po prostu nie ma. W 

 

03:40:56.100 --> 03:41:00.800 

jakiej formie to ubrać, to nie mam pomysłu. Natomiast gdy realizujemy 

 

03:41:00.800 --> 03:41:07.700 

8 z 9 punktów. Ja tylko w tym zakresie. Dziękuję. 

 

03:41:07.700 --> 03:41:12.700 

Dziękuję. Panie Bartku, a kworum jakie aktualne jest 

 

03:41:12.700 --> 03:41:17.200 

właśnie panie przewodniczący, a propos 14 potwierdzonych 

 

03:41:17.200 --> 03:41:19.900 

14 potwierdzonych tak jest, nie zgadza się 

 

03:41:19.900 --> 03:41:24.500 

15, tak? Kogo nie ma? No zamknąłem listę ponieważ musiałem 

 

03:41:24.500 --> 03:41:27.300 

państwu obsłużyć te wypowiedzi w tym momencie, więc mogę 

 



03:41:27.300 --> 03:41:28.500 

włączyć jeszcze raz, ale ... 

 

03:41:28.500 --> 03:41:33.000 

to włączmy jeszcze raz, bo widzę że się pozgłaszali, bo widzę, że się pozgłaszali. 

 

03:41:33.000 --> 03:41:36.700 

Pan rady Przemysław Mikołajczyk ad vocem. 

 

03:41:36.700 --> 03:41:42.900 

Ja do Wojtka i do ciebie Radku, no przecież może być też 

 

03:41:42.900 --> 03:41:46.500 

i chyba bywały takie sytuacje, że ktoś z nas wychodził, ale 

 

03:41:46.500 --> 03:41:51.000 

po jakimś czasie wracał. Ja myślę, że to elektroniczne odnotowanie 

 

03:41:51.000 --> 03:41:52.300 

jest chyba wystarczające. 

 

03:41:52.300 --> 03:41:56.400 

Panie Przemku można to też tak interpretować, że jak tutaj 

 

03:41:56.400 --> 03:41:59.500 

mamy wyniki chociaż nie do końca, nie bo mamy głosowania. Nie? 

 

03:41:59.500 --> 03:42:02.800 

A nie w głosowaniach już widzimy, że któregoś radnego nie 

 

03:42:02.800 --> 03:42:05.900 



ma. Nie? Ale nie wiem czy to jest jednoznaczne. 

 

03:42:05.900 --> 03:42:12.800 

No jak państwo uważacie. Może inaczej, bo ja. To co głosujemy 

 

03:42:12.800 --> 03:42:16.000 

to i przyjmujemy i będziemy to mieć na uwadze w przyszłości, czy 

 

03:42:16.000 --> 03:42:22.600 

poprawiamy. Jak państwo chcecie, bo ja nie wiem, ale w zapisie 

 

03:42:22.600 --> 03:42:27.000 

ten protokół odsyła do tego elektronicznego zapisu. To jeżeli 

 

03:42:27.000 --> 03:42:31.300 

ktoś będzie chciał być dociekliwy to sobie wszystko co do sekundy sprawdzi. 

 

03:42:31.300 --> 03:42:37.400 

Przepraszam do tej pory nie było to robione, w statucie jest 

 

03:42:37.400 --> 03:42:40.300 

to propozycje w zmianach statutowe wszystko zmienione, on będzie 

 

03:42:40.300 --> 03:42:44.600 

to protokół elektroniczny, który będzie generował minutę 

 

03:42:44.600 --> 03:42:47.500 

wypowiedzi danej osoby, czyli czas wypowiedzi danej osoby, 

 

03:42:47.500 --> 03:42:50.700 

do której są połączone z nagrywaniem, no więc wydaje mi 



 

03:42:50.700 --> 03:42:53.300 

się, że zmienianie tego, w tej chwili kiedy to nie było 

 

03:42:53.300 --> 03:42:56.500 

do tej pory to robione, nie były zapisywane wyjścia. Nie 

 

03:42:56.500 --> 03:42:59.600 

mam sensu, proponuję przyjąć ten protokół tak jak jest. 

 

03:42:59.600 --> 03:43:03.000 

Dobrze to ja wycofuje się z tego co powiedziałem wcześniej. Jeszcze 

 

03:43:03.000 --> 03:43:06.733 

zgłasza się pan radny. Przepraszam czy skończyła pani radna, 

 

03:43:06.733 --> 03:43:09.646 

bo w trakcie się wtrąciłem. Dziękuję. 

 

03:43:09.646 --> 03:43:12.892 

Pan radny Jan Rerus. 

 

03:43:12.892 --> 03:43:17.300 

No to była słuszna uwaga, żeby w statucie tam coś, żeby 

 

03:43:17.300 --> 03:43:22.200 

tego nie było ale sami tworzymy prawo, to nie powinnyśmy jego łamać. 

 

03:43:22.200 --> 03:43:25.700 

Ja popieram pana radnego Wojciecha Szefnera i chciałbym jeszcze 

 



03:43:25.700 --> 03:43:30.300 

dodać jedną rzecz, że przecież jak radni wychodzą sobie, jak 

 

03:43:30.300 --> 03:43:34.900 

teraz wyszliby sobie na przykład no to tam, a ja nie głosuję bo ich nie ma, no to 

 

03:43:34.900 --> 03:43:40.100 

jest bardzo istotna sprawa czy radny jest przy głosowaniu uchwały, czy 

 

03:43:40.100 --> 03:43:43.000 

nie jest. To nie jest taka błaha sprawa. Po drugie jak 

 

03:43:43.000 --> 03:43:49.700 

już tak, chciałbym żeby się znalazło tam, w tym protokole, w który 

 

03:43:49.700 --> 03:43:52.200 

mam nadzieję, że dzisiaj nie będzie przyjęty tylko później. 

 

03:43:52.200 --> 03:43:58.300 

Moment złożenia oświadczenia przez pana zastępcę burmistrza, że przestaje 

 

03:43:58.300 --> 03:44:01.300 

być zastępcą burmistrza i staje się mieszkańcem i to bardzo jest istotne, idzie 

 

03:44:01.300 --> 03:44:05.700 

to wyjaśnić. Tam też powinno być, że pan zastępca złożył 

 

03:44:05.700 --> 03:44:09.000 

oświadczenie, że przestaje być zastępcą i staje się mieszkańcem. 

 

03:44:09.000 --> 03:44:14.300 



To będzie miało podstawę później w sprawach sądowych. Dziękuję. 

 

03:44:14.300 --> 03:44:18.900 

Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem pani radna Izabela Wojewoda. 

 

03:44:18.900 --> 03:44:23.000 

Ja myślę, że nie do końca tak jest. 

 

03:44:23.000 --> 03:44:26.300 

Panie radny Janie Rerus, bo przecież rozmawialiśmy na 

 

03:44:26.300 --> 03:44:29.800 

ten temat też i na którejś z komisji statutowych, że 

 

03:44:29.800 --> 03:44:32.800 

tak naprawdę każdy z nich, taka dyskusja była w momencie kiedy 

 

03:44:32.800 --> 03:44:36.900 

było sytuacja zabierane głosów jako sołtys, czy jako radny. 

 

03:44:36.900 --> 03:44:39.600 

Akurat nie dotyczyło to w tym momencie mieszkańców, ale 

 

03:44:39.600 --> 03:44:43.900 

dokładnie analogiczna sytuacja, że jakby nie musi pan 

 

03:44:43.900 --> 03:44:47.200 

Roman Wilczyński powiedzieć, ja teraz przestaje być radnym, 

 

03:44:47.200 --> 03:44:50.900 

oto proszę przyjąć moje oświadczenie i zabieram głos jako sołtys. Myśmy 



 

03:44:50.900 --> 03:44:55.100 

dyskutowali, że jakby w tym punkcie każdy z nas ma prawo 

 

03:44:55.100 --> 03:44:59.100 

zabrać głos jako mieszkaniec. Proszę zwrócić uwagę też że czasami zabieramy 

 

03:44:59.100 --> 03:45:02.400 

ten głos my jako radni, ale mówimy na przykład tam nie 

 

03:45:02.400 --> 03:45:06.400 

wiem o jakiejś sytuacji związanej, z którą odbieramy jako mieszkańcy. Tak 

 

03:45:06.400 --> 03:45:12.600 

nie do końca rozumiem intencje, że ma złożyć oświadczenie, że 

 

03:45:12.600 --> 03:45:16.200 

przestaje być burmistrzem. Burmistrz to funkcja, którą pełni. 

 

03:45:16.200 --> 03:45:20.300 

To nie do końca, tak jakby rozumiem pana intencję, że tak jakby 

 

03:45:20.300 --> 03:45:25.400 

oświadczenie do czego? Tak jak rozmawialiśmy, każdy z nas jest mieszkańcem, 

 

03:45:25.400 --> 03:45:28.900 

zabiera głos jako mieszkaniec w tym punkcie akurat i nikt z nas 

 

03:45:28.900 --> 03:45:33.200 

jeszcze do tej pory pisownie się nie zrzekał, że ja oto nie 

 



03:45:33.200 --> 03:45:36.700 

jestem radnym, nie jestem sołtysem. Jestem mieszkańcem. 

 

03:45:36.700 --> 03:45:44.100 

Także tak nie do końca rozumiem pana intencje i uważam to, że jak 

 

03:45:44.100 --> 03:45:46.700 

wprowadzimy taką procedurę pisemnego oświadczenia, że 

 

03:45:46.700 --> 03:45:50.800 

w tym momencie przestajemy być radnymi, no to tak trochę 

 

03:45:50.800 --> 03:45:52.900 

nie trzyma mi się to. 

 

03:45:52.900 --> 03:45:58.200 

Pani radna, oczywiście ma pani rację całkowicie. 

 

03:45:58.200 --> 03:46:02.900 

Ja tylko powiedziałem, że na poprzedniej sesji pan burmistrz złożył 

 

03:46:02.900 --> 03:46:06.800 

takie oświadczenie, w związku z tym chciałbym, żeby to 

 

03:46:06.800 --> 03:46:11.000 

oświadczenie, które złożył było wpisane do protokołu i to wszystko. 

 

03:46:11.000 --> 03:46:15.500 

Ja nie jako złożenie tylko jako zgłoszenie, że w tym momencie wypowiada się jako 

 

03:46:15.500 --> 03:46:17.400 



mieszkaniec 

 

03:46:17.400 --> 03:46:21.100 

do protokołu to, że nie powiedział dokładnie, że 

 

03:46:21.100 --> 03:46:24.300 

w tym momencie przestaje być zastępcą burmistrza i teraz 

 

03:46:24.300 --> 03:46:27.000 

będę jaką mieszkaniec. Czyli złożył oświadczenie, że przestaje i 

 

03:46:27.000 --> 03:46:29.900 

chciałbym, żeby te słowa były wpisane w protokół. To 

 

03:46:29.900 --> 03:46:32.900 

wszystko. Ja nie wymagam tego. Ja absolutnie się z panią całkowicie 

 

03:46:32.900 --> 03:46:37.454 

zgadzam. Ja tylko chcę ten fakt dokonany, który był, żeby był wpisany i to wszystko. 

 

03:46:37.454 --> 03:46:43.200 

Dziękuję, tylko przypomnę, że już kiedyś odnotowaliśmy co do słowa 

 

03:46:43.200 --> 03:46:46.000 

nawet "y" "e" w protokołach. Pamiętacie państwo radni, nie? 

 

03:46:46.000 --> 03:46:48.000 

ale przy sprawach sądowych 

 

03:46:48.000 --> 03:46:52.300 

ale rzeczywiście ma pan radny rację i myślę, że może skoro 



 

03:46:52.300 --> 03:46:55.100 

się pojawiają wątpliwości to ten problem przenieść na kolejną 

 

03:46:55.100 --> 03:47:00.700 

sesję i wspólnie z biurem rady zastanowimy się jak to 

 

03:47:00.700 --> 03:47:04.500 

zrobić, żeby było zgodne z prawem lokalnym, czyli z naszym statutem. 

 

03:47:04.500 --> 03:47:06.500 

Pan Wojciech Szczęsny się jeszcze zgłasza. Bardzo proszę 

 

03:47:07.943 --> 03:47:11.600 

Jeszcze chwileczkę. Szanowni państwo, ja rozumiem, że 

 

03:47:11.600 --> 03:47:16.100 

jest, będzie, czy już jest nowa pozycja statutu. Rozumiem, że 

 

03:47:16.100 --> 03:47:20.700 

są te założenia, że będzie nagrywanie. Natomiast ja bazuje na dokumencie, 

 

03:47:20.700 --> 03:47:24.500 

który mamy dzisiaj i w związku z tym, a chyba dobrze od pani 

 

03:47:24.500 --> 03:47:28.100 

mecenas usłyszałem, że każdy z tych punktów jeżeli zajdzie 

 

03:47:28.100 --> 03:47:32.000 

taka konieczność powinien odzwierciedlać protokoły. Ja oczywiście nie 

 



03:47:32.000 --> 03:47:35.035 

miałem na względzie tego, że ktoś musi pójść do toalety na minutę, natomiast 

 

03:47:35.035 --> 03:47:38.200 

zdarzało się już w tej kadencji już takie sytuacje z 

 

03:47:38.200 --> 03:47:40.900 

różnych powodów, bez wskazywania palcem, że w trakcie sesji 

 

03:47:40.900 --> 03:47:44.432 

w połowie to co pan Jan wcześniej wspominał, opuszczali na przykład radni, 

 

03:47:44.432 --> 03:47:47.240 

4 czy 5 radnych przez co nie można było 

 

03:47:47.300 --> 03:47:50.608 

czegoś. Albo my byliśmy w takich sytuacjach. 

 

03:47:50.608 --> 03:47:54.816 

Tylko i wyłącznie w tym kierunku i pytanie nie było proste [tekst niezrozumiały], 

 

03:47:54.816 --> 03:47:56.900 

no bo tak jest wpisane w statucie. Dziękuję. 

 

03:47:56.900 --> 03:48:01.300 

Pan radny ma rację. Jak jest w prawie tak napisane, naszym 

 

03:48:01.300 --> 03:48:04.600 

lokalnym to powinno to się znaleźć. Zastanowimy się, żeby 

 

03:48:04.600 --> 03:48:08.000 



jak to poprawić, dlatego podtrzymuje rzeczywiście ten wniosek 

 

03:48:08.000 --> 03:48:11.400 

i zgłaszam wniosek, żeby nie głosować dzisiaj tego protokołu, tylko 

 

03:48:11.400 --> 03:48:15.500 

go poprawić do kolejnej sesji ewentualnie byśmy to przyjęli. 

 

03:48:15.500 --> 03:48:18.800 

Tak panie Bartku? Możemy takie głosowanie zrobić? 

 

03:48:18.800 --> 03:48:21.900 

A ktoś się zgłasza? Ja nie 

 

03:48:21.900 --> 03:48:24.900 

widzę. Nie wyświetla mi się. 

 

03:48:24.900 --> 03:48:26.800 

Panie przewodniczący, ja się zgłaszam. 

 

03:48:26.800 --> 03:48:29.800 

Ad vocem Piotr Miszkiewicz. 

 

03:48:29.800 --> 03:48:33.000 

Ja go nie widzę, u mnie cały czas jest 

 

03:48:33.000 --> 03:48:36.000 

dyskusję trzeba wcisnąć. 

 

03:48:36.000 --> 03:48:41.500 

Nie wiem dlaczego osoby skutki wcisnąć komedia panią czy ja mogę 



 

03:48:41.500 --> 03:48:45.800 

ja bardzo chętnie, możemy już zorganizować sobie wszystkie głosowania 

 

03:48:45.800 --> 03:48:48.500 

jakie państwo sobie życzą. Tylko proszę o potwierdzenie kworum, 

 

03:48:48.500 --> 03:48:53.200 

bo wielu z państwa jest na sesji, a nie mam potwierdzonej obecności. Dziękuję. 

 

03:48:53.200 --> 03:48:55.700 

Dobrze. A ja tak panie Bartku powiem, że dalej nie widzę pana Piotra 

 

03:48:55.700 --> 03:48:59.233 

Miszkiewicza. Odświeżyłem, nie widzę, że się zgłosił. 

 

03:48:59.293 --> 03:49:08.884 

[niezrozumiałe] 

 

03:49:08.884 --> 03:49:10.763 

Może w kworum go nie ma i dlatego. 

 

03:49:10.763 --> 03:49:15.568 

Pan Piotr Miszkiewicz jest w kworum zgłoszony. Jestem. 

 

03:49:15.568 --> 03:49:19.686 

Ale nie mam też... Zgłasza się tylko Wojtek Szefner 

 

03:49:19.686 --> 03:49:21.961 

U mnie tak jest. Ja widzę tylko Wojciech Szefner. 

 



03:49:21.961 --> 03:49:24.022 

A ja widzę Piotra Miszkiewicza. 

 

03:49:36.592 --> 03:49:40.000 

Program ma swoje wady, jak widać, 

 

03:49:40.000 --> 03:49:41.708 

nie wszystkim się wyświetlało mi również. 

 

03:49:41.769 --> 03:49:43.044 

Proszę państwa do meritum. 

 

03:49:43.255 --> 03:49:44.600 

Panie Piotrze bardzo proszę. 

 

03:49:44.967 --> 03:49:48.574 

Zaraz wam screena zrobię i wtedy będziecie wierzyć. 

 

03:49:48.574 --> 03:49:51.900 

Ale już widzimy, już się wyświetla. 

 

03:49:51.900 --> 03:49:56.900 

[niezrozumiałe] czy statut to co pan Wojciech Szefner powiedział? 

 

03:49:56.900 --> 03:50:03.200 

Nie chcę być złośliwy, ale daleko idącym wnioskiem jest to, że protokołu z całej 

 

03:50:03.200 --> 03:50:07.000 

kadencji może pójść do kosza. Bo jeśli nie będzie uwzględnionych 

 

03:50:07.000 --> 03:50:13.900 



tych wyjść niektórych radnych, które na przykład zaważyły na 

 

03:50:13.900 --> 03:50:17.400 

głosowaniu, to tam te protokoły przyjęliśmy jako radni i chyba 

 

03:50:17.400 --> 03:50:23.000 

niezasadnie. To co pani radczyni powiedziała, że faktycznie te 9 punktów 

 

03:50:23.000 --> 03:50:28.700 

musi się znaleźć w protokołach. Zatem nie chcę nikogo pośpieszać, 

 

03:50:28.700 --> 03:50:32.700 

ale ten nowy statut to chyba już powinien być na obrady sesji 

 

03:50:32.700 --> 03:50:36.400 

wrzucony, bo w takim razie cała kadencja... Ktoś nam zarzuci, 

 

03:50:36.400 --> 03:50:39.731 

że przyjmujemy niewłaściwy protokół. 

 

03:50:39.731 --> 03:50:44.400 

Dziękuję. Panie radny myślę, że protokoły są ważne, bo zostały przez 

 

03:50:44.400 --> 03:50:48.500 

nas przyjęte. Natomiast przyjęliśmy je no może z tą, że nie 

 

03:50:48.500 --> 03:50:52.400 

było do końca to wszystko zgodnie z zapisem naszego statutu, 

 

03:50:52.400 --> 03:50:56.500 

ale skoro zwrócono nam na to uwagę, to myślę, że warto poprawić 



 

03:50:56.500 --> 03:51:00.000 

i robić dobrze, tak jak powinno być. Nie widzę więcej głosów 

 

03:51:00.000 --> 03:51:02.300 

w dyskusji. Czy ktoś tu się jeszcze zgłasza, a ja może 

 

03:51:02.300 --> 03:51:05.700 

nie widzę. Dobrze. Panie Bartku. Mój wniosek był bardzo 

 

03:51:05.700 --> 03:51:10.400 

Panie Darku lub wniosek był, żeby nie głosować dzisiaj tego 

 

03:51:10.400 --> 03:51:15.400 

protokołu i poprawić go i na kolejnej sesji przyjąć. 

 

03:51:15.400 --> 03:51:17.219 

Tak? Czy możemy taki wniosek? 

 

03:51:17.219 --> 03:51:19.769 

Panie przewodniczący, ja widzę panią Krystynę. 

 

03:51:19.769 --> 03:51:21.038 

Nie wiem czy to ważne. 

 

03:51:21.038 --> 03:51:24.000 

No tak, ja nie widzę właśnie dlatego pytam. Pani Krystyno jeżeli 

 

03:51:24.000 --> 03:51:25.500 

pani się zgłasza to bardzo proszę. 

 



03:51:25.500 --> 03:51:35.900 

Ja chciałabym powiedzieć, że ja przeczytałam ten protokół, teraz 

 

03:51:35.900 --> 03:51:39.100 

chciałabym usłyszeć taką merytoryczną odpowiedź, że my 

 

03:51:39.100 --> 03:51:44.000 

mamy obowiązek zgodnie z naszym statutem pisać słowo w 

 

03:51:44.000 --> 03:51:49.300 

słowo w tym protokole? Czy po prostu można sobie wybiórczo wpisywać te teksty? 

 

03:51:49.300 --> 03:51:57.500 

skracając je, pomijając niektóre kwestie, Chciałbym się tego 

 

03:51:57.500 --> 03:52:02.600 

dowiedzieć, bo przeczytałam ten protokół i zdecydowanie widzę, 

 

03:52:02.600 --> 03:52:06.600 

że niektóre wypowiedzi są skrócone. Czy może tak ma być, to oczywiście tak 

 

03:52:06.600 --> 03:52:11.142 

będzie, ale chciałabym się dopytać, czy tak powinno być, 

 

03:52:11.142 --> 03:52:16.272 

od strony prawnej jak to wygląda? Bo czasami 

 

03:52:16.272 --> 03:52:21.300 

brakujące 2, 3 zdania zmieniają w ogóle sens wypowiedzi danego radnego. 

 

03:52:21.300 --> 03:52:26.100 



Rozumiem. Myślę, że nagranie powinno być załącznikiem do 

 

03:52:26.100 --> 03:52:29.600 

tego protokołu, tak sobie teraz na szybko myślę i tam powinno być. Ma być 

 

03:52:29.600 --> 03:52:34.300 

słowo w słowo, ale pani mecenas nam tutaj pani pomoże, podpowie. 

 

03:52:34.300 --> 03:52:38.900 

Panie przewodniczący, szanowni państwo zgodnie z zapisami naszego statutu, tu podkreślę, że 

uchwała 

 

03:52:38.900 --> 03:52:42.900 

stanowi prawa miejscowego. paragraf 

 

03:52:42.900 --> 03:52:48.700 

51, ustęp 1, protokół z sesji rady musi odzwierciedlać jej 

 

03:52:48.700 --> 03:52:52.199 

przebieg. Zapisy naszego statutu nakładają na nas obowiązek tego, 

 

03:52:52.199 --> 03:52:56.534 

aby ten protokół wiernie odzwierciedlał. Tak, więc najlepiej by było, żeby... 

 

03:52:56.534 --> 03:53:00.300 

...nie wprowadzamy do tego momentu gdzie przepisywaliśmy 

 

03:53:00.300 --> 03:53:06.301 

Dokładnie i wtedy będziemy mieli wierne 

odzwierciedlenie przebiegu sesji szanowni państwo. 

 



03:53:06.301 --> 03:53:11.400 

Dobrze, a pani mecenas jeżeli będzie załącznikiem nagranie. 

 

03:53:11.400 --> 03:53:14.500 

To to nie jest wierny? załącznik jest elementem protokołu. 

 

03:53:14.500 --> 03:53:18.200 

Panie przewodniczący, jak by literalnie brzmi i wskazuje, że 

 

03:53:18.200 --> 03:53:22.500 

do protokołu ma być załączone nagranie z sesji. Aktualnie mamy 

 

03:53:22.500 --> 03:53:27.200 

takie brzmienie statutu, że protokół ma odzwierciedlać. Tak? Rozumiem. 

 

03:53:27.200 --> 03:53:33.700 

No i z tego co też możemy sugerować, no to komisja statutowa, która pracuję 

 

03:53:33.700 --> 03:53:38.100 

nad tym tematem też się pochylała, także tutaj czynności są już bardzo, 

 

03:53:38.100 --> 03:53:39.300 

bardzo zaawansowane. Dziękuję. 

 

03:53:39.300 --> 03:53:43.000 

Dziękuję. Pan radny Roman Rakowski się zgłasza, jeszcze tutaj 

 

03:53:43.000 --> 03:53:46.200 

widzę ad vocem i pani radna Izabela Wojewoda, więcej zgłoszeń 

 

03:53:46.200 --> 03:53:50.300 



nie widzę, ale to nie wiem, czy to jest dla mnie tutaj teraz. 

 

03:53:50.300 --> 03:53:57.877 

Panie przewodniczący, jeśli chodzi o protokół dzisiejszy. Absolutnie się zgadzam 

 

03:53:57.877 --> 03:53:59.270 

z panem przewodniczącym, że dzisiaj 

 

03:53:59.270 --> 03:54:02.200 

nie głosowałem, bo właśnie wystąpienie mieszkańca Górznego, 

 

03:54:02.200 --> 03:54:05.700 

dzisiaj absolutnie pokazuje, że w protokole, że są nieścisłości. 

 

03:54:05.700 --> 03:54:09.900 

Ja tam wypowiadałem się dosyć długo. 

 

03:54:09.900 --> 03:54:13.500 

Tam jest tylko jedno zdanie, które nic praktycznie z mieszkańcami, 

 

03:54:13.500 --> 03:54:16.000 

który przeczyta protokół nie musi, a jest przecież cała wypowiedź 

 

03:54:16.000 --> 03:54:19.500 

jednego zainteresowanego bezpośrednio, czyli pana radnego 

 

03:54:19.500 --> 03:54:25.000 

Rerusa i mieszkańca Górznego. Dlatego apeluje, żeby pan przyszedł 

 

03:54:25.000 --> 03:54:30.825 

do głosowania nad, nie debatowaniem, przepraszam, nie głosowaniem w dniu dzisiejszym 



 

03:54:30.825 --> 03:54:33.983 

protokołu z poprzedniej sesji, a potem pani 

 

03:54:33.983 --> 03:54:38.900 

przewodnicząca komisji statutowej działa chyba na bieżąco. 

 

03:54:38.900 --> 03:54:42.700 

Jest, niedługo będzie przygotowany nowy statut, będziemy wiedzieć co robić. Tak? 

 

03:54:42.700 --> 03:54:47.300 

A później się odniosę do tego co było w zapytaniach. Dziękuję. 

 

03:54:47.300 --> 03:54:50.500 

Dziękuję. Pani radna Izabela Wojewoda. 

 

03:54:50.500 --> 03:54:51.974 

Jeszcze raz ad vocem. 

 

03:54:51.974 --> 03:54:57.246 

Szanowni państwo, panie przewodniczący, państwo radni, no statut został przekazany, 

 

03:54:57.246 --> 03:54:58.900 

inny projekt statutowy, po państwa 

 

03:54:58.900 --> 03:55:02.500 

jeszcze uwagach i po spotkaniu przed wakacjami został przekazany 

 

03:55:02.500 --> 03:55:06.500 

do wprowadzenia i przygotowania projektu uchwały i jak 

 



03:55:06.500 --> 03:55:10.200 

by na tym etapie skończyliśmy prace komisji oprócz tam tych dodatkowych 

 

03:55:10.200 --> 03:55:13.100 

rzeczy, o które pana przewodniczącego prosiłam o poszerzenie zakresu 

 

03:55:13.100 --> 03:55:15.800 

działalności komisji statutowej, bo było jeszcze kilka innych 

 

03:55:15.800 --> 03:55:19.200 

rzeczy do wyprostowania. Natomiast sama kwestia protokołu była 

 

03:55:19.200 --> 03:55:22.400 

bardzo długo dyskutowana z państwem również i również państwo 

 

03:55:22.400 --> 03:55:25.700 

mieli tą propozycję przedstawioną, bo do protokołu wracamy 

 

03:55:25.700 --> 03:55:30.700 

jak pojawiają się takie trudne momenty kiedy, jakby oddanie 

 

03:55:30.700 --> 03:55:36.600 

całości wypowiedzi no pokazuje tyło dyskusji, a fragment tego 

 

03:55:36.600 --> 03:55:39.100 

nie oddaje i to się będzie pojawiało w momencie kiedy dochodzi 

 

03:55:39.100 --> 03:55:45.500 

do jakieś wymiany, no bardzo mocno dyskusji takiej zaostrzonej. 

 

03:55:45.500 --> 03:55:48.900 



No taką mieliśmy też w przypadku pierwszego protokołu kiedy pan radny Jan Rerus 

 

03:55:48.900 --> 03:55:55.100 

zarzucił wobec mnie postawił jakiś tam zarzuty. 

 

03:55:55.100 --> 03:55:59.800 

Też zresztą nie przyjęliśmy tego protokołu, bo żądaliśmy wiernego 

 

03:55:59.800 --> 03:56:06.200 

odzwierciedlania słów i w naszym rozwiązaniu, wydyskutowany naprawdę ciężko, 

 

03:56:06.200 --> 03:56:09.600 

bo to i były rozmowy z biurem rady, padła propozycja, że nie będzie 

 

03:56:09.600 --> 03:56:13.600 

protokołu papierowego, będzie protokół elektroniczny, generowany 

 

03:56:13.600 --> 03:56:17.000 

z programem eSesja, no oczywiście on będzie wydrukowany, tylko chodzi 

 

03:56:17.000 --> 03:56:20.281 

o to, że on nie będzie wpisany w ten sposób tak jak biuro rady i tak 

 

03:56:20.281 --> 03:56:22.500 

jak pan Bartek pracuje nad nim w tej chwili. 

 

03:56:22.500 --> 03:56:27.900 

Odsłuchuje te czasami wielogodzinne nasze wypowiedzi i 

 

03:56:27.900 --> 03:56:32.400 

przedstawia skrótowo, no możliwie wiernie, no tylko tak 



 

03:56:32.400 --> 03:56:38.800 

naprawdę albo robimy z tego tak naprawdę stenogram, czy słowo po słowo piszemy, co 

 

03:56:38.800 --> 03:56:42.100 

kto powiedział albo robimy po prostu wypowiedź, żeby w miarę wiernie 

 

03:56:42.100 --> 03:56:45.000 

odzwierciedlało intencje. Tylko tak naprawdę to jak każdy 

 

03:56:45.000 --> 03:56:48.300 

coś chcę to znajdzie co innego w tej intencji. Natomiast przyjęliśmy 

 

03:56:48.300 --> 03:56:53.800 

rozwiązanie w statucie, że program będzie, że eSesja generuje protokół, gdzie 

 

03:56:53.800 --> 03:56:58.900 

zapisywane są wypowiedzi Izabela Wojewodą minuta 13:51 do 

 

03:56:58.900 --> 03:57:05.591 

13:52 i wtedy na podstawie załączonego nagrania można wyraźnie to, 

 

03:57:05.591 --> 03:57:08.145 

w całości tą wypowiedź odsłuchać. Takie przyjęliśmy 

 

03:57:08.145 --> 03:57:11.300 

rozwiązanie. To rozwiązanie już państwo też zaakceptowali, kiedy 

 

03:57:11.300 --> 03:57:14.300 

pochylaliście się nad projektem statutu i nanosiliście swoje 

 



03:57:14.300 --> 03:57:18.500 

uwagi i propozycje i to by wtedy wiernie oddawało taką 

 

03:57:18.500 --> 03:57:22.300 

wypowiedź. Więc statut jest gotowy. Jest złożona propozycja do 

 

03:57:22.300 --> 03:57:25.400 

wpisania. Projekt uchwały ma się lada moment pojawić. 

 

03:57:25.400 --> 03:57:28.110 

Nasza rola na tym etapie się zakończyła. Oczywiście jeszcze na sesji 

 

03:57:28.110 --> 03:57:30.900 

mogą być, czy na komisjach mogą być jeszcze wniesione jeszcze jakieś 

 

03:57:30.900 --> 03:57:34.500 

uwagi. Natomiast ten protokół no był takim trudnym punktem do przedyskutowania 

 

03:57:34.500 --> 03:57:38.300 

i nawet tutaj udało mi się pana radnego Jana Rerusa przekonać 

 

03:57:38.300 --> 03:57:42.000 

do tego, żeby były te minuty wpisane i to by wystarczyło do 

 

03:57:42.000 --> 03:57:45.700 

oszukania tej dokładnie wypowiedzi, nigdy nie uda się 

 

03:57:45.700 --> 03:57:49.181 

tego wiernie odtworzyć jeśli nie przepiszemy całości tekstu, a 

 

03:57:49.181 --> 03:57:52.477 



czasem nawet pan Jan podnosił, że czasem ten gest, 

 

03:57:52.477 --> 03:57:56.640 

gestykulacją, mimika twarzy też tutaj intonacja głosu 

 

03:57:56.700 --> 03:58:00.400 

no też nie odda, czy to jest metafora, drwina, kpina, czy 

 

03:58:00.400 --> 03:58:03.800 

faktycznie przyjęcie takiego stanowiska jako fakt. Także, 

 

03:58:03.800 --> 03:58:08.000 

ja ze swojej strony, to jest ze strony komisji mówię, że 

 

03:58:08.000 --> 03:58:11.300 

takie przyjęliśmy rozwiązanie i to jest już złożone w propozycji statutu. 

 

03:58:11.300 --> 03:58:17.800 

Dziękuję. Bardzo proszę pan radny Jan Rerus ad vocem i więcej 

 

03:58:17.800 --> 03:58:19.500 

zgłoszeń nie widzę, ale nie ... 

 

03:58:19.500 --> 03:58:24.600 

Dziękuję bardzo. No rzeczywiście komisja 

tutaj pracowała dość intensywnie razem z panią 

 

03:58:24.600 --> 03:58:31.400 

mecenas. Jakieś tam wypracowania w kompromisie jakimś. 

 

03:58:31.400 --> 03:58:35.200 



Natomiast wychodzą różne rzeczy i będą wychodzić nawet jak 

 

03:58:35.200 --> 03:58:39.600 

przyjmiemy, dlatego z mojej strony jest tutaj prośba do 

 

03:58:39.600 --> 03:58:45.000 

państwa radnych, żeby naprawdę jakoś przeczytali ten statut. Mają 

 

03:58:45.000 --> 03:58:48.300 

doświadczenie i to co się tam dzieje, czasem na tych, no 

 

03:58:48.300 --> 03:58:50.600 

i żeby na komisjach ewentualnie można było, bo to jeszcze 

 

03:58:50.600 --> 03:58:54.300 

niektóre aspekty przeczytać, no jak będzie potrzeba to komisja się zbierze 

 

03:58:54.300 --> 03:58:57.600 

jeszcze przed samą sesją jeżeli będzie na komisjach jakieś 

 

03:58:57.600 --> 03:59:02.300 

tutaj sprawy konieczne do omówienia. Aczkolwiek proszę wziąć pod 

 

03:59:02.300 --> 03:59:08.300 

uwagę, że naprawdę komisja pracowała, no dość, no pracowała dość 

 

03:59:08.300 --> 03:59:14.400 

poważnie i dyskusja też z czasem takie trudne, że tak 

 

03:59:14.400 --> 03:59:18.600 

powiem. W czasie komisji jeszcze niektóre rzeczy wyszły, które 



 

03:59:18.600 --> 03:59:23.500 

nie powinny wyjść poza statutowe, że tak powiem, ale naprawdę 

 

03:59:23.500 --> 03:59:30.000 

nikomu i wszystkim się nie dogodzi, a same takie przyjęcie, które komisja wypracowała 

 

03:59:30.000 --> 03:59:33.500 

i jest okej też nie jest dobre, bo każdy ma swoje jakieś przemyślenia, 

 

03:59:33.500 --> 03:59:38.600 

potrzeby i przy tym no dobrze, że wszyscy przeczytali. 

 

03:59:38.600 --> 03:59:45.500 

Natomiast jeżeli chodzi o dzisiejszą sprawę tego protokołu, 

no to wnioskuje właśnie, żeby 

 

03:59:45.500 --> 03:59:49.900 

tak to było, tak jak pan Roman Rakowski mówił, żeby prawnie, żeby 

 

03:59:49.900 --> 03:59:55.100 

wpisać i możemy to przyjąć na następnej sesji, no zobaczymy 

 

03:59:55.100 --> 03:59:59.200 

jak to będzie. Póki jest ten statut to on obowiązuje. Dziękuję. 

 

03:59:59.200 --> 04:00:02.400 

Dziękuję. Więcej głosów, utwierdźcie mnie w tym 

 

04:00:02.400 --> 04:00:06.900 

Pani Krystyna, czy jeszcze chce coś powiedzieć? 



 

04:00:06.900 --> 04:00:08.800 

Czy tylko, jeszcze z poprzedniej 

 

04:00:08.800 --> 04:00:13.300 

Ja nie zgłaszałam się do głosu. 

 

04:00:13.300 --> 04:00:15.300 

Zadałam pytanie i uzyskałam odpowiedź. 

 

04:00:15.300 --> 04:00:18.700 

Dobrze to jest poprzednia. Czy nie ma więcej zgłoszeń. Szanowni państwo 

 

04:00:18.700 --> 04:00:26.200 

zgłosiłem wniosek o nieprocedowanie protokołu z obrad poprzedniej 

 

04:00:26.200 --> 04:00:29.400 

sesji na dzisiejszym posiedzeniu i ten wniosek proponuję, żebyśmy 

 

04:00:29.400 --> 04:00:33.100 

przegłosowali i jeżeli przegłosujemy to przejdziemy do 

 

04:00:33.100 --> 04:00:38.700 

kolejnego punktu, tak? Bardzo państwa radnych o oddanie głosu 

 

04:00:38.700 --> 04:00:43.700 

za tym wnioskiem lub przeciw, a biuro rady o umożliwienie nam 

 

04:00:43.700 --> 04:00:46.800 

głosowania wniosku. Wniosek o nieprocedowania tego protokołu 

 



04:00:46.800 --> 04:00:54.100 

na dzisiejszej sesji. Bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

04:00:54.100 --> 04:01:02.200 

Za 15 radnych. 

 

04:01:02.200 --> 04:01:07.300 

Jeden radny się wstrzymał. Zatem protokołu dzisiaj nie 

 

04:01:07.300 --> 04:01:10.000 

będziemy procedować. Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

04:01:10.000 --> 04:01:14.300 

Przepraszam. Ja chciałem głosować. Klikałem kworum, nic się 

 

04:01:14.300 --> 04:01:18.000 

nie działo. Także jeśli coś to nie wiem. Ja w każdym razie 

 

04:01:18.000 --> 04:01:19.200 

no nie byłem na głosowaniu. 

 

04:01:19.200 --> 04:01:22.625 

Panie Piotrze czyli jest pan jako nieobecny 

 

04:01:22.625 --> 04:01:26.905 

widzę w kworum, że chyba odklikane zostało. 

 

04:01:26.905 --> 04:01:30.400 

Kliknijmy jeszcze raz panie Piotrze, niech pan kliknie ja 

 

04:01:30.400 --> 04:01:37.400 



potwierdzam. Czy nie wiem, jesteśmy w punkcie odpowiedzi na interpelacje i 

 

04:01:37.400 --> 04:01:39.700 

zapytania. Panie Bartku wszyscy odklikali kworum? 

 

04:01:39.700 --> 04:01:44.200 

Oczywiście panie przewodniczący, że nie. 

 

04:01:44.200 --> 04:01:47.700 

Mamy w tym momencie znowu 15, więc ktoś znowu nie odklikał. 

 

04:01:47.700 --> 04:01:51.900 

18 jest w tym momencie. Jak pani Matuszewska, pan Łużycki, pan Różycki 

 

04:01:51.900 --> 04:01:55.700 

nieobecni. Tak? Dobrze. Zapisuje. 

 

04:01:55.700 --> 04:01:59.400 

Dobrze jasne, dziękuję. Czyli mamy 18 radnych. 

 

04:01:59.400 --> 04:02:02.900 

Jesteśmy w punkcie odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

04:02:02.900 --> 04:02:07.200 

Bardzo proszę mamy tutaj odpowiedzi radnych na pytania mieszkańca. 

 

04:02:07.200 --> 04:02:08.900 

Bardzo proszę, najpierw pan radny Roman Rakowski. 

 

04:02:08.900 --> 04:02:16.500 

Panie przewodniczący, szanowni państwo zwracam się teraz 



 

04:02:16.500 --> 04:02:21.600 

do mieszkańca Górznego, chociaż nie widzę go ale może jest, może sucha. Po 

 

04:02:21.600 --> 04:02:25.800 

pierwsze panie Górzny nie interesuje mnie pański wiek, absolutnie mnie 

 

04:02:25.800 --> 04:02:30.300 

nie interesuje, a co do ustaleń jako mieszkańca to sam pan 

 

04:02:30.300 --> 04:02:33.800 

w poprzedniej wypowiedzi powiedział, że pan jest od niedawna 

 

04:02:33.800 --> 04:02:37.800 

mieszkańcem Sulechowa i odnosząc się do słów, które pan 

 

04:02:37.800 --> 04:02:44.600 

skierował do pana radnego Rerusa to chcę powiedzieć, że pan jako 

 

04:02:44.600 --> 04:02:49.700 

mieszkaniec w jednym z punktów, teraz znajdę co pan teraz powiedział, po prostu 

 

04:02:49.700 --> 04:03:00.200 

zarzucał pan i to mu powiedziałem zarzucał pan panu radnemu Rerusowi 

 

04:03:00.200 --> 04:03:06.700 

kłamstwa i że tyle coś złego zrobił dla mieszkańców. 

 

04:03:06.700 --> 04:03:11.600 

Pytaliśmy, ja pytałem między innymi co pan miał na myśli. 

 



04:03:11.600 --> 04:03:16.100 

Dzisiaj wypowiadając się i ani razu nie usłyszałem z 

 

04:03:16.100 --> 04:03:21.400 

pana słów żadnego argumentu do tych potwierdzających te 

 

04:03:21.400 --> 04:03:26.200 

słowa, które wypowiedział pan na poprzedniej sesji. Wybadałoby żeby 

 

04:03:26.200 --> 04:03:30.400 

pan się odniósł dlaczego pan to tak powiedział. Może pan ma jakieś dowody, 

 

04:03:30.400 --> 04:03:34.500 

ale dobrze byłoby, żeby pan powiedział. A co do mojej osoby 

 

04:03:34.500 --> 04:03:39.900 

to pytanie, które pan zadał w sposób bardzo ironiczny, złośliwy 

 

04:03:39.900 --> 04:03:44.100 

w moim kierunku, do mojej działalności kilkudziesięciu, letniej 

 

04:03:44.100 --> 04:03:49.100 

działalności w gminie Sulechów i nie tylko w gminie Sulechów. Nie 

 

04:03:49.100 --> 04:03:52.100 

będę się poniżał i nie będę panu na papierze takie rzeczy udowadniał, 

 

04:03:52.100 --> 04:04:00.200 

bo moja praca była dowodem tego, że mieszkańcy przez 30 

 

04:04:00.200 --> 04:04:04.600 



lat zaufali mi, wybierali mnie do różnych organów. Działałem 

 

04:04:04.600 --> 04:04:09.400 

bardzo szeroko i dzisiaj nie będę panu tego mówił. 

 

04:04:09.400 --> 04:04:14.200 

Jak pan pożyje trochę w Sulechowie jako mieszkaniec to pan się dowiem 

 

04:04:14.200 --> 04:04:18.800 

od innych mieszkańców, może pan gdzieś poczyta, może w 

 

04:04:18.800 --> 04:04:22.900 

inny sposób uzyska pan informacje. Co zrobiłem dla Sulechowa. W tej chwili 

 

04:04:22.900 --> 04:04:28.300 

nie będę, ani w tej, ani na następnej sesji, ani nigdy więcej 

 

04:04:28.300 --> 04:04:32.300 

panu nie będę odpowiadał na temat mojej działalności, ale 

 

04:04:32.300 --> 04:04:36.700 

nie jest moim wyborcą, może pan będzie, jak będę startował i 

 

04:04:36.700 --> 04:04:40.800 

liczę, że pan nie zagłosuję na mnie, bo bym się źle czuł gdyby pan na mnie zagłosował, 

 

04:04:40.800 --> 04:04:46.400 

ale jak będę startował, ale dotychczas mieszkańcy mnie 

 

04:04:46.400 --> 04:04:52.600 

oceniali i myślę, że w sposób dobry skoro uzyskiwałem taki 



 

04:04:52.600 --> 04:04:59.200 

zawsze duży procent głosów. I to tyle panie mieszkańcu Marcinie Górzny. 

 

04:04:59.200 --> 04:05:03.800 

Bo co do burmistrza to mogę mieć inne zdanie, ale to co pan tutaj wypowiedział 

 

04:05:03.800 --> 04:05:08.928 

jako mieszkaniec po prostu stracił pan wszystko w moich oczach. Dziękuję bardzo. 

 

04:05:11.225 --> 04:05:15.520 

Dziękuję. Bardzo proszę pani radna Krystyny Jagodzińska-Kochaniak. 

 

04:05:17.903 --> 04:05:23.236 

Coś się dzieje w tym systemie elektronicznym, bo ja się nie zgłaszałam do głosu. 

 

04:05:23.236 --> 04:05:25.603 

Nie zgłaszała się pani do głosu? Mnie się wyświetla. 

 

04:05:25.800 --> 04:05:28.500 

Jeszcze panu nie znikło 

 

04:05:28.500 --> 04:05:32.400 

coś dziwnego, rzeczywiście. Pan radny Rerus. Bardzo proszę. 

 

04:05:32.400 --> 04:05:39.800 

Dziękuję bardzo. [tekst niezrozumiały] pan Górzny i patrzy 

 

04:05:39.800 --> 04:05:43.100 

tak na mnie, chcę tylko powiedzieć, że to co dzisiaj wypowiadał, 

 



04:05:43.100 --> 04:05:46.600 

ale zwracam się do państwa radnych jeszcze u pana Górznego. 

 

04:05:46.600 --> 04:05:50.600 

To co dzisiaj opowiada, to państwo wszyscy dzisiaj pamiętają, że nie 

 

04:05:50.600 --> 04:05:55.000 

za mojej przyczyny. To nie jest ciągnięcie tego co ja 

 

04:05:55.000 --> 04:05:58.600 

powiedziałem, jakaś tam powiedzmy odpowiedź, tylko za 

 

04:05:58.600 --> 04:06:03.200 

przyczynę, że pan zastępca wybrał ten temat, pan Górzny. 

 

04:06:03.200 --> 04:06:06.666 

Dzisiaj to dalej ciągle, ja też się dziś nie odzywałem do 

 

04:06:06.666 --> 04:06:09.840 

zastępcy, jak państwo radni, ale zwracam się do państwa, 

 

04:06:09.900 --> 04:06:13.200 

przewodniczącego, ponieważ najpewniej, ponieważ to ciągnie. 

 

04:06:13.200 --> 04:06:16.500 

Nic się nie odzywam, skończy się to sądem. Ja osobiście państwa radnych nie mam nic do 

 

04:06:16.500 --> 04:06:22.341 

stracenia, To co mi może stąd powiedzieć, najwyżej powie, że 

 

04:06:22.341 --> 04:06:26.848 



krytyka była uzasadniona, ale Górzny natomiast ma wszystko do stracenia, 

 

04:06:26.848 --> 04:06:30.500 

jak w sądzie przegra, bo to on krytykuje, że może 

 

04:06:30.500 --> 04:06:34.000 

wszystko przegrać. Chce iść do sądu, to mi to nie przeszkadza, 

 

04:06:34.000 --> 04:06:37.900 

ja pójdę, nie raz chodziłem. Jeżeli w tym kierunku pójdzie, ale panie przewodniczący 

 

04:06:37.900 --> 04:06:44.600 

ponieważ to idzie dalej muszę pana zapytać. Na tamtej sesji 

 

04:06:44.600 --> 04:06:53.700 

w jaki sposób obojętnie, ale ustnie pan zastępca złożył oświadczenie 

 

04:06:53.700 --> 04:06:58.500 

woli i to jest nagrane, że przestało być zastępcą jest 

 

04:06:58.500 --> 04:07:03.400 

teraz mieszkańcem. Do dzisiaj, do dzisiaj nie odwołał tego 

 

04:07:03.400 --> 04:07:07.877 

oświadczenia. To rozumiem, że pan burmistrz jak tu składał oświadczenie woli 

 

04:07:07.877 --> 04:07:12.402 

i przestaje pracować, to przestaje być pracownikiem. Rozumiem, że na tamtej sesji, 

 

04:07:12.402 --> 04:07:15.000 

do tej sesji nie jest zastępcą burmistrza. 



 

04:07:15.000 --> 04:07:18.800 

Złożył oświadczenie woli i to będziemy wyjaśniać. 

 

04:07:18.800 --> 04:07:23.200 

Ja to naprawdę chcę to wyjaśnić i tu wrócimy do tego. 

 

04:07:23.200 --> 04:07:31.400 

Nie zostawię tego. Tak. Natomiast również chciałbym, żeby 

 

04:07:31.400 --> 04:07:36.200 

pan przewodniczący to już wyjaśnił. Czy jeżeli zastępca burmistrza 

 

04:07:36.200 --> 04:07:42.600 

odbija kartę, tak było w odpowiedzi pana burmistrza. 

 

04:07:42.600 --> 04:07:46.500 

Nie wprost tak należy wnioskować z odpowiedzi pana burmistrza, 

 

04:07:46.500 --> 04:07:50.300 

że pan zastępca odbił kartę i w tym momencie przestał być 

 

04:07:50.300 --> 04:07:54.500 

zastępcą, czy tak rzeczywiście jest, Że jak zastępca burmistrza 

 

04:07:54.500 --> 04:07:59.100 

odbija kartę to przestaje być zastępcą i może sobie występować 

 

04:07:59.100 --> 04:08:03.925 

jako mieszkaniec. Tutaj nie zastępca. 

Czyli przestaje być funkcjonariuszem publicznym. 



 

04:08:03.925 --> 04:08:07.800 

Ja tak nie uważam, żeby było jasne, żeby nie były to 

 

04:08:07.800 --> 04:08:11.300 

moje słowa. To są słowa zapisane przez pana burmistrza do 

 

04:08:11.300 --> 04:08:16.000 

mnie w odpowiedzi. Jeżeli tak jest i tak należy to interpretować, 

 

04:08:16.000 --> 04:08:22.800 

że w związku z tym panie przewodniczący musi być i to 

 

04:08:22.800 --> 04:08:25.900 

bezwzględnie, zgodnie z odpowiedzią pana burmistrza. Na każdej sesji 

 

04:08:25.900 --> 04:08:30.000 

będzie się pan zastępca wypowiadał. 

 

04:08:30.000 --> 04:08:35.500 

Musi być jego oświadczenie, że w tym momencie jest zastępcą 

 

04:08:35.500 --> 04:08:40.400 

i to najlepiej złożonym na piśmie. Dobrze żeby podpis był stwierdzony notarialnie, 

 

04:08:40.400 --> 04:08:44.100 

bo ja mu nie wierzę, bo pana przewodniczącego i wtedy to będzie 

 

04:08:44.100 --> 04:08:47.100 

pan traktował jako zastępca i to za każdą wypowiedź, bo 

 



04:08:47.100 --> 04:08:50.100 

nie wiadomo czy ktoś przy zegarze nie stoi i nie włoży jego 

 

04:08:50.100 --> 04:08:54.000 

kartę. Teraz już nie jestem zastępcą. Może wydaje się to 

 

04:08:54.000 --> 04:08:57.598 

śmieszne, głupie i tak dalej, ale to jest bardzo poważne, panie przewodniczący. 

 

04:08:57.598 --> 04:09:01.300 

Bardzo poważnie. To jest tak. Po pierwsze - oświadczenie pana 

 

04:09:01.300 --> 04:09:08.100 

zastępcy. Po drugie - pismo, które pan burmistrz przesłał do mnie i tak 

 

04:09:08.100 --> 04:09:10.700 

to funkcjonuje. Na pewno pan przewodniczący to ma. To 

 

04:09:10.700 --> 04:09:15.800 

trzeba to sprawdzić i wyjaśnić. Ja jestem innego zdania, myślę 

 

04:09:15.800 --> 04:09:21.200 

że pani mecenas też będzie innego zdania, ale tak to jest. Nawet nie jest złożone 

 

04:09:21.200 --> 04:09:26.700 

oświadczenie woli. Dzisiaj jak państwo wiedzą, słyszeli znowu 

 

04:09:26.700 --> 04:09:31.400 

się nie czepia. Nie wiem co powiedzieć. Ja uważam, że 

 

04:09:31.400 --> 04:09:35.270 



tak jak powiedział mój przedmówca 

 

04:09:35.270 --> 04:09:41.791 

od rozliczania radnych są wyborcy. Oni go rozliczą. Dobrze robi, źle robi, ale żeby 

 

04:09:41.791 --> 04:09:47.040 

burmistrz do, którego się zwróciło, żeby burmistrz rozliczał radnego 

 

04:09:47.100 --> 04:09:51.500 

na sesji, nie mówię poza sesją, na sesji no to jest tragedia. 

 

04:09:51.500 --> 04:09:54.900 

Od tego są radni, żeby rozliczali burmistrzów. Jest to od 

 

04:09:54.900 --> 04:09:58.900 

tego odpowiedni tryb, jest votum zaufania i wtedy się 

 

04:09:58.900 --> 04:10:02.000 

rozlicza i to jest ten moment, że się rozlicza, ale żeby 

 

04:10:02.000 --> 04:10:05.300 

tak, sesja po sesji, żeby to występowało to nigdy tego 

 

04:10:05.300 --> 04:10:10.100 

nie było. Nie wiem skąd to będzie. Tak na marginesie, nie uczestniczę w żadnych 

 

04:10:10.100 --> 04:10:13.114 

portalach społecznościowych. Nie mam założonych. 

 

04:10:13.114 --> 04:10:15.262 

Nie znam takich portali. Nie występuje. 



 

04:10:15.262 --> 04:10:18.600 

Ja w domyśle coś tam mówiłem, że tak mogło być. 

 

04:10:18.600 --> 04:10:22.000 

Natomiast teraz się zwracam do pana Górznego. Ja nie wiem 

 

04:10:22.000 --> 04:10:24.600 

panie przewodniczący, czy zwracam się teraz do zastępcy, czy do 

 

04:10:24.600 --> 04:10:27.600 

mieszkańca, ale dzisiaj też złożył oświadczenie, że jest 

 

04:10:27.600 --> 04:10:30.900 

mieszkańcem i rozumiem, że się zasad do mieszkańca i tak 

 

04:10:30.900 --> 04:10:34.400 

naprawdę ręce mi opadają, nie wiem dlaczego, nie wiem co 

 

04:10:34.400 --> 04:10:38.100 

mam powiedzieć. Przychodzi mi na myśl panie, no najwyżej się pan obrazi, może 

 

04:10:38.100 --> 04:10:43.100 

nie panie Górzny, przychodzi mi na myśl tylko fraszka, którą wszyscy 

 

04:10:43.100 --> 04:10:48.800 

znają i to jest wielkiego naszego pisarza poety, którego też 

 

04:10:48.800 --> 04:10:52.200 

nazwisko i wszyscy znają, żeby nie było. Ja tu zacytuje, bo 

 



04:10:52.200 --> 04:10:57.400 

słowa mogą być tu niektóre niecenzuralne, dlatego mówię, 

 

04:10:57.400 --> 04:11:03.500 

że to cytuję:" Próżność repliki się spodziewał, nie dam 

 

04:11:03.500 --> 04:11:10.300 

ci prztyczka, ani klapsa, nie powiem nawet, pies cię nie jebał, bo 

 

04:11:10.300 --> 04:11:13.200 

to mezalians byłby dla psa" Dziękuję. 

 

04:11:13.200 --> 04:11:17.100 

Dziękuję. 

 

04:11:17.100 --> 04:11:21.400 

Ja zwrócę się do pani mecenas 

 

04:11:21.400 --> 04:11:23.100 

kto napisał to każdy wie, chyba tak? 

 

04:11:23.100 --> 04:11:27.700 

Ja zwrócę się do pani mecenas, żeby ewentualnie rozwiać państwa 

 

04:11:27.700 --> 04:11:35.600 

wątpliwości, co do pana zapytań i teraz oddaję głos pani 

 

04:11:35.600 --> 04:11:38.700 

burmistrz. Pani burmistrz Magdalena Klucznik 

nie złożyła dzisiaj żadnego oświadczenia. 

 



04:11:38.700 --> 04:11:42.600 

Potwierdzam. Zastępca pana 

 

04:11:42.600 --> 04:11:52.400 

burmistrza odpowie na pytania radnych w punkcie odpowiedzi i interpelacje 

 

04:11:52.400 --> 04:11:54.100 

na zapytanie. Bardzo proszę. 

 

04:11:54.100 --> 04:11:58.100 

Dziękuję panie przewodniczący. Jeśli chodzi o zapytanie pana 

 

04:11:58.100 --> 04:12:04.400 

Przemka Pokłada, jak najbardziej panie Przemku możemy zorganizować łącznie 

 

04:12:04.400 --> 04:12:07.900 

z państwem jako radnym, z policją spotkanie jeśli państwo 

 

04:12:07.900 --> 04:12:12.200 

sobie tego życzycie, ale myślę, że się skontaktujemy w 

 

04:12:12.200 --> 04:12:16.900 

tej sprawie. Tak? Natomiast jeśli chodzi o to skrzyżowanie, to było rondo, 

 

04:12:16.900 --> 04:12:21.300 

tak? Okrężna. Natomiast jeśli chodzi o zapytanie na temat 

 

04:12:21.300 --> 04:12:26.700 

tych naszych klientów, którzy są przyjmowani do Izby Wytrzeźwień. 

 

04:12:26.700 --> 04:12:32.900 



Umowa została wysłana do miasta Zielona Góra, niestety tam 

 

04:12:32.900 --> 04:12:38.500 

służby prezydenta odesłały nam umowę z uwagi na to, że 

 

04:12:38.500 --> 04:12:41.700 

życzą sobie, aby był to jednak aneks. 

 

04:12:41.700 --> 04:12:48.800 

No my tu mamy troszkę, no wiadomo odmienna spostrzeżenia i 

 

04:12:48.800 --> 04:12:52.900 

patrzenie na to. Natomiast no zrobimy, trzeba to przyspieszyć, żeby 

 

04:12:52.900 --> 04:12:57.200 

jak najszybciej zostało przez prezydenta podpisane, bo 

 

04:12:57.200 --> 04:13:00.800 

wiadomo w mieście Zielona Góra no to jednak też tam musi 

 

04:13:00.800 --> 04:13:05.100 

przejść troszeczkę dłuższą ścieżkę aniżeli tutaj u nas 

 

04:13:05.100 --> 04:13:09.400 

na naszym szczeblu, ale mam nadzieję, że w następnym tygodniu 

 

04:13:09.400 --> 04:13:13.300 

ten aneks już będzie przez wszystkie strony podpisany i 

 

04:13:13.300 --> 04:13:17.300 

odesłany do realizacji, także będziemy pacjentów, klientów 



 

04:13:17.300 --> 04:13:22.000 

przepraszam wozić do Izby Wytrzeźwień. Natomiast jeśli chodzi 

 

04:13:22.000 --> 04:13:25.200 

o zapytanie pana Romana jako mieszkańca. 

 

04:13:25.200 --> 04:13:30.300 

Ja to co mogę obiecać to na pewno na jutro też z panem burmistrzem 

 

04:13:30.300 --> 04:13:35.300 

usiądziemy, rozeznamy temat. Spotkamy się tu z naszymi jak gdyby 

 

04:13:35.300 --> 04:13:40.000 

w naszym gronie. Spróbujemy być może porozmawiać też z Eneą 

 

04:13:40.000 --> 04:13:45.800 

jaki byłby koszt jeśli chodzi o te słupy i myślę, że 

 

04:13:45.800 --> 04:13:52.000 

jak już cokolwiek w temacie będzie wiadomo to wtedy się z panem skontaktujemy. 

 

04:13:52.000 --> 04:13:55.700 

Tak? Bo na ten moment no trudno jest mi cokolwiek powiedzieć, 

 

04:13:55.700 --> 04:14:00.900 

myślę że to jutro, no mówię rozeznamy się, spróbujemy rozeznać 

 

04:14:00.900 --> 04:14:05.000 

i wtedy dopiero będą odpowiedź, nie będę tutaj rzucała słów 

 



04:14:05.000 --> 04:14:08.400 

na wiatr, że zrobimy, czy nie, zrobimy bo różne później są tu 

 

04:14:08.400 --> 04:14:14.000 

przesłanki, bądź przeszkody po prostu w danym temacie. 

 

04:14:14.000 --> 04:14:16.700 

Tak? Więcej tutaj pytań nie było, więc ja dziękuję. Ja 

 

04:14:16.700 --> 04:14:18.700 

chciałem tylko uzupełnić i dziękuję. 

 

04:14:18.700 --> 04:14:22.300 

Ja tylko potwierdzam to co pan radny Roman Wilczyński zgłosił. 

 

04:14:22.300 --> 04:14:24.900 

Rzeczywiście tam jest taki problem i trzeba coś z tym zrobić, 

 

04:14:24.900 --> 04:14:28.200 

bo też to widziałem. Wniosek formalny Radny Rerus. Tak? 

 

04:14:28.200 --> 04:14:32.300 

Tak, bo zapomniałem panie przewodniczący. 

 

04:14:32.300 --> 04:14:35.500 

Dziękuję bardzo, że ostatnio dostałem całą wypowiedź pana Górznego. 

 

04:14:35.500 --> 04:14:43.600 

Teraz też mam taki wniosek, żeby wypowiedź, taką pana Górzny dał, 

 

04:14:43.600 --> 04:14:47.300 



żeby też mi słowo w słowo spisać, bo jak powiedziałem może 

 

04:14:47.300 --> 04:14:51.600 

to się skończyć na sprawie sądowej, dlatego chciał bym dokładnie 

 

04:14:51.600 --> 04:14:55.600 

mieć słowo w słowo. Przepraszam pracowników rady, że muszą 

 

04:14:55.600 --> 04:15:00.300 

to robić, no ale nie jestem od tego. Jestem zaskoczony i 

 

04:15:00.300 --> 04:15:05.500 

uważam, że takich rzeczy na razie w ogóle nie powinny być procedowane tutaj, no ale 

 

04:15:05.500 --> 04:15:10.700 

jak skoro, ktoś to wywołuje no to trudno. Dostanę coś takiego? 

 

04:15:10.700 --> 04:15:16.000 

Dostanie pan coś takiego. 

 

04:15:16.000 --> 04:15:17.500 

Dziękuję 

 

04:15:17.500 --> 04:15:22.500 

Protokół będzie miał kilkadziesiąt stron, ale mamy narzędzie 

 

04:15:22.500 --> 04:15:25.766 

słuchajcie do tłumaczenia napisów dla osób niesłyszących. 

 

04:15:25.766 --> 04:15:28.040 

Więc tak naprawdę w odwrotną stronę 



 

04:15:28.100 --> 04:15:30.900 

może się uda to wszystko zrobić, że to nie będzie, aż 

 

04:15:30.900 --> 04:15:34.100 

tak problematyczne dla biura rady jeżeli chodzi odtworzenie tego stenogramu. 

 

04:15:34.100 --> 04:15:36.400 

To dziękuję. 

 

04:15:36.400 --> 04:15:40.000 

Ale to zobaczymy. Bardzo proszę panie radna Izabela Wojewoda, jeszcze. 

 

04:15:40.000 --> 04:15:44.300 

Szanowni państwo, panie przewodniczący, państwo radni, zaproszeni 

 

04:15:44.300 --> 04:15:50.600 

goście. Po mimo wszystko uważam, że jakkolwiek dyskusje przychodzą w jakąś ostrą politykę, czy 

 

04:15:50.600 --> 04:15:54.300 

osobiste wycieczki. 

 

04:15:54.300 --> 04:16:01.200 

Czy jest to cytat, czy nie jest cytat, nie powinniśmy się wulgarnie na sesji odzywać. 

 

04:16:01.200 --> 04:16:05.981 

Ja też panie radny Janku Rerus też 

 

04:16:05.981 --> 04:16:09.800 

od pana dostawałam na pierwszych kilku sesjach, też nie 

 



04:16:09.800 --> 04:16:14.300 

rozumiałam cytując pana "Dlaczego się pan uwziął" też 

 

04:16:14.300 --> 04:16:18.300 

czekam na rozstrzygnięcia sądowe, żeby powziąć jakieś kroki 

 

04:16:18.300 --> 04:16:22.500 

kiedy pan rzucił na mnie oskarżenia. Kiedy byłam przesłuchiwana w 

 

04:16:22.500 --> 04:16:27.800 

prokuraturze i nic z tego nie wyszło i nigdy nie odważyłam się na 

 

04:16:27.800 --> 04:16:32.100 

używanie takich wulgaryzmów na takie, no niestosowne wypowiedzi. 

 

04:16:32.100 --> 04:16:36.600 

Nie mamy sądu koleżeńskiego. Nie możemy radnych ukarać, wzajemnie 

 

04:16:36.600 --> 04:16:41.200 

jakoś siebie wykluczyć. Oczywiście każdy z nas w jakimś tam 

 

04:16:41.200 --> 04:16:45.900 

gronie mniejszym, większym przeklnie, mamy nawet takie ulubione 

 

04:16:45.900 --> 04:16:51.800 

postacie, które lubią po przeklinać, ale jak by publicznie, kiedy słuchają nas mieszkańcy, 

 

04:16:51.800 --> 04:16:55.400 

kiedy te sesje są nagrywane i idą, potem są odtwarzane. 

 

04:16:55.400 --> 04:17:01.200 



Nie jest to na miejscu. Jakkolwiek byśmy mocno dyskurs prowadzili 

 

04:17:01.200 --> 04:17:07.000 

i jak bardzo byśmy sobie dogryzali to chyba to było bardzo 

 

04:17:07.000 --> 04:17:13.400 

niestosowna fraszka, chyba nawet nie cytowana w żaden sposób. 

 

04:17:13.400 --> 04:17:16.500 

Także wydaje mi się, że to nie było na miejscu, a nie możemy nawet 

 

04:17:16.500 --> 04:17:21.400 

powiedzieć, że prosimy o jakieś tam koleżeńskie upomnienie, żeby 

 

04:17:21.400 --> 04:17:23.200 

wulgaryzmów na sesji nie stosować. 

 

04:17:23.200 --> 04:17:26.100 

Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem pan radny Jan Rerus. 

 

04:17:26.100 --> 04:17:36.800 

Po części ma pani rację, pani Izabelo Wojewoda. 

 

04:17:36.800 --> 04:17:43.000 

Natomiast już nie wiem, co mam panu Górznemu odpowiadać. Fraszka 

 

04:17:43.000 --> 04:17:48.500 

jeżeli cytat, no napisał wiecie kto. 

 

04:17:48.500 --> 04:17:53.167 

Napisał Julian Tuwim. To napisał. Tytuł ma odpowiedni 



 

04:17:53.167 --> 04:17:56.640 

"Na pewnego endeka, który na mnie szczeka" jest 

 

04:17:56.700 --> 04:17:59.900 

i to jest fraszka i powiedziałem specjalnie, że to jest cytat. Cytuję, mogę to 

 

04:17:59.900 --> 04:18:03.500 

powtórzyć jeszcze raz, nie wstydzę się tego, że tego... 

 

04:18:03.500 --> 04:18:07.900 

bo to co pan Górzny robi w stosunku do mnie się wypowiada i 

 

04:18:07.900 --> 04:18:12.700 

na tej sesji i na poprzedniej naprawdę zasługuje nie tylko 

 

04:18:12.700 --> 04:18:17.700 

na taką krytykę i tak słabą krytykę. Naprawdę, bo powtórzę 

 

04:18:17.700 --> 04:18:21.700 

gdyby to było w trakcie dyskusji nad projektami uchwał, na 

 

04:18:21.700 --> 04:18:24.900 

przykład nad śmieciowymi i tamta wypowiedź była, ja bym 

 

04:18:24.900 --> 04:18:28.600 

to zrozumiał szanowne ciało, ale wyjście z oświadczenia woli, że nie jest się już 

 

04:18:28.600 --> 04:18:36.300 

zastępcę idzie i ni z pietruszki, ni z gruszki tylko tak atakuje 

 



04:18:36.300 --> 04:18:40.100 

kogoś, a nawet do państwa radnych nie powinno być do przyjęcia. 

 

04:18:40.100 --> 04:18:42.655 

Gdyby to było w trakcie podsumowania, 

 

04:18:42.655 --> 04:18:46.540 

to jest inna sprawa, a to był atak bezpośredni, poza 

 

04:18:46.600 --> 04:18:50.100 

porządkiem obrad, poza procedowaniem nad projektem uchwał. Dlatego 

 

04:18:50.100 --> 04:18:55.400 

uważam, że w takich momentach ostre słowa też się należą i wcale się 

 

04:18:55.400 --> 04:19:00.900 

ich nie wstydzę, aczkolwiek mówię być może sądem się to skończy. Dziękuję. 

 

04:19:00.900 --> 04:19:05.700 

Dziękuję. Ale endeków panie radny możemy zostawić w spokoju. 

 

04:19:05.700 --> 04:19:09.400 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 

 

04:19:09.400 --> 04:19:16.200 

12. Wolne wnioski i informacje, bo więcej głosów nie widziałem, 

 

04:19:16.200 --> 04:19:20.800 

tak? Chyba, że zaraz coś się okaże, że mi znowu program nie wyświetlił. 

 

04:19:20.800 --> 04:19:25.300 



Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

04:19:25.300 --> 04:19:30.500 

Ja zanim oddam państwu głos to tylko dodam, że dostaliście państwo 

 

04:19:30.500 --> 04:19:35.700 

maila z wnioskiem do budżetu sejmiku województwa lubuskiego i 

 

04:19:35.700 --> 04:19:38.400 

chciałbym żebyśmy wspólnie, tam wszystko jest opisane, więc 

 

04:19:38.400 --> 04:19:40.800 

ja nie będę teraz tego powielał, ale chciałbym żebyśmy wspólnie taki 

 

04:19:40.800 --> 04:19:46.400 

wniosek do sejmiku złożyli. Jeżeli państwo wyrazicie wolę, zgodzicie 

 

04:19:46.400 --> 04:19:49.400 

się na podpisanie tego wniosku to on będzie w biurze radny czekał 

 

04:19:49.400 --> 04:19:53.900 

na państwa podpis. Myślę, że około tygodnia i taki wniosek 

 

04:19:53.900 --> 04:19:58.100 

do budżetu warto według mnie złożyć. Tak jak do naszego budżetu 

 

04:19:58.100 --> 04:20:02.500 

mieszkańcy składają. Tak my również możemy odpowiadać na nasze 

 

04:20:02.500 --> 04:20:07.300 

potrzeby i zgłaszać wnioski do innych samorządów województwa. 



 

04:20:07.300 --> 04:20:12.000 

Bardzo proszę pani radna Krystyna Jagodzińska- Kochaniak. Bardzo proszę. 

 

04:20:12.000 --> 04:20:18.400 

Panie przewodniczący, Ja mam takie pytanie, bo czytałam tą propozycję, 

 

04:20:18.400 --> 04:20:24.200 

odpowiedzi na wniosek samorządu Sejmiku Wojewódzkiego, ale 

 

04:20:24.200 --> 04:20:30.500 

był jeszcze jeden inny wniosek, też i teraz ja się zastanawiam. 

 

04:20:31.828 --> 04:20:36.300 

Kto ten wniosek do nas skierował. 

 

04:20:36.300 --> 04:20:42.500 

Kto skierował taki wniosek o tą współpracę w zakresie odpowiedzi, którą panie 

 

04:20:42.500 --> 04:20:43.800 

przewodniczący pan przygotował. 

 

04:20:43.800 --> 04:20:47.500 

Jakiś pani radna, ja od razu odpowiem. Wpłynęło 

 

04:20:47.500 --> 04:20:54.800 

do nas pismo z sejmiku województwa lubuskiego zachęcające jakby 

 

04:20:54.800 --> 04:20:57.500 

do składania wniosków do budżetu na kolejny rok. Czyli tak 

 



04:20:57.500 --> 04:21:01.800 

jak my możemy do jakiś tam innych osób się wracać, że składajcie zostawiajcie 

 

04:21:01.800 --> 04:21:03.900 

wnioski, tak do nas napisali, żebyśmy jakiś wnioski budżetu złożyli. 

 

04:21:03.900 --> 04:21:08.554 

ale czy to było stanowisko Sejmiku Wojewódzkiego, czy.. 

 

04:21:08.554 --> 04:21:13.000 

Nie, nie to było To było przewodniczącego sejmiku z tego co ja czytam. 

 

04:21:13.000 --> 04:21:16.600 

Ja już nie pamiętam, bo to było jakiś czas temu, ale w każdym razie 

 

04:21:16.600 --> 04:21:23.300 

było pismo zachęcające nas jako organ rada miejska na 

 

04:21:23.300 --> 04:21:26.700 

przykład do składania wniosków do ich budżetu, na kolejny 

 

04:21:26.700 --> 04:21:29.700 

rok. Więc mówię, ale pani Joanno nawet jakby takiego pisma 

 

04:21:29.700 --> 04:21:32.800 

nie było możemy wnioski do budżetu formułować. 

 

04:21:32.800 --> 04:21:37.700 

Myślę, że to akurat jest słuszna droga, żeby wywołać dyskusję 

 

04:21:37.700 --> 04:21:40.000 



gdzieś tam, która może kiedyś w przyszłości być dla nas 

 

04:21:40.000 --> 04:21:43.700 

korzystna i przynieś dla nas jakieś wymierne korzyści. 

 

04:21:43.700 --> 04:21:46.900 

Tak? Nawet jakby tego..., Ale był taki wniosek pani radna. 

 

04:21:46.900 --> 04:21:49.770 

Ja tylko zadałam pytanie. 

 

04:21:49.770 --> 04:21:51.300 

Tak były 

 

04:21:51.300 --> 04:21:55.100 

Czy to był wniosek zachęcający do współpracy, czy to 

 

04:21:55.100 --> 04:21:58.700 

był oficjalny wniosek Sejmiku Wojewódzkiego? Czy grupy radnych sejmiku? 

 

04:21:58.700 --> 04:22:04.700 

Czy biuro radny nas słyszy, bo ten wniosek jak był jakiś czas temu. 

 

04:22:04.700 --> 04:22:08.400 

Ja tak z pamięci nie otworzę, to pismo do nas. 

 

04:22:08.400 --> 04:22:12.600 

Państwo radni na pewno chyba je dostali i to było z miesiąc temu 

 

04:22:12.600 --> 04:22:19.300 

Ta odpowiedź panie przewodniczący, której pan udzielił raczej dotyczy rozwoju 



 

04:22:19.300 --> 04:22:24.600 

regionalnego w całym komplecie, który my widzimy. To jest dla mnie 

 

04:22:24.600 --> 04:22:33.000 

coś zupełnie innego, jak ten wniosek, który wpłynął od przewodniczącego części 

 

04:22:33.000 --> 04:22:38.100 

radnych sejmiku, jest zachęcającego nas do współpracy. 

 

04:22:38.100 --> 04:22:43.300 

Być może powinniśmy się zastanowić, czy nie należałoby to 

 

04:22:43.300 --> 04:22:48.700 

co pan napisał, a jest ujęte w całej koncepcji. Nie pisać takich wniosków, które 

 

04:22:48.700 --> 04:22:54.800 

wynikałoby z planu pracy Sejmiku Wojewódzkiego, a nie koncercie 

 

04:22:54.800 --> 04:22:59.800 

w tym rozwoju ogólno- wojewódzkim, bo żeśmy odpowiedzieli, tak 

 

04:22:59.800 --> 04:23:05.800 

jakbyśmy odpowiadali do tego wieloletniego planu rozwoju województwa lubuskiego. 

 

04:23:05.800 --> 04:23:10.500 

I ja tylko formalnie pytam, bo my żeśmy tam na pewno dotykali się 

 

04:23:10.500 --> 04:23:13.300 

wszystkiego, czy nie mamy szansy rozwinąć tej współpracy. 

 



04:23:13.300 --> 04:23:18.300 

Już pani radna odpowiadam. Dnia 20 września bieżącego roku 

 

04:23:18.300 --> 04:23:22.200 

tutaj pan Marian mi odnalazł. Przewodniczący sejmiku zwrócił 

 

04:23:22.200 --> 04:23:27.800 

się do nas z pismem o składanie przez nas wniosków do 

 

04:23:27.800 --> 04:23:30.900 

budżetu na kolejny rok. No i myślę, że warto jakiś taki 

 

04:23:30.900 --> 04:23:35.700 

wniosek złożyć. Państwo uznacie to będziecie, to podpiszemy go 

 

04:23:35.700 --> 04:23:37.291 

wspólnie i złożymy, tak? 

 

04:23:37.291 --> 04:23:40.500 

Bo ja miałam informacje, że to nie wszystko pani wszyscy członkowie 

 

04:23:40.500 --> 04:23:43.550 

Sejmiku Wojewódzkiego występowali o tą współpracę. Rozumiem. 

 

04:23:44.941 --> 04:23:52.800 

Ja się do jak to się doinformuje i może będziemy mogli złożyć 

 

04:23:52.800 --> 04:23:57.400 

jeszcze jakieś inne propozycje w ramach tego pisma, które 

 

04:23:57.400 --> 04:24:01.100 



do nas przyszło. Bo ono nie współgra z naszą odpowiedzią. 

 

04:24:01.100 --> 04:24:04.300 

Dobrze. Dziękuję. Pani radna Elżbieta Musiałek. 

 

04:24:04.300 --> 04:24:12.600 

No ja właśnie widzę, że to wydaje mi się że jeżeli takie pismo składa przewodniczący 

 

04:24:12.600 --> 04:24:15.700 

sejmiku, no to powinien wymienić wszystkich radnych i 

 

04:24:15.700 --> 04:24:20.700 

należałoby tak odczytać. Można się z tym zgadzać lub nie. Ja 

 

04:24:20.700 --> 04:24:26.900 

jeszcze chciałam w jednej kwestii zająć tu stanowisko w 

 

04:24:26.900 --> 04:24:31.000 

związku z tym, że w kworum się, że tak powiem pojawił nowy 

 

04:24:31.000 --> 04:24:37.100 

członek tego klubu, a jest naszym członkiem komisji i myślę, 

 

04:24:37.100 --> 04:24:42.900 

że panie przewodniczący pan Roman będzie już jakby z ramienia 

 

04:24:42.900 --> 04:24:48.200 

klubu Forum. Myślę. że go państwo nie wykreślą i zostanie i 

 

04:24:48.200 --> 04:24:49.500 

będziemy mieli pełną komisje. 



 

04:24:49.500 --> 04:24:56.700 

No jasne, że to pismo, które gdzieś tam ostatnio wysłałem do klubu radnych 

 

04:24:56.700 --> 04:25:00.813 

Forum o wskazanie członka komisji już na dzisiaj jest nieaktualne, 

 

04:25:00.813 --> 04:25:06.700 

tak naprawdę, bo... ale myślę, że potwierdzam, że pan Roman zostanie u nas. 

 

04:25:06.700 --> 04:25:10.800 

Tak jak do tej pory pełnił funkcję no niezależnego, ale 

 

04:25:10.800 --> 04:25:15.200 

też nam usprawniał pracę, a teraz myślę, że będę już leciało 

 

04:25:15.200 --> 04:25:20.000 

swoim trybem. Także każdy klub ma swojego przedstawiciela w naszej komisji. 

 

04:25:20.000 --> 04:25:28.200 

Rozumiem, ale to jest jakby decyzja klubu. Także myślę, że 

 

04:25:28.200 --> 04:25:32.400 

nie ma co ciągnąć tej dyskusji. Czy ktoś jeszcze z państwa chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

04:25:32.400 --> 04:25:37.600 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do punktu 13. 

 

04:25:37.600 --> 04:25:43.100 

Zamknięcia obrad sesji. Szanowni państwo, wysoka rado stwierdzam, 

 



04:25:43.100 --> 04:25:47.000 

że porządek obrad dzisiejszej sesji został zrealizowany. Zamykam 

 

04:25:47.000 --> 04:25:51.100 

obrady XLIV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

04:25:51.100 --> 04:25:52.300 

Dziękuję bardzo. 

 

04:25:52.300 --> 04:25:54.121 

Dziękujemy. Dziękujemy bardzo. 

 

04:25:54.182 --> 04:26:00.081 

Do widzenia. Dziękujemy, do widzenia. 

 

04:26:00.142 --> 04:26:02.100 

Do widzenia. 

 


